
 

1 
 

 

 

 



 

2 
 

 

Neokomunistička Hrvatska u Europskoj uniji (2022/23.) 

Komentari 

 

 

 

 

 

Marko Jukić 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

3 
 

 

Neokomunistička Hrvatska u Europskoj uniji 

(2022./23.) 

 

(komentari) 

 

Marko Jukić 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vlastita naklada autora 

 

Split, 2023.  

 

 

  



 

4 
 

Ime autora: 

                                                           Marko Jukić 

 

Naslov: 

Neokomunistička Hrvatska u Europskoj uniji (2022./23.) 

(komentari) 

 

Nakladnik: 

Vlastita naklada autora 

 

Lektura: 

Divna Šušić 

 

Autor fotografije na naslovnici: 

Paola Jukić, dipl. ing. grafičke tehnologije 

 

 

Mjesto i godina izdavanja: 

Split, 2023. 

 

 

 

Izdavanje: 

URL: https://eknjiga.hr 

 

 

 

ISBN 978-953-50382-1-4 

 

 

  

https://eknjiga.hr/


 

5 
 

Neokomunistička Hrvatska u Europskoj uniji (2022./23.) 

(komentari) 

 

 

Proslov: 

 

Pisao sam kolumnu „S margine političkoga spektra“ o događajima u Lijepoj Našoj. Knjiga obuhvaća 

moje komentare napisane povodom različitih događaja godine 2022. i 2023. Članci pokazuju kako 

domoljub i branitelj, takozvani marginalac, vidi hrvatsku politiku i hrvatsko društvo deset godina nakon 

ulaska u Europsku uniju.  

Godine 2022./23. Hrvatsku vode komunistički sinovi čiji su roditelji (obitelji) bili na vlasti i u vrijeme 

komunizma. Od obećanih reformi i demokracije dobili smo jako malo pa živimo u državi koju krase: 

korupcija, nepotizam, stranačke stege, nedemokratičnost, cenzura, blokiranje iznošenja istine, laži o 

Nezavisnoj državi Hrvatskoj i ustašama, veličanje partizanskih (komunističkih) zločina i zločinaca. U 

neokomunističkoj Hrvatskoj dokazuje se nevinost umjesto da tužiteljstvo dokaže krivnju. Ljudima se 

sudi za verbalni delikt kao i u doba komunizma. Neshvatljivo je da se u državi Hrvatskoj slave datumi 

kada su počinjeni pokolji Hrvata (npr. Boričevac). Hrvatski porezni obveznici plaćaju proslave pokolja 

Hrvata, plaćaju laži o hrvatskom narodu, plaćaju komemoracije izmišljenih žrtava (npr. Šaranova jama). 

Neokomunistička vlast u Hrvatskoj provodi protunarodnu politiku „srpskog sveta“ koja svojata hrvatski 

teritorij, hrvatsku književnost i hrvatske   znanstvenike.  

U neokomunističkoj Hrvatskoj imamo silan govor mržnje prema Hrvatima domoljubima, prema 

vjernicima, Katoličkoj crkvi i svemu što predstavlja hrvatski nacionalni identitet. Protuhrvatska vlast 

financira četničke igrokaze, nelegalnu Srpsku pravoslavnu crkvu u Hrvatskoj, financira filmove, 

tiskovine i medije koji provode politiku „srpskog sveta“ (Velike Srbije).  

Hrvatsko društvo je u velikoj krizi jer neokomunistička vlast ne želi nužne reforme: pravosuđa, izbornog 

zakona, državne i lokalne uprave, zdravstva, obrazovanja i medija. Zbog idiotskog izbornog zakona 

Hrvati su taoci političara koje zanima samo vlast. Zbog idiotskog izbornog zakona i postizbornih 

koalicija ljudi koji su dobili smiješno mali broj glasova obnašaju vlast. Političari zbog svojih interesa ne 

žele promjenu idiotskog izbornog zakona, a Hrvateki šute. Ne brinu o budućnosti svojih potomaka niti 

o budućnosti Hrvatske.  

Komentarima sam pokušao potaknuti ljude da razmisle o napisanome, da brane svoj identitet, svoj dom, 

svoj jezik i kulturu. To je jedino što „marginalac“ u poodmaklim godinama može uraditi. 

Napomena: Članci su bili popraćeni fotografijama koje su izostavljene iz tehničkih razloga. 

          

                                                                                                                                                 Autor 
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Neokomunistička Hrvatska u Europskoj uniji (2022/23) 

1. Hrvateki su zbunjeni (8. 01. 2022.) 

 

Hrvateki su opet zbunjeni, komu vjerovati: Predsjedniku RH, ministru obrane ili neovisnim 

vojnim stručnjacima. Predsjednik RH Zoran Milanović na Pantovčaku je održao konferenciju 

za novinare na temu modernizacije i opremanja Hrvatske kopnene vojske.  

“Moj jedini cilj je osigurati Hrvatskoj kopnenoj vojsci potrebnu opremu. Mogućnost nabave 

američkih borbenih vozila Bradley počela se razmatrati još 2017. godine. To je bila 

inicijativa ministra Krstičevića. Ovo što radim radim zato da ne bi propala ova dobra 

inicijativa. Mi smo ti koji smo pristupili Amerikancima. Vidim da ministar Krstičević i dalje 

zastupa tu poziciju. Mi smo još prije pet godina tražili konkretnu ponudu od SAD-a - rekao je 

Milanović.” 

“U programu Vlade od 2020. do 2024. koji je premijer predstavio Saboru jasno i kratko piše 

da će se do kraja 2021. dovršiti opremanje vojske borbenim vozilima Bradley” 

“Nabava Bradleyja bila je najpovoljnija ponuda. Prije svega radi se o donaciji. Ukupna 

cijena ponude iznosi oko 150 milijuna dolara plus PDV. To je ono što se nije govorilo za 

francuske avione” - rekao je Milanović. 

Opremanje Hrvatske kopnene vojske jedno je od strateških pitanja za Republiku Hrvatsku ali 

nije pitanje koje se rješava na ulici, u emisiji Otvoreno niti na konferencijama za medije. 

Drug Predsjednik nastavlja polemizirati, vrijeđati i javno rješavati ono što se rješava u vojnim 

kabinetima i u strukturana Vlade. Ulica se može svrstati na jednu ili drugu stranu, može ostati 

neutralna ali ne može rješavati strateška i vojna pitanja hrvatske vojske i države!  

Amerikanci nam „poklanjaju“ stara vozila (Bradly) pa je nastala frka između dva hrvatska 

brda tko bolje zastupa hrvatske interese. Umjesto razgovora u Vladi ili Uredu predsjednika 

imamo javno lupetanje i vrijeđanje predsjednika. Treba kazati da SAD  jest naš prijatelj i 

saveznik ali oni gledaju isključivo svoj interes i živo im je j.be za Hrvate i Hrvatsku što su 

dokazali više puta (osuda nekih oslobodilačkih operacija, ponašanje njihovih veleposlanika u 

RH, nametnuti nepravedni Daytonski sporazum, podupiranje rada Haškog suda koji je bio 

politički sud, onemogućavanje oslobađanja bosanske Posavine i povratka Hrvata na svoja 

ognjišta itd.). Ima još primjera koji to prijateljstvo čine upitnim (npr. nabavka i opremanje 

Baraka, položaj Hrvata u BiH). Zašto SAD nisu dopustili opremanje Baraka njihovom 

opremom? Da je Hrvatska imala novca kupila bi novije Phantome ali Hrvatska je mala i 

siromašna zemlja (tko ne vjeruje neka pogleda koliki je BDP).  

Zašto su naši veliki prijatelji, administracija SAD-a, dopustili da se izigra Daytonski 

sporazum na koji su nas prisilili. Ne zaboravimo da je Vlada SAD-a kriva što Hrvati nisu 

oslobodili bosansku Posavinu i što se Hrvati nisu vratili u svoje domove. Oni su krivi što je 

zločinačka RS priznata i dobila 49% teritorija BiH.  

Hrvateki i covid ludilo 
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Hrvateki su zbunjeni jer se covid ludilo nastavlja, a oni su mislili da je s pandemijom gotovo 

pa su zanemarili epidemiološke mjere. Novu godinu dočekao sam u Zagrebu na prepunom 

trgu bez maski, bez potvrda i bez razmaka. Nakon kratkog boravka, poruke Gobca da će sve 

biti u redu i vatrometa progurah se kroz svjetinu i otiđoh u Bogovićevu. U Bogovićevoj, 

Margaretskoj i na Preradovićevu trgu bio je pravi doček: pjesma s viškom decibela, ples, 

zagrljaji i pjenušac ili neko drugo alkoholno piće. Plesalo se i pjevalo s čašom u ruci. Bila je 

gužva u Bogovićevoj, Margaretskoj i na Preradovićevom trgu, nikakav razmak, bez maski i 

bez potvrda kao u doba prije pandemije. Za dobro raspoloženje treba zahvaliti glazbi i 

alkoholnim pićima koja su se točila i konzumirala. Tako su Hrvateki zahvaljujći pjenušcu, 

žestici, radosno ušli u Novu neizvjesnu godinu. Kad je bal nek je bal. Prvi rezultati veselih 

dočeka pristižu, svaki drugi testirani je pozitivan! Brojke zaraženih rastu, rastu brojevi 

priključenih na stroj za ventilaciju. Zbunjeni Hrvateki ne vjeruju svojim očima i ušima da je 

virus opasan po život, da zdravstveni sustav nema negraničene mogućnosti.  

Šef Rebra priča svoje iskustvo iz Splita: „Neki dan sam bio u Splitu, na Staru godinu, moja 

majka živi tamo, pa sam onda malo obišao grad i kad sam vidio ponašanje ljudi, pobjegao 

sam isti tren natrag. Nije normalno da na štekatu, terasi, 10 ljudi zagrljenih pije iz iste boce, 

ali to je to - mi smo takav narod”  Od zbunjenih Hrvateka svašta možeš očekivati! 

Priča od procjepljenom „krdu“, više od 80%, nije pomogla jer zemlje koje imaju 

procjepljenost „krda“ iznad 80% imaju jako veliki broj novozaraženih (SAD više od milijun 

dnevno, Francuska oko 300.000 dnevno, Italija više od 200.000, Švedska, Velika Britanija, 

Njemačka također veliki broj novozaraženih). Iako su imali visoku procjepljenost nisu 

izbjegli novi val pandemije. Ludo, zar ne? Nije čudo da su Hrvateki zbunjeni i da ne vjeruju 

nikome.  

Na kraju poruka dragim Hrvatekima: Cjepite se! Mislim da se radi o međunarodnoj zavjeri 

koja je izmakla kontroli, znam i vidim da se krše ljudska prava, znam i vidim da nitko ne zna 

kada će ovo ludilo završiti, znam i vidim da se eksperementira na ljudima širom globusa... 

Nažalost, mi ne možemo na globalnoj razini promijeniti ništa. Možemo od dva zla izabrati 

manje zlo i cjepiti se. OK, ne želite se cjepiti pa ostanite kod kuće i ne mičite se. 

 

U Hrvatskoj stanje je uobičajeno 

Tomaševićev advent bio je jadan u usporedbi s Milanovim. Kartonske silulete klizača na 

Tomislavcu, „instalacije“ na Gornjem Gradu bile su promašena ali naplaćene!  

Hrvatski hohštapleri i veleizdanici su pravomoćno osuđeni za pljačku koju su provodili pod 

parolom detuđmanizacije ali raja od toga nema ništa. 

Intervjue daje odlikovani veleizdajnik, ološ piše pisma protiv neoborivih činjenica da je 

Jasenovac srpski mit. Ološ sa Sveučilišta napao je istraživače koji su matematičkim modelom 

pokazali da je Jasenovački popis žrtava apsurdan i da se radi o lažima. Zokijev kandidat za 

veleposlanika predvodio je skupinu profesora koji podržavaju srpski mit o Jasenovcu. Zokijev 

veleposlanik-kandidat, štovatelj zločinca Tita, zastupa jugočetničke laži i uporno šire svoje 

laži bez dokaza. Komunistička iskapanja i istraživanja nisu pružile dokaze o masovniom 
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zločinima o kojima govori Zokijev kandidat za veleposlanika. Hrvateki su zbunjeni, zašto 

Zoki podržava lažova koja blati hrvatski narod i državu? Zbunjena desnica (nema desnice u 

Hrvatskoj) navodno podržava Zokijeve igrokaze koji od deset izjava da dvije dobre i 8 loših. 

Zbunjeni Hrvateki izgubljeni su u vremenu i prostoru pa od njih možeš svašta očekivati. 

 

Porfirije došao u posjet drugoj otadžbini 

Hrvatska je imala “čast” da je posjete patrijarh Porfirije Perić i izaslanik Veran Matić. Srpsko 

narodno vijeće (SNV) je povodom proslave pravoslavnog Božića održalo prijam za visoke 

predstavnike vlasti i druge. Prijam je organiziran u suradnji sa Srpskom pravoslavnom 

crkvom pa je u Zagreb došao iz četničke Srbije Poglavar SPC-a i Veran Matić posebni 

izaslanik predsjednika Vučića (Vučić, to je onaj koji je govorio 1995. da Glina nikada ne će 

biti Hrvatska). 

Porfirije Perić i dalje smatra da je Hrvatska otuđena srpska kolonija pa je za pravoslavni 

Božić prihajo u Zagreb sa specijalin izaslanikom predsjednika Vučića. Porfirije je ove godine 

bio umjereniji te nije govorio o srpskim krajevima (Slavoniji, Dalmaciji i drugima) ali nije ni 

jednom spomenuo Republiku Hrvatsku, svoju drugu otadžbinu.  

Patrijarha i izaslanika oduševljeno su dočekali Pupi, Boris, Plenki, Njonjo, Gordan, Tomica, 

Arsenije, Radimir, Ninočka i drugi. Zoki im se nije pridružio niti je poslao izaslanika. Da se 

tradicija ne prekine novčić je našao Tomica gradonačelnik Zagreba, loša kopija pokojnog 

gradonačelnika Bandića.  

Specijalni izaslanik Predsjednika Republike Srbije Veran Matić govoreći o potrazi za 

nestalima u ratu istaknuo je kako je nemoguće napraviti ozbiljniji korak bez zajedništva u 

potrazi. „Zajedničko suočavanje s prošlošću i zajedničko žalovanje otvaraju puteve za 

normalizaciju međusobnih odnosa”, kazao je Matić. O kojem zajedništvu u potrazi četnik 

priča? Zašto četnik nije donio protokole Vojnomedicinske akademije, zašto nije donio popise 

nestalih (ubijenih) u Srbiji, zašto nije donio otuđenu dokumentaciju Vukovarske bolnice? 

Možda drug Matić traži i one koje je tijekom bijega ubila vojska takozvane Krajine.  

Pupi kaže: “Danas smo radosni, ne vidim razloga koji bi to mogao pokvariti..” Naravno da je 

radostan jer Plenki daje novac hrvatskih poreznih obveznika, znate već za što. Ako ne znate 

pogledajte “Novosti”, glasilo SNV-a.  
 

Pupi je opet govorio o Baniji, a Plenković o Banovini pa je jasno da je Plenkijeva pomirba 

promašeni igrokaz. Izjave koje su dali javnosti su floskule i lupetanja o toleranciji, miru i 

zajedništvu, evo primjera: „To znači da politiku viška riječi – bilo otrovnih ili praznih – 

pretvaramo u politiku razgovora, politiku privatnih interesa u politiku javnih dobra”!? Nije 

čudno da su Hrvateki zbunjeni kada pročitaju ovu umotvorinu.  

 

Drug Plenki je poručio je da će ustrajati na politici dijaloga (čitaj: nacionalne izdaje), suradnje 

i uvažavanja, ali i na obnovi Banovine, pronalasku svih nestalih u Domovinskom ratu, osudi 

onih koji su počinili ratne zločine, normalizaciji odnosa sa Srbijom, te na tome da srpska 

manjina bude respektirana. Pozvao je sve da budu dio tog mozaika i daju doprinos izdaji. Ako 

pogledamo, po pitanju izjavljenog, što je drug Plenković napravio tijekom proteklih 6 godina 
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(6 godina!) vidimo da se radi o ispraznom lupetanju. Rezultati (broj pronađenih nestalih i broj 

osuđenih ratnih zločinaca) pokazuju da se radi o lažima i da zločinci slobodno šeću 

Hrvatskom i diljem svijeta. Što se tiče Srbije Hrvatska nije blokirala otvaranje poglavlja pa je 

jasno da Plenki ne štiti hrvatske nacionalne interese. 

Nole se malkice zaigrao 

Nole mislio da dolazi u Hrvatsku, a ne u Australiju pa se zeznuo. New York Times je 

podsjetio javnost na ponašanje Noleta: “Đoković je dugo izazivao kontroverze svojim 

stavovima o znanosti i medicini. Često je bio propitkivan zbog svojih neznanstvenih uvjerenja, 

uključujući i tvrdnju da pozitivnim emocijama možete pročistiti otrovnu vodu ili hranu. 

Odbacivao je priče o pandemiji i tvrdio da cijepljenje ne bi trebalo biti obvezno za putovanja. 

U lipnju 2020. godine, kada su tenis i ostali sportovi zaustavljeni zbog koronavirusa, 

organizirao je humanitarni turnir u rodnoj Srbiji i obližnjoj Hrvatskoj. Maske i socijalna 

distanca bili su minimalni, a nekoliko igrača, uključujući i njega samoga, kasnije su bili 

pozitivni na koronavirus”.  

Nole je bio obaviješten da ne će moći ući u Australiju ako se ne cijepi pa se mogao cjepiti. 

Budući da se nije htio cjepiti trebao je ostati doma. Kontraindikacije za cijepljenje (celijakija 

ili slično) ne postoje pa je Australska vlada u pravu. Ako australski zakoni i epidemiološke 

mjere vrijede za Australce onda trebaju vrijediti i za Noleta.  

“Bio bi veliki šamar za milijune Australaca da mu se dopusti igranje u Melbourneu. Isto tako 

i meni! Australski drakonski propisi o ulasku tijekom korone razdvojili su brojne obitelji. 

Očekivao bih od Đokovića da se, iz poštovanja prema žrtvi koju ti ljudi podnose mjesecima, 

ne prijavi na turnir. I očekujem da će Australija jednako tretirati sve ljude koji žele ući u 

zemlju. Bez obzira jesu li najbolji tenisači svijeta ili ne. Milijuni Australaca dijele moj bijes. 

Proliveno je previše suza jer se roditelji i njihova djeca koja su emigrirala u Australiju 

godinama ne smiju zagrliti. Proliveno je previše suza jer su parovi, kao što je i moj primjer, 

nakon mjeseci beznađa morali priznati da nemaju druge nego da se rastanu”, piše Dallmeier 

u Bildu. 

Za humani postupak prema Noletu apelirali su predsjednik i premijerka Srbije. Poslana je i 

službena nota veleposlanstvu Australije. Ministrica unutarnjih poslova Australije jasno je 

poručila da Nole može odmah napustiti Australiju i da će mu u tome pomoći, ne mora biti u 

hotelu za azilante. Australska vlada je u pravu, hoće li popustiti vidjet ćemo. Ako popusti bit 

će to velika sramota pa ih građani Australije trebaju pozvati na ostavku. Zbunjeni Hrvateki na 

društvenim mrežama podržavaju Noleta i tako pokazuju da su za anarhiju, a ne za vladavinu 

prava. 

Vučić je poručio: “Naša je obveza štititi interese naših građana”. Taj stav, bez obzira što je u 

ovom slučaju u krivu, treba pozdraviti. Nažalost, takvo nešto ne ćete čuti od hrvatskih 

dužnosnika. Jedan hrvatski hohštapler kazao je da se general treba predate i na sudu 

dokazivati svoju nevinost. U uređenoj pravnoj državi (što Hrvatska nije) ne dokazuje se 

nevinost već se dokazuje krivnja. Taj hohštapler pravomoćno je osuđen na višegodišnju kaznu 

zbog korupcije, nije uspio dokazati svoju nevinost za razliku od generala.  

Zbunjeni Hrvateki vole lažove, izdajnike, egzibicioniste i populiste pa skupa s njima idu “kao 

guske” u maglu. Kada se magla raziđe započme hrvatska kuknjava kako smo prevareni. 
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Hrvateki još nisu naučili da je povijest učiteljica života pa, nažalost, stalno ponavljaju iste 

griješke.  
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2. Srpske laži o dubrovačkoj književnosti i hrvatskom jeziku (21. 01. 2022.) 

 

Na istoku ništa novoga, nastavlja se posezanjem za hrvatskim piscima i hrvatskim 

teritorijem. Republika Srbije donijela je 23. prosinca 2021. godine Zakon o kulturnom 

nasljeđu kojim svojata dubrovačku književnost. To je novi (obnovljeni) nasrtaj na hrvatsku 

kulturu ali i na hrvatski teritorij. Velikosrpski jezični imperijalizam nastavak je velikosrpske 

agresije koja traje desetljećima. Srpski projekt „Deset vekova srpske književnosti” u režiji 

Matice srpske pokrenut je godine 2007. Planira se edicija više od 150 knjiga. Godine 2010. 

Srbi su u okviru spomenutog projekta objavili knjigu „Poezija Dubrovnika i Boke kotorske“. 

Srpsku krađu hrvatske književne baštine tada su osudili HAZU, DHK i malobrojni pojedinci. 

Nakon toga Srbi su u biblioteci „Deset vekova srpske književnosti“ u nakladi Matice srpske iz 

Novog Sada (tamo je sjedište Matice srpske) posegnuli za hrvatskim piscima Ivanom 

Gundulićem i Marinom Držićem te ih svrstali u srpske pisce. Matica srpska je u okviru 

nevedene biblioteke objavila (2014.) knjigu “Osman” i “Suze sina razmetnoga” hrvatskog 

pisca Ivana Gundulića (urednica Zlata Bojović). Nakon toga je 2015. Zlata Bojović objavila 

knjigu “Istorija dubrovačke književnosti” kojom je hrvatske pisce proglasila srpskim piscima. 

Nakon Gundulića slijedila je srpska verzija Marina Držića.  

Glavni urednik antologijskog izdanja “Deset vekova srpske književnosti” je akademik Miro 

Vuksanović koji tvrdi: “Smatramo da književnost koja je nastajala u Dubrovačkoj Republici, 

prema specifičnim obilježjima i jezičnoj osnovi štokavskog narječja, ima dvojnu pripadnost, 

da je istodobno i hrvatska i srpska. Takvo krajnje pomirljivo stajalište proistječe iz 

znanstvenih radova povjesničara književnosti među kojima su ugledni Dubrovčani Milan 

Rešetar i Petar Kolendić. Zato smo u našu ediciju uvrstili poeziju starog Dubrovnika, 

Gundulića i Držića. Također su uvršteni Ivo Ćipiko, Ivo Vojnović, Vladan Desnica i drugi 

Srbi iz Hrvatske čije djelo pripada i srpskoj i hrvatskoj književnosti. Takva pitanja bolje 

rješava znanost od politike.”  

O svrsi i smislu „Deset vekova...“ pisao je u analitičkom znanstvenom članku prof. dr. Mario 

Grčević: “Dubrovačka književnost ni u kojem smislu nije sastavni dio srpske 

književnosti, Vijenac, br. 516 - 517, 12. prosinca 2013. 

“Jovan Popov tvrdi da je u srednjem vijeku iz „srpskih zemalja“ došao znatan dio 

dubrovačkih žitelja, „koji su doneli svoju tradiciju, običaje i jezik“. Uporabu ćiriličnoga 

pisma smatra specifičnom tradicijom „srpskih zemalja“ pa spominje da je ćirilicom napisan 

najstariji sačuvani dubrovački pjesnički fragment iz 1421. Popovljeva argumentacija tipična 

je velikosrpska argumentacija koja nema uporišta u činjenicama. Srba katolika u Dubrovniku 

prije 1815. nije bilo” 

“U Dubrovačkoj Republici jedino je Židovima osim katolika bilo dopušteno ispovijedati svoju 

vjeru i stalno boraviti unutar gradskih zidina.”  

Treba istaknuti dvije činjenice: prva: Ćirilično pismo ne označava srpski jezik i druga: 

Kulturne pretenzije lako postaju teritorijalne pretenzije, kako smo vidjeli u 

Domovinskom ratu. 
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Grčević na kraju članka piše: ”Možemo zaključiti: dubrovačka književnost ni po jednom 

kriteriju nije sastavni dio srpske književnosti. Tijekom rasprave na lingvističko-književnoj 

večeri u Dubrovniku veliki hrvatski glumac i gospar Miše Martinović stoga je dobro rekao da 

uvrštavanje dubrovačkih pisaca u ediciju Deset vekova srpske književnosti nije ništa drugo 

nego nastavak velikosrpske agresije na Hrvatsku prema kojoj hrvatska država ne smije ostati 

ravnodušna.” 

U javnu diskusiju pri donošenju Zakona o srpskom kulturnom naslijeđu uključio se i patrijarh 

SPC-a Porfirije koji je u svibnju prošle godine tražio da se odgodi donošenje zakona jer se u 

njemu ne spominje Kosovo i Metohija i jer bi njime Srpskoj pravoslavnoj crkvi bila uskraćena 

osnovna vlasnička prava. 

No ministrica kulture i informiranja Maja Gojković umirila je patrijarha pismom u kojem je 

istaknula da će se zakon s posebnom pažnjom odnositi prema zaštiti kulturnog nasljeđa koje 

se nalazi na teritoriju Kosova i Metohije koji je svakodnevno izloženo napadima i uništenju. 

Očito nikome u Srbiji nije bila sporna odredba da se dubrovačka književnost do 1867. godine 

uvrsti među stare srpske knjige koje su novim zakonom dobile i specijalni status i specijalnu 

zaštitu te će biti uvrštene u evidenciju pokretnih kulturnih dobara Srbije. 

 

Kada je u Novom Sadu prije dvije godine objavljena knjiga s Držićevim dramama u već 

spomenutoj biblioteci Deset vekova srpske književnosti, hrvatsko Ministarstvo kulture je u 

pisanoj izjavi navelo “da se posezanje za hrvatskom kulturom i tradicijom temelji na jezično-

kulturnom imperijalizmu koji je inaugurirao Vuk Karadžić tezom po kojoj su svi štokavci Srbi, 

Iako znanstveno osporena i u praksi neprimjenjiva, ta je teza bila i ostala temelj srpske 

nacionalne integracijske ideologije”.  

Srbi ignoriraju sve prigovore i donose Zakonom o kulturnom nasljeđu (23. Prosinca 2021.).  

U članku 23. Zakona o kulturnom nasljeđu pod brojem 3. i 4. Navodi se:   

Članak 23.  

Staru i retku bibliotečku građu čine, pod brojem 3. i 4.  

(3) rukopisne i štampane knjige na stranim jezicima čiji je autor pripadnik srpskog naroda, 

zaključno sa 1867. godinom, 

(4) izdanja dubrovačke književnosti, koja pripadaju i srpskoj i hrvatskoj kulturi, zaključno 

sa 1867. godinom; 

Reagiralo je Ministarstvo kulture i medija: “Taj je stavak potpuno neprihvatljiv iz više 

razloga, jer ponajprije ne postoji nikakva dvojna pripadnost dubrovačke renesansne (Držić) i 

barokne književnosti (Gundulić) već je to isključivo hrvatska književnost. Srpska književnost 

nema pisanih djela na svom narodnom jeziku do pojave Dositeja Obradovića, a taj svoj 

nedostatak žele popuniti prisvajanjem Držića i Gundulića, odnosno djela naše književnosti 

koja je umjetnički put na svom, hrvatskom jeziku počela s Juditom Marka Marulića 1501. 

godine. Spominjanje 1867. odnosi se na godinu službenog prihvaćanja pravopisa Vuka 
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Karadžića, što može dovesti do potencijalnog negiranja hrvatskoga identiteta brojnih pisaca, 

jer su po Vukovoj jednadžbi svi štokavci Srbi”.  

Jasno je da je navedeno dokaz kako se nastavlja srpska imperijalistička politika prema 

susjednim državama. Na srpsko posezanje naše kulturne baštine i negiranje hrvatskoga jezika 

hrvatska vlast reagira beskorisnim priopćenjima koja ne služe ničemu jer “srpski svet” ide 

naprijed.   

Ministarka kulture i medija Nina Obuljen Koržinek radi u Ministarstvu kulture od 2006. 

godine pa dobro poznaje problematiku. Bila je desna ruka petoro ministara (Vujić, Biškupić, 

J. Mesić, Zlatar-Violić, Šipuš) ali nije shvatila koji je njen zadatak (moguće da je shvatila i da 

radi protiv Hrvatske) kao ministrice kulture i medija. Umjesto zaštite hrvatskog identiteta i 

kulture, promocije Domovinskog rata i hrvatskih pisaca ona je u prvi plan stavila one koji 

negiraju hrvatsku kulturu i hrvatski identitet (sufinancirale je protuhrvatske knjige kao „Jezik i 

nacionalizam“ autorice J. Kordić, financirala je filmove i uratke kojima se blatio Domovinski 

rat (HAVC) kao i filmove koji su širili srpske laži o Drugom svjetskom ratu.  

Što Ministarstvo kulture i medija (čitaj ministrica) financira može se pročitati: 

https://projektvelebit.com/velike-podvale-male-ministrice/ (Mate Bašić).  

Umjesto blokade Srbije u pristupnim pregovorima s Europskom unijom zbog svojatanja 

hrvatske kulture, negiranja hrvatskoga jezika ministarka daje izjave, priopćenja koja ne služe 

ničemu. Nažalost, drug Plenković je podržava umjesto da je smjeni. Takvim postupanjem 

drug Plenković i njegova ministarka Obuljen Koržinek promoviraju “srpski svet” (veliku 

Srbiju) u Republici Hrvatskoj.  

Ministarka kulture i medija primjenjuje načelo komunističke podobnosti u raspodjeli 

proračunskih sredstava umjesto načelo pravednosti i zaštite kulturnoga identiteta Hrvata. Bila 

je predsjednica Programskog vijeća HRT-a (2012. – 12015.) kada je HRT vodio Goran 

Radman, a to vrijeme obilježeno je nizom skandala i velikom cenzurom na HRT-u  

Vidi Nenad Piskač. https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/25099-n-piskac-

deset-vekova-srpske-knjizevnosti-u-kontekstu-izbora-ministra-kulture.html) 

 

O srpskim posezanjima govorili su i pisali Slobodan Prosperov Novak (o knjizi Zlate Bojović 

“Istorija dubrovačke književnosti”), prof. dr. Mario Grčević, Hrvoje Hitrec, Nenad Piskač te 

drugi intelektualci-domoljubi.  

Lijepo i točno je o drugarici ministarki Obuljen Koržinek pisao Nanad Piskač, 2016. godine:  

U međuvremenu „Deset vekova...“ ide dalje bez ikakvoga otpora hrvatske države. Osim što je 

propustila reagirati na velikosrpski projekt prisvajanja dubrovačke književnosti, alarmirati 

hrvatsku vladu i domaću i međunarodnu javnost, što svakako ne ide u prilog njezinim 

europskim dimenzijama, ona se istaknula kao društvenopolitička radnica gostujući među 

samoupravljačima po vijećima udruženog rada siz-ova i usiz-ova. Pri tom je zapostavila 

temeljnu struku. Nigdje, naime, podatka o nekakvom violinističkom koncertu.” 

https://projektvelebit.com/velike-podvale-male-ministrice/
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/25099-n-piskac-deset-vekova-srpske-knjizevnosti-u-kontekstu-izbora-ministra-kulture.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/25099-n-piskac-deset-vekova-srpske-knjizevnosti-u-kontekstu-izbora-ministra-kulture.html
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Očekuje se diplomatska reakcija hrvatske države zbog najnovijeg posezanje za hrvatskom 

dubrovačkom kulturnom baštinom. Posezanje je osudila ministarka kulture i medija (inače 

promotorica “srpskog sveta” preko HACV-a i financiranja antihrvatskih uradaka), zatim 

Institut za hrvatski jezik i jezikoslovlje (IHJJ), hrvatski P.E.N te nekolicina intelektualaca. 

Uslijedit će neka jadna protestna nota i time će sve završiti a “srpski svet” će nastaviti s novim 

posezanjima hrvatske kulturne baštine.   

Reakcije na doneseni zakon su mlake i zakašnjele, prošlo je tri tjedna od objave Zakona prije 

nego je ministarka reagirala. “Ovom je zakonskom intervencijom na koju hrvatska diplomacija 

i politika nije reagirala puna tri tjedna stavljena je točka na i na višedesetljetna službena 

srpska prisvajanja dubrovačke književnosti putem brojnih publikacija, knjiga, istupa, ali i 

izdanja Matice srpske u kojima su objavljivani stari dubrovački pjesnici i pisci.” 

 

Srpsko negiranje hrvatskoga jezika 

Najnovije negiranje hrvatskoga jezika temelji se na Odluci srpskog Zavoda za unapređivanje 

obrazovanja i odgoja koji je odgovoran za školske programe. Stav da je hrvatski jezik 

zapravo srpski donio je tamošnji Odbor za standardizaciju srpskog jezika. 

Srpske tvrdnje da Hrvati srpski jezik nazivaju hrvatskim objavljenje su u udžbeniku “S reči 

na dela – Gramatika srpskog jezika za osmi razred osnovne škole”. Udžbenik je odobren od 

tamošnjeg Zavoda za unapređivanje obrazovanja i odgoja, a po naputku Odbor za 

standardizaciju srpskog jezika. Odbor za standardizaciju srpskog jezika smatra da su 

južnoslavenski jezici samo srpski, slovenski, bugarski i makedonski. Tek uz srpski jezik stoji 

napomena da Hrvati, Bošnjaci i neki Crnogorci ovaj jezik nazivaju hrvatskim, 

bosanskim/bošnjačkim i crnogorskim. 

Navedeni Zavod za unapređivanje obrazovanja i odgoja te Odbor za standardizaciju srpskog 

jezika provode državnu politiku Aleksandra Vučića koji je izjavio: “Ubuduće udžbenike iz 

srpskog, povijesti i geografije može pisati samo država” pa se temeljem državne intervencije 

negira hrvatski jezik. 

Također treba dodati da je srbijanska politika nedavno proglasila posebnim, 

bunjevačkim jezikom i hrvatski novoštokavski ikavski dijalekt kojim već stoljećima i na 

tlu Vojvodine govore Hrvati Bunjevci.  

Zanimljivo je da je izdavač  “S reči na dela” “BIGZ školstvo” iza kojeg stoji “Nova 

školska knjiga”, tvrtka kći zagrebačke “Školske knjige” poduzetnika Ante Žužula! 

Još je zanimljivije da postoji književnost (hrvatska) na nepostojećem jeziku i da u Srbiji 

postoji nastava na “nepostojećem hrvatskom jeziku”. 

Po pitanju srpskog negiranja hrvatskoga jezika drug Vučić je drugu Plenkoviću odgovorio da 

to nije njegov stav već stav njihove akademije SANU. Vučić je lagao kao i obično. Znači to je 

tako i nikako drugačije, a Plenković i njegov ministar vanjskih poslova i europskih integracija 
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pričaju o napretku Srbije i daju suglasnost za otvaranje pristupnih poglavlja. Plenković i Grčić 

Radman lupetaju o napretku Srbije na putu prema članstvu u EU! Pričati o napretku Srbije, 

koja je rehabilitirala četništvo, je veleizdajnički čin! 

Na negiranje hrvatskog standardnog (književnog) jezika reagiralo je novo vodstvo Matice 

hrvatske pa je formiralo Radnu skupinu za izradu nacrta Zakona o hrvatskome jeziku. 

Odmah su uslijedili napadi jugočetnika na Maticu hrvatsku pa se Matica očitovala:  

“Podsjećamo javnost da je hrvatski jezik službeno priznat kao 24. jezik u Europskoj Uniji te 

međunarodno priznat kao samostalni 1. rujna 2008. i njegova kodna oznaka je „hrv“ pri 

Međunarodnom tijelu za norme ISO 639-2 „Registration Authority“ u Washingtonu. 

Vrijeme je da napokon hrvatskom jeziku damo priliku da ostvari sve svoje mogućnosti, te 

da se i u našim medijima počne koristiti bogatstvo toga jezika, izbjegavajući nepotrebne 

zabrane i restrikcije. Radna skupina Matice hrvatske nastojat će ponuditi okvir kojim se 

javna uporaba jezika podiže na dostojnu razinu. Dakle, u pitanju je uporaba hrvatskog 

jezika u službenoj komunikaciji, a nikakvi inspektorati koji bi ispisivali kazne. Takvo je 

tumačenje banalno i zlonamjerno.” 

Zanimljivo je da hrvatska domoljubna (“domoljubna”) oporba šuti i na taj način odobrava 

srpska posezanja za hrvatskom kulturnom baštinom i hrvatskim teritorijem. Saborski uhljebi 

koji se diče svojim domoljubljem nisu tražili smjenu ministarke kulture koja vodi antihrvatsku 

kulturnu politiku. Nisu osudili srpsko posezanje za hrvatskom baštinom i teritorijem pa se 

postavlja pitanje: Kakvi su to domoljubi?  
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3. Tram 11 - Jedanaestica vozi neovisno (29. 01. 2022.) 

 

Album “Jedan na jedan” zagrebačke hip hop skupine Tram 11 svojim je tekstovima podignuo 

veliku prašine takozvane ljevice koja mrzi hrvatsku državu, koja svako propitivanje ljevičarskih 

laži proglašava govorom mržnje. Kada ljevičari s ideoloških pozicija propituju i kritiziraju našu 

stvarnost, naše političare, naše gluposti onda je to umjetnost. Kada to propitivanje vrše neovisni 

neistomišljenici onda je to govor mržnje. Uvijek imaju dvostruke kriterije ti takozvani ljevičari, 

njihovi novinari-plaćenici i plaćeni glazbeni kritičari.  

 

Album “Jedan na jedan” levo orjentisani kritičari proglasili su homofobnim. Nema govora 

mržnje, nema homofobije već se radi o “razgolićenju političke scene” i “razotkrivanju lažnih 

vođa” (kao što je General Woo kazao u najavi albuma). “Pričamo o društvenim 

nesuglasicama, razgolićujemo političku scenu i sve njene aktere i poltrone, upozoravamo na 

mnoge bolesti društva i pojedinaca, razotkrivamo lažne vođe, lažne mesije i jednoumlje 

medijske pa i kulturne scene”. ”Uglavnom, radimo sve što smo radili na našim albumima do 

sada, negativno pretvaramo u pozitivno. Ovo je još jedan dokument vremena iz kuhinje Tram 

11.” 

Kako su najavili tako su i napravili: 

“Na čelu ti petokraka, u oku dugine boje u koliko si udruga što milijardu kuna broje? Puši 

ku*** malo Titu, malo Castru, ‘ko Danka partizanka provaljuješ na terasu. Ne voliš kuhara, 

ali dobro grabiš iz lonca, svi ste tu zbog novca kao mit iz Jasenovca. Balaševići, nema vam 

države ni na igrici, pušite ku*** za ćirilicu na Ilici. Bipolarni bipsići, je** li vas ćaća, k’o 

Plenki i Njonjo, svi ste topla braća, olfo tolerantni, orjunaški unučići, toliko puše ku*** da ih 

zovemo Pušići.” 

“Smatraju nas tukama, kljukaju tabletama…na telki lupetala, proglašavaju nas metama, 

brnjice na poltronima, raj za bolesnike, duboka država, smrdi na boljševike”. 

“Branitelji prislanjaju hladnu cijev na čelo, dezerteri vode državu, a svi udaraju u bijelo” 

“Kukavice šute, četnici su u gradu, ista go***, samo su obrijali bradu”. 

“Lažni domoljubi resetiraju osamdesete”. 

“Verbalni delikt lupa mi cenzuru…Ministarstvo istine briše mi komentare…Nisam ti ja tata, ne 

glumi mi brata, ja sam braniteljski portal ti si ku**a s Faktografa…Uzmi tim iz Gonga, 

našminkan si kao neki gej s Eurosonga…Loša ti je droga, makni se sa svoga, izgledaš jadno 

kao leftardski prosvjed Gonga…” 

“Mi smo stara škola, p**** hodaju na štakama, j***ti Fejs mater, ovdje blokiramo šakama.” 
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“Neženjeni frajeri u ženama traže krivce, žene s karijerom, ljube kućne ljubimce, urbana spika, 

psi se vodaju na uzici, nema djece, nikoga nema na ulici”,  

“Mutavi majmuni, ne prate politiku, nespremni za život, al' su spremni za kritiku” 

“Sirotinjski snobovi žive karikature, unište sve što pipnu, kao leftardi kulturu” 

“U modi je bit’ peder mudar i prepreden nevladin organizirani jednoumni kreten.” 

Nema govora mržnje, nema poziva na nasilje već imamo razgolićenje naše jadne stvarnosti u 

kojoj je poremećen sustav vrijednosti, u kojoj umjesto pravne države imamo neokomunistički 

teror mainstream medija i ljevičarskih udruga. 

General Wooa, izbjegao je iz porušenog Vukovara, a Targeta je “veteran” zagrebačkog asfalta 

te iz njihovih stihova proizlazi njihovo životno iskustvo (ali i naše).  

Njihove nove pjesme kritiziraju ljevičari, paraziti društva, mainstream mediji preko svojih 

plaćenika novinara i glazbenih kritičara koji svemu pristupaju ideološki, a ne profesionalno i 

moralno. Za mainstream medije u Hrvatskoj i njihove plaćenike uvijek vrijede dvostruka 

mjerila, za njih je umjetnost vrijeđati branitelje, domoljube, katolike i pojedince koje su oni 

označili kao nepoželjne. Izvrstan osvrt dao je odvjetnik Davor Karačić, na Facebooku: “Novi 

album Tram 11 smeta onima kojima ne smeta kad Dežulović yebe Vukovar. Smeta i onima 

kojima ne smeta dapače, koji uživaju u 'umjetnosti' kad Frljić prlja hrvatsku zastavu ili Majku 

Božju prikazuje u lezbijskom klinču. Smeta onima kojima je veličanje ubijanja hrvatskih 

emigranata ili svećenika Sloboda izražavanja. Smeta onima koji Oluju smatraju zločinom, ali 

četničko klanje u Srbu 1941. opravdanim gnjevom...... 

Smetaju kompletnom lijevom otpadu koji veliča zločine, poziva na mržnju i nasilje, a koji ima 

medijske mehanizme u rukama, da vlastitu mržnju prikaže kao izražavanje, a protivničko 

izražavanje kao mržnju. 

Tram 11 smeta ljudskom ološu i ljevičarskom otpadu punom mržnje i zlobe, koji nisu ni svjesni 

da su upravo sami dokazali zašto je taj album i izašao i kakvo licemjerje je bilo motiv stvaranja 

tog albuma". 

Točno kaže General Wooa: "Mi ne pozivamo na nasilje, govorimo svoje mišljenje u svemu 

tome", “Smeta nas forsanje jednoumlja u svim mainstream medijima, smeta nas što nema 

istraživanja". "Mi smo domoljubi. Nas ljevica, desnica ne zanima",  

a Target dodaje: "Govorimo iz perspektive čovjeka koji je marginaliziran. Ne pričamo o autima, 

ženama, nakitu kao neki reperi. Pričamo o stanju društva". 

"Mislim da smo malo zakoračili u nekakve, kako se zove, vode dublje, ali opet, kako se zove, da 

je sve to u sferi rap izražaja". 
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Zašto General Wooa ne bi imao pravo na svoje mišljenje da je Jasenovac mit jer se stvarno radi 

o komunističko-četničkom mitu. Postoje mnogobrojni dokazi o izmišljenim žrtvama i lažima. 

Zašto se ne želi istražiti (prekopati) područje Jasenovca pod vodstvom komisije u koju će biti 

uključeni međunarodni stručnjaci. Tko se i zašto boji istine? 

Tram 11 stoji iza svojih stihova i poručuje: “Dragi naši prijatelji i fanovi od danas 

Jedanajestica vozi neovisno. Javljamo vam da je naša izdavačka kuća s nama danas prekinula 

suradnju zbog velikog medijskog pritiska. Hvala im za ovih 20 godina suradnje, ali vrijeme je 

da Tram 11 ipak dalje nastavi sam. Od sada ćete naš album Jedan i jedan moći kupiti samo 

preko nas i naše buduće izdavačke kuće”. 

Da je Tram 11 u pravu potvrđuju slučajevi iz svakodnevnice pa tako i slučaj iz Zadra kada su 

uhićeni kritičari premijera.  

 

Andrej bi trebao otići, na naš trošak kao i do sada, u Zadar te se ispričati uhićenima 

 

Privođenje građana u Zadru koji su u svojim objavama na društvenim mrežama spomenili 

velikog vođu Andreja. Priveden je jadan 72 godišnjak i jedan 49 godišnjak, dva domoljuba koja 

su izrazila svoje nezadovoljstvo načinom kojim Andrej vodi Hrvatsku.  

Prvi je napisao kako “premijera i njegove poltrone treba dočekati pokvarenim jajima” dodajući 

da “nitko nije toliko ponizio i izdao Hrvate, narcisoidni jadnik”, drugi  

“Udri munjo, pukni grome… zar ti pavijanu s Frkom njesi u Ukrajini”, referirajući se na 

Plenkovićevu izjavu da će “Hrvatska reagirati jasno i odlučno ako Rusija napadne Ukrajinu”. 

 

Ljudi su izrazili svoje nezadovoljstvo, nema prijetnji ni premijeru niti nekom drugom pa ih nije 

trebalo maltretirati: privoditi i višesatno zadržavati te optuživati. S obzirom na komunistički 

Zakon o prekršajima protiv javnog reda i mira policija je s njima mogla obaviti razgovor u 

njihovu domu i nije ih trebala privoditi. Ministar policije kaže da su postupali po zakonu, radi 

se o Zakona o prekršajima protiv javnog reda i mira iz 1994. u koji su izvršene neke izmjene 

2014. godine. Taj zakon je ostatak iz doba komunističke Jugoslavije pa ga treba mijenjati. 

Pitanje zašto se taj Zakon nije primjenjivao u doba Tuđmana s obzirom na mnogobrojna 

vrijeđanja predsjednika?  

Kako se navodi u priopćenju, obojica su 20. siječnja 2022. ispod članka na jednom zadarskom 

portalu o najavi posjeta predsjednika Vlade Andreja Plenkovića Maslenici objavili komentare 

uvredljivog i omalovažavajućeg sadržaja. Nakon provedenog istraživanja, obojica su 21. 

siječnja u popodnevnim satima uz Optužni prijedlog prepraćeni na Prekršajni Odjel Općinskog 

suda u Zadru. 

M. Ć. priča: “Na početku su mi govorili da sam prijetio premijeru. Čime? Gdje vi tu vidite 

prijetnju?! Pa su onda preokrenuli na vrijeđanje. Ne, to nije ni vrijeđanje, nego komentar na 

premijera moje Vlade. On je javna osoba i svi ga mi plaćamo. On bi trebao korigirati svoje 

ponašanje i naviknuti se na kritiku i komentare svog rada. Uostalom, živimo li u demokraciji 

ili diktaturi?” 

Zaista u kakvoj mi državi živimo?  
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Privedeni nije cijepljen pa je trebao imati poseban tretman, ali ga nije imao. Nitko ga nije pitao 

o cijepljenju, niti je tražio covid potvrdu!? 

 

Čovjek koji je Plenkovića nazvao pavijanom ispričao kako su ga odveli i ispitivali 

“Bili su korektni ljudi i odveli su me u policijsku postaju pod izlikom da sam nešto napisao 

na Facebooku. Nešto su vijećali, kao da ugrožavam sigurnost premijeru, kaznena prijava, da 

to traži državni odvjetnik. Kako mu ja mogu ugroziti sigurnost? Bila mi je nejasna situacija. 

Na stol je netko donio papir, vidio sam da piše da sam uhićen. Meni službeno piše da sam u 

15:20 uhićen, a u 11 i nešto sam odveden od kuće”, kazao je H.V. 

H. V. je kazao da nije znao da će biti uhićen kada je odveden od kuće. 

“Rekli su da moram dati izjavu oko sporne izjave na Facebooku. i oko 15:20 saznajem da sam 

uhićen, ali ne zato što sam prijetio, nego uvrijedio premijera svojim komentarom. Ja sam rekao 

njima zašto sam to rekao”.  

“Smatram da bi trebalo zabraniti Facebook u Hrvatskoj, neka svi rade što hoće, da nema 

nikakve kritike. Ne razumijem to. Pet godina sam bio u ratu, dva puta sam nastradao, zadnji 

put pred Banjom Lukom gdje sam se pozdravio s generalom Matijašom, a sat vremena kasnije 

je poginuo. 

Čovjek koji se borio cijeli rat, sedam godina sam išao po bolnicama dok mi nisu ustanovili 

dijagnozu, kome to treba? Meni to ne treba. Jučer je ministar izjavio da ja nisam bio uhićen. 

Pa jesam jer me sutkinja puštala i obrazložila da je diskretno pravo policije da uhiti nekog kad 

god hoće, u stilu - kad god dobiju nalog. Kad ste uhićeni, netko vas mora pustiti”, kazao je 

H.V. 

U kakvoj to Hrvatskoj mi živimo? Nismo se mi borili za boljševičku Hrvatsku u kojoj vrijede 

zakoni iz doba komunizma, u kojoj se opet sudi za verbalni delikt i to selektivno samo 

domoljubima, braniteljima.  

Nakon žalosnih događanja oporba je lupetala i optužila Andreja da je imao veze s 

kriminalističkim istraživanjem koje je provedeno nad dvojicom muškaraca zbog moguće 

povrede Zakona o prekršajima protiv javnog reda i mira. Komesarka SDP-a, drugarica iz 

GLAS-a i drugi uputili su svoje kritike na krivu adresu, napali su HDZ, a nisu napali konkretno 

Ministra unutarnjih poslova, ravnatelja policije, načelnika koji su najodgovorniji za postupanje 

(uhićenje i višesatno zadržavanje građana) prema dvojici kritičara premijera.  

Nažalost, drugarica iz GLAS-a je u pravu kada kaže: “Opskurni Zakon za maltretiranje 

građana” (Zakon o prekršajima protiv javnog reda i mira) kojim se vrlo grubo krše 

temeljna prava, ograničava sloboda govora i neopravdano oduzima slobode. Ono što je još gore 

to je da se taj Zakon primjenjuje selektivno, od slučaja do slučaja.  
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“Da policija tako revno postupa za sve uvrede na društvenim mrežama, vjerojatno bi pola 

države svaki drugi dan bilo uhićeno, navodi se u GLAS-ovu priopćenju vezano za uvrede 

upućene predsjedniku Vlade. Dodaju kako je podloga za “ovakvo nedopustivo postupanje i 

maltretiranje građana zastarjeli Zakon o prekršajima protiv javnog reda i mira”. 

GLAS ocjenjuje da je taj Zakon prepun nelogičnosti, a među ostalim zabranjuje vrijeđanje i 

omalovažavanje državnih tijela i službenih osoba, i za to predviđa jednake kazne kao i za, 

recimo, neovlašteno pucanje iz vatrenog oružja, navodi se u priopćenju. Smatraju da taj zakon 

treba hitno mijenjati, ali još većim problemom vide “ozračje koje šire Plenković i njegova 

Vlada”. 

Ministar unutarnjih poslova ispravno tvrdi da je policija postupala po zakonu, komunističkom 

zakonu iz 1994. (zakon iz doba Jugoslavije) koji je imao neke izmjene 2014. godine. Međutim 

ministar nije pojasnio zašto imamo komunistički zakon i zašto se primjenjuje selektivno. O 

Zakonu je odvjetnik Hodak kazao: “Primjena Zakona o javnom redu i miru u ovom slučaju je 

potpuno protuzakonita. Zakon o javnom redu i miru može se primijeniti ako se nekoga zatekne 

u činjenju djela. Ako bi se, primjerice, osobu zateklo kako viče, remeti javni red i mir. Ovdje se 

radi o nečemu što su ljudi napisali prije nego što je premijer došao. Zakašnjelo je samo po sebi. 

Inače, u zapadnim demokracijama bacanje trulih jaja je nešto tradicionalno. Nije u pitanju 

kamen, koji bi mogao ozlijediti. Čak je i sam premijer Velike Britanije Winston Churchill za 

vrijeme rata bio pogođen trulim jajima. Na zapadu se to smatra benignim, a kod nas je nešto 

strašno”.  

Drug Plenković je uhićene pozvao na kavu u Zagreb umjesto da je na naš trošak, kao što 

uobičajeno putuje, otišao u Zadar i ispričao se uhićenima zbog nepoštivanje slobode govora i 

bespotrebnim uhićenjima. Vrijeme je da se taj komunistički Zakon ukine i donese Zakon koji 

će poštivati slobodu govora te jasno definirati što je prijetnja tako da ne bude proizvoljnih 

tumačenja.  

Mostovci proglasili pobjedu!? 

Mostovci su konačno predali kutije s potpisima i pohvali se da imaju 10% potpisa više nego što 

treba. Unaprijed su izjavili da će biti pokradeni, kao što se već dogodilo drugima, ali nisu dali 

nikakve dokaze pa se za sada može kazati da se radi o kleveti.  

Proglasili su pobjedu ali nije jasno koga su to oni pobjedili! Most traži ukidanje covid potvrda 

zaboravljajući da te potvrde nisu umotvorina Plenkovićeva Stožera već su covid potvrde 

umotvorina EU. Kada EU donese preporuku da se covid potvrde ukinu Stožer će ih ukinuti bez 

referenduma. Ako Mostovci žele putovati izvan Hrvatske morat će poštivati preporuke i zakone 

države (covid potvrde) kroz koju prolaze ili u koju idu, a ne preporuke njima mrskoga Stožera. 

O covid ludilu je mnogo napisano, znanstvenici, kvazi znanstvenici, stručnjaci, kvazi stručnjaci 

i zajebanti su nas bombardirali mišljenjima, procjenama, teorijama ali i dalje ne znamo gdje 

smo i kuda idemo. Ni drugovi iz Mosta, koji inače sve znaju, nam ne mogu dati odgovore na 

pitanja kako će se pandemija širiti ni kada će prestati.  
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Mostovci se moraju strpiti, moraju sačekati provođenje utvrđene procedure u Saboru te 

vjerojatno i mišljenje Ustavnoga suda. Ustavni stručnjaci kažu da njihova pitanja neće proći, a 

Mostovci su odgovorili klevetom: “Ljudi moraju znati tko je Mato Palić - on je HDZ-ov ustavni 

stručnjak kojeg je HDZ imenovao u Hrvatski sabor. Hrvatski narod je rekao svoje što se tiče 

COVID potvrda”. Jadno i žalosno!  

Prijedlog da Sabor 2/3 većinom odlučuje o epidemiološkim mjerama u slučaju epidemije, 

pandemije je promašen i treba ga odbaciti (Ustavni sud ili na referendumu)!   

Most se na našoj političkoj sceni pokazao kao jedan rušilački čimbenik. Radi se o skupini 

diletanata, koja misli da sve znaju, koja je državi Hrvatskoj nanijela veliku štetu (arbitraža s 

MOL-om, novi izbori nakon rušenja vlade te stvaranje srpsko-hrvatske koalicije). Bili su u 

vladi, dobili su 4 najvažnija ministarstva (po želji) za funkcioniranje države pa su rušili tu vladu! 

To mogu samo diletanti! U startu su blokirali dogovore o eventualnom zajedničkom kandidatu 

oporbe na predsjedničkim i na zagrebačkim izborima.  

Sada žele srušiti Plenkovićevu neokomunističku korumpiranu (mnogobrojne afere) i 

nesposobnu vladu (neučinkovita obnova, neprovođenje reformi…). Budući da sami ne mogu 

srušiti Vladu pozvali su i svoje prijatelje (SDP, GLAS, Nova ljevica, Radnička fronta, Centar ) 

da zaborave ideološke razlike i da zajedno sruše Plenkovića, a posebno da eutanaziraju HDZ. 

Kada bi im to uspjelo pitanje je kako bi sastavili vladu sa strankama koje žele srušiti hrvatsku 

državu. Bilo bi dobro da prouče kako je nastala rušilačka vlada Ivice Račana i kakve je rezultate 

polučila. Ako su Mostovci rušitelji hrvatske države na pravom su putu, neka koaliraju s gorem 

navedenim strankama. Baviti se covid potvrdama sporedna je stvar i na to ne treba trošiti 

energiju kao ni na afere koje su prošlo svršeno vrijeme.  

Dok se Mostovci dive sami sebi Možemo uvodi građanski odgoj u škole iako nije jasno što se 

konkretno pod time podrazumijeva niti tko će to predavati. Radi se o lijevom ideološkom 

projektu, preodgoju mladeži kao u “dobra stara vremena” kada se ideološke neistomišljenike 

jednostavno likvidiralo. Najavljeno je ponovno imenovanje trga ili ulice u gradu Zagrebu 

imenom zločinca Josipa Broza Tita. Zar to nije bolesno?  

Živimo u neokomunističkoj Hrvatskoj i ničemu se ne trebamo čuditi. Podrška hip hop skupini 

Tram 11 koja je pogodila u sridu. 
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4. Hrvatski apsurdi (5. 02. 2022.) 

 

Hrvatska je zemlje apsurda, zemlje u kojoj je poremećen sustav vrijednosti uvijek na štetu 

Hrvata pojedinca i hrvatske države.   

Smrt novinara 

Smrt jednog lošeg novinara uzburkala je strasti, svjedočili smo silnom govoru mržnje (na 

portalima, društvenim mrežama), netolerancije, laži i podmetanja sa svih strana. Kažu da je 

bio najbolji, može se kazati da je u vrijeđanju, pljuvanju i govoru mržnje bio među najboljima  

(Citati:   

„Otvoreno pismo Stjepanu Tuđmanu: Otac ti je bio ozbiljan kreten.  

…Tvoj otac, svetac zaštitnik lopova i zločinaca, bio je prolazna nepogoda fascinirana 

brozovskim paradama, vojskom, uniformama, silom. Nije bio reformator, ni graditelj, iza 

njega je u svakom pogledu ostalo manje vrijednih tragova nego iza Stipe Šuvara, na primjer. 

Vladavina tvoga tate nije era novih škola, bolnica, cesta, jednakosti, nego bijesa, mržnje, 

likvidacija i petih ortaka. 

Stjepane, uhvatio si stanovite godine u kojima bi trebao steći nešto realniju sliku o 

roditeljima. Tata ti je bio provincijski autokrat, neosuđeni ratni zločinac, ekonomska sirovina 

koja je kakvo-takvo društveno bogatstvo darivala jatacima, biće kojem je čak i osmijeh bio 

prijeteći. 

I još ti je brata zaposlio u tajnoj službi. Šteta zbog vas što ste odrastali prije plavog telefona. 

Na koncu, objektivnosti radi, treba podsjetiti da je zahvaljujući pregovaračkom geniju tvoga 

oca stvorena Republika Srpska. Sve postjugoslavenske države, pa i Hrvatska, danas postoje u 

granicama koje su iscrtali komunisti, a priznao ih Badinter. Jedina nova tvorevina, u čijim je 

temeljima i Franjin potpis, jest Dodikov pravoslavni kalifat u BiH. 

HDZ je nastavio Tuđmanovim putem nepotizma, klijentelizma i nacionalizma 

Otac ti je Stjepane, bog mu dušu prostio, bio ozbiljan kreten čijeg se rođendana ne bi trebao 

sjećati nitko u Domovini.“ 

Hrvatski i srpski mitovi o Oluji su laži natopljene krvlju 

Još jedno maltretiranje s Olujom. Neradni dan, državne zastave po rijetkim balkonima, nešto 

češće u pasivnijim krajevima, državni protokol u inače mrtvoj provinciji, uvijek isti program, 

govori sa starim, tek malo podgrijanim mislima, mimohodi, budnice. 

Vladimir Matijanić na Indexu: Deri, Dino, nerviraj budale! 

Baš zato, Dino, jebi im mater.“ 

Iz navedenih citata jasno je da se radi o govoru mržnje, ideološkoj isključivosti, podmetanju, 

laganju i neprimjerenom izričaju. Prema Hrvatskom (Antihrvatskom) novinarskom društvu 
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bio je najbolji jer je u svojim tekstovima izražavao mržnju prema hrvatskoj državi, prema 

Katoličkoj crkvi, mržnja prema braniteljima i domoljubima. Jadno Hrvatsko  (Antihrvatsko) 

novinarsko društvo ima poremećen sustav vrijednosti, profesionalnost im je na najnižim 

granama, a etiku ne treba ni spominjati jer za taj pojam još nisu čuli.  

Da ne bi bilo zabune  

Po pitanju liječenja novinara Matijanića napravljen je propust jer nije primljen u bolnicu.  

Trebalo ga je primiti zbog njegovih kroničnih autoimunih bolesti. Ishod je mogao biti isti ali 

otpali bi prigovori. Propust je napravljen individualno zbog neiskustva, loše procjene liječnika 

i ništa više. To nema veze s ravnateljem hitne, to nema veze kojoj stranci pripada ravnatelj, to 

nema veze s ministrom niti sa strankom koja je na vlasti. Za ozbiljniji komentar o slučaju 

Matijanić treba sačekati izvješća Komisija Ministarstva zdravstva i Hrvatske liječničke 

komore, treba vidjeti utvrđene činjenice.  

Činjenica je da je na sličan način umro neki domoljub, branitelj (za mainstream medije 

„anonimac“) mainstream mediji ne bi napisali ni slova. Slučaj je opet iskorišten za napad na 

aktualnu vlast s ciljem rušenja te vlasti.   

 

Kninski slučaj - Slučaj srpskog košarkaša 

U Kninu i blizini Knina dogodio se ozbiljan međunacionalni incident. Srpski košarkaš poznat 

kao „veliki Srbin“  izazvao je verbalni incident koji je prerastao u fizički okršaj. Srpski 

košarkaš poznat je od prije po provociranju publike na košarkaškoj utakmici ABA lige. 

Mediji javljaju: 

„Što se dogodilo kod Knina? 

Osoba koja ima neposredne informacije o svemu što se dogodilo kazala je za Jutarnji, da su 

se dvije sestre, 28-godišnjakinja i 13-godišnjakinja, vraćale automobilom iz Šibenika prema 

Kninu. Negdje na putu došlo je do nesporazuma u prometu, navodno zbog pretjecanja, te je iz 

bijelog Audija Q7 beogradskih registarskih oznaka netko pokazao tri prsta, na što im je iz 

drugog automobila pokazan srednji prst. To je bio povod vozaču bijelog Audija da im 

prepriječi vozilom put, zbog čega su se bile primorane zaustaviti automobil. 

Ženska osoba iz Audija je izišla i napala 13-godišnjakinju, a izišao je i muškarac koji je 13-

godišnjakinju ošamario i pljunuo. Nakon toga su otišli s mjesta događaja. Sestre su potom 

ocu, policajcu koji je bio i pripadnik Prvog hrvatskog redarstvenika, ispričale što im se 

dogodilo. Otac djevojaka se u ponedjeljak navečer uputio sa sinom, odnosno bratom dviju 

sestara, a išli su svaki svojim automobilom, u Strmicu, gdje su bijeli Audi Q7 pronašli ispred 

kuće. Došlo je do fizičkog obračuna.  
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U događaju su, kako neslužbeno doznajemo, sudjelovali Sava Lešić, inače profesionalni 

košarkaš čačanskog Borca, kao i njegov brat i otac. 

Tvrdi da je 53-godišnjak odmah dobio letvom u leđa, a njegov 27-godišnji sin, koji je inače 

djelatna vojna osoba, udarac čekićem u potiljak jednog od braće, koji ga je nakon što se od 

udarca čekićem srušio na tlo, udario i šakom te mu slomio nos... 

Otac košarkaša je prijetio pištoljem!  

Slučaj su komentirali Nikola Kajkić (policijski inspektor) i general Željko Sačić (pravnik) koji 

znaju više o pravilima postupanja policije.  

Nikola Kajkić: „Kada srpski državljanin SAVA LEŠIĆ, njegovi suputnici u vozilu (muška i 

ženska osoba), fizički udaraju i pljuju maloljetno dijete (staro 13 godina), te naknadno 

čekićem u glavu udaraju hrvatskog državljanina (27) , pri čemu su mu slomili nos (TESKE 

TJELESNE OZLJEDE), te potom udaraju željeznom sipkom vise puta u glavu policijskog 

službenika (koji je bio izvan službe, ali se legitimirao kao policijski službenik), nesporno je da 

se radi o (udaranja čekićem u glavu) kaznenom djelu «Ubojstva” opisano u članku 110. u 

svezi članka 34. Kaznenog zakona, (kazneno djelo ubojstva u pokušaju), a u kontekstu 

udaranja letvom u glavu i nanošenja tjelesnih ozljeda, bezpredmetno je da se radi o 

kaznenom djelu opisanom u članka 118 kaznenog zakona RH (nanošenja teških tjelesnih 

ozljeda), dok kod napada i ozlijeđivanja maloljetne osobe-djeteta, ne treba posebno niti 

opisivati kvalifikaciju djela, s obzirom na posebne okolnosti počinjenja djela, napada na 

policijskog službenika izvan službe i počinjenja djela na naočito drzak, okrutan i opasan 

način morala je biti obvezna zakonska reakcija; 

-UHIĆENJE OD STRANE HRVATSKE POLICIJE,  

-PREPRATA UZ KAZNENU PRIJAVU NADLEŽNOM ŽUPANIJSKOM DRŽAVNOM 

ODVJETNIŠTVU,  

-NAKON ISPITIVANJA PRED ŽDO, ISTO ODVJETNIŠTVO MORALO JE STAVITI 

PRIJEDLOG SUCU ISTRAGE ZA ODREĐIVANJE PRITVORA I IZRICANJE DRUGIH 

PRIVREMENIH SIGURNOSNIH MJERA! 

ALI SVE POČINJE NA PRIJEDLOG MUP-a….. 

TKO JE ZAKAZAO?  

ZAŠTO NISMO SVI PRED ZAKONOM JEDNAKI??“ 

 

General Željko Sačić: „Nema nikakve dvojbe da Šibensko-kninska policija u slučaju 'Sava 

Lešić-Drumski', nije postupala u skladu s pravilima policijske struke, nije dosljedno i 

profesionalno primijenila zakonske ovlasti i obveze, u interesu pravne i stvarne sigurnosti 

naših građana. U ovom strasnom međunacionalnom sukobu, teškom kršenju Kaznenog i 

'prometnog' zakona, brutalno nasilnom  kriminalnom događaju, samo je sreća sačuvala 

ljudske živote, a nadležni  policijski sefovi su očito 'tumačili i provodili' političke stavove 

lokalnih  kninskih, ali i državnih 'koalicionih' političara, umjesto da su u interesu suzbijanja 

nasilnog i opasnog međunacionalnog kriminala takve vrste, dosljedno primjenjivali propisane 

im zakonske ovlasti“,  
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"Za to je, zbog složenosti kriminalnog događaja, nadležno državno odvjetništvo i nadležni 

sud, temeljem policijski prikupljenih saznanja i dokaza", kaže.  

Tvrdu da su sudionici tog "eklatantno velikosrpskog nasilja" odmah trebali biti privedeni 

DORH-u sa zahtjevom za pritvaranje. 

"Onda ne bi bilo niti potrebe da nasiljem pogođeni otac sa svojim sinom mora privatno 

istraživati i privoditi pravdi četničke 'drumske razbojnike'. Stoga, ravnatelju Policije, Nikola 

Milina, šaljite inspekcijski nadzor u PP Knin i PUZ Šibensko-kninsku, jer je svakom čovjeku 

jasno da 'letvanje' i  udaranje čekićem u glavu druge osobe (uz  prethodno psovanje ustaške 

majke) nije samo nanošenje 'teške tjelesne ozljede' već nedvojbeno, pokušaj ubojstva iz 

nacionalne, četničke mržnje prema Hrvatima",  

 

Slučaj je komentirala i saborska zastupnica Karolina Vidović Krišto:  

„Teški incident koji se jučer dogodio u Kninu, u kojemu je hrvatski vojnik zadobio teške 

tjelesne ozlijede, još jednom dokazuje nezakonito djelovanje državnih institucija u Hrvatskoj. 

Ovaj slučaj dokazuje kakove posljedice nastaju kada se sustavno sprječava rad pravosuđa, ali 

i policije. 

Ni policija ni pravosuđe nisu ovlašteni selektivno primjenjivati zakone, niti smiju skrivati 

dokaze ili umanjivati težinu kaznenih djela. 

Izvješće policije o ovome incidentu je nevjerojatno i manipulativno, te pogotovo neuvjerljivo. 

Hrvatska policija navodi da je 13-godišnja djevojčica prestrašila 34-godišnju žensku osobu te 

košarkaša (za pretpostaviti je da je košarkaš visokog rasta), koji su se morali braniti od 

djevojčice, koju su u „samoobrani“ vukli za kosu i pljuvali! 

Policija je napad čekićem u potiljak, srbijanskog državljanina na hrvatskog vojnika 

okarakterizirala kao tjelesnu ozlijedu – a ne kao pokušaj ubojstva?! 

Hrvatskog policajca izvan službe, koji je bio napadnut, policija je suspendirala. Postavlja se 

pitanje – ako je policajac izvan službe policajac, onda je i napad na istoga, napad na 

službenu osobu. A napad na službenu osobu znači istražni zatvor! 

U potpunosti je jasno da policija u ovome slučaju štiti državljanina Republike Srbije te mu 

protupravno umanjuje težinu kaznenog djela kako ne bi bio zadržan u istražnom pritvoru.“ 

Prema izjavama sudionika ozbiljan incident započeo je kada je srpski košarkaš svojim 

vozilom pripriječio put djevojkama pa su one morale zaustaviti svoje vozilo. Činjenica 

da je srpski košarkaš namjerno izazvao incident i započeo fizički obračun s djevojkama 

jednostavno je prešućena. Radi se o još jednom hrvatskom apsurdu, selektivnoj 

primjeni zakona. 
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Hrvati iz Teksasa napravili film o Oluji 

Prošlo je 27 godina od vojnoredarstvene operacije „Oluja“ kojom je oslobođeno 18 posto 

teritorija Republike Hrvatske. Apsurdno je da Republika Hrvatska nije tijekom 27 godina 

snimila film o operaciji „Oluja“, veličanstvenoj pobjedi i oslobađanju okupiranog teritorija 

Republike Hrvatske. Velike zasluge da nije snimljen film pripadaju i vladi Andreja 

Plenkovića te njegovoj ministarki kulture Nini Obuljen Koržinek koja je sudjelovala u 

financiranju antihrvatskih filmova o Domovinskom ratu („Petnaest minuta - Masakr u 

Dvoru“) te antihrvatskih filmova o Drugom svjetskom ratu . Srbi su svoje laži pretočili u film 

i seriju (12 nastavaka) „Oluja“ koji će se prikazivati od jeseni.  

Ono što nije napravilo Ministarstvo kulture RH napravio je Hrvatski filmski institut iz 

Teksasa.  

Povodom 25-te obljetnice VRO „Oluja“ Hrvatski filmski Institut (Teksas) darovao je 

hrvatskim braniteljima i hrvatskom narodu američko-hrvatski dokumentarni film 

“Operacija Oluja” koji se možete pogledati na youtubu. Na međunarodnom filmskom 

festivalu u SAD-u, WorldFest Houston, film je dobio dvije nagrade, Silver Remi Award. 

Za režiju, Nikola Knez i za scenarij dr. sc. Miroslav Međimorec i dr. Dorothy 

McClellan. 

Nažalost, hrvatskim apsurdima nema kraja…. 

Ustani Bane, Hrvatska te zove! 
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5. Slava Ukrajini! (7. 3. 2022. 

 

 

Svjedočimo strašnoj tragediji ukrajinskog naroda koji napušta svoje domove pred fašističkom 

agresijom Putinove soldateske. Kolone izbjeglica, žene i djece, na granicama susjednih 

zemalja,  koji bježe od gladi, studeni i smrti. Svjedočimo ubijanju civila, razaranju civilnih 

objekata, energetskih postrojenja i infrastrukture u Ukrajini. Svjedočimo strašnim prijetnjama 

nuklearnim oružjem svima koji ne podržavaju Putinovu agresiju.   

Agresija se godinama pripremala, a nedavno je najavljena što analitičari nisu prepoznali pa su 

tvrdili da ne će biti vojne agresije. Nažalost američke najave da slijedi agresija bile su točne 

iako su mnogi tu najavu nazivali lošom američkom propagandom. EU nije ozbiljno shvatila 

aneksiju Krima i agresiju na dvije istočne ukrajinske pokrajine. Nažalost, EU i SAD nisu 

pomogli Ukrajini da se pripremi na rusku agresiju. Sada su mogućnosti pomoći ograničene i 

ugrožena je opstojnost Ukrajine.  

Putin je zajedno s Ruskom pravoslavnom crkvom promotor „ruske stvari“ , nametanja ruske 

hegemonije, negiranja naroda i njihova identiteta. Na Balkanu imamo „srpski svet“  kojemu je 

„ruska stvar“ („ruski svet“) uzor. Ista filozofija, ista priča i isti ciljevi ruskog i srpskog 

vodstva te Ruske pravoslavne crkve i Srpske pravoslavne crkve. Nametnuti susjednim 

narodima svoju volju, diktaturu, negirajući identitet naroda ( svi su Rusi, a na Balkanu svi su 

Srbi).  

Poznato nam je što agresor radi, slično je i srpski agresor radio tijekom Domovinskog rata u 

Hrvatskoj te Bosni i Hercegovini. Ubijanje civila, žena i djece, uništavanje stambenih 

jedinica, energetskih postrojenja, infrastrukture ima karakter genocida.   

Prema ruskom ideologu Aleksandru Duginu Ukrajina je koleteralna žrtva ruskog rata protiv 

globalizma. Aleksandar Dugin nekadašnji je savjetnik predsjednika ruskog parlamenta Dume, 

i bivši profesor sociologije na Sveučilištu Lomonosov te voditelj Centra za konzervativne 

studije. Dugin je ideolog velikoruskog imperijalizma i euroazijskih integracija. On se putem 

društvenih mreža oglasio o ruskoj invaziji na Ukrajinu te smatra da nije riječ o ratu s 

Ukrajinom već s globalizmom:  

“Ovo nije rat s Ukrajinom. To je obračun s globalizmom kao integralnom planetarnom 

pojavom. To je konfrontacija na svim razinama – geopolitičkoj i ideološkoj. Rusija odbacuje 

sve u globalizmu – unipolarnost, atlantizam, s jedne strane, i liberalizam, antitradiciju, 

tehnokraciju, jednom riječju Veliko resetiranje, s druge strane. Jasno je da su svi europski 

čelnici dio atlantističke liberalne elite. 

I upravo s tim smo u ratu. Otuda njihova legitimna reakcija. Rusija je sada isključena iz 

globalističkih mreža. Više nema izbora: ili izgraditi svoj svijet ili nestati. Rusija je postavila 

kurs za izgradnju svog svijeta, svoje civilizacije. I sada se čini prvi korak. Ali suveren pred 

globalizmom može biti samo veliki prostor, kontinent-država, civilizacijska država. Nijedna 

država ne može izdržati dugotrajno potpuno isključenje“ 



 

30 
 

„Moderni zapad je groblje otrovnog civilizacijskog otpada, to je anticivilizacija. 

Rusija sada stvara polje globalnog otpora. Njezina bi pobjeda bila pobjeda za sve 

alternativne snage, i desne i lijeve, i za sve narode. Pokrećemo, kao i uvijek, najteže i 

najopasnije procese. Ali kad pobijedimo, svi to iskorištavaju. Tako je zamišljeno da bude. 

Sada stvaramo preduvjete za stvarnu multipolarnost. A oni koji su nas sada spremni ubiti, 

sutra će prvi iskoristiti naš podvig”. 

“Što znači raskid Rusije sa Zapadom? Ovo je spas. Moderni Zapad, gdje trijumfiraju 

Rothschildi, Soros, Schwab, Bill Gates i Zuckerberg, najodvratniji je fenomen u svjetskoj 

povijesti. Ovo više nije zapad grčko-rimske mediteranske kulture, kršćanskog srednjeg vijeka, 

pa čak ni nasilnog i kontroverznog dvadesetog stoljeća. To je groblje otrovnog civilizacijskog 

otpada, to je anticivilizacija. I što prije i potpunije Rusija bude odsječena od nje, prije će se 

vratiti svojim korijenima. Čemu? Kršćanskim, grčko-rimskim, mediteranskim… – europskim 

korijenima… Odnosno korijenima zajedničkim s pravim Zapadom”, dodaje Dugin. 

Pravdati rušenje Ukrajine kao države te genocid nad Ukrajincima kao borbu protiv globalizma 

mogu samo zločinci. Ruska vlast pod vodstvom Vladimira Putina negira Ukrajince i tvrdi da 

su oni Rusi, negira njihovu povijest i identitet te tvrdio da su nacisti i da će oni Rusi izvršiti 

denacifikaciju Ukrajine.  

Strašno!  

U pravu je Ivica Šola koji kaže da invaziju treba nazvati pravim imenom - ruski pravoslavni 

džihad. Ruska pravoslavna crkva podržava Putinovu agresiju na Ukrajinu te uništenju 

Ukrajine i Ukrajinske pravoslavne crkve. 

Tri tjedna prije nego što je Putin pokrenuo svoj zločinački stroj protiv jedne međunarodno 

priznate, suverene države, u Kremlju, u svečanoj dvorani svetog Jurja, Vladimir Vladmirovič 

održao je ceremoniju u kojoj je, za posebne zasluge za "rusku stvar" i širenje ruskih interesa u 

svijetu, odlikovao desnu ruku ruskog patrijarha Kirila, mitropolita Hilariona, ministra 

vanjskih poslova Ruske pravoslavne crkve. Hilarion je odlikovan jednim od najvećih ordena 

koje Putin dodjeljuje, ordenom Aleksandra Nevskog. 

Hilarion je pozvao Putina da brani „svete granice“ Ruske pravoslavne crkve što znači da treba 

uništiti Ukrajinsku pravoslavnu crkvu koju je carigradski patrijarh Bartolomej odvojio od 

Moskve, priznao je 2018. godine autokefalnost Ukrajinske pravoslavne crkve.  

O ograničavanju prava Ukrajini da sama odlučuje o svojoj budućnosti Putin i neki u Hrvatskoj 

imaju slično mišljenje. Oni smatraju da treba izvršiti denacifikaciju Ukrajine koju vode sami 

narkomani!? Pravdati rusku fašističku agresiju na Ukrajinu tvrdnjom da je Rusija ugrožena i 

da  je njeno ponašanje samo odgovor na nasrtaj zapada je besmisleno. Rusija nije ugrožena, 

nikome na zapadu ne pada na pamet osvajati Rusiju. Ponašanje Rusije tijekom zadnjih 20 

godina pokazuje da se radi o ruskom imperijalizmu (Čečenija, Armenija, Gruzija, Ukrajina) i 

da Rusija ugrožava svoje susjede, a ne obrnuto.   

„Specijalna operacija“ ruskih „mirovnjaka“ u Ukrajini ima za cilj srušiti ukrajinsku vlast i 

nametrnuti rusku marionetsku vlast koja će provoditi rusku politiku u Ukrajini. 
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Razaranje gradova, civilnih domova, tvorničkih postrojenja, infrastrukture, bolnica, vrtića, 

napadi na nuklearna postrojenja, prijetnje nuklearnim ratom su strašne. Tijekom dosadašnje 

agresije na Ukrajinu Rusi su ubili više od 2000 ukrajinskih civila. Do sada (11 dana rata) 

Ukrajinu je napustilo više od 1,5 milijuna stanovnika, a procjena je da će Ukrajinu napustiti 

od 5 do 10 milijuna stanovnika (9-18% stanovništva).  

Ono što Hrvatska kao mala zemlja velikoga srca može napraviti jest pružiti pomoć 

Ukrajincima koji dođu u Hrvatsku te osuditi ničim izazvanu agresiju na Ukrajinu.  

Dana 5. ožujka 2022. održan je veliki antiratni prosvjedni skup na Trgu bana Josipa Jelačića u 

Zagrebu kao i u drugim gradovima Hrvatske. Organizatori prosvjednog skupa u Zagrebu su 

Hrvatski helsinški odbor i Zajednica Ukrajinaca Grada Zagreba. Osuđena je Putinova agresija 

na Ukrajinu i izražena podrška ukrajinskom narodu u njegovoj pravednoj borbi za opstojnost.  

Slava Ukrajini! 
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6.Vrijedi li kultura sjećanja i za žrtve partizanskih zločina? (30. 4. 2022.) 

Ovih dana drugovi mnogo pričaju o kulturi sjećanja na žrtve holokausta i ustaškog terora 

zaboravljajući da je pored nacističkog i fašističkog terora postojao i komunistički teror koji je 

višestruko nadmašio broj žrtava nacizma i fašizma zajedno. 

Drug Plenković je o holokaustu kazao: “U povodu Dana stradanja i junaštva židovskog 

naroda iskazujemo poštovanje prema žrtvama holokausta i ustaškog režima. Zaborava nema i 

ne smije ga biti”.“Njegovanjem kulture sjećanja gradimo budućnost u kojoj će tolerancija i 

uvažavanje biti temelj mira”. 

Slažem se ali imam pitanje za druga Plenkovića: Vrijedi li kultura sjećanja i za žrtve 

komunističkog i srpskog terora? 

Uskoro ćemo vidjeti hoće li drug Plenković iskazati dužno poštovanje i kulturu sjećanja za 

komunističke (partizanske) žrtve. 

Budući da Plenković, Pupovac, Kraus, Mesić i drugi njeguju kulturu sjećanja za žrtve 

nacizma i fašizma vidjet ćemo kako će odati počast žrtvama partizanskog terora u svibnju i 

lipnju 1945. godine. Kada će grad Zagreb i drug Plenković napraviti spomenik žrtvama koje 

su ubojice odveli iz zagrebačkih bolnica u svibnju i lipnju 1945. godine. 

Očekujemo da Milorad, Ognjen, Peđa, Sabina, Tomislav, Danijela, Katarina, Ivana, Sandra i 

ostala liberalno-komunistička bratija odaju počast žrtvama partizanskog terora u gradu 

Zagrebu 1945. i poslije 1945. godine. Treba ih podsjetiti da je žrtva žrtva bez obzira tko je 

počinitelj. 

Drugove podsjećamo na partizanske poslijeratne zločine u gradu Zagrebu. Žrtve partizanskog 

terora u svibnju i lipnju 1945. godine u gradu Zagrebu bile su javne osobe (slikari, pjesnici, 

književnici, operni pjevači, sportaši, znanstvenici, novinari, vjerski dužnosnici, redovnice, 

redovnici i drugi) koje su živjele i radile u Zagrebu tijekom Drugog svjetskog rata. Radi se o 

osobama koje su u NDH radile samo svoj posao i nisu nikoga ubile, a Titovi partizani su ih 

ubili bez istrage i suđenja ili su neki imali suđenje bez mogućnosti iznošenja obrane. Nekima 

se ne zna ni mjesto pogubljenja niti gdje su bačena njihova tijela (nemaju grob). U gradu 

Zagrebu ima 70 masovnih grobnica, a u okolici Zagreba još 60 masovnih grobnica gdje su 

žrtve bačene. Odvesti iz zagrebačkih bolnica ranjenike, bolesnike i medicinsko osoblje pa ih 

krvnički ubiti i baciti u podsljemenske i žumberačke jame je strašan zločin. Za počinjene 

zločine nitko nije optužen niti je odgovarao, zločinci su nagrađeni vilama ili stanovima, 

položajem u komunističkoj hijerarhiji, a neki od zločinaca imaju i danas ulicu u gradu 

Zagrebu. 
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Drugove ponovno treba podsjetiti da su ti ljudi žrtve partizanskog (komunističkog) terora i da 

i oni zaslužuju kulturu sjećanja, da i oni imaju pravo na spomenik i grobno mjesto. Evo 

popisa malog broja nevinih žrtava koje su Titovi partizani krvnički ubili: 

• Josip Horvat Međimurec, slikar; satnik Domobranstva NDH, zaposlen u odjelu ratnog 

 slikarstva Ministarstva oružanih snaga NDH 

• Vinko Kos, pjesnik, književnik; urednik časopisa Ustaška uzdanica, glasila Ustaške  

mladeži 

• Ljudevit Jurak, svjetski poznati patolog i sudski medicinar, začetnik  

humanomedicinske patološke anatomije i veterinarske patološke anatomije u 

Hrvatskoj 

• Andrija Konc, pjevač (odveden iz Zagreba u Bjelovar, gdje je i ubijen) 

• Ivan Softa, pjesnik 

• Vladimir Jurčić, pjesnik, esejist, feljtonist; autor pjesama u slavu Ante Pavelića u  

Ustaškoj uzdanici, časopisu Ustaške mladeži 

• Jerolim Malinar, javni katolički djelatnik i novinar, suradnik bl. Ivana Merza 

• Mijo Bzik, novinar i publicist; ustaški doglavnik, osuđen na smrt u lipnju 1945. 

• Tias Mortigjija, novinar i publicist; član Ustaškog pokreta, urednik tjednika Ustaškog  

pokreta Spremnost; osuđen na smrt u rujnu 1947. 

• Zdenka Smrekar, književnica; predstojnica za žensko školstvo u Ministarstvu nastave  

NDH 

• Milivoj Magdić, novinar, pravnik i publicist; bivši komunist; član redakcije tjednika  

Ustaškog pokreta Spremnost 

• Germogen Maksimov, poglavar Hrvatske pravoslavne crkve, mitropolit zagrebački 

• Blanda Stipetić, katolička redovnica 

• Gaudencija Šplajt, katolička redovnica, istaknuta djelatnica nekadašnjeg zagrebačkog  

samostana Antunovac u Maksimiru 

• Filip Popp, protestantski svećenik, prvi biskup Evangeličke Crkve u Hrvatskoj 

• Franjo Babić, književnik i novinar; autor članaka u ustaškim tjednicima Spremnost i  

Hrvatski narod 
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• Đuro Stipetić, rektor Sveučilišta u Zagrebu; predsjednik Hrvatsko-njemačkog društva  

(1936. – 1944.) 

• Kerubin Šegvić, povjesničar, književni kritičar, političar, katolički svećenik, profesor  

filologije; diplomat NDH, teoretičar gotske teorije o podrijetlu Hrvata 

• Ivo Guberina, svećenik, teolog, povjesničar i političar; član Ustaškog pokreta od  

1940., suspendiran od strane kardinala Stepinca 1943. godine 

• Ismet Muftić, zagrebački muftija; vojni muftija Hrvatskih oružanih snaga 

• Radoslav Glavaš, književni povjesničar, kritičar i franjevac; načelnik Odjela za  

bogoštovlje pri Ministarstvu pravosuđa i bogoštovlja NDH 

• Joco Cvijanović, operni pjevač i svećenik Hrvatske pravoslavne crkve 

• Serafim Kupčevski, ukrajinski svećenik Hrvatske pravoslavne crkve 

• Dimitrije Mrihin, svećenik HPC 

• Aleksej Borisov, ruski svećenik HPC 

• Lipharda Horvat, katolička redovnica 

• Geralda Jakob, katolička redovnica 

• Konstantina Mesar, katolička redovnica 

• Marijan Marijašević, književnik; diplomat NDH, dužnosnik Ministarstva šuma i ruda  

NDH 

• Bonaventura Radonić, franjevac i filozof 

• Munir Šahinović, novinar i pisac; član Ustaškog pokreta, nadstojnik Državnog  

izvještajnog i promičbenog ureda u Sarajevu, pripadnik Poglavnikovog tjelesnog 

zdruga 

• Jerko Skračić, novinar i književnik; član Ustaškog pokreta, ravnatelj radio-postaje u  

Sarajevu i urednik tjednika Hrvatski krugoval 

• Branko Klarić, pjesnik; član Ustaškog pokreta, autor pjesama u slavu Ustaškog  

pokreta, Ante Pavelića i Jure Francetića 

• Gabrijel Cvitan, književnik; školski izvjestitelj Ministarstva nastave NDH 

• Vilim Peroš, novinar, urednik zagrebačkog dnevnog lista Nova Hrvatska 

• Agathe von Hausberger, američka novinarka 

• Ivan Maronić, novinar 
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• Grozda Budak, kći ustaškog ministra Mile Budaka, ubijena u Sloveniji u svibnju 1945. 

• Danijel Uvanović, matematičar i fizičar svjetskog glasa, novinar i publicist; član  

Ustaškog pokreta od 1943. godine 

• Emil Periška-Lalec, nogometaš, reprezentativac SHS-a (OI 1920.), karikaturist i  

povjesničar sporta. 

Ubijeni su samo zato što su bili Hrvati domoljubi ili su bili druge etničke pripadnosti ali su 

podržali hrvatsku državu. 

Nisu bili pošteđeni niti bolesnici i ranjenici iz zagrebačkih bolnica. Prema dokumentiranim 

podatcima ubijeno je 4.791 ranjenika iz zagrebačkih stalnih i privremenih bolnica. 

Nedavno je u Zagrebu otkriven spomenik žrtvama holokausta, na spomeniku piše: „U znak 

sjećanja na žrtve nacizma i ustaškog režima“. Kada su sahranjivani posmrtni ostatci 294 žrtve 

čiji su posmrtni ostatci nađeni u Gračanima pisalo je: Ovdje počivaju žrtve Drugog svjetskog 

rata i/ili poslijeratnog razdoblja, Gračani grad Zagreb. Dakle ne navodi se da su to žrtve 

partizanskog terora u gradu Zagrebu, ne navodi se da se uglavnom radi o Hrvatima. Tako 

hrvatska neokomunistička vlast poštuje žrtve i njeguje kulturu sjećanja na žrtve. 

„Među žrtvama u Gračanima bila su 63 maloljetnika, od kojih čak 16 djece mlađe od 14 

godina te dvije žene. Najmanje 112 osoba ubijeno je hitcem u glavu, a mnoge su ubijene 

tupim predmetima o čemu svjedoče brojne ozljede na kostima“. 

Pri sahrani posmrtnih ostataka 294 osobe u Gračanima tadašnja predsjednica Republike 

Hrvatske Kolinda Grabar Kitarović kazala je: “Dok su u demokratskom svijetu fašizam, 

nacizam i njima srodni režimi moralno i politički osuđeni, stratišta i grobišta njihovih žrtava 

obilježena, a mnogi krivci osuđeni, komunizam se u Hrvatskoj bez prave i potpune osude 

prokrijumčario u demokraciju skrivajući se pod krinkom antifašizma, krivo shvaćene pomirbe 

ili čak opravdanja osvete”. 

O žrtvama Jasenovca stvoreni su komunističko-četnički mitovi. Istraživanjima na području 

logora Jasenovac nađeno je vrlo malo posmrtnih ostataka pa je jasno da imamo mit koji nema 

veze s istinom. S druge strane na malom broju istraženih komunističkih stratišta (Maribor-

Tezno, Huda jama, Maceljsko gorje, Žumberak, Gračani, grad Zagreb i drugdje) nađeni su 

posmrtni ostatci koji svjedoče o počinjenim partizanskim zločinima. Također, u 

komunističkim arhivima nađeni su dokumenti o počinjenim zločinima pa nema dvojbi tko su 

žrtve, a tko počinitelji zločina. Negirati, danas, partizanske (komunističke) zločine je novi 

zločin. Nitko normalan ne negira počinjene zločine u ustaškom logoru Jasenovac ali stvoreni 

komunističko-četnički mit (laži) o životu u logoru i o broju žrtava je srušen pa se mitomani 

trebaju suočiti s istinom. Sljedbenici komunističke ideologije ne žele prihvatiti istinu o 

Jasenovcu, ne žele priznati komunističke zločine koje su partizani počinili nakon završetka 
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rata. Njihova kultura sjećanja odnosi se samo na žrtve koje su pripadale njihovoj političkoj i 

ideološkoj orijentaciji. Oni koji nisu na tragu njihove ideologije za njih nisu žrtve i za njih 

nemaju kulturu sjećanja. 

Žrtve komunističkog terora isto tako imaju pravo na kulturu sjećanja, na osudu počinitelja 

zločina, na grobno mjesto. Uništena groblja hrvatskim vojnicima diljem Hrvatske treba 

obnoviti to je minimum kada se govori o kulturi sjećanja. Svaka nevina žrtva mora imati isto 

pravo bez obzira na etničke, političke i vjerskih stavova. 

O likvidaciji ranjenika odvedenih iz zagrebačkih bolnica svjedoči izvorni znanstveni rad 

povjesničarke Blanke Matković: Odvođenja i likvidacije ranjenih pripadnika Hrvatskih 

oružanih snaga (HOS) iz zagrebačkih bolnica u svibnju i lipnju 1945. kroz arhivsko 

gradivo Državnog arhiva u Zagrebu. Arh. vjesn. 54(2011), str. 179-214. 

https://hrcak.srce.hr/file/133986 

Tijekom svibnja i lipnja vidjet ćemo kakvu kultura sjećanja imaju na žrtve partizanskog 

(komunističkog) terora oni koji stalno ističu kulturu sjećanja na nacističke, fašističke i ustaške 

zločine. Ne zaboravima da nema razlike između nevinih žrtava bez obzira jesu li zločin 

počinili, nacisti, fašisti, ustaše ili četnici. 

  

https://hrcak.srce.hr/file/133986
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7. Čiji je Zagreb? (13. 5. 2022.) 

Hod za život je, preko udruge Vigilare, pravovremeno i prema propisanoj proceduri, zatražio 

postavljanje zastava Hoda za život. Prije mjeseca dana udruga je dobila pozitivno mišljenje. 

Gradski ured za prostorno uređenje, izgradnju grada, graditeljstvo, komunalne poslove i 

promet izdao je 14. 4. 2022.  dozvolu za postavljanje zastava Hoda za život,  kao i prethodnih 

godina, po istoj proceduri, za postavljanje  10 zastava u periodu 12. 5. – 16. 5. na Trgu bana  

Josipa Jelačića i Trgu Republike Hrvatske te još 65 zastava u periodu 12. 5. – 21. 5. na 

ostalim lokacijama u širem centru grada. 

Grad Zagreb inače na svojim jarbolima besplatno postavlja zastave više stotina udruga, 

manifestacija i događanja po jasnoj, od grada određenoj proceduri  

Retroaktivna promjena procedure 

Gradonačelnik Tomašević retroaktivno je promijenio proceduru za izdavanje dozvola za 

postavljanje zastava i naložio da je ubuduće za stavljanje zastava potrebno njegovo osobno 

odobrenje. Gradonačelnik Tomašević je preko noći postao faraon i odlučio da samo on, po 

njegovoj ideološkoj orijentaciji, može odlučiti tko može postaviti svoje zastave u gradu 

Zagrebu. 

Udruga Vigilare danas je na Facebooku prozvala zagrebačkog gradonačelnika Tomislava 

Tomaševića i gradsku upravu zbog zabrane postavljanja zastava Hoda za život.  

Iz Ureda Grada Zagreba odgovorili su:  

"Gradonačelnik odlučuje za koje događaje će biti pokrovitelj i pokroviteljstvo odobrava za 

one događaje koji su u skladu s politikom gradske vlasti. On također daje finalnu suglasnost 

na mišljenja gradskih zaposlenika vezano za projekcije na fontanama, te za postavljanje 

zastava na gradske jarbole. 

Gradonačelnik Tomašević ne slaže se s ciljevima Hoda za život i ne može biti pokrovitelj 

takvim događajima, što je jasno govorio i za vrijeme kampanje za izbor gradonačelnika",  

Tomašević kaže: „Ne slažem se s ciljevima Hoda za život. To nije u skladu s politikom naše 

vlasti“.  

A koja je to politika druga Tomaševića? Radi se o protunarodnoj politici, promicanu kulture 

smrti, netoleranciji, lažima, promicanju ljevičarske ideologije, slavljenje zločinaca iz Drugog 

svjetskog rata i negiranju istine.  

Radi se o samovolji Tomislava Tomaševića koji Zagreb smatra svojom prčijom gdje može 

raditi što želi. Tomašević svojim postupkom ruši demokratske standarde i procedure, provodi 

diskriminaciju prema onima koji mu nisu ideološki bliski. Kao gradonačelnik grada drug 

Tomašević je dužan poštivati sve građane grada Zagreba bez obzira na njihov politički i 

vjerski svjetonazor, dužan je poštivati demokratske standarde i proceduri pri upravljanju 



 

38 
 

gradom. Tomašević dobiva plaći od građana različitih političkih uvjerenja i dužan je zastupati 

sve građane grada Zagreba..   

Sramotno je Tomaševićevo nedemokratsko ponašanje, njegova samovolja i netolerancija 

prema onima koji imaju drugačiji svjetonazor.  

Poziv na Hod za život i za kulturu života. 
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8. Plenković obnavlja srpsku Krajinu? (8. 6. 2022.) 

 

U selu Đevrske blizu Knina otvorena je prva srpska škola u RH izvan Vukovara. Škola je 

otvorena u okviru projekta „Krajina živi“ kojega vodi takozvana humanitarna organizacija 

„28 jun“. Povodom otvaranja srpske škole u selu Đevrske organizacija „28 jun“ dala je 

slijedeće priopćenje:  

“Humanitarna organizacija 28. JUN pridružila se udruženju “Naša Kuća “ u otvaranju prve 

srpske škole u Hrvatskoj izvan Vukovara danas. Škola se nalazi u selu Đevrske kraj Knina. 

Tamo će 30 učenika učiti srpski jezik, pismo, istoriju, kulturu i tradiciju. Potpredsednica 

Vlade RH Anja Šimpraga pridružila se pomoćnom direktoru 28. Jun-a Savi Vojnoviću na 

otvaranju škole. 

Naš tekući projekt održivog razvoja u Hrvatskoj — „Krajina Živi“ — koji pruža ekonomski 

podsticaj srpskoj zajednici u Hrvatskoj, do danas je premašio 150.000 USD ulaganja. 

Njegova Svetost Patrijarh Porfirije pridružio nam se prošlog septembra u gostovanju 30 

mladih školaraca iz Hrvatske koji su dobili naše stipendije ‘Nikola Tesla’. 28. Jun je također 

prošle godine podržao napore za pomoć u saniranju posledica zemljotresa u Hrvatskoj“. 

Na otvaranju srpske škole bila je potpredsjedica Plenkovićeve vlade Anja Šimpraga pa se 

postavlja pitanje: Obnavlja li Andrej Plenković „Krajinu“? Kao što se vidi iz priopćenja 

srpska deca učiti će srpsku istoriju koja će ih podučavati da su Dalmacija, Lika, Banovina i 

Slavonija srpski krajevi (tako tvrde SANU - Srpska akademija nauka i umetnosti i SPC- 

Srpska pravoslavna crkva) . Podučavat će ih da ne postoji hrvatski jezik (stavovi SANU) da je 

dubrovačka književnost srpska književnost da su Ruđer Bošković, Nikola Tesla i mnogi drugi 

hrvatski znanstvenici ustvari srpski naučenjaci (sve prema SANU).  

Po pitanju Domovinskog rata srpska deca učiti će u srpskoj školi da je „Oluja“ zločinačka 

operacija i etničko čišćenje bez obzira na utvrđene činjenice da se radilo o legitimnoj operaciji 

oslobađanja okupiranog teritorija Republike Hrvatske.  Poznato je što po pitanju „Oluje“ misli 

Plenkovićeva potpredsjednica vlade Ana Šimpraga pa se opravdano postavlja pitanje 

podržava li Andrej Plenković projekt „Krajina živi“. Prema objavama organizacije „28 jun“ i 

„Naša kuća“ projekt  srpske Krajine u Republici Hrvatskoj se nastavlja uz potporu Srbije i 

Srpske pravoslavne crkve. 

Organizacija „28 jun“ je u svibnju 2022. godine na svojoj facebook stranici napisala:  

“Nigdje sama egzistencija našeg naroda nije ugrožena kao u Krajini. Zato u slijedeća 3 dana 

radimo munjevitu akciju prikupljanja novca za prvu školu srpskog jezika u Hrvatskoj izvan 

Vukovara. Djeca će moći da uče ćirilicu, pismo svog naroda od 1860-ih, u sigurnoj i modernoj 

školi”. 

Srbija financira projekt „Krajina živi“ kao i Srpska pravoslavna crkva za koju znamo kakve 

stavove zastupa.  
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„Osim od brojnih pojedinaca, pomoć za otvaranje škole u Đevrskama stigla je i iz, kako se 

navodi, “matične zemlje Srbije” koja na ovu djecu računa kao na svoje buduće studente.“ 

Iako je planom i programom naglasak stavljen na učenju ćiriličnog pisma, tijekom predavanja 

djeca će se upoznati sa “životom i djelima najznačajnijih srpskih velikana koji su kroz povijest 

dali nemjerljiv doprinos u kreiranju i očuvanju identiteta svoga naroda”, prenosi portal 

Srbi.hr.  

Dakle srpska deca iz Đevrska (ali i drugdje) učit će po srpskim udžbenicima na ćirilici u kojima 

piše da ne postoji hrvatski jezik!  Nije poznato što će srpska deca, na ćirilici, učiti o 

Domovinskom ratu, o Vukovaru, Ovčari? Zna li netko u Ministarstvu znanosti i obrazovanja 

po kojem će programu (srpskom ili hrvatskom) srpska deca učiti srpsku istoriju. Nije jasno hoće 

li srpska deca u srpskim školama učiti i hrvatsku povijest.  

Vrijeme je da nam Andrej Plenković i ministar znanosti i obrazovanja pojasne hoće li srpska 

deca učiti srpsku istoriju i književnost po programu SANU ili po nekom drugom programu. 

Također, nam trebaju pojasniti tko će to predavati srpsku istoriju i tko će iz Ministarstva 

znanosti i obrazovanja kontrolirati rad u tim školama.  

Budući da je otvaranje srpske škole u Đevrskama uveličala potpredsjednica vlade Andreja 

Plenkovića kao hrvatski domoljub i branitelj pitam se: Obnavlja li Andrej Plenković srpsku 

„Krajinu“ u Republici Hrvatskoj? 
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9. Isplatilo se, zaključno ostaje petica iz matematike i latinskog! (16. 7. 

2022.) 

 

 

„Slučaj petica“ pokazuje kako se krše zakoni i kako postoje dvostruka mjerila.  

Nakon pritisaka drugarice Sanje dvije četvorke (matematika, latinski) su promijenjene u 

petice. Prema javnim objavama jasno je da je drugarica Sanja izvršila pritisak na školu i 

nastavnike i da su ocjene protupravno poboljšane.  

Jutarnji list doznaje da je prva dama samo nekoliko sati nakon zaključenja ocjene došla 

osobno u zagrebačku Klasičnu gimnaziju na sastanak s ravnateljicom Zdravkom Martinić-

Jerčić, a nakon toga je i zvala školu.  

Djelatnici srednje škole potvrdili su da su osobno vidjeli prvu damu Hrvatske kako ulazi u 

školu te čuli telefonski razgovor. Škola se i snima pa će snimke s kamere lako utvrditi da je 

Sanja Musić Milanović doista i bila u školi. 

https://dnevnik.hr/vijesti/hrvatska/sanja-music-milanovic-nekoliko-sati-nakon-zakljucivanja-

ocjene-otisla-u-skolu-i-razgovarala-s-ravnateljicom---733216.html 

 

https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/sanja-music-milanovic-osobno-dosla-u-skolu-par-sati-

nakon-zakljucenja-ocjena-vidjeli-smo-ju-15222711 

Pravilnik, koji je na snazi od 2019. godine propisuje da roditelji dva tjedna prije 

završetka nastave ne smiju dolaziti u školu. 

Nakon što je slučaj dospio u medije, Ministarstvo znanosti i obrazovanja šalje inspekciju u 

Klasičnu gimnaziju koja piše izvješće kojim pokazuje svoju nestručnost i pristranost. Nakon 

toga ministar Fuchs pravda nalaz inspekcije koji je zgrozio prosvjetne djelatnike. 

https://www.glasistre.hr/hrvatska/nalaz-inspekcije-malom-milanovicu-ostaju-petice-ali-zbog-

onog-sto-je-rekla-profesorica-matematike-u-slucaj-ce-se-ukljuciti-politika-807266 

Nalaz inspekcije je u suprotnosti sa Zakona o odgoju i obrazovanju prema mišljenju bivše 

ministrice i nastavničke grupe „Školska zbornica“: 

Blaženka Divjak 

Nalaz inspekcije komentirala je i bivša ministrica Blaženka Divjak na svom Facbooku. 

Istaknula je kako je on očekivan i u ‘nekim dijelovima manjkav’. 

– Što je ipak neobično? Prije svega to da petica ostaje! Prema članku 73. Zakona o odgoju i 

obrazovanju (već sam ranije o tome pisala), zaključna ocjena utvrđuje se javno u razredu, 

dakle pred učenicima na kraju nastavne godine. Ovdje je bila ocjena 4, koja je kasnije bez 

https://dnevnik.hr/vijesti/hrvatska/sanja-music-milanovic-nekoliko-sati-nakon-zakljucivanja-ocjene-otisla-u-skolu-i-razgovarala-s-ravnateljicom---733216.html
https://dnevnik.hr/vijesti/hrvatska/sanja-music-milanovic-nekoliko-sati-nakon-zakljucivanja-ocjene-otisla-u-skolu-i-razgovarala-s-ravnateljicom---733216.html
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/sanja-music-milanovic-osobno-dosla-u-skolu-par-sati-nakon-zakljucenja-ocjena-vidjeli-smo-ju-15222711
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/sanja-music-milanovic-osobno-dosla-u-skolu-par-sati-nakon-zakljucenja-ocjena-vidjeli-smo-ju-15222711
https://www.glasistre.hr/hrvatska/nalaz-inspekcije-malom-milanovicu-ostaju-petice-ali-zbog-onog-sto-je-rekla-profesorica-matematike-u-slucaj-ce-se-ukljuciti-politika-807266
https://www.glasistre.hr/hrvatska/nalaz-inspekcije-malom-milanovicu-ostaju-petice-ali-zbog-onog-sto-je-rekla-profesorica-matematike-u-slucaj-ce-se-ukljuciti-politika-807266
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da se učenika pitalo, prepravljena u 5. Nadalje, prema Članku 76. daje se mogućnost 

roditelju ili učeniku koji nije zadovoljan ocjenom da u roku od dva dana od završetka 

nastavne godine podnese zahtjev nastavničkom vijeću za polaganjem ispita pred 

povjerenstvom. Nakon toga tročlano povjerenstvo ispita učenika i zaključuje ocjenu. Tako 

barem kaže Zakon, a zašto o tome nema ništa u nalazu prosvjetne inspekcije, potrebno je 

pitati i analizirati da se ubuduće svi znaju po tome ravnati, piše Divjak 

 

Nastavnička grupa „Školska zbornica“ 

Nastavnička grupa "Školska zbornica" uputila je otvoreno pismo ministru znanosti i 

obrazovanja Radovanu Fuchsu u kojem osuđuje postupanje prosvjetnog inspektora i ukazuje 

na brojne nepravilnosti u istrazi afere "Petica". 

"Poštovani gospodine ministre Fuchs, 

nakon objave nalaza prosvjetnog inspektora u Klasičnoj gimnaziji u Zagrebu, a koji je 

objavilo Vaše ministarstvo, učitelji su šokirani. 

Nižu se nebrojene reakcije nevjerice i razočaranja, prije svega time što je svakom učitelju i 

nastavniku jasno kako je Vaš inspektor direktno prekršio ili zaobišao Zakon o odgoju i 

obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi, te kako Vi u izjavi o navedenom slučaju tumačite 

odredbe Zakona koje govore o zaključivanju ocjena kao „sivu zonu“. 

Ne, ministre, naš Zakon nije nikakva "siva zona", dapače za ovaj slučaj je vrlo precizan. 

Sukladno članku 73. stavku (2) navedenog Zakona, zaključna ocjena utvrđuje se od strane 

predmetnog učitelja/nastavnika, javno, na kraju nastavne godine. U nastavničkim krugovima 

vaši su pomoćnici već odavno postali predmet ismijavanja svaki put kad pokažu da ne 

poznaju razliku između školske i nastavne godine, što se jednom Vašem pomoćniku opet 

dogodilo prije nekoliko tjedana na nacionalnoj televiziji, ali zato smo 

mi učitelji i nastavnici tu da ih obrazujemo. 

Nastavna godina ove je kalendarske godine završila 21. lipnja. Sukladno Zakonu zaključna 

ocjena morala je biti – i bila je – zaključena do 21. lipnja. Takva ocjena naknadno se 

sukladno važećim propisima može mijenjati isključivo na dva načina: 

1. Negativna ocjena mijenja se nakon dopunskog nastavnog rada, što je poseban oblik 

odgojno-obrazovnog rada te nije dio nastavne godine. 

2. Bilo koja ocjena mijenja se nakon žalbe podnesene u roku od 48 sati nakon završetka 

nastavne godine, a sukladno rezultatima ispita pred povjerenstvom. 

"Tražili su me da promijenim ocjene": Ministarstvo objavilo nalaz inspekcije, uključuje se i 

policija 

 Znate li koliko je 2 + 2? Što je sve sporno u priči da prva dama urgira za ocjene svoga sina i 

zašto na kraju ništa nije sporno… 
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Ne postoji drugi način promjene ocjene nakon završetka nastavne godine. Vaš inspektor u 

vlastitom nadzoru utvrđuje da je ocjena iz Matematike promijenjena 27. lipnja, ali "prije 

sjednice razrednog vijeća" čime nekako magično postaje legitimna? Činjenica da je poštovan 

jedan zakonski propis nikako ne umanjuje činjenicu da je prekršen drugi, daleko važniji 

zakonski propis, ali Vašeg inspektora ni Vas to očito ne zanima. 

Nejasno je i kako nastavnica Matematike može dobiti pisanu opomenu ako je učinila nešto 

protuzakonito, a sama je priznala da je to od nje traženo. Ona će biti kažnjena jer je na nju 

učinjen pritisak da učini nešto nezakonito i jer mu se nije znala oduprijeti!? 

Nakon svega ne preostaje nam ništa drugo nego postaviti nekoliko vrlo očitih pitanja na koja 

zahtijevamo direktne i nedvosmislene odgovore: 

• Ako je ocjena promijenjena nezakonito, zašto nije poništena i vraćena na ponovno 

utvrđivanje? 

• Ako ocjena nije promijenjena nezakonito, na temelju čega je nastavnica dobila opomenu 

pred otkaz? 

• Zašto se ni u inspekcijskom nalazu ni igdje drugdje ne spominje ocjena iz Latinskog jezika, a 

koja je također promijenjena nezakonito? 

• Zašto su Vam u izjavama puna usta "zaštite učitelja" dok istovremeno inspekcija Vašeg 

ministarstva direktno krši Zakon na štetu učitelja i nastavnika? 

• Kako planirate riješiti problem deficitarnih učiteljskih/nastavničkih zanimanja kojima je 

uzrok premala plaća ako istovremeno mlade deficitarne nastavnice svi na ovakav način 

gaze?.... 

https://dnevnik.hr/vijesti/hrvatska/nastavnicka-grupa-skolska-zbornica-u-otvorenom-pismu-

ministru-fuchsu-ostro-osudila-rezultate-istrage---733079.html 

 

Dakle sve je jasno, ocjene su podignute protuzakonito i treba ih vratiti kakve su bile prije 

izvršenih pritisaka. One koji su bili članovi inspekcije treba smijeniti jer očito krše Zakon o 

odgoju i obrazovanju. Ministar je odgovoran za poštivanje Zakona o odgoju i obrazovanju i za 

rad inspekcije.  

Umjesto isprike uslijedile su uvrede druga Milanovića. 

NAZVAO NASTAVNICU 'PROTUHOM' 

'Školska zbornica' spustila Milanoviću: Ako je to način komunikacije, onda se najdublje 

ispričavamo što Vas nismo bolje naučili i odgojili. 

https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/grupa-nastavnika-osudila-milanovicev-istup-

najdublje-se-ispricavamo-sto-vas-nismo-bolje-naucili-i-odgojili-15223204 

 

 

https://dnevnik.hr/vijesti/hrvatska/nastavnicka-grupa-skolska-zbornica-u-otvorenom-pismu-ministru-fuchsu-ostro-osudila-rezultate-istrage---733079.html
https://dnevnik.hr/vijesti/hrvatska/nastavnicka-grupa-skolska-zbornica-u-otvorenom-pismu-ministru-fuchsu-ostro-osudila-rezultate-istrage---733079.html
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/grupa-nastavnika-osudila-milanovicev-istup-najdublje-se-ispricavamo-sto-vas-nismo-bolje-naucili-i-odgojili-15223204
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/grupa-nastavnika-osudila-milanovicev-istup-najdublje-se-ispricavamo-sto-vas-nismo-bolje-naucili-i-odgojili-15223204
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 https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/prosvjetari-osudili-milanovicev-napad-na-

profesoricu-manjak-moci-pokusava-nadoknaditi-viskom-prostakluka-15223149 

Dugogodišnji prosvjetar i predsjednik Školskog sindikata Preporod Željko Stipić također je 

komentirao predsjednikov istup: 

„Uvredama, izravnim na račun umirovljene nastavnice, a neizravnim na račun ugledne 

gimnazije i cijele jedne profesije, Zoran Milanović ne pokazuje koliko je moćan nego koliko je 

prost. Inače moj je dojam da on već duže vrijeme manjak moći pokušava nadoknaditi viškom 

prostakluka. Više čak i od Milanovićeve izjave mene brine broj onih koji ovoj uvredi 

povlađuju ili u njoj ne vide ništa problematično.“ 

 

Poruka je jasna, ako niste zadovoljni ocjenom izvršite pritisak na školu, na nastavnike, 

prijetite, vrijeđajte pa će se nekima isplatiti kao što se Sanji isplatilo.  

Nastavnica matematike je prozvana, a što je s nastavnicom latinskoga? Ne može u Hrvatskoj 

bez dvostrukih mjerila.  

Jasno je zašto mladi ljudi odlaze iz Hrvatske! 

 

 

 

  

https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/prosvjetari-osudili-milanovicev-napad-na-profesoricu-manjak-moci-pokusava-nadoknaditi-viskom-prostakluka-15223149
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/prosvjetari-osudili-milanovicev-napad-na-profesoricu-manjak-moci-pokusava-nadoknaditi-viskom-prostakluka-15223149
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10. Vučićev „srpski svet“ (19. 7. 2022.) 

 

Komentatori se pitaju Što je Vučić hteo svojom posjetom Jasenovcu i Pakracu? 

Hteo je posetiti „srpski“ Jasenovac i „srpski“ Pakrac u srpskoj zemlji koja se trenutno zove 

Hrvatska! On je želio pokazati da je Hrvatska deo „srpskog sveta“ odnosno deo Velike Srbije. 

Hrvateki, komentatori, analitičari ne shvaćaju poruku četnika Vučića, a oni koji shvaćaju boje 

se javno kazati da se radi o provođenju srbijanske imperijalističke politike (Memorandum 

SANU) „Svi Srbi u jednoj državi“.   

Vučić smatra da se ne mora nikome javljati kada posjećuje srpske zemlje. Službena politika 

Srbije priča o „srpskom svetu“ u koji je uključena i Hrvatska. Vučić se javio Pupovcu, 

srpskom „veleposlaniku“ u Hrvatskoj, pozvavši ga da mu pravi društvo pri obilasku „srpskog“ 

Jasenovca i „srpskog“ Pakraca. Radi se o srpskom igrokazu, gruboj provokaciji kojom se 

testira i ponižava vlast u Hrvatskoj.  

Međutim, nešto je pošlo krivo pa su drugovi iz Ministarstva vanjskih poslova i europskih 

integracija RH javili da ne dolazi jer nisu pripremili crveni tepih. Nakon toga započela je 

kanonada najgorih uvreda na račun Hrvata i Hrvatske. Nije Srbima jasno kako je moguće da 

im netko ograniči posjet „koloniji“ u kojoj su Srbi građani prvog reda, koloniji koja je njihov 

kulturni prostor, koloniji u kojoj se govori srpskim jezikom (hrvatski je zapadna varijanta 

srpskog) itd. 

Čude se Hrvateki (političari, komentatori i drugi) ponašanju četničke Srbije ne shvaćaju da se 

radi o kontinuitetu srpske politike od Načertanije 1844. godine do danas. Srbija nikada nije 

odustala od ideje „Svi Srbi u jednoj državi“, nije odustala od Velike Srbije. Danas to zovu 

„srpski svet“! Srbija na svim poljima provodi politiku  stvaranja Velike Srbije: Srpsko 

svojatanje Dubrovnik, svojatanje Dalmacije, hrvatske književnosti i znanosti (sve pod 

okriljem SANU), najnovije su „Povelja o srpskom kulturnom prostoru“ iz 2019. godine koja 

navodi na svim tim područjima treba voditi ʺjedinstvena kulturna i obrazovna politikaʺ , 

zatim  „Deklaraciji o granicama srpskoga jezika“ 2022. godine kojom se negira hrvatski 

jezik.   

Srbi kažu da je isusovac Ruđer Bošković ʺSrbin katoličke vjereʺ, da je Dubrovnik ʺpovijesni 

srpski prostorʺ  kao i drugi krajevi Hrvatska. Danas se to uči u srpskim školama! 

Na tu srpsku politiku reagiraju pojedinci, a Plenkovićeva vlast uglavnom šuti. Plenkovićeva 

vlast hvali četničku Srbiju i kaže da je napravila pomak prema europskim integracijama, 

vrijednostima. To je sramotno i veleizdajnički.  

Objavljene su naslovnice srpskim novina koja pokazuju silinu mržnje prema Hrvatima i 

Hrvatskoj. Nezahvalni Srbi su Andreja Plenkovića nazvali ustašom. Andrej je jako razočaran 

takvim ponašanjem, razočaran nezahvalnošću da je ustaša nakon što je dopustio politiku 

„srpskog sveta“ u Hrvatskoj, nakon što svake godine daje milijunska sredstva (Novosti, SPC) 

za srpske laži i srpske igrokaze.  
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Andreja je jako pogodilo da su ga koalicijski partneri nazvali ustašom. Andrej je loš učenik 

koji nije naučio niti shvatio da je svaki Hrvat katolik ustaša, a najbolji Hrvat je mrtav Hrvat! 

Srpske vlasti su žestoko reagirale na odbijanje privatne posjete Vučića Jasenovcu i Pakracu.  

Premijerka Ana Brnabić nazvala je to “najvećim skandalom u modernoj povijesti Hrvatske i 

Srbije”, a ministar unutarnjih poslova Aleksandar Vulin je rekao da će odsad “svi dužnosnici 

hrvatske države, svi nosioci službenih ili diplomatskih putovnica, morati posebno najaviti i 

obrazložiti svoj posjet ili prolazak kroz Srbiju i bit će stavljeni na poseban režim kontrole”. 

Srpska prosvjedna nota 

“Ministarstvo vanjskih poslova Republike Srbije je šokirano protupravnom, anti-europskom i 

anti-civilizacijskom odlukom Ministarstva za vanjske i europske poslove Republike Hrvatske 

kojom se, na osnovu arbitrarno iskazane volje hrvatskih vlasti i grubo kršeći princip slobode 

kretanja, zabranjuje dolazak predsjedniku Republike Srbije u Jasenovac, na mesto stradanja 

više stotina hiljada nevinih žrtava srpske, jevrejske, romske i drugih nacionalnosti. Namera 

predsjednika Republike Srbije Aleksandra Vučića bila je samo da položi cvijeće i zapali 

svijeću na svetom mjestu na kome su tijekom Drugog svjetskog rata ubijene stotine tisuća 

Srba….“ 

Na uvrede i najave srpske strane nije bilo adekvatnog odgovora s hrvatske strane (Vlade, 

Premijera, Predsjednika RH). Službena srpska politika navodi da je u Jasenovcu stradalo više 

stotina hiljada nevinih žrtava srpske, jevrejske, romske i drugih nacionalnosti. Umjesto 

da se jasno kaže da oni koji šire tu srpsku propagandu o više stotina hiljada žrtava nemaju što 

tražiti u Jasenovcu i da nisu dobro došli hrvatski političari šute. To je čin veleizdaje! Dosta 

nam je srpskih laži, dosta nam je njihovih vrijeđanja da smo nacisti, fašisti i ustaše.   

Srpski mediji napali su vladu druga Plenkovića (“Ustaše Vučiću zabranile da ode u 

Jasenovac”; „Ustaški režim Andreja Plenkovića udario na srpskog šefa države“) te ga 

proglasili ustašom.  Andrej Plenković jako je razočaran da su ga nazvali ustašom s obzirom 

koliko je mnogo napravio za srpsku stvar u Republici Hrvatskoj.  

Plenković Vučiću: ‘Govore nam da smo ustaška vlada, meni je to smiješno’. Druže 

Plenkoviću nije nimalo smješno već je tragično! 

Plenković sporo uči pa kaže: “Danas sam prvi put vidio u srpskim medijima da smo mi 

ustaška vlada… Mislio sam da smo u optikama nekih hrvatskih medija, komunisti orjunaši, 

udbaši. I to na službenoj web stranici Ministarstva unutarnjih poslova Srbije. Ovakva 

reakcije ukazuje na histeričnu reakciju Beograda.“ 

“Gledajte, važno je da se u međusobnim odnosima tretiramo s poštovanjem i da vodimo 

računa da smo država…“  

Drug Plenković još ne shvaća da Vučić smatra da je Hrvatska srpska kolonija, a ne država!  
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Plenkovića je pogodilo da ga srbijanska četnička vlast proglašava ustašom s obzirom koliko je 

on uradio za srpsku stvar u Republici Hrvatskoj (unatoč silnim milijunima koje daje srpskoj 

zajednici, Srpskoj pravoslavnoj crkvu u Hrvatskoj, neprocesuiranju ratnih zločinaca, ne 

traženju nestalih…). Andreja je ta nezahvalnost Srba strašno pogodila. Andrej je proglašen 

ustašom unatoč koaliciji s Pupovcem, unatoč dijeljenju državnih funkcijama Srbima koji 

Oluju smatraju zločinačkom operacijom, unatoč davanju milijuna kuna za promociju srpskih 

laži o Jasenovcu, NDH i današnjoj Hrvatskoj.  

Koalicijski partner druga Plenkovića žurno je održao konferenciju za medije i izjavio: „Nije se 

smjelo dogoditi da Vučić ne može doći u posjet Jasenovcu“ . 

Pupovac nije kritizirao ponašanje Vučića već ga je podržao. Jasno je kazao da se nije smjelo 

dogoditi da Vučić ne može doći u posjet Jasenovcu i tamo govoriti o nekoliko stotina hiljada 

srpskih žrtava. 

 

Pupovac: “Jasenovac je mjesto za iskazivanje pijeteta prema strašnom zločinu i jednako 

strašnom broju žrtava. Jasenovac je mjesto gdje se potvrđuje i pokazuje priznavanje tih 

žrtava. I Jasenovac je mjesto gdje se gradi pomirenje, naročito između Hrvata i Srba. To je 

naš stav. Ovo što se dogodilo ovih dana nosi u sebi elementi nedovoljne svijesti što je 

Jasenovac i što bi trebao biti i nedovoljnog slušanja nas koji smo tome posvećeni”. 

Drug Pupovac koalicijski partner druga Plenkovića nam nije kazao koliki je to broj žrtava 

(600.000 ili milijun)!? Ne može se graditi pomirenje na srpskim lažima, na preuveličavanju 

zločina, na izmišljanju zločina! 

>Pupovac se pohvalio kako on i Plenković uređuju na HRT-u i kako su ugurali u 

program Klasićevu seriju ‘NDH’ 

>Pupovac o pilotima: ‘Hrvatska nije u situaciji da se junači oko ove stvari’ 

Drug Plenković stalno brani neprihvatljivo ponašanje „veleposlanika“ Pupovca pa na taj način 

promovira „srpski svet“ . Ponašanje Pupovca, njegove izjave o Oluji, ratnim zločinima, 

nestalima, pokazuju antihrvatsku stavove koji su uvredljivi. Drug Plenković brani, podržava i 

financira Pupovca i srpski svet u Hrvatskoj pa ga domoljubi Hrvatske opravdano smatraju 

izdajnikom i veleizdajnikom. Kako drugačije nazvati financiranje četničkog derneka u Srbu 

koji slavi genocid nad Hrvatima, kako drugačije nazvati srpske laži o Jasenovcu, Jadovnom, 

Šaranovoj jami itd.  

 

Hrvatska vlada, ministri, drug Plenković umjesto da drugu Vučiću kažu da je dosta „srpskog 

sveta“, da mu kažu da oni koji govore da je u Jasenovcu umoreno nekoliko stotina tisuća Srba 

više ne će moći doći u Jasenovac oni se pravdaju zašto četniku nisu dopustili da posjeti 

hrvatski Jasenovac i hrvatski Pakrac! 

 

https://narod.hr/hrvatska/pupovac-se-pohvalio-kako-on-i-plenkovic-ureduju-na-hrt-u
https://narod.hr/hrvatska/pupovac-se-pohvalio-kako-on-i-plenkovic-ureduju-na-hrt-u
https://narod.hr/hrvatska/pupovac-o-pilotima-hrvatska-nije-u-situaciji-da-se-junaci-oko-ove-stvari
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Optuživati današnju Hrvatsku da je ista što i NDH suludo je ali to pokazuje nastavak srpske 

politike stvaranja Velike Srbije, samo drugim sredstvima. Ni ratna opcija nije isključena, 

Srbija se naoružava i hvali što je sve nabavila.  

Velikosrpska memorandumska politika u svojoj srži stoji na samo jednom temelju, a to je 

Stvaranje Velike Srbije-svi Srbi u jednoj državi. Kako se Srbi trebaju ponašati: „Srpska 

nacionalna manjina u hrvatskim zemljama mora uvijek predano raditi na sprječavanju 

nastanka bilo kakve Hrvatske države, a ako se to uslijed povijesnih okolnost i dogodi pa 

Hrvatska dobije državu dužnost im je aktivno raditi na dekonsolidaciji takve države“! (Vasa 

Čubrilović, 1939.). 

Vučićeva provokacija jasno je pokazala da Srbija nije odustala od stvaranje Velike Srbije. 

Nažalost Andrej Plenković ne vidi ili ne želi vidjeti da se u Hrvatskoj provodi srpska 

imperijalistička politika „srpski svet“ odnosno da se provodi Memorandum SANU. 
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11. Na četničkom derneku u Srbu SNV slavi ubijanje Hrvata (27. 7. 2022. 

Svake godine se 27. srpnja u  Srbu slavi početak genocida „pucanje prve puške“  nad 

nedužnim Hrvatima Like i Kninske krajine. Od uspostave NDH (10. travnja 1941.) na 

području Srba, Lapca, Boričevca, Brotnje, Grahova, Drvara nije bilo ustaša niti su tamo 

počinjeni ustaški zločini. Četnički ustanak bio je reakcija na novonastalu Nezavisnu državu 

Hrvatsku (NDH) jer su oni bili protiv obnove bilo kakve hrvatske države. Vasa Čubrilović je 

1939. napisao kako se Srbi trebaju ponašati: „Srpska nacionalna manjina u hrvatskim 

zemljama mora uvijek predano raditi na sprječavanju nastanka bilo kakve Hrvatske države, a 

ako se to uslijed povijesnih okolnost i dogodi pa Hrvatska dobije državu dužnost im je aktivno 

raditi na dekonsolidaciji takve države“!  

Četnički ustanak 27. srpnja 1941. godine u Lici nije bio osveta za ustaške zločine u Lici jer se 

tamo nije dogodio nijedan ustaški zločin prije podizanja ustanka. Četničko-partizanska 

pobuna u Srbu 27. srpnja 1941. godine početak je masovnih likvidacija, protjerivanja Hrvata i 

etničkog čišćenja Hrvata iz Like i Korduna s ciljem stvaranja etnički čistog prostora u Velikoj 

Srbiji. Zločini započeti 27. srpnja 1941. na području istočne Like bili su planirani, osnovana 

je četnička brigada koja je imala više od 1000 naoružanih četnika. Četničku brigadu vodili su 

četnici Miloš Torbica, Jovo Keča, Pajica Omčikus, Stevo Radenović i drugi, ali i zapovjednik 

partizanskoga odreda i komunistički lički vođa Đoko Jovanić. 

Takozvani „ustanak naroda Like i Korduna“ 27. srpnja 1941. godine počeo je pokoljem 

nedužnog stanovništva u Brotnju, zaselku između Donjeg Lapca i Srba. Četničko-

komunistički ustanici ušli su u Brotnju te okrutno pobili sve članove 6 obitelji Ivezić, ukupno 

37 osoba, među kojima je bilo 12-ero djece u dobi od tri do 14 godina.  

Imena žrtava objavljena su u knjizi Josipa Pavičića „Dossier Boričevac“:  Ika Ivezić r. 1876., 

Marija Ivezić r. 1914., Jelena Ivezić r. 1937., Dane Ivezić r. 1869., Kata Ivezić r. 1869., Kata 

Ivezić r. Markovinovć r. 1906., Marija Ivezić r. 1933., Manda Ivezić r. 1936., Jure Ivezić r. 

1938., Luk Ivezić r. 1859., Mara Ivezić r. 1899., Boja Ivezić r. Beronjić r. 1862., Dane Ivezić 

r. 1909., Boja Ivezić r. 1898., Jelka Ivezić r. 1923., Jure Ivezić r. 1929., Ana Ivezić r. 1923., 

Ika Ivezić r. 1934., Mara Ivezić r. 1923., Jela Ivezić r. 1927., Lukica Ivezić r. 1929. Kaja 

Ivezić r. 1932., Ana Ivezić r. 1934., Ika Ivezić r. 1865., Mićo Ivezić r. 1926., Stjepan Ivezić r. 

1929., Pero Ivezić r. 1932., Luka Ivezić r. 1935., Jakov Ivezić r. 1938., Nikola Nino Ivezić r. 

1915., Marko Ivezić r. 1904., Josip Ivezić r. 1898., Mile Ivezić r. 1901., Ika Ivezić r. 1899., 

Mrko Ivezić r. 1866., Jure Ivezić r. 1898., Milan Ivezić Crni r. 1913. (»Naklada Pavičić«, 

Zagreb, 2012., str. 346.-348.). 

Od gornjih žrtava, 19 ih je u 6. svibnju 2014. ekshumirano iz jame na Dabinom vrhu. 

Posmrtni ostatci žrtava četničkog terora sahranjeni su 27. srpnja 2017. godine u Boričevcu u 

blizini obnovljene crkve. Posmrtni ostatci žrtava pokopani su uz molitvu i državne počasti. 

Podignut je spomenik žrtvama četničkog terora. Kameni blok s natpisom “U spomen na 24 

civilne žrtve roda Ivezić koje su ubili srpski ustanici 27.07. 1941.” Republika Hrvatska, 

2017.  
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Za posmrtnim ostatcima ostalih Ivezića još se traga.  

Proslavu takozvanog ustanka u Srbu, proslavu zločina nad Hrvatima, organiziraju Srpsko 

narodno vijeće (SNV) i  Savez antifašističkih boraca i antifašista (SABA) novcima poreznih 

obveznika Republike Hrvatske. Sramotno je na dan 27. srpnja slaviti četničke zločine nad 

Hrvatima samo zato jer su bili Hrvati i katolici. Neshvatljivo je, nemoralno je, da su hrvatski 

porezni obveznici i ove godine izdvojili 100.000,00 kuna za slavljenje genocida (ubijanje i 

progon Hrvata).  

Za vrijeme postojanja bivše države (SFRJ) komunističko-četnička vlast je dan 27. srpnja 

slavila kao dan ustanka naroda Hrvatske. U bivšoj državi se nije smjelo govoriti o četničko-

komunističkim zločinima koji su počinjeni 27. srpnja 1941. godine. U Srbu je podignut 

spomenik u znak sjećanja na četnički ustanak, na pokolj  i progon Hrvata. Budući da je 

dokazano da se 27. srpnja 1941. dogodio gnjusan zločin četnika u selu Brotnja spomenik je 

srušen devedesetih godina.  

Za vrijeme vlade Ive Sanadera spomenik je obnovljen. Porezni obveznici su izradu spomenika 

platili 3,2 milijuna kuna. Samo u Hrvatskoj moguće je da se podiže spomenik   četnicima koji 

su izvršili zločin nad nevinim civilima, Hrvatima Brotnje, Boričevca, Kulen Vakufa, Daruvara 

i drugih mjesta. Podignut je spomenik ubojicama obitelji Ivezić, spomenik ubojicama 

trogodišnjeg Jure Ivezića, spomenik ubojicama 82- godišnjeg guslara Luke.  

Nakon četničkog zločina u Brotnji žitelji Boričevaca, njih 2000, su izbjegli noću pod 

vodstvom boričevačkog župnika Vladimira Stuparića u Kulen Vakuf. Ostalo je 55 osoba 

starije dobi koje su četnici pobili, a selo opljačkali i zapalili. Nakon zločina u Brotnji i 

Boričevcu etničko čišćenje (tijekom mjeseca kolovoza) su četnici nastavili i u Zapadnoj Bosni 

(Kulen Vakufu; Drvaru, 300 ubijenih; Bosanskom Grahovu, 62 ubijenih; u Krnjeuši, 130 

ubijenih Hrvata i drugdje. Sve u sklopu plana stvaranja etnički čiste velike Srbije. 

Poznata je sudbina hodočasnika ubijenih (njih 300) kod Drvara na povratku s blagdana sv. 

Ane, zajedno s njihovim svećenikom Waldemarom Maximilianom Nestorom, kada su četnici 

iz kompozicije vlaka u postaji Vaganj izveli sve katolike uključujući i svećenika Nestora, 

pobili ih i bacili u jamu Golubnjaču kod Drvara. 

Četnička svirepost očituje se u ubojstvu velečasnog Valdemara Maksimilijana Nestora i 

hodočasnika koji su izvučeni iz vlaka i ubijeni. Nadalje, župnika Jurja Gospodnetića su nabili 

na ražanj i ispekli i to oni nazivaju antifašističkim ustankom. 

O stradanju Hrvata u Boričevcu objavljena je knjiga Josipa Pavičića Dossier Boričevac, 

urednika i jednog od autora. Prvi put javnosti je predstavljena 27. srpnja 2012., u 12.00 h, u 

Novinarskom domu u Zagrebu. 

O razmjerima genocida nad Hrvatima tijekom srpsko-komunističkog ustanka, govore i podaci 

o stanovništvu: Prije 2. svjetskog rata postojao je Udbinski dekanat, koji su sačinjavale župe 
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Bunić, Boričevac, Gračac, Lovinac, Palanka, Podlapac, Ričice, Rudopolje, Sveti Rok i 

Udbina. Tu je živjelo nešto više od 16 tisuća katolika. 

Tijekom 1941. ili najkasnije 1942., Udbinski dekanat je dobrim dijelom izbrisan te je poslije 

rata u njemu živjelo manje od dvije tisuće katolika. Potpuno su uništene i ugašene župe 

Boričevac (1905 župljana), Bunić, Udbina (1575 župljana), Palanka, Rudopolje i Gračac 

(1108 župljana), te župa Korenica (1200 župljana). Nad Hrvatima katolicima počinjen je 

zločin koji nikada nije kažnjen. 

Nakon završetka II. Svjetskog rata tragedija Boričevca nastavlja se jer je komunističko-četnička 

vlast zabranila povratak Hrvata u Boričevac. Imovina im je oduzeta, sela uništena, a toponimi 

mjesta izbrisani.  

Budući da su poznate činjenice vrijeme je da se četnički zločin prestane obilježavati kao 

antifašistički ustanak naroda jer to nije. Radi se o planiranom četničkom zločinu i etničkom 

čišćenje s ciljem stvaranja etnički čiste velike Srbije. Sve dugo je neistina i podla laž.  

Godine 1971. upravo u Srbu nastavlja se četnička antihrvatska politika. Na velikom 

velikosrpskom četničkom mitingu 1971. u kooperaciji s komunistima uz prisustvo tadašnjega 

srbijanskog političkog čelnika Draže Markovića stvorena je platforma borbe protiv hrvatske 

samostalnosti i slobode i za buduće događaje.  

Sličan scenarij ponovio se 1990. godine. Srb je 1990. godine ponovno bio mjesto srpske 

pobune. U Srbu je 25. srpnja 1990. održan miting domaćih i pridošlih Srba (iz Srbije i drugih 

krajeva Jugoslavije).  Na mitingu su se čule slijedeće parole: „Živio Milošević“, „Ovo je 

Srbija“, „Ne bojmo se ustaša“, „Zaklat ćemo Tuđmana“…  

Miting pobunjenih Srba 25. srpnja 1990. u Srbu održan je na dan kada se održavala sjednica 

Hrvatskog sabora na kojoj su usvojeni amandmani na još uvijek važeći Ustav iz 1974. godine. 

Saborski zastupnici Srpske demokratske stranke Jovana Raškovića su umjesto u Zagreb, na 

sjednicu Sabora, otišli u Srb gdje su obznanili „Deklaraciju o suverenosti i autonomiji 

srpskog naroda u Hrvatskoj“ . Deklaracija je u pobunjenički program unijela dva glavna cilja: 

dvojni suverenitet i poseban teritorij.  

Ponovno su četnici tjerali Hrvate s njihovih ognjišta i ubijali ih. Događaji 1990-91. također 

pokazuju da se nije radilo o antifašističkom ustanku već o planiranom zločinu i etničkom 

čišćenju s ciljem stvaranja velike Srbije. 

Od 1991. do 1995. Boričevac je ponovno okupiran od četnika.  

 

Srb predstavlja simbol protuhrvatske i četničke politike od 1941. do današnjih dana. Cilj 

pobune bio je kristalno jasan – stvaranje velike Srbije prema projektu „Velike homogene 

Srbije“ četničkog ideologa Stevana Moljevića koji je nastao netom prije pobune te iste 1941. 

godine. 
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Sramotno je da je Republika Hrvatska, unatoč poznatih činjenica, obnovila spomenik u Srbu 

2010. godine. Obnovom spomenika političari su nastavili podupirati komunističko-četničke 

laži o antifašističkom ustanku što je neprihvatljivo jer se radilo o genocidu, zločinu nad 

Hrvatima. Obnovom spomenika se pokazalo da Hrvatskom vladaju stari zločinački kadrovi 

koji ne žele da se sazna istina o izvršenom genocidu.  

Nada Prkačin napravila je dokumentarni film „Nikad se nisu vratili“ (premijera je bila 16. 

rujna 2014. godine u Zagrebu u kinu Europa). Krajnje vrijeme je da se prestane s 

komunističko-četničkim lažima i s veličanjem četničkog zločina nad nedužnim Hrvatima.  

Vrijeme je da se prekine s četničkim dernecima, vrijeme je da se prestane s lažima i da se 

događaj nazove pravim imenom a to je četnički zločin nad hrvatskim narodom. Ozbiljni 

povjesničari i istraživači su dokazali da se radilo o četničkom zločinu i etničkom čišćenju 

Hrvata i Muslimana iz Like i Zapadne Bosne. To što je među četnicima bio i pokoji Srbin 

komunist ili simpatizer komunističke partije ne mijenja karakter događaja. Krajem Drugog 

svjetskog rata, kada je ishod rata bio poznat, četnici su prešli u partizane i zločin prikazali kao 

ustanak, temeljem kojeg su dobili Spomenice, penzije i ostale povlastice od komunističke 

vlasti.  

27. srpnja je dan sijećanja na genocid nad Hrvatima koji se dogodio u Brotnju, Boričevcu i 

drugdje.  

Počivali u Božjem miru! 
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12. Zašto hrvatska Vlada ne brani hrvatske interese? (30. 7. 2022. 

 

Nastavlja se izdajnička politika Plenkovićeve vlade na više razina. Bošnjaci žele izbrisati 

Hrvate u Bosni i Hercegovini, a hrvatska Vlade ne poduzima ništa konkretno. Tijekom 6 godina 

Bošnjaci su opstruirali bilo kakav dogovor o izmjenama nametnutog izbornog zakona u BiH 

koji je grubo oštetio Hrvate u BiH. Drug Plenković nije uspio objasniti hrvatskim saveznicima 

i partnerima koliko su Hrvati diskriminirani u BiH, kako se ne poštuje Daytonski i 

Washingtonski sporazum, kako se krši Ustav BiH. U osnovi Daytonskog sporazuma pravo je 

Srba, Hrvata i Bošnjaka kao „konstitutivnih naroda“ na ravnopravnost. Kako sada stoje stvari 

Bošnjaci će u listopadu birati hrvatske predstavnike u vlasti te stvoriti unitarnu muslimansku 

državu BiH u kojoj drugi narodi nemaju pravo sudjelovati u vlasti. Drug Plenković ne vidi ili 

ne želi vidjeti, zbog svojih naredbodavaca iz EU, da je pitanje opstanka Hrvata u BiH strateško 

pitanje za Republiku Hrvatsku.   

Visoki predstavnika Christian Schmidt priredio je igrokaz o izmjeni izbornog zakona. Prvo je 

najavio izmjenu Izbornog zakona, a onda je pod pritiskom bošnjačkih unitarista i bošnjačke 

rulje od toga odustao (pitanje je je li mislio ozbiljno o onome što je najavio) čime je doveo u 

pitanje opstojnost Hrvata u BiH zanemarujući činjenicu da su Hrvati jedan od tri konstitutivna 

naroda.   

Kako funkcionira BiH vidi se iz slijedeće činjenice: „Blokiran je postupak imenovanja sudaca 

Ustavnog suda Federacije BiH. Četiri mjesta trenutno su upražnjena nakon što je predsjednik 

Federacije više od pet godina odbijao obnašati svoju dužnost…“ 

Bošnjaci (Muslimani) prijete ratom ako BiH ne će biti unitarna muslimanska država. Diplomati 

na zapadu nisu ništa naučili iz povijest, ne znaju ništa o „bosanskom loncu“, nemaju morala i 

nije ih briga hoće li sutra BiH biti ispostava ISILA. Visoki predstavnici kršili su Daytonski 

sporazum i Ustav BiH nametanjem svojih odluka, doveli su do diskriminacije Hrvata u BiH. 

Omogućili su Bošnjacima da biraju predstavnike Hrvatima. Također su napravili veliku štetu 

Hrvatima na gospodarskom planu (npr. Hercegovačka banka).   

Umjesto da Plenkovićeva vlada oštro osudi ponašanje Christiana Schmidta Vlada daje blage 

izjave, tek toliko da se nešto kazalo. RH mora jasno iskazati stav da je dosta kršenja prava 

Hrvata u BiH, da se Daytonski sporazum i Ustav moraju poštivati, da se moraju poštivati prava 

hrvatskoga naroda kao konstitutivnog naroda u BiH.    

Poznato je da su visoki predstavnici, Barryjevi amandmani i potom Petritschevi amandmani, 

svojim amandmanima omogućili Bošnjacima da Hrvatima biraju predstavnike i da su nanijeli 

neprocjenjivu štetu hrvatskom narodu u BiH.  

Barryjevi i Petritschevi amandmani su u suprotnosti s Daytonskim sporazumom i Ustavom BiH 

pa ih treba ukinuti. Ured visokoga predstavnika (OHR) treba/mora poštivati odredbe Daytona, 

a ne ih mjenjati na štetu jednog naroda.  

Tijekom zadnjih šest godina HNS je predložio 10-ak različitih modaliteta, a Bošnjačke stranke 

su sve odbile. Nisu ponudile niti jedan kontra prijedlog i u listopadu će opet Bošnjaci birati 
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predstavnike Hrvata zahvaljujući razbojničkoj politici EU i imenovanih visokih predstavnik 

(korumpiranih razbojnika). Visoki predstavnici u BiH su direktno radili protiv interesa Hrvata 

u BiH kao i protiv Republike Hrvatske koja je najzaslužnija što BiH kao država postoji. Vrijeme 

je da Republika Hrvatska kao članica EU, NATO-a i drugih međunarodnih institucija kaže dosta 

je diskriminacije Hrvata u BiH. RH kao potpisnica Daytonskog sporazuma ima pravo tražiti 

poštivanje sporazuma, ima pravo štititi Hrvate koji su jedan od tri konstitutivna naroda u BiH.   

Drugu Schmidtu treba jasno kazati da Republika Hrvatske i Hrvati u BiH ne mogu i ne će 

pristati da Bošnjaci ponovno biraju predstavnike Hrvata u BiH. Sve drugo je čin veleizdaje.  

Bakir Izetbegović prijeti ratom, a EU šuti:  

“Živimo s Hrvatima ali neće dobiti ovakve stvari kako im to sada pokušavaju pomoći. Neće 

dobiti ekskluzivitet da nas blokiraju, dobit će pravična rješenja, onako kako im pripada”. 

Nije kazao koje je to pravično rješenje. Zar je Komšić pravično rješenje?  

Izetbegović je Srbiju i Hrvatsku opisao kao “dva gravitacijska polja” koje će Bošnjaci “morati 

umoriti”. Kazao je i kako SDA ima pripremljen odgovor i za “ne daj Bože” scenarij. 

“Prebrojali smo se. I koliko lovaca imamo i koliko ima mladih ljudi i koliko imamo 

instruktora na dronovima i tako dalje. Dalje neću, ali evo samo da znate”, kazao je čelnik 

SDA. 

Sramota je za EU i širu međunarodnu zajednicu da dopušta ovakvo ponašanje Izetbegovića. 

Nekima je međunarodna zajednica zabranila da vode politiku u BiH pa je pitanje zašto se 

huškaču Izetbegoviću ne zabrani vođenje nacionalističke politike. Izetbegovićeve prijetnje i 

govor mržnje koji širi u međunarodnom protektoratu BiH su sramota za EU, SAD i druge.   

Oglasilo se Američko veleposlanstvo u BiH koje je oštro osudilo izjave čelnika Stranke 

demokratske akcije (SDA) Bakira Izetbegovića koji je neizravno prijetio ratom kada je izjavio 

da su se Bošnjaci “prebrojali” i svjesni su svoje vojne snage.  

Osuda nije dovoljna jer ne mijenja ništa! 

Prijetnje Bošnjaka su ozbiljne i tako ih treba shvatiti. Da se radi o vrlo ozbiljnoj situaciji 

u BiH svjedoče nedavna uništavanja simbola hrvatskog identiteta u Tešnju i Varešu, 

napad na katoličku obitelj također u Tešnju, opetovani napadi na političke predstavnike 

Hrvata Bugojna, prijetnje sarajevskoj obitelji zbog obilježavanja Božića itd.  

 

Što Hrvati u BiH traže? 

Hrvati u BiH traže poštivanje Daytonskog sporazuma i Ustava BiH. Traže poštivanje 

konstitutivnosti hrvatskog naroda na svim razinama i ništa više. Hrvati traže da se ponište 

nametnute promjene koje su nametnuli Robert Barrya (2000/2001. godine), Wolfgang Petritsch 

(2002. godine) kao i sporne odluke drugih visokih predstavnika kojima se vršila diskriminacija 

Hrvata u BiH.  
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Hrvatska se mora početi ponašati kao samostalna suverena država, punopravna članica EU i 

NATO pakta te koristi mogućnost veta i blokada. Vlada RH je trebala poslati jasnu diplomatsku 

poruku zastupnicima Bundestag povodom njihove rezolucije o BiH. 

 

Predsjednik Zoran Milanović je po pitanju položaja Hrvata u BiH u pravu! 

Predsjednik Zoran Milanović prozvao je vladu jer “gluho i bez treptaja” sluša prijetnje 

oružjem Bakira Izetbegovića, sina čovjeka odlikovanog za suradnju s Hrvatskom vojskom koja 

je oslobodila pola BiH, i ponovno pozvao premijera da sazove sjednicu Vijeća za nacionalnu 

sigurnost. 

“Ali da mi gluho i bez treptaja slušamo prijetnje iz Bosne i Hercegovine, jezik mržnje i 

netrpeljivosti koji se valja sarajevskim ulicama, prijetnje visokom predstavniku (u BiH) koji si 

je sam kriv za to jer ide u izmjene izbornog zakona, ali i to malo je previše i rulja mu prijeti pa 

se prepadne pod pritiskom kasabe, mahale ili berlinske politike”.  

“Napravio je loš prijedlog koji Hrvatima više šteti nego koristi, onda krene rulja na ulici, čovjek 

se prepadne pa i to povuče”.  

“Dobro došao u svijet odraslih gospodine Schmidt. Tvoje ovlasti su ogromne i o njima ovisi 

sudbina i opstojnost na određeni način naroda koji i ja predstavljam”. 

U pravu je Milanović kada proziva Plenkovića i njegovu vladu nakon što je visoki predstavnik 

odustao od izmjena izbornog zakona pod pritiskom bošnjačke rulje i bošnjačkih unitarista. 

Položaj Hrvata u susjednoj Bosni i Hercegovini je strateško pitanje Republike Hrvatske!  

Nažalost, predsjednik Zoran Milanović ne surađuje s premijerom Andrejem Plenkovićem pa 

time slabi položaj RH prema partnerima i saveznicima Hrvatske. Pitanje položaja Hrvata ne 

rješava se u Mostaru već u sjedištima međunarodne moći. 

 

Današnja praksa u BiH: bošnjačka biračka baza bira ljude koji u Domu naroda FBiH trebaju 

predstavljati i Hrvate i Srbe i nacionalne manjine. Time se građanima FBiH nebošnjačkih 

nacionalnosti uskraćuje pravo izbora vlastitih političkih predstavnika, odnosno pretvara ih se 

u građane drugog reda. Ustavni sud BiH u presudi Ljubić jasno je utvrdio da je takvo ponašanje 

neustavno te je stoga izbrisao dijelove Izbornog zakona koji su omogućavali Bošnjacima da 

drugim narodima nameću političke predstavnike u federalni Dom naroda. 

Postavlja se pitanje ima li uopće smisla izlaziti na izbore po namještenim izbornim pravilima. 

Zdrav razum kaže da nema smisla jer se bošnjačkoj prevari daje legitimitet. Treba angažirati 

međunarodne pravne stručnjake i pitati za mišljenje što Hrvati u BiH trebaju/mogu napraviti.   

Zabraniti pristup Jasenovcu  

Vučiću i drugima koji šire srpski Jasenovački mit o 700.000 ubijenih Srba u Jasenovcu treba  

zabraniti pristup Jasenovcu. Dosta je laži i širenje mržnje. Posebno treba zabraniti privatne 
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posjete četnika koji šire govor mržnje, koji današnju neokomunističku Hrvatsku nazivaju 

ustaškom državom. Na prozivanje i uvrede nema adekvatne diplomatske reakcije od strane 

hrvatske Vlade i drugih institucija. 

Ako hrvatska vlast štiti nacionalne interese i drži do svog dostojanstva ne će dopustiti posjete 

srpskih političara Jasenovcu dok Srbija ne da podatke o nestalima, dok Srbija ne dopusti  posjet 

bivših hrvatskih zatočenika logorima u Vojvodini i Srbiji. 

Današnja Srbija koja je rehabilitirala četništvo blati hrvatsku državu, svojata hrvatski teritorij, 

negira hrvatski jezik, širi laži o Domovinskom ratu, provodi suđenja hrvatskim braniteljima, 

pilotina itd.   Za 4. kolovoza 2022. godine najavljen je novi četnički igrokaz  u Novom Sadu o 

operaciji „Oluja“.  

Srbi su zaboravili na zločine, nad Hrvatima u Hrvatskoj, koje su počinili od 1991. do 1995. 

godine pa ih hrvatska vlast treba podsjetiti. Treba ih podsjetiti koliko su ljudi ubili tijekom 

agresije, koliko su Hrvata prognali, koliko su domova, crkava, industrijskih postrojenja i 

kulturnih ustanova uništili. Na njihove laži, igrokaze i govor mržnje Vlada RH treba jasno 

odgovoriti navodeći činjenice te tražiti da dostave podatke o nestalima (ubijenima), da vrate 

kulturno blago RH koje su otuđili, da vrate dokumentaciju Vukovarske bolnice itd.   

 

SABA RH širi laži i mržnju 

Plenković financira, našim novcem, Savez antifašističkih boraca i antifašista (SABA RH) koji 

širi laži i mržnju prema hrvatskom narodu.  

Tijekom radnog posjeta Beču u srijedu, ministar vanjskih i europskih poslova Gordan Grlić 

Radman u izjavi za novinare rekao je da je Hrvatska apelirala na austrijsku izvršnu vlast da 

pomogne u nastojanjima za vraćanje hrvatskog povijesnog grba na spomen-kamen Počasnog 

bleiburškog voda na Bleiburgu. Hina 

Savez antifašističkih boraca i antifašista (SABA RH) kojeg financiraju hrvatski građani dao je 

slijedeće priopćenje:  

”Najodlučnije odbacujemo i osuđujemo izjave ministra Grlića Radmana koje idu u smjeru 

etabliranja ‘ustaške verzije’ hrvatskog povijesnog grba u život suvremene Hrvatske. Teško je 

to ne doživjeti drugačije, nego kao nastavak sustavne politike uvođenja ‘na mala vrata’ 

ostavštine najmračnijeg poglavlja u hrvatskoj povijesti u život demokratske i europske 

Hrvatske”, istaknuli su u priopćenju iz SABA-e koje potpisuje predsjednik Franjo Habulin. 

U SABA-i su podsjetili da su i austrijske vlasti uklonile grb poznat u toj varijanti iz ”vremena 

ustaške strahovlade, zajedno sa sramotnim natpisom koji je komemorirao ‘hrvatsku vojsku’” 

te dodali kako su neugodno iznenađeni ”pokušajem” ministra Grlića Radmana vezanim uz 

kontroverzni spomenik na Bleiburškom polju. 
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”Ministru Grliću Radmanu i hrvatskoj vladi u čije ime on nastupa moralo bi biti dobro poznato 

da ustaše i domobrani nisu bili nikakva ‘hrvatska vojska’, nego oružana sila kvislinške 

paradržavne tvorevine što je na području dijela Hrvatske i u Bosne i Hercegovine stvorena ne 

da bi se time zadovoljile vjekovne težnje hrvatskoga naroda, nego da bi se osigurali strateški 

interesi sila Osovine, odnosno nacifašizma”, istaknuli su u priopćenju. 

Dodali su i kako su u Drugome svjetskom ratu hrvatska vojska bili su “samo i jedino” borci 

Narodnooslobodilačke vojske i partizanskih odreda pod vodstvom maršala Josipa Broza Tita. 

”Dijeliti lekcije austrijskim vlastima, pozivajući se na heraldiku iz vremena Austro-Ugarskog 

carstva, ili na krov crkve sv. Marka u Zagrebu, uvreda je zdravom razumu. I kukasti križ 

(svastika) može se naći na prastarim hramovima i spomenicima u Aziji, no taj je znak, baš kao 

i hrvatski grb s prvim bijelim poljem, definitivno kompromitiran u vrijeme naci-fašizma i 

nikome na pamet ne pada da ga danas rehabilitira”, poručili su iz SABA-e. 

Drug Habulin je rođen 1957. godine i nikada nije vidio niti jednog pravog nacistu niti fašistu. 

Uhljeb Habulin vrijeđa hrvatski narod, laže i pokazuje neznanje, a drug Andrej Plenković šuti 

na uvrede i idiotarije koje uhljeb Habulin priča. Polupismeni uhljeb ne zna ništa o povijesnom 

hrvatskom grbu, ne zna da je NDH bila priznata država i da je imala svoju vojsku. Negirati 

navedene činjenice je znak mržnje prema svemu hrvatskom. Uhljeb sredstvima poreznih 

obveznika slavi zločine nad nevinim narodom Brotnje, Boreičevca, Daruvara, Gornjeg Vakufa, 

Bleiburga, Jazovke i mnogih drugih.  Može li gore od navedenog? 
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Izdvajanja Vlade RH 

Neprihvatljivo je da hrvatski porezni obveznici plaćaju mrzitelje Hrvata i hrvatske države. 

Neprihvatljivo je da hrvatske državne institucije ne sankcioniraju govor mržnje i laži koje šire 

Habulin, Mesić, Pupovac, Goldstein i drugi. Neprihvatljivo je da porezni obveznici plaćaju 

slavljenje zločina nad hrvatskim narodom.  

Pitanje za Andreja Plenkovića: Do kada ćemo plaćati slavljenje zločina nad nevinim 

Hrvatima? Do kada ćete financirati laži o hrvatskom narodu, do kada ćete financirati 

govor mržnje prema domoljubnim Hrvatima? 
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13. Hrvatska stvarnost bez uljepšavanja (20. 8. 2022.) 

 

Prošla dva tjedan svjedočili smo lupetanjima mainstream medija o preminulim novinarima 

kao najboljima iako je stvarnost, istina, drugačija. Navodi se kako su nagrađivani od 

hrvatskog (antihrvatskog) novinarskog društva. Neš ti nagrade, neš ti društva. HND je jadno 

novinarsko društvo koje promiče protuhrvatske stavove, komunističko-liberalnu ideologiju, 

društvo niske profesionalnosti, selektivne cenzure, podmetanja i laži. HND brani novinare 

koji upadaju kao lopovi u tuđe domove, brani novinare koji lažu, koji podmeću, koji blate 

ljude samo zbog njihova svjetonazora (domoljublje, vjera, identitet). O kakvom se društvu i 

novinarstvu radi može se vidjeti i iz objava: 

Večernji objavio Perkovićev falsifikat, a nije odgovor dr. sc. Hebranga koji to demantira 

(narod.hr) 

Večernji list u posljednjih 14 godina objavio 7726 vijesti o Srbiji, opsjednut je hrvatsko-

srpskim parovima, jugonostalgijom…(narod.hr) 

 

https://direktno.hr/domovina/vecernji-list-ispricao-se-thompsonu-zbog-neistina-u-razgovoru-

s-derifaj-rtl-ova-novinarka-odrekla-se-nominacije-za-vecernjakovu-ruzu-263088/ 

 

https://uimeobitelji.net/dr-markic-o-vl-iskonstruirali-su-sto-ja-valjda-mislim-i-pripisali-mi-

par-bolesnih-ideja-o-hrvatskim-obiteljima/ 

 

Smrt novinara (Počivao u miru) 

Prva informacija bila je da je novinar nađen mrtav u svom domu! Istina je da je nađen mrtav u 

dvorištu zgrade, da se bacio i ubio (navodno je bio nag?). Da se ubio netko od „ognjištara“ 

HDZ-ovaca, HSP-ovaca, netko tko ima drugačiji svjetonazor izvještavanje bi bilo 

senzacionalističko sa slikama s mjesta događaja. Razglabalo bi se i nagađalo zašto se 

„ognjištar“ ubio, koja će se afera razotkriti itd. Kada se radi o istomišljeniku onda struka 

uljepšava stvarnost, prešućuje istinu. To je profesionalnost HND-a. Na dan smrti NOVA TV 

je pola središnjeg dnevnika posvetila dotičnom novinaru!? Da je preminuo neki kirurg, 

liječnik koji je spasio stotine ljudskih života objava bi bila oko jedne minute.  Mnoštvo 

hvalospjeva jednom prosječnom, a nekada i bezobraznom novinaru. Zašto bezobraznom? 

Drug novinar bi postavio pitanje, a sugovornik bi počeo odgovarati. Nakon jedne ili dvije 

rečenice upadao bi drug novinar sa svojom analizom, tezom, lažima i onemogućavao 

sugovornika da dovrši misao, odgovori na pitanje. Stalno je od sugovornika želio čuti ono što 

je on zamislio, želio je potvrditi svoju „istinu“. Jadno je to novinarstvo koje loše kolege 

novinari hvale. Hvale ga i političari jer se žele dodvoriti lošim novinarima. Jadno hrvatsko 

novinarstvo kada su Matijanić i Bago krema, najbolji. To govori koliko je novinarstvo u 

Hrvatskoj na niskim granama.  

https://direktno.hr/domovina/vecernji-list-ispricao-se-thompsonu-zbog-neistina-u-razgovoru-s-derifaj-rtl-ova-novinarka-odrekla-se-nominacije-za-vecernjakovu-ruzu-263088/
https://direktno.hr/domovina/vecernji-list-ispricao-se-thompsonu-zbog-neistina-u-razgovoru-s-derifaj-rtl-ova-novinarka-odrekla-se-nominacije-za-vecernjakovu-ruzu-263088/
https://uimeobitelji.net/dr-markic-o-vl-iskonstruirali-su-sto-ja-valjda-mislim-i-pripisali-mi-par-bolesnih-ideja-o-hrvatskim-obiteljima/
https://uimeobitelji.net/dr-markic-o-vl-iskonstruirali-su-sto-ja-valjda-mislim-i-pripisali-mi-par-bolesnih-ideja-o-hrvatskim-obiteljima/
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Ovih dana nas svakodnevno izvještavaju o suši, klimatskim promjenama ali nisu se sjetili 

pokazati slike zapuštenih gustirni koje su nekada život značile. Nisu se sjetili pitati odgovorne 

zašto su mjesne gustirne zapuštene, uništene i treba li ih obnoviti.    

 

O našoj stvarnosti bez uljepšavanja mogu se pročitati dvije objave. Ovdje su citirani djelovi 

objava (po mom izboru), navedene su poveznice pa se mogu pročitati u izvornom obliku.  

Šola piše: Ima nade za Hrvatsku. Nismo po svim parametrima na začelju EU-a… 

https://narod.hr/hrvatska/sola-eto-tko-kaze-da-smo-po-svemu-na-zacelju-eu-a-po-

snalazljivosti-smo-za-sada-prvi-ispred-bugara 

 

Naslov Piskačeva članka:  Turistička sezona između režimske poluge i objektivne 

stvarnosti  

https://hrvatskonebo.org/2022/08/17/turisticka-sezona-izmedu-rezimske-poluge-i-objektivne-

stvarnosti/ 

 

Ima nade za Hrvatsku. Nismo po svim parametrima na začelju EU-a… 

 

„…Nismo u svemu na začelju, u nečemu smo u vrhu. U lopovluku.“ 

„Za ovaj naš, za sada izvrsni rejting kada je natjecanje za prvog lopova u EU-u u pitanju, 

prije svega možemo zahvaliti našim najjačim adutima u toj teškoj borbi, bivšoj ministrici 

Gabi Žalac i bivšem ministru Tolušiću. Nadajmo se da će taj naš tim kako Olaf bude otvarao 

druge slučajeve biti pojačan, da Gabi i Tomicu neće u ovoj teškoj konkurenciji za prvo mjesto 

“najsposobnijih” zemalja i drugi naši korisnici EU fondova ostaviti same da se u bore teškoj 

konkurenciji s Bugarima, Rumunjima, Grcima…“ 

„Bivši premijer Tihomir Orešković, kojeg Izraelci kao financijaša ne drže tako visoko u Tevi 

bez razloga, rekao mi je da mu je program bio samo iskontrolirati javnu nabavu i da će BDP 

skočiti za 5 posto.“ 

„No postoji druga strana priče, a to je naš “obični mali čovjek”, “pošten”, koji se, gledajući 

političare u lisicama, naslađuje u birtiji uz litru vina i vode nad “pokvarenim političarima, 

lopovima”. Ti političari nisu pali s Marsa, oni su izrasli iz mentaliteta ovog naroda u kojem 

je lopovluk dio tradicijske kulture, neka vrsta Vinkovačkih jeseni ili Sinjske alke. Hrvati 

jednostavno vole krasti, svatko što mu je dostupno.“ 

„Ili, još bolji slučaj našeg pravosuđa. U jednoj drugoj jedinici dali smo otkaz radniku 

uhvaćenom u krađi, snimile ga i kamere, a on priznao. Tužio nas, a sud presudio da ga se 

treba vratiti na posao jer mjera (otkaz) nije razmjerna količini robe koju je ukrao. I još mu 

https://narod.hr/hrvatska/sola-eto-tko-kaze-da-smo-po-svemu-na-zacelju-eu-a-po-snalazljivosti-smo-za-sada-prvi-ispred-bugara
https://narod.hr/hrvatska/sola-eto-tko-kaze-da-smo-po-svemu-na-zacelju-eu-a-po-snalazljivosti-smo-za-sada-prvi-ispred-bugara
https://hrvatskonebo.org/2022/08/17/turisticka-sezona-izmedu-rezimske-poluge-i-objektivne-stvarnosti/
https://hrvatskonebo.org/2022/08/17/turisticka-sezona-izmedu-rezimske-poluge-i-objektivne-stvarnosti/
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morali isplatiti neisplaćene plaće plus kamate. Dakle, taj lopov, “obični mali čovjek” ipak 

nije lopov, već žrtva prestrogog poslodavca. Takvih slučajeva poslodavci bi vam mogli 

ispričati na tisuće.“ 

„U Slavoniji ima bećarac “Komunjare su krale, al’ su nama dale, komunjare i danas kradu, 

ali nam ne dadu!” Danas više stranaka, isti sustav. I što onda preostaje “malom i poštenom 

čovjeku”? Opet primijeniti naučeni lopovski aksiom iz komunizma “snađi se, druže”. 

„Dakle, političari su samo slika vlastitog “poštenog naroda” i “običnog malog čovjeka”. 

Ipak, ovaj lov na lopove europskih fondova, odnosno “natjecanje za prve lopove Europe” 

gdje Hrvati imaju velike šanse, nije pravedan jer su kriteriji nepravedni. Naime, Hrvati su 

glup narod. Dok su velike, uređene zemlje koje su nam uzor poštenja, kroz povijest i danas 

potkradale i potkradaju druge, svoje bivše (?) kolonije, glupi Hrvati potkradaju sami sebe. 

Poštene nacije kradu drugima“. 

Drugi zanimljivi tekst je od Nenada Piskača koji piše o hrvatskom turizmu. O hrvatskom 

turizmu, njegovim manjkavostima je mnogo napisano i rečeno tijekom desetljeća ali stanje je 

suštinski ostalo isto. Pričalo se da hoćemo cjelogodišnji turizam, da hoćemo zdravstveni 

turizam, da nećemo masovni turizam ali se napravilo jako malo pa imamo sezonski turizam, 

masovni turizam s turistima koji gologuzi hodaju centrom grada, koji osim kafića, noćnog 

provoda i brze hrane ne znaju i ne haje za kulturu, znamenitosti i tradiciju zemlje u koju su 

došli. Ozbiljna analize tko nam dolazi bila bi porazna ali tu analizu nema tko napraviti. Ipak 

ako netko napravi stručnu analizu bez uljepšavanja pitanje je hoće li puku biti dostupna.   

Naslov Piskačeva članka:  Turistička sezona između režimske poluge i objektivne 

stvarnosti  

https://hrvatskonebo.org/2022/08/17/turisticka-sezona-izmedu-rezimske-poluge-i-objektivne-

stvarnosti/ 

Preživljavanje na inozemnim doznakama i „turističkoj sezoni“ ostala je hrvatska sudbina i 

tijekom prva dva desetljeća 21. stoljeća. Postala je navikom, aksiomom koji se ne provjerava, 

a na kojemu lebdi i postkomunistička politelita. Titov recept – iseljavanje plus turistička 

sezona – još nije prevladan. Dalje, više, bolje Hrvatima nije potrebno, ta, tko zna kud bi se 

vinuli da im gubernatori dopuste dalje, više, bolje?! Stoga se nastavlja vladati Hrvatskom po 

Titovu jugokomunističkom receptu – iseljavanjem na još katastrofalniji način (cijele obitelji) i 

rekordnim turističkim sezonama. 

Neumrli drug Tito Hrvatskoj je dopustio turističku sezonu, ne i turizam. Njegovi sljedbenici i 

danas inzistiraju na turističkoj sezoni. Shvatiti razliku između sezone i turizma moguće je 

jedino pogledom izvan Hrvatske shvaćene kao dio „prostora bivše Jugoslavije“. 

I u jugokomunizmu i danas cijelo ljeto nacija nam je bombardirana „brojem noćenja“, 

„brojem stranih turista“, „rastom potrošnje“, podatcima o tomu iz koje države je ovaj vikend 

došlo najviše turista i sličnim neegzaktnim turističkim pokazateljima. Propaganda po glavi 

https://hrvatskonebo.org/2022/08/17/turisticka-sezona-izmedu-rezimske-poluge-i-objektivne-stvarnosti/
https://hrvatskonebo.org/2022/08/17/turisticka-sezona-izmedu-rezimske-poluge-i-objektivne-stvarnosti/
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stanovnika zaboravlja da je turizam „tercijarna djelatnost“. Važnije su primarne i 

sekundarne gospodarske djelatnosti, one daju stabilnost državi i naciji, a tercijarne 

djelatnosti su „šlag na torti“. Ako turizam nije usko spojen s primarnom i sekundarnom 

proizvodnjom, onda od njega ima malo koristi i država i narod. A inozemne doznake nisu 

uopće gospodarska djelatnost. 

Preživljavanje na turističkoj sezoni i inozemnim doznakama nije „gospodarska politika“, već 

krinka za nedostatak ozbiljne, prosperitetne gospodarske politike. U gospodarsku djelatnost 

ne spada ni tzv. „povlačenje sredstava“ iz fondova Europske unije. Životarenje na inozemnim 

doznakama i turističkoj sezoni, pojačano sada s „povlačenjem sredstava“, ima svoje 

opravdanje, svrhu i cilj: Spriječiti socijalne nemire, spriječiti „destabilizaciju“ životarenja, 

kako u bivšoj Jugoslaviji, tako i u današnjoj Hrvatskoj. 

Nema skretanja s jugoslavenskog modela hrvatskog turizma 

Stoga, kao posljedicu, imamo takvo stanje da u „turističkoj sezoni“ nemamo dovoljno 

turističkih kapaciteta, nemamo dovoljno kuhara, konobara, spremačica i drugoga popratnog 

osoblja, premda svako selo ima „turističku zajednicu“, premda imamo prirodna bogatstva na 

moru i kopnu koja su stvorena za ozbiljan turizam i debelo nadmašuju logiku „turističke 

sezone“, premda imamo „tisuću otoka“, stotine starih dvoraca, nesagledivu kulturalnu 

baštinu… Sve to imamo, ali treba htjeti i znati turizam na zdrave noge postaviti. Mi, drugim 

riječima, jedva krpamo i tu tromjesečnu „turističku sezonu“! Kratka sezona, sezonsko 

preopterećenje kapaciteta i brojenje nepotrebnih ulazaka i izlazaka. To je naša „sezona“, ali 

to nije TURIZAM. U takvim okolnostima, nekoj realnom životu okrenutoj hrvatskoj vladi bio 

bi nepotreban trošak i ministar i ministarstvo turizma. Ne govorim napamet, već imam u vidu 

turističke pokazatelje susjednih država.“ 

Što nam govore bečki i austrijski turistički rezultati 

Režimski mediji ovih nas dana izvještavaju kako bismo od turizma ove godine mogli zaraditi 

preko 12 milijarda eura (vau!), te da imamo čak milijun gostiju više (vau, vau!!) što sve skupa 

znači da imamo „rekordnu turističku sezonu“ (dakako, ne piše, ali se podrazumijeva – 

zahvaljujući mudroj politici naših rukovodilaca i partije u cjelini!). Prethodno je rekordnom 

bila godina 2019., a tad je sezona ostvarila 10,5 milijarda eura. Pritom za ovu godinu 

kristalna kugla Hrvatske narodne banke vidi da će „ova sezona“ biti za 800 milijuna kuna 

bolja od prethodnog rekorda. I tako iz godine u godinu… 

„…Prije desetak godina kružio je podatak kako Beč i Prag sami ostvaruju veće turističke 

prihode negoli cjelokupni hrvatski turizam… 

Godine 2018. grad Beč imao je 16,48 milijuna turističkih noćenja.  

Podatci govore da je Austrija godine 2020. u turizmu ostvarila 45,2 milijarda eura (12,1 

posto BDP-a). To iznosi 2.715 eura prihoda po glavi stanovnika. A famoznih noćenja bilo je 
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112,8 milijuna. Iste godine Hrvatska je zabilježila 54,4 milijuna noćenja. Mi se ove godine 

sami sebi hvalimo s milijun gostiju više nego „rekordne“ godine 2019. Prije dvije godine 

Austrija je imala 15,09 milijuna stranih gostiju i 9,94 milijuna domaćih. 

Mit o „turističkoj sezoni“ koja spašava državu, zapravo Hrvatsku udaljava od pravoga 

turizma od kojega bi mogla živjeti i zelena i plava Hrvatska, a iseljena bi u njega mogla 

ulagati bez straha. Ulaganje u „turističku sezonu“ jest bacanje novca. 

I po definiciji sezona je samo jedan dio godine. U većem dijelu godine glede turizma vlada 

mrtva sezona. U sezoni kiselih krastavaca turistička sezona i njezine marginalije pune stupce 

novina i minute dalekovidnica. Ono što nekako najbolje oslikava našu „turističku sezonu“ 

odnosi se, budimo iskreni, na sezonu kupanja. Sezona kupanja i sunčanja nije turizam, ma 

koliko se drug Tito, utemeljitelj lijepe naše žilave i nepromjenjive turističke sezone, volio 

kupati, sunčati i ljenčariti. Vrijeme je da Hrvatska utemelji turizam – gospodarsku djelatnost 

koja organizira putovanje, smještaj, razbibrigu, zabavu, edukaciju, gastronomiju, vjerske i 

kulturalne sadržaje turistima u mjestima njihova privremenog boravka u Hrvatskoj.“ 

Navedeni citati pokazuju našu stvarnost bez uljepšavanja. O toj stvarnosti novinari rjeđe 

pišu/govore, oni često pretjerano nešto hvale ili bezrazložno blate zaboravljajući na 

profesionalnost i etiku. Nažalost, novinarstvo kod nas nije nikada bilo na visokoj razini, 

nekada se radilo o partijskoj kontroli (cenzuri) novinarstva i medija. Danas imamo 

autocenzuru novinara i cenzuru urednika u novinama i medijima pa je stanje u mainstream 

medijima ostalo isto kao u doba komunizma.  
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14. Lijevo-desna oporba najavila novu balvan revoluciju (3. 9. 

2022.) 

Takozvana ljevica (fašisti lijeve orijentacije) najavljuju protest pred sjedištem HDZ-a, na 

Trgu žrtava fašizma ( u Zagrebu za žrtve komunizma nisu čuli). Najavljena je borba za vlast 

institucionalnim i vaninstitucionalnim metodama borbe (balvani?, diverzije?). Udružili se 

lijevi i desni željni vlasti, s jedne strane takozvani domoljubi, a s druge strane mrzitelji 

hrvatske države (kombinacija za pet!). Nemaju program, nemaju ljude koji bi nešto konkretno 

napravili već imaju svoj ego, svoju samodopadnost, mržnju prema hrvatskoj državi. Oni 

svakodnevno pokazuju svoju mržnju prema hrvatskoj državi, preko iskazivanja mržnje prema 

HDZ-u.  

Da ne bude zabune Plenković vodi izdajničku politiku: koalicija sa SDSS-om koji provodi 

Memorandum II u Hrvatskoj, jednostrana pomirba, podržavanje Srbije na putu u EU, 

kukavička politika prema BiH po pitanju statusa Hrvata, financiranje unutarnjih i vanjskih 

neprijatelja hrvatskoga naroda, financiranje i podržavanje antihrvatskih mainstream medija, 

neprovođenje nužnih reformi (pravosuđa, zdravstva, nabujale administracije), nepotizam, 

korupcija, cenzura i ostalo.    

Nasuprot Plenkoviću su: jugokomunistički sljedbenici, abolirani četnici, uhljebi svakojakih 

svjetonazora, neznalice, lažovi, licemjeri, korisne budale koje daju svoj glas rušiteljima.  

Nesređenu državu ostavili su nam komunisti, a njihova djeca koja su danas na vlasti 

nastavljaju gdje su djedovi i očevi stali. Hrvateki nikako da shvate da su komunisti (članovi 

HDZ-a, SDP-a, HNS-a…) opljačkali Hrvatsku, nikako da shvate da u svim strankama ima 

lopova i da krađu obično radi pojedinac. SDP je kao stranka prisvoji državnu i privatnu 

imovinu devedesetih godina ali to se ne spominje. Hrvateki su jako zaboravni, a mainstream 

mediji ih ne podsjećaju, pa su zaboravili pljačku INE iz osamdesetih godina, zaboravili su tko 

je i zašto ubio Stjepana Đurekovića, zaboravili su da je INA bila bankomat UDBE, zaboravili 

su da su provjereni komunisti/njihova djeca vodili INU, a i danas je vode. Po pitanju INA-e 

zaboravili su Hrvateki tko je uništavao INA-u, zaboravili su na slučaj Vesne Balenović. 

Upropaštavanje INE započela je Račanova vlada i „veliki stručnjak“ Ljubo Jurčić, nastavio 

drug Ivo Sanader i njegova desna ruka Jaca, nakon toga je Zoki dao svoj doprinos, a i Božo 

Petrov se može pohvaliti da je imao udjela u pravljenju milijunske štete.  Sve su to 

mainstream mediji prešutjeli, a Hrvateki zaboravili ili nikada čuli (mlađi).  

Na koji način je Račanova vlada prodala (2003. g.) INA-u ispod cijene poznato je. Važno je 

ponoviti da je MOL kupio 25% udjela  plus jednu dionicu i da je time stekao upravljačka 

prava u ekvivalentu od 49%!? 

Mol je u listopadu 2008. kupio još 22,15% dionica i tako postao najveći vlasnik.  

https://kamenjar.com/o-nekim-brojevima-i-slovima-oko-ine/ (Grgur S.) 

Milanovićeve vlada ne poštuje potpisane ugovore pa MOL tuži Republiku Hrvatsku. Zbog 

nepridržavanja rokova za preuzimanje poslova definiranih ugovorom, MOL krajem 2013. 

godine na arbitražnom sudu u Washingtonu pokreće postupak protiv Hrvatske za naknadu 

štete u visini nešto većoj od 1,1 milijarde dolara. (odlukom suda Hrvatska će platiti samo dio 

traženog iznosa). 

https://kamenjar.com/o-nekim-brojevima-i-slovima-oko-ine/
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Milanovićeva Vlada uzvraća protutužbom na sudu u Ženevi, zahtijevajući da se izmjene 

ugovora proglase ništetnim…Hrvatska je spor izgubila i sve platila. Milanović i Petrov se 

mogu pohvaliti svojim „uspjehom“: 14,5 milijuna eura isplaćenih na konto MOL-a + kamate i 

odvjetnički troškovi. 

O kriminalu u INA-i pisala je i govorila Vesna Balenović tijekom vladavine lijeve vlade 

Ivice Račana (2001. godine). Gospođa Balenović je dobila otkaz  (Citat: „….dobila sam 

otkaz, najurena sam sa svog radnog mjesta, osramoćena, financijski i zatvorski kažnjavana 

kao najveći razbojnik“).  

O prodaji INA-e gospođa Balenović kaže: „Ako je to bila četvrtina dionica, znači da su INA-u 

procijenili na samo dvije milijarde dolara tj. cca 16 milijardi kuna. Samo bogata sirijska 

plinska i naftna polja Jihar, Hayan, Palmyra, Mazrur, Al Mahr i Jazal koja su uoči prodaje 

INA-e otkrili radnici Naftaplina vrijedila su minimalno 25 milijardi dolara tj. cca 200 

milijardi kuna. Zašto su našim inženjerima iz Sirije Stanku Kadiji i Zlatku Hillu tadašnji 

moćnici upleteni u prodaju INA-e prijetili smrću ako progovore javno o pravoj vrijednosti i 

kapacitetu novootkrivenih sirijskih polja? Ponovimo, tada je premijer bio čelnik SDP-a Ivica 

Račan, potpredsjednik Vlade RH i predsjednik Nadzornog odbora INA-e Slavko Linić, 

predsjednik Uprave INA-e bio je zet istaknute političarke Savke Dabčević Kučar i jedan od 

osnivača HNS-a Tomislav Dragičević, ujedno i miljenik tadašnjeg predsjednika RH Stipe 

Mesića. Potpis na prodaju INA-inih dionica MOL-u stavio je uz pristanak prethodno 

navedenih tadašnji ministar gospodarstva Ljubo Jurčić. Dakle propast INA-e koja je 

predstavljala okosnicu hrvatskog gospodarstva i energetske suverenosti inicirala je 

bagatelnom prodajom politička krema SDP-a i HNS-a. Koliko je milijardi kuna provizije pri 

takvoj prodaji 25% INA-e završilo u privatnim džepovima i crnim stranačkim fondovima sa 

sigurnošću zna mladi Peđa Grbin…“ 

https://bljesak.info/gospodarstvo/tvrtke/balenovic-ina-u-hitno-nacionalizirati-i-uvesti-

red/392437 

Balenović: „Kako je to, kada i kome prodana Ina? Je li razlog bila provizija 

prodavateljima? 

Nitko baš nitko od 4.5 milijuna Hrvata nikada nije pitao SDP i HNS, Račana, Slavka 

Linića, Ljubu Jurčića, Dragičevića, Mesića, i njihove prijatelje kriminalce, zašto su 

Inu poklonili Molu 2003. godine i zašto smo izgubili 240 milijardi kuna odmah u 

startu! A koliko bi milijardi još Ina stvorila! Još 10 puta toliko! Zašto mi nismo kupili 

MOL od kojeg smo bili 10 puta tada jači? Potrebe za prodajom Ine  nije bilo nikakve 

osim provizija prodavateljima! Nitko ništa ni ne pita! Sramota! „ 

 

https://www.klikni.hr/nacionalno/2022/09/01/balenovic-kako-je-to-kada-i-kome-prodana-ina-

je-li-razlog-bila-provizija-prodavateljima/ 

Šteta INA-i i Republici Hrvatskoj napravljena je i prodajom nalazišta „Bijele noći“ u Sibiru: 

https://crodex.net/podsjetnik-linic-prodao-ina-ine-bijele-noci-za-74-milijuna-dolara-a-danas-

proizvode-vise-nafte-nego-ina-i-mol-zajedno/ 

https://bljesak.info/gospodarstvo/tvrtke/balenovic-ina-u-hitno-nacionalizirati-i-uvesti-red/392437
https://bljesak.info/gospodarstvo/tvrtke/balenovic-ina-u-hitno-nacionalizirati-i-uvesti-red/392437
https://www.klikni.hr/nacionalno/2022/09/01/balenovic-kako-je-to-kada-i-kome-prodana-ina-je-li-razlog-bila-provizija-prodavateljima/
https://www.klikni.hr/nacionalno/2022/09/01/balenovic-kako-je-to-kada-i-kome-prodana-ina-je-li-razlog-bila-provizija-prodavateljima/
https://crodex.net/podsjetnik-linic-prodao-ina-ine-bijele-noci-za-74-milijuna-dolara-a-danas-proizvode-vise-nafte-nego-ina-i-mol-zajedno/
https://crodex.net/podsjetnik-linic-prodao-ina-ine-bijele-noci-za-74-milijuna-dolara-a-danas-proizvode-vise-nafte-nego-ina-i-mol-zajedno/
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https://novac.jutarnji.hr/novac/aktualno/prodajom-bijelih-noci-ina-i-je-napravljena-veca-steta-

nego-bilo-kojom-politickom-odlukom-8473028 

https://www.vecernji.hr/vijesti/za-bijele-noci-dobili-74-a-ne-214-milijuna-dolara-633839 

 

U nesređenoj državi sve je moguće 

Pljačka u INA-i je glavna tema u Hrvatskoj, pozvani i nepozvani komentiraju slučaj pljačke i 

pitaju se kako je to moguće. U nesređenoj državi, kao što je Hrvatska, sve je moguće. Moguće 

je da direktora na 4 razini upravljanja nitko ne kontrolira i da on može raditi što ga je volja. 

Dakle, radi se o jako lošem načinu upravljanja tvrtkom. Mediji prozivaju i optužuju pojedince 

iz Nadzornog odbora, bivšeg ministra ali ne i Upravu koja je omogućila takvo ponašanje. 

„Nadzorni odbor (NO) nikada, pa ni u ovom slučaju, ne dobiva pojedinačne ugovore na uvid 

niti na odlučivanje. Tek po završetku kvartala dobiva izvještaje o poslovanju…“ 

„Premijer je najavio da će zbog afere s preprodajom plina zatražiti odgovornost svih članova 

Uprave Ine, i hrvatskih i mađarskih. Prema međudioničarskom ugovoru, da bi se promijenio 

neki član Uprave Ine, potrebna je privola i suglasnost drugog, većinskog suvlasnika - MOL-a, 

te cijeli slučaj, rekao je Plenković, zahtijeva ozbiljne razgovore s njima o metodologiji 

upravljanja Inom. "Ova kompanija djeluje u Hrvatskoj, ovakvu političku štetu kakvu mi 

trpimo posljednjih pet dana zbog toga što je jedan krug osoba odlučio napraviti ovakva 

nezakonita djela a da Uprava za to nije znala, to neće ostati bez odgovora. Ovo je stvar oko 

koje se odgovornost treba staviti u prvi plan", dodao je. Na pitanje hoće li smijeniti članove 

Nadzornog odbora i može li se to bez MOL-a, premijer je odgovorio kako u ovom trenutku to 

nije moguće. Dominantna odgovornost, rekao je, leži na Upravi jer se cijeli slučaj dogodio u 

kompaniji..“ 

 

Po pitanju novca treba kazati da novac nije ispario i da će se najveći dio vratiti u državni 

proračun što je dobra vijest. Sada je glavno pitanje: Može li Vlada uopće smijeniti upravu 

Ine? Odgovor na pitanje: Kako postupiti? trebaju dati iskusni pravnici međunarodnoga prava 

te stručni ekonomisti (ne oni koji imaju diplome već oni koji znaju i imaju iskustva pri 

rješavanje ovakvih sporova). Što mislim ja i meni slični, što misle Peđa, Sandra, Nikola, 

Božo, Nino, Anka, Dalija, Marijana itd nevažno je.  Vlada mora formirati tim eksperata koji 

će je savjetovati i zastupati.  

 

Ekonomski analitičar Damir Novotny: „Očito da postoji nered u korporativnom 

upravljanju, da ne postoji sustav koji bi sprečavao takve malverzacije“ 

https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/moze-li-vlada-uopce-smijeniti-upravu-ine-imamo-

problem-s-ugovorom-kojeg-je-potpisao-sanader-15241918 

https://novac.jutarnji.hr/novac/aktualno/prodajom-bijelih-noci-ina-i-je-napravljena-veca-steta-nego-bilo-kojom-politickom-odlukom-8473028
https://novac.jutarnji.hr/novac/aktualno/prodajom-bijelih-noci-ina-i-je-napravljena-veca-steta-nego-bilo-kojom-politickom-odlukom-8473028
https://www.vecernji.hr/vijesti/za-bijele-noci-dobili-74-a-ne-214-milijuna-dolara-633839
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/moze-li-vlada-uopce-smijeniti-upravu-ine-imamo-problem-s-ugovorom-kojeg-je-potpisao-sanader-15241918
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/moze-li-vlada-uopce-smijeniti-upravu-ine-imamo-problem-s-ugovorom-kojeg-je-potpisao-sanader-15241918
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“Dioničarsko društvo Ina kotira na Zagrebačkoj burzi, znamo tko su dioničari. MOL nije 

prešao 50 posto, nema većinsko vlasništvo, niti može imati, ako mu braniteljski fond ne proda 

svoje dionice i nešto malih dioničara. Udio Vlade je 48 ili 49 posto. Imamo problem s 

ugovorom koji je Sanader potpisao, gdje je dao pravo upravljanja MOL-u. Hrvatska vlada ne 

može smijeniti upravu, a hoće li mađarska strana to prihvatiti, to ćemo tek vidjeti”,  

“Vlada bi svakako trebala nominirati grupu eksperata koji bi vodili razgovore. Mađarska 

strana je imala konzultantsku firmu McKinsey koja je zastupala njihove interese. Na našoj 

strani je bio Damir Polančec sam, koji nije imao podršku niti konzultantske tvrtke niti 

pravnih firmi niti je bio dobro kapacitiran za to. Mađarska strana je bila izvrsno 

pripremljena i mogla je stvoriti prijedloge ugovora dobrih za njihovu stranu”. 

Istaknuo je da se ne radi o pljački stoljeća, nego da je to “zapravo manipulacija situacijom 

da postoji dualitet cijena”. 

 

Mainstream mediji pišu:  

„Progresivna saborska oporba zatražila je od Vlade da zbog afere s preprodajom plina u Ini 

na idućoj sjednici razriješi Upravu i Nadzorni odbor Ine, a nakon toga i sama podnese 

ostavku. Predstavnici SDP-a, Socijaldemokrata, Možemo, GLAS-a i HSS-a nakon sastanka u 

saboru dogovorili su se da će poduzeti sve institucionalne i izvaninstitucionalne mjere kako bi 

osigurali da dođe do prijevremenih izbora i poručli da su spremni za izbore. Peđa Grbin, 

Sandra Benčić (Možemo). Kadroviranje koje zamjeraju HDZ provode (Zagreb, Split).“ 

Ponašanje oporbe je jadno i sramotno (objavljivanje starih slika Plenkovića i Jandrokovića sa 

sudionicima pljačke). To je ispod svake razine jer ni Plenković, ni Jandroković nemaju 

nikakve izravne veze s pljačkom. 

Pljačka u INA-i je glavna teme u Hrvatskoj. Je li tajming otkrivanja afere (pljačke) tempiran 

da se na bavimo drugim važnim temama (npr. položaj Hrvata u BiH, reforme)?  

Takozvana progresivna oporba koristi neprimjereni riječnik, poziva na novu balvan 

revoluciju, iskrivljuje činjenice, laže i veliča svoj ego i sve to s novcima poreznih obveznika. 

Poziv na protest 10. rujna 2022. godine u Zagrebu je poziv na rušenje hrvatske države, a ne 

rušenje HDZ-a. Na tom protestu bit će jugokomunisti, abolirani četnici, uhljebi svih boja i 

svjetonazora, ukratko bit će mrzitelji hrvatske države.  

I ja sam za protest (kao i drugi branitelji) zbog izdajničke politike koju vodi Andrej 

Plenković, zbog izostanka strukturnih reformi, zbog jadnog pravosuđa, nepotizma, korupcije, 

jugočetničkih medija, cenzure i blaćenja hrvatskog naroda. I ja sam za protest 10. rujna ali ne 

s rušiteljima hrvatske države (SDP, Možemo, Most, Glas, Centar, Radnička Fronta itd.), za 

protest na drugom mjestu u isto vrijeme.  

Mi branitelji, stvarali smo hrvatsku državu. Nažalost nije onakva kakvu smo sanjali i željeli 

(poštena, pravna, napredna, demokratska). Ne ćemo je rušiti već ćemo nastojati da bude bolja. 

Branitelji, domoljubi, također snose dio odgovornosti zašto nam je država ovakva jer kada su 

izbori ne izlaze na izbore, ne organiziraju akcije, nema ih na mirnim prosvjedima protiv 

izdajničke politike druga Plenkovića (koalicija sa SDSS-om i provođenje Memoranduma II).  
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Stvarni branitelji nemaju što tražiti na prosvjedu 10. rujna 2022. na Trgu žrtava fašizma. Neka 

organiziraju prosvjed domoljuba na drugom mjestu (u isto vrijeme) u Zagrebu i pokažu da su 

za promjene, a ne za rušenje države koju su stvarali. 

Treba biti pošten i kazati da niz optužbi na račun vladajućih ne stoji. Kažu da je HDZ na 

mjesto smijenjene članice opet postavio osobu koja ima člansku iskaznicu HDZ-a. Ponašanje 

HDZ-a se kritizira ali kada to radi SDP (sjetite se kada su u dva navrata bili vladajuća stranka 

koliko su članova nadzornih i upravljačkih odbora promijenili-SVE!). Kada Tomašević u 

Zagrebu i Puljak u Splitu imenuju svoje članove u nadzorne i upravljačke odbore umjesto 

Bandićevih kadrova i HDZ-ovih kadrova onda je to normalno i za pohvalu od mainstream 

medija i lijevih fašista. Inicijatori prosvjeda su izdali i proglas. To je hrpa praznih riječi koja 

završava pozivom na rušenje sadašnje vlasti. Rušitelji nisu napisali tko bi trebao zamijeniti 

sadašnju neokomunističku vlast, hoće li to biti Tomislav, Sandra, Peđa, Dalija, Anka, Krešo, 

Katarina, Sabina, Mirela, Marijana, Ivica, Božo, Nikola, Nino i drugi uhljebi koji dobro žive 

na grbači naroda a ničim to nisu zaslužili. Ne, hvala! 

Narodna poslovica kaže: „Sjaši Kurta da uzjaše Murta“.   
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15. Treba prosvjedovati ako želimo bolju Hrvatsku (12. 9. 2022. 

 

Treba prosvjedovati zbog idiotskog izbornog zakona, bolesnog pravosuđa, neodrživog 

zdravstvenog sustava, korupcije, nepotizma, progona branitelja i domoljuba, zbog promocije i 

financiranja „srpskog sveta“  u Hrvatskoj, zbog mnogobrojne birokracije i loših zakona. U 

današnjoj neokomunističkoj Hrvatskoj domoljubi i branitelji imaju mnogo razloga za 

prosvjedovanje. Cilj prosvjeda trebaju biti žurne izmjene izbornog zakona, strukturne reforme 

društva i vraćanje dostojanstva hrvatskim građanima, a ne rušenje države kako to žele 

takozvana lijeva oporba i korisne budale. Svjedočili smo igrokazu oporbe u Saboru koji su 

iskazali svoju silnu želju za vlašću te uspostavu diktature. Također smo svjedočili jadnom 

prosvjedu na Trgu žrtava fašizma koji je organiziran povodom pljačke u INA-i, a INA se 

samo usput spomenula!?   

Oporba je 6. rujna povodom pljačke u INA-i izvela novi igrokaz u Saboru te pokazala svoju 

silnu želju za vlašću. Slučaj pljačke u  INA-i   poslužio je takozvanoj ujedinjenoj oporbi da 

pokaže  svoju mržnju prema HDZ-u. Bilo je to šaroliko društvo, sudjelovali su zastupnici: 

Socijaldemokrata, SDP-a, Mosta, Zeleno-lijevog bloka, Domovinskog pokreta, Hrvatskih 

suverenista, Centra i GLAS-a, HSS-a i Radničke fronte, IDS-a, Za pravednu Hrvatsku te 

Fokusa i nezavisnih zastupnika. 

Što je povezalo to šaroliko društvo? Povezala ih je želja za vlašću i ništa više. Kako je 

moguća koalicija Hrvatskih suverenista s Radničkom frontom, SDP-om, Centrom ili Glasom i 

sličnima? Spomenuta koalicija nije moguća osim ako suverenisti ne glume suvereniste.  

Na skupu je drug poznat po aferama i neraščišćenim računima lijepo kazao da se radi o 

igrokazu:  „Međutim, i vi i ja znamo da je pozivanje na ostavke koje ćemo ovdje izreći jedna 

retorička figura, da od toga, naravno, neće biti ništa, da su sva prozivanja ministara nešto što 

ne rađa ničime, ali i jedno i drugo koristi da se upozori na problem i da se otvori rasprava o 

problemu. Osobno mislim da bi bilo dobro da o nekoliko stvari ovako jedinstveno ili koliko je 

moguće da se jedinstveno postupi...“ 

 

„Moralna vertikala“ iz HSS-a izrazila je svoju mržnju: „Lopovski, štakorski HDZ treba 

maknuti“.  Drug zagovara novi izborni zakon koji će onemogućiti HDZ-u da sudjeluje na 

izborima!  

„Dakle, onemogućiti HDZ-u da nastupi na sljedećim izborima, napraviti novi izborni zakon, 

koji će biti pošten i koji će u pravom smislu riječi odražavati volju hrvatskih birača, a ne kao 

sada i tek nakon toga ići na ideološke izbore, jer sad tu više ideologije ne može biti….“ 

Drug pokazuje kao on nakaradno shvaća demokraciju zaboravljajući kakva je bila volja 

naroda i tko je dobio najviše glasova.  Izborni zakon žurno treba promijeniti ali ne po željama 

provalnika, kriminalaca, karijerista i glupana različitih svjetonazora.  

Drugarica koja se ne može promijeniti ni fizički ni mentalno poručila je: „Vuk dlaku mijenja, 

ali ćud nikad“.  Istina ona je zacementirana i ne može se promijeniti ni u kojem smislu.  
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Takozvana ujedinjena oporba poručila je da ne vjeruje drugu Plenkoviću i njegovoj vladi. OK.  

Ni ja (ni mi) ne vjerujem/o drugu Plenkoviću ni vladi ali nažalost kada izlazimo na izbore od 

ponuđenog biramo manje zlo, manju štetu. Postojeći izborni zakon onemogućava izražavanje 

volje naroda, a niti vladajući, niti oporba ne žele stvarnu promjenu izbornoga zakona jer kada 

bi se to dogodilo oni bi miljama bili daleko od Sabora.  

Nakon što je drug Branko iz HDZ-a komentirao igrokaz oporbenih saborskih zastupnika 

družina je žurno donijela zaključke.    

„Oporba se ujedinila, od lijeve do desne, i namjeravamo takvi i ostati dok ne potjeramo HDZ 

u ropotarnicu prošlosti“. Ujedinjena oporba? Nije smješno već je tragično da ljudi koji za 

sebe kažu da su suverenisti šuruju s izrazitim neprijateljima hrvatske države.  

Oporbeni drug kaže: „Ova je afera ukrala tisuće umirovljenicima i novorođenoj djeci“. 

„Afera je ukrala 1000 kuna svakom umirovljeniku i 27 tisuća kuna svakom novorođenom 

djetetu u Hrvatskoj“. Ha ha ha, pa to je novac INA-e , a ne države. 

Lupetalo se i o hrvatskim resursima zaboravljajući da uvozimo više od 30% električne 

energije (kada nije suša).  Bio je to igrokaz samoljublja loših ljudi koji jako dobro žive na 

grbači naroda. 

 

Skup takozvane ujedinjene oporbe pokazao je da se oni ne zalažu za pravnu državu, da se oni 

ne zalažu za demokraciju već za diktaturu koju će oni provoditi (Možemo u Zagrebu je dobar 

primjer kako se to radi). Prema onome što se moglo čuti oni misle da ne treba poštivati 

potpisane ugovore, da ne treba poštivati potpisane međunarodne ugovore već samo njihovu 

volju.  Nakaradno poimanje prava i pravne država.  

Pozvali su ljude na ulicu, pozvali su ih da sruše Vladu i Sabor te da njima povjere vlast. U 

pravnoj državi institucije države (policija i pravosuđe) određuju radi li se o kriminalu, pljački 

ili korupciji, a ne saborski uhljebi. Psihijatar Božo je lupetao o budućnosti djece te misli da je 

on najbolji izbor jer se već dokazao kao državna štetočina (arbitraža INA-MOL).  

"Kao odgovorna oporba, danas zajednički pokazujemo da ovaj HDZ i ova vlada imaju jasnu 

alternativu u odgovornoj oporbi koja je stala na stranu građana Republike Hrvatske i zaštite 

interesa građana", Ha, ha, ha. Koja alternativa? Narodna:  Što se babi htilo, to se babi snilo! 

Kada je oporba (SDP, HNS… ) bila na vlasti vidjeli smo kako su zaštitili građane. Danas 

vidimo kako Možemo i SDP u Zagrebu štite građane. Pametnome dosta. 

Oporba (SDP i sateliti) koja danas želi vlast je sljednica komunističke partije, komunističke 

diktature i nereda. Ni nakon 30 godina nismo uspjeli srediti nered kojeg su komunisti ostavili 

(djedovi, bake, očevi i majke današnje oporbe) u zemljišnim i katastarskim knjigama. Danas u 

neokomunističkoj državi Hrvatskoj moraš dokazivati svoje vlasništvo iako je sve uredno 

provedeno. O tome oporba ne zbori! 

Oporbu nije briga za građane, nije ju briga za nesređenu državu, bujnu administraciju, njih 

samo interesira vlast po mogućnosti neograničena. U borbi za vlast oporba koristi 

neprimjereni govor mržnje zaboravljajući da su u HDZ-u njihovi bivši kadrovi koji su iz 

interesa promijenili stranu.  
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Drug iz oporbe kaže: „Oporba je svojom snagom u Saboru nadigrala Vladu i zbog toga je 

Plenković nervozan“, “Tražili smo legalan i legitiman način da se raspravlja o ovoj temi“.  

 

Gdje drug vidi snagu? Što su raspravili, što su otkrili? Ništa! Niti to znaju, niti to mogu pa je 

jasno da lupetaju. Jadna je ta država u kojoj će Grmoja, Božo, Peđa, Sabina, Sandra, Dalija 

itd.  provoditi istrage o gospodarskom kriminalu. Ako se zaklinju na pravnu državu onda 

moraju prepustiti policiji i pravosuđu da vode istrage. Također, ako su nezadovoljni radom 

policije i pravosuđa onda moraju jasno prozvati Ravnateljstvo policije i pravosudni sustav. 

Zaboravili veliki demokrati da postoji trodioba vlasti. Ne bore se saborski uhljebi za reformu 

pravosuđa, koja je nužna ako se želi nešto promijeniti! 

 

Naveliko je najavljivan prosvjed, na Trgu žrtava fašizma,  protiv Plenkovićeve 

neokomunističke vlasti. Najavljivano je 100.000, pa 20.000, a okupilo se nešto više od 1.000 

prosvjednika. Prosvjed je organiziran povodom pljačke u INA-i, a o tome se vrlo malo 

govorilo. Vesni Balenović koja je mogla mnogo toga kazati zabranili su da govori pa je jasno 

da njih stvarno ne zanima istina i borba protiv korupcije. Lupetalo se o svemu i svačemu. Bio 

je to jedan žalostan igrokaz na kojem je nažalost bilo i stvarnih branitelja koji su umjesto da 

organiziraju svoj prosvjed došli na prosvjed rušitelja države, egzibicionista i  onih koje 

nazivaju korisnim budalama.  

Lijepo je zastupnica Karolina pojasnila: „Ne postoji lijevi ili desni lopovluk, korupcija nema 

politički predznak…“  

 

https://narod.hr/hrvatska/vidovic-kristo-objasnila-zasto-se-nije-odazvala-pozivu-korumpirani-

sdp-poziva-na-akciju-protiv-korumpiranog-hdz-a 

 

 

Trebamo prosvjedovati, trebamo tražiti novi izborni zakon ali ne prema kriterijima SDP-a, 

Mosta, Možemo te bivših provalnika. Trebamo prosvjedovati zbog nacionalne izdaje: 

provođenja SANU Memoranduma II u Hrvatskoj, financiranja SPC-a, financiranja četničkih 

laži, blaćenja hrvatskog naroda, negiranja hrvatskog jezika, svojatanja hrvatskih krajeva i 

kulture, korupcije, nepotizma, sramotnog pravosuđa, neodrživog zdravstvenog sustava i 

ostalog što ne valja.    

 

Ivica Pandža Orkan je na svojem Facebooku objavio slijedeće: 

‘Dragi prijatelji nakon što ste dali 250 000 kn za sramotan film ’15 minuta masakr u 

Dvoru’ o bolesnim i nemoćnim ubijenim u Osnovnoj školi u Dvoru, sada ste dali 40 000 kn 

za nastavak harange u obliku knjige ‘August 8 Dvor’ koja govori o ovom zločinu. 

PLENKOVIĆU, MEDVEDE I NINA OBULJEN KORŽINEK JEL STE VI NORMALNI ?’ 

https://narod.hr/hrvatska/vidovic-kristo-objasnila-zasto-se-nije-odazvala-pozivu-korumpirani-sdp-poziva-na-akciju-protiv-korumpiranog-hdz-a
https://narod.hr/hrvatska/vidovic-kristo-objasnila-zasto-se-nije-odazvala-pozivu-korumpirani-sdp-poziva-na-akciju-protiv-korumpiranog-hdz-a
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Po priloženoj tablici uz objavu vidi se što se sve financira javnim novcem, preko Srpskog 

narodnog vijeća. 

Zbog ovoga oporba nije tražila izvanrednu sjednicu i odgovornost Plenkovića i njegove 

ministarke kulture. Zbog navedenoga nisu prosvjedovali na Trgu žrtava fašizma!? 

U Strugi Banskoj oskvrnut je mural heroju Milanu Blaževiću Čađi ali oporba se nije javila! 

Prosvjednici, također,  nisu prosvjedovali zbog četničkog oskrvnuća murala! 

https://www.vecernji.hr/vijesti/oskrvnut-mural-heroja-domovinskog-rata-milana-blazevica-

cade-na-banovini-1614596 

Nisu prosvjedovali zbog sramotnog dizanja ocjena u školama, nisu prosvjedovali zbog 

negiranja hrvatskog jezika, nisu prosvjedovali zbog najave da će gologuza glumica dobiti park 

u Zagrebu.  

Ni oporba niti prosvjednici nisu prosvjedovali zbog sramotnog plakata u centru Zagreba. 

Njima je normalno da se u Hrvatskoj vrijeđa kršćane i da to vrijeđanje financira Grad Zagreb i 

Ministarstvo kulture i medija RH. Sramota! Zbog navedenog oporba i prosvjednici nisu 

prozvali druga Plenkovića niti njegov neokomunistički HDZ!? 

https://www.vecernji.hr/vijesti/oskrvnut-mural-heroja-domovinskog-rata-milana-blazevica-cade-na-banovini-1614596
https://www.vecernji.hr/vijesti/oskrvnut-mural-heroja-domovinskog-rata-milana-blazevica-cade-na-banovini-1614596
https://dugopolje.org/wp-content/uploads/2022/08/IMG_20220803_073638.jpg
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> Pod pokroviteljstvom Obuljen i Tomaševića: Odvratno vrijeđanje kršćana 

zamaskirano ‘tolerancijom’ i ‘umjetnošću’ 

 

Nitko nije tražio ostavku ministarke kulture i medija (Nine Obuljen Koržinek) zbog 

financiranja četničkih aktivnosti u Hrvatskoj, zbog vrijeđanja katolika, zbog negiranja 

hrvatskoga jezika. Jasno je da neprijatelji hrvatske države (takozvana lijeva oporba) potiču 

aktivnosti blaćenja hrvatskoga naroda i države, blaćenja katolika i promociju četništva u RH 

pa nije čudno što nisu tražili ostavku ministarke kulture i medija.  

Jandroković je u pravu što nije sazvao izvanrednu sjednicu Sabora povodom pljačke u INA-i. 

Lupetanja neprijatelja hrvatske države i lupetanja saborskih uhljeba  u Saboru ne mogu ništa 

riješiti. Institucije pravne države (Policija, pravosuđe, sudovi) moraju odraditi svoj posao: 

istražiti što se dogodilo i kazniti počinitelje pljačke. Nažalost imamo loše zakone i bolesno 

pravosuđe pa se pljačka i korupcija ne sankcioniraju. Uhititi i istraživati danas jednu sutkinju 

za događaj koji se navodno dogodio prije 9 godina je najbolji pokazatelj neučinkovitog i 

bolesnog pravnog sustava u RH.  

Svaku sumnju na kriminal, krađu, korupciju u pravnoj državi treba dokazati pa je nevažno što 

misle Sabina, Božo, Nikola, Peđa, Davorko i drugi saborski uhljebi.  Oporbu ne zanima 

kriminal u INA-i i drugdje već vlast. U borbi za vlast oporba ima veliku podršku 

neprijateljskih mainstream medija kojima smeta hrvatska država pa koriste svaku priliku za 

blaćenje i rušenje hrvatske države.  

Neokomunistička vlast Hrvatske ugostila je sultana koji im je u centru Zagrebu kazao da je 

Zagreb unutar novog Otomanskog carstva, koji im je kazao da Hrvati u Bosni i Hercegovini 

nemaju nikakva prava! Bio je to još jedan čin izdaje i poniženja hrvatskog naroda o strane 

komunističke mladeži koja danas vlada Hrvatskom. Sramotno! Zašto nitko nije prosvjedovao?  

Ako domoljubni Hrvateki žele strukturne promjene, ako žele pravnu državu, ako žele pošten 

izborni zakon moraju se za to izboriti koristeći sve legitimne  metode borbe (i mirne 

prosvjede) za ostvarenje svojih prava, trebaju masovno izići na izbore i kazati NE 

neokomunističkoj vlasti bilo da je HDZ-ova, SDP-ova ili druga koja je protiv interesa 

hrvatskoga naroda. 

 

  

https://narod.hr/kultura/pod-pokroviteljstvom-obuljen-i-tomasevica-odvratno-vrijedanje-krscana-zamaskirano-tolerancijom-i-umjetnoscu
https://narod.hr/kultura/pod-pokroviteljstvom-obuljen-i-tomasevica-odvratno-vrijedanje-krscana-zamaskirano-tolerancijom-i-umjetnoscu
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16. Vraćali (vratio se?) se verbalni delikt u kazneni zakon Hrvatske? (17. 9. 

2022.) 

 

Otkrivaju se razno razne afere koje nikada ne će biti okončane jer je pravni sustav RH jadan, 

neučinkovit i protiv zdravog razuma. INA je u nedavnoj aferi oštećena za najmanje milijardu 

kuna zbog nezakonite preprodaje plina. Osumnjičeni su plin kupovali po cijeni od 19,5 eura, a 

prodavali ga po čak 210 eura. Kažu osumnjičeni da je sve po zakonu!? Mediji javljaju da su 

se pojedini članovi HERA-e i  HROTE-a rugali saborskim zastupnicima. Sustav je tako 

postavljen da oni ne trebaju kontrolirati što se i kako se radi. Njima to ne piše u opisu poslova 

pa je sve u „redu“! Tako se to radi u Hrvatskoj. 

 

Drug Andrej kaže da se u Hrvatskoj formiraju terorističke skupine ali ne pruža nikakve 

dokaze. Sigurnosne agencije, kojima je to posao, nisu kazale ništa, nisu pružili nikakve 

dokaze o terorističkim skupinama pa je očito da drug Andrej lupeta. Drug Andrej nije mislio 

na eventualne terorističke skupine aboliranih četnika u Vukovarsko-srijemskoj županiji niti na 

skupine aboliranih četnika na Banovini. On je vjerojatno mislio na „terorističke skupine“ 

unutar MOST-a i Demokratskog pokreta. Radi se o kritikama, često neprimjerenim, 

izdajničke politike, a ne o terorizmu. Do sada nismo dobili dokaze da je teroristički čin 

pojedinca na Markovu trgu, čin organizirane skupine.  

Također nismo dobili dokaze da je uhićeni i zatočeni Marko Frančišković terorist iako su neki 

njegovi postupci upitni.  Ne znam tko je Marko Frančišković, ne znam njegove aktivnosti 

osim onoga što se može pročitati u medijima ali budući da nam mediji lažu i podmeću ne 

mogu znati što je istina. Oni koji su trebali pokazati dokaze o terorističkoj aktivnosti do danas 

nam ih nisu pokazali pa se pitam/o vraća li se verbalni delikt u kazneni zakon Republike 

Hrvatske. Navodno je izjavio:   „Nemojmo se ubijati između sebe, naši neprijatelji su u 

Banskim dvorima“. Zar je to terorizam? 

Da naši neprijatelji su svi oni koji vode izdajničku politiku, koji potiču i omogućavaju 

korupciju, svi oni koji (na bilo koji način) uništavaju Hrvatsku. Naši neprijatelji su oni koji 

nas prikazuju kao genocidan narod, oni koji su ubijali, pljačkali i silovali tijekom 

Domovinskog rata, a danas slobodno šeću Hrvatskom.  Naši neprijatelji su oni koji financiraju 

„srpski svet“ u Republici Hrvatskoj.   

> Hodak za Narod.hr: ‘Velika je haranga protiv Franciškovića, to mi govori samo jednu stvar 

– da ga se boje’ 

> Podignuta optužnica protiv Marka Franciškovića: Tereti ga se za poticanje na terorizam 

Franciškovićev odvjetnik Zvonimir Hodak rekao je nakon ročišta: 

“Optužnica je potvrđena već dugo, odluka o pritvoru ostaje ista. Produžava se pritvor. Sve u 

svemu jedan pravosudni perpetuum mobile. Već godinu dana dolazimo na ova optužna vijeća 

i godinu dana ne možemo uvjeriti nikoga da moj branjenik s nekakvom grupom terorista 
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nema veze. Nema nikakvih činjenica, dokaza, ništa, nije prezentiran niti jedan najmanji 

incident”, rekao je Hodak dodavši da je u petak predao u spis izvode Franciškovićevih 

govora u Zagrebu i Zadru na kojima on apelira da ne bude incidenata. 

“Kao da govoriš zidovima. Jedan jedini pravno relevantni dokaz ne postoji u spisu. Postoji 

njegova izjava u jednom trenutku u kojoj je rekao ‘Nemojmo se ubijati između sebe, naši 

neprijatelji su u Banskim dvorima’. I to je lajtmotiv priče da je on terorist. Pa to je metafora. 

Treba kupiti latinski riječnik i vidjeti što je metafora, i ništa više. Uporno ga drže u pritvoru, 

uporno od njega rade narodnog neprijatelja. Uporno tvrde da je ovaj maloljetnik koji je 

nađen sa svim tim Molotovljevim koktelima njegov nekakav učenik ili sljedbenik. Možda je, a 

možda i nije, treba dokazati. Teret dokaza je na tužiteljstvu, ne na obrani”, rekao je odvjetnik 

Zvonimir Hodak.  

Drug Bačić(HDZ) je kazao da su Most i Domovinski pokret objavama na društvenim 

mrežama huškali, poticali na mržnju protiv HDZ-a, njihovih dužnosnika i Vlade. Točno je da 

su pozivali na prosvjed i huškali građane ali ne radi se o terorizmu. Prozivati ih zbog 

ponašanja jednog mladića nije opravdano jer to nema veze s njima. Oni se bore za vlast i za 

sada koriste sva sredstva dopuštena u demokratskim državama. Drug Bačić je stao u obranu 

loših i neprofesionalnih novinara koje su prosvjednici kritizirali, a protuhrvatski novinari su 

kritiku prosvjednika proglasili napadom na novinare i struku!? Sramotno je i bolesno pričati o 

napadu na hrvatske svete krave – novinare.   

Dakle, u Hrvatskoj ne smiješ kritizirati novinare koji lažu, podmeću, provaljuju u tuđe 

domove, koji provode cenzuru, koji teroriziraju branitelje i domoljube. Bravo Branko!  

 

>>Plenković: Paramilitarne opcije žele srušiti vlast. Organizirani su, naoružavaju se. 

Drug Andrej, kao ni sigurnosne službe, nisu pokazali dokaze za iznesenu tvrdnju. U 

demokratskim državama premijeri se slobodno šeću, voze bicikl, koriste javni prijevoz dok se 

politička kasta u neokomunističkoj Hrvatskoj skriva u blindiranim vozilima na teret poreznih 

obveznika. 

Patrijarh Porfirije, Vučić i Dodik su najavili daljnju borbu, za prekrajanje granica, za 

ujedinjenje „srpskoga sveta“. Porfirije je poručio: “Svi znamo da su se kroz povijest granice 

država mjesta obitavanja našeg naroda mijenjale, a nismo sigurni da u povijesti u kojoj je sve 

relativno, neće se mijenjati i ubuduće”,  “Gdje god da živi naš narod, postoji zlatna nit koja 

ga povezuje i koja ga čini jednim, jedinstvenim i neponovljivim, a to je Srpska pravoslavna 

crkva!” 

SPC je najavila novi rat i promjenu granica na Balkanu!  

Poznato je da Plenkovićeva vlada financira SPC i „srpski svet“ u Hrvatskoj pa se postavljaju 

pitanja: Radi li se o izdaji hrvatskih nacionalnih interesa od strane Plenkovićeve vlade? Je li 

opravdana kritika Plenkovića i njegove vlade terorizam i govor mržnje ili čin domoljublja? 

Antun Gustav Matoš: Stara pjesma (napisana 1909.) 

https://www.index.hr/vijesti/clanak/plenkovic-paramilitarne-opcije-zele-srusiti-vlast-organizirani-su-naoruzavaju-se/2394637.aspx
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O, ta uska varoš, o, ti uski ljudi, 

O, taj puk što dnevno veći slijepac biva, 

O, te šuplje glave, o, te šuplje grudi, 

Pa ta svakidašnja glupa perspektiva! 

Čemu iskren razum koji zdravo sudi, 

Čemu polet duše i srce koje sniva, 

Čemu žar, slobodu i pravdu kada žudi, 

Usred kukavica čemu krepost diva? 

Među narodima mi Hrvati sada 

Jesmo zadnji, robovi bez vlasti, 

Osuđeni pasti i propasti bez časti. 

Domovino moja, tvoje sunce pada, 

Ni umrijeti za te Hrvat snage nema, 

Dok nam stranac, majko, tihu propast sprema"  
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17. „Ruski i srpski svet“ najavili nove ratove!? (24. 9. 2022.)  

 

„Ruski svet“ i „srpski svet“ najavili su novi rat s nesagledivim posljedicama. Izgleda da 

hrvatski političari nisu shvatili poruku iz Moskve i Beograda jer nije bilo odgovarajuće 

reakcije na najavu novog sukoba i mijenjanja granica.   

Ruski predsjednik Putin nedavno se obratio naciji te najavio djelomičnu mobilizaciju, 

referendum na okupiranim područjima Ukrajine te uporabu svih sredstava za obranu Rusije i 

okupiranih područja Ukrajine. Putin je Donbas proglasio ruskim teritorijem i da će se napad 

na Donbas smatrati agresijom na Rusiju te da će ga braniti svim sredstvima (i nuklearnim?). 

Putin organizira referendum na okupiranim područjima Ukrajine i najavljuje obranu tih 

područja kao da su sastavni dio Rusije. Najavio je da će za obranu koristiti sva raspoloživa 

sredstva, oružje za masovno uništenje.  

"Ako teritorijalna cjelovitost naše zemlje bude ugrožena, koristit ćemo se svim raspoloživim 

sredstvima da zaštitimo naše ljude - to nije blef", rekao je Putin u televizijskom obraćanju 

naciji. 

Analitičari, političari i običan svijet pitaju se: Blefira li luđak iz Moskve? Luđak misli 

ozbiljno i blefira istovremeno. U nezgodnom trenutku luđak može upotrijebiti nuklearno 

oružje da bi izbjegao poraz. Okružen je poltronima pa je van kontrole.  

Nedavno su Putina posjetili Vučić i Dodik koji podržavaju „ruski svet“ i promiču „srpski 

svet“. Nakon posjeta Putinu Vučić  je dao izjavu o “nadolazećem svjetskom sukobu kakav 

svijet nije vidio od 1945. godine“.  

“Pretpostavljam da se iz faze specijalne vojne operacije približavamo velikom ratnom sukobu 

i sad je pitanje gdje su granice i hoćemo li ići poslije izvjesnog vremena u veliki svjetski sukob 

kakav nismo imali od Drugog svjetskog rata“, rekao je Vučić za RTS. 

Vučić podržava Putina i prenosi njegovu prijeteću poruku, a EU šuti.  

Hina javlja: Dodik podupire proruske referendume u Ukrajini: "Spreman sam poslati i svoje 

promatrače". Dodik otvoreno podržao rusku agresiju na Ukrajinu: "Zapad krši norme diljem 

svijeta". 

Drugovi Andrej i Zoran su bez ozbiljnog komentara na izjave Vučića i Dodika!? 

  

„Srpski svet“ 

Ruski saveznici Vučić, Dodik i Porfirije najavili su novi rat i promjenu granica (slično 

Miloševiću 1989. na Gazimestanu). Reakcije hrvatskih političara su slabe, smušene ili ih 

nema. Saborsku oporbu to ne zanima što znači da podržavaju „srpski svet“. Milanovićev 

prijatelj Dodik promiče „srpski svet“ na Banovini skupa s Pupovcem i Porfirijem!?  
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Vijest: Helikopterom u polje posred Banovine. Tako je u Hrvatsku stigao Milorad Dodik. 

Dolazak je najavljen policiji, ali ne i široj javnosti. Čekale su ga njegove limuzine kojima stiže 

u Luščane do prve kuće obnovljene novcem Republike Srpske. S vrata, odmah na rakiju. 

Tamo su se „slučajno“ našli Milorad Pupovac (koalicijski partner druga Plenkovića) te 

patrijarh Porfirije. Lupetalo se kako su Srbi dali 3 milijuna eura za obnovu srpskih kuća na 

Banovini. Naravno radi se o još jednoj srpskoj laži. Plenković i njegovi poltroni su 

oduševljeni ponašanjem srpskih političara, ponašanjem patrijarha i koalicijskog partnera koji 

promiču SANU Memorandum II. te „srpski svet“ u Hrvatskoj. Hrvatske sigurnosne agencije 

šute pa je za zaključiti da je sve to OK. NIJE OK! 

Plenković i njegovi poltroni čude se kada im kažu da se izdajnici/veleizdajnici. Oni koji 

dopuštaju da Dodik, Porfirije i Pupovac promiču „srpski svet“ u Hrvatskoj, koji Hrvatsku 

smatraju srpskom zemljom jesu veleizdajnici!  

 

Porfirije 

Porfirije je istaknuo da su granice promjenljiva kategorija. "Svi znamo da su se kroz povijest 

granice država i mjesta obitavanja našeg naroda mijenjale, a nismo sigurni se da u povijesti 

u kojoj je sve relativno neće mijenjati i ubuduće", rekao je vladika. 

„Gdje god da živi naš narod, postoji zlatna nit koja ga povezuje i koja ga čini jednim, 

jedinstvenim i neponovljivim, a to je Srpska pravoslavna crkva!“ 

Porfirije govori o „srpskom svetu“, a Andrej to financira novcem Hrvata! 

Predsjednik Srbije Aleksandar Vučić, obnovitelj četništva u Srbiji, kmečao je u New Yorku o 

hibridnom ratu protiv Srbije te izjavio:  

"Srbija nikad nije kročila na tuđi teritorij, baš nikada, niti je ugrozila teritorijalni integritet 

neke suverene države tako da bi netko mogao intervenirati ili izvršiti agresiju na nju kao što 

je to napravljeno protiv Srbije 1999. godine", rekao je Vučić zapitavši se u čemu je razlika 

teritorijalnog integriteta Ukrajine i Srbije, u kontekstu Kosova.  

 

Hrvatska diplomacija, drug Plenković i drug Milanović se u potpunosti slažu s četnikom 

Vučićem jer nisu reagirali na gore navedenu izjavu. Četnik Vučić smatra da je agresija na 

Hrvatsku unutarnja stvar Velike Srbije, da to nije agresija na suverenu državu Hrvatsku.  

Hrvatski premijer Andrej Plenković održao je govor na 77. zasjedanju Opće skupštine 

Ujedinjenih naroda. Drug Andrej nije Općoj skupštini OUN-a pojasnio tko je napao Hrvatsku 

prije 30 godina (velika većina u toj skupštini ne zna tko je napao Hrvatsku). Govorio je o ratu 

u Ukrajini, klimatskim promjenama, cijeni plina umjesto da skupštini pojasni što se događa na 

Balkanu, da pojasni da između „ruskog sveta“ i „srpskog sveta“ nema razlike.  

Drug Andrej se usputno sjetio Hrvata u Bosni i Hercegovini „Osvrnuo se i na situacija s 

Hrvatima u susjednoj BiH. Pozvao je visokog predstavnika Christiana Schmidta da djeluje 

kako bi se osigurala jednakost sva tri naroda te održali legitimni i legalni izbori.“  
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Drug Andrej je na Općoj skupštini OUN-a trebao govoriti o situaciji na Balkanu (mogućem 

ratnom žarištu), o situaciji u BiH, položaju Hrvata i nepoštivanju Daytonskog sporazuma, 

kršenju ustava, izbornom  zakonu. Drug Andrej je trebao pojasniti tko je 1991. godine bio 

agresor na Hrvatsku, tko ugrožava mir na Balkanu, pojasniti da nema razlike između “ruskog 

i srpskog sveta“. Vučić je Općoj skupštini pojasnio da Srbije nikada nije nikoga napala, a 

Andrej nije na to odgovorio pa se postavlja pitanje zašto.  

Po pitanju OUN-a treba pripomenuti da je to organizacija koja terorizira male države, a Putinu 

i Rusiji ne može ništa. Opća skupština je jedna brbljaonica koja ne će zaustaviti agresiju na 

Ukrajinu. Sve osude ruske agresije neučinkovite su jer Rusija ima pravo veta.  

 

Saborski cirkusanti 

U Saboru ništa novoga, „ujedinjena“ oporba hoće voditi istrage, suditi, smjenjivati mimo 

pravosuđa i zakona. Nakaradno shvaćanje demokracije i pravne države. Nije se „ujedinjena“ 

oporba sjetila da je pravosuđe rak rana društva pa ne traže žurnu reformu pravosuđa, 

odgovornost sudaca i njihov reizbor svako 4 godine. Dobra reforme pravosuđa i promjena 

idiotskih zakona (koje su donijeli saborski uhljebi) je ključ razvoja Hrvatske kao demokratske 

i pravne države.    

U Saboru je veoma živo, pljušte optužbe, vrijeđanja i prijetnje. Pljušte opomene, oduzimanja 

riječi i izbacivanja sa sjednica. Nažalost, dobro je davno rekao jedan zastupnik da Sabor sliči 

na kokošinjac. Saborska oporba je ushićena slučajem INA te najnovijim uhićenjem jer će sada 

mjesecima moći lupetati, prozivati, lagati, krivo tumačiti zakon i ugovore itd. Moto je: Što 

gore to za oporbu bolje.  

 

Smrt kraljice 

Objave na portalima otkrile su mnogobrojnu „rodbinu“ kraljice Elizabeta II. Izražavam sućut 

mnogobrojnoj „rodbini“ kraljice u Hrvatskoj.  Hrvateki su opet pomiješali lončiće te pokazali 

da nisu ništa naučili iz povijesti i da ne drže do sebe. Zaboravili Hrvateki tko je izručio vojsku 

NDH i civile zločincu Titu, zaboravili Hrvateki tko je bio protiv samostalnosti Hrvatske, tko 

nam je mjesecima prijetio nakon akcije Maslenica, tko je pokušao spriječiti „Oluju“ 

(iskrcavanje britanskih snaga u BiH i pokušaj zaštite „Krajine“), tko nam je preko Slovenije 

blokirao ulaz u EU…Bila je to Velika Britanija pod vodstvom kraljice Elizabete II! Zaboravili 

Hrvateki da je Velika Britanija dovela australsku pravosudnu ekipu na Haški sud koja je imala 

zadatak da Hrvatsku proglasi zločinačkom državom. Ta ekipa je od suda pravde napravila 

politički sud koji je svim sredstvima nastojao osuditi Tuđmana i Republiku Hrvatsku. Ta 

ekipa je napravila mnogo štete Hrvatskoj… 

Predsjednik Hrvatske bio je na sprovodu kraljice i tamo je vidio kako imperij drži do svoje 

tradicije, nacionalnih simbola i zajedništva unutar imperija. Je li predsjednik Milanović nešto 
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naučio o poštivanju nacionalne tradicije, zajedništvu, vidjet ćemo ali sumnjam da jest. Ako je 

nešto naučio vratit će biste, koje je on uklonio, u predsjednički ured! Znamo da ne će! 

 

Možemo (Nemožemo) pokazuje svoje pravo lice 

 U Zagrebu ništa  novog, Možemo siluje Zagrebčane ali oni to još nisu shvatili.  

Glavne aktivnosti Tomaševića i njegove ekipe usmjerena je protiv demografske obnove, 

protiv obitelji te promicanje prekid života nerođenih beba.  

> Tomaševićeva ravnateljica i uprava KB Sveti Duh dovela ginekologa Vidakovića da bi 

izvodio pobačaje? 

>Tomašević priznao: Dr. Matijević dolazi na Sv. Duh da bi se tamo izvodili pobačaji 

>Grad Zagreb troši 64 tisuće kuna na peglanje imidža bolnice Sv. Duh; evo koja je 

agencija dobila taj posao 

Mediji javljaju: Situacija u Holdingu nije se bitno poboljšala, a gradonačelnik je Zagreb 

zadužio za dodatnih 240 milijun eura kako bi “rekonstruirao” zagrebačku tvrtku. Ni problemi 

s glomaznim otpadom nisu riješeni u proteklih godinu dana, pa je tako odgovor na pitanje 

kuda idu divlje svinje, u šali dobio novi odgovor – u Zagreb. 

Nažalost, ima mnogo divljih svinja u Hrvatskoj politici.  

 

  

https://narod.hr/hrvatska/tomaseviceva-ravnateljica-i-uprava-kb-sveti-duh-dovela-ginekologa-vidakovica-da-bi-izvodio-pobacaje
https://narod.hr/hrvatska/tomaseviceva-ravnateljica-i-uprava-kb-sveti-duh-dovela-ginekologa-vidakovica-da-bi-izvodio-pobacaje
https://narod.hr/hrvatska/tomasevic-priznao-dr-matijevic-dolazi-na-sv-duh-kako-bi-se-tamo-izvodili-pobacaji
https://narod.hr/hrvatska/grad-zagreb-trosi-64-tisuce-kuna-na-peglanje-imidza-bolnice-sv-duh-evo-koja-je-agencija-dobila-taj-posao
https://narod.hr/hrvatska/grad-zagreb-trosi-64-tisuce-kuna-na-peglanje-imidza-bolnice-sv-duh-evo-koja-je-agencija-dobila-taj-posao
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18. Peta kolona, Porfirije  i Ursula su opasniji za Hrvatsku od 

Giorgije Meloni (1. 10. 2022.) 

 

Giorgija Meloni je novi trn u peti liberalne, antinarodne, protukršćanske Europe. Neki su je 

proglasili ekstremnom desničarkom s fašističkim stavovima temeljem nekih ranijih izjava ali 

ne radi se o fašizmu već se radi o zauzimanju za kršćanske vrijednosti, obitelji i poštivanje 

volje birača u Italiji. Naravno ima tu i populizma… 

Meloni je nepoželjna liberalnoj bruxelleskoj birokraciji jer je kazala: „Ja sam žena, ja sam 

majka, ja sam Talijanka, ja sam kršćanka i to mi ne možete oduzeti“, ; „Da prirodnim 

obiteljima, ne LGBT lobiju; da seksualnom identitetu, ne rodnoj ideologiji; da kulturi života, 

ne ponoru smrti.“; „Želim da naše obitelji imaju djecu“.  

Zbog navedenoga liberalna, bolesna, EU birokracija protiv je Giorgije Meloni. Europskim 

političarima koji nemaju djecu, koji ne znaju što je roditeljstvo to je strašno pa je treba 

sotonizirati.  

Meloni nije skrivala svoje stavove protiv istospolnih zajednica te je obećala da će se nastaviti 

suprotstavljati politikama koje homoseksualnim parovima dopuštaju usvajanje ili dobivanje 

djece putem surogat majčinstva. Meloni je također imala negativno mišljenja o bruxelleskim 

birokratima.  

Zanimljivo je kako nakaradno Ursula von der Leyen, predsjednica Europske komisije, shvaća 

demokraciju. Prije izbora u Italiji umješale se u izbore kazavši: „Ako nam se ne svide rezultati 

(demokratskih) izbora, imamo ‘alate’“. Ova izjava pokazuje kako predsjednica EK nakaradno 

shvaća demokraciju, kako ne poštuje volju naroda i kako nameće diktaturu.  

Nekima je dopušteno mješati se u izbore druge zemlje, a nekima ne!? Nekima je dopušteno 

prijetiti i nametati volju EU birokrata državama i narodima (Poljska, Mađarska, Italija itd. ). 

Dakle, ne radi se o demokraciji već o diktaturi bruxelleske birokracije na čijem čemu je 

drugarica Ursula.  

Ursula je pokazala tko je „fašist“ „diktator“ tko će nametati državama i narodima svoje 

stavove, svoj svjetonazor, svoje loše navike i bolesni svjetonazor.   

> Bez presedana: EK traži da se Mađarskoj zamrzne 7,5 milijardi eura iz EU fondova 

Ursula von der Leyen podsjetila na Mađarsku i Poljsku i pokazala da pod demokracijom 

podrazumijeva bruxellelsu diktaturu. Prema njenom mišljenju EK će određivati što je za neku 

zemlju dobro, a što je loše!? 

Nakon izjave drugarice Ursule javili su se talijanski političari te poj poručili:  

„Sramotna arogancija. Poštujte slobodno, demokratsko i suvereno glasanje talijanskog 

naroda! Svima prijatelji, ničije sluge”, napisao je na Twitteru Matteo Salvini, čelnik Lige. 

Poručio je i kako će njegova grupacija u Europskom parlamentu podnijeti prijedlog za 

izglasavanje nepovjerenja. 
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“Gospođa predstavlja sve Europljane, njezinu plaću plaćamo svi mi”,  “Bila je to odvratna i 

bahata prijetnja.”                        

Bivši premijer Matteo Renzi:  „Čak i ako desnica pobijedi, Europa mora poštivati izborni 

ishod”. 

 

Talijani su dali glas Georgiji Melone unatoč prijetnjama drugarice Ursule. Italija nije slabašna 

kao Hrvatske, Italija ima 60 milijuna stanovnika pa ako talijanski političari ostanu dosljedni u 

obrani nacionalnih interesa drugarica Ursula nema šansi da im se suprostavi. Dodajmo još 

Poljsku i Mađarsku koje kritiziraju diktatorsku politiku EK situacija postaje složena. EU ide 

prema svom raspadu ako nastavi s diktaturom.  

Da se radi o demokraciji drugarica Ursula bi podnije ostavku ili bi joj izglasali nepovjerenje. .  

U Hrvatskoj mainstream mediji naglašavaju da Meloni ima „fašističke“ stavove te da će tražiti 

Istru i Dalmaciji. Nije mainsteam medije briga sa suverenitet i cjelovitost Republike Hrvatske 

već oni promiču ideju Velike Srbije.  Mainstream mediji su odmah donijeli izjavu četnika 

Vojislava Šešelja pa je jasno da promiču ideju Velike Srbije.  Stavovi mainstream medija u 

Hrvatskoj su očekivani jer njihovi vlasnici su neprijatelji Hrvatske.  

Mislim da se Hrvatske ne treba bojati „fašizma“ Georgiji Melone već se treba bojati pete 

kolone u Hrvatskoj i patrijarha Porfirija koji negira suverenitet Republike Hrvatske. SPC 

svojata hrvatske krajeve i kulturu, negira hrvatski jezik i širi laži o hrvatskom narodu.    

Saborski igrokazi oporbe i vladajućih 

U Saboru sve po starom, oporbeni zastupnicima danima smišljaju svoje igrokaze, smišljaju 

kako izraziti svoju mržnju, svoje podcjenjivanje svega i svakoga (osim seba), pokazati svoj 

loš karakter, svoje neznanje. S druge strane Andrej i njegovi poslušnici smišljaju kako zaobići 

odgovore i odgovoriti doskočicom.  

U aktualnom prijepodnevu drug Andrej je odgovarao na pitanja. Neka pitanja su bila 

opravdana i suvisla ali uglavnom radilo se o iznošenju ideoloških stavova oporbe, radilo se 

izljevima mržnje, lupetanju i nepoznavanja materije o kojoj su lupetali. Također su pokazali 

koliko je oporba zaboravna po pitanju dugogodišnjeg kriminala u INA-i koji nije nikada 

istražen. Također je oporba zaboravila tko je prodao INA-u i tko je napravio veliku štetu. 

Tražiti da se ne poštuju međunarodni i drugi ugovori mogu samo saborski idioti i oni koji ih 

podržavaju.  

 "Zašto, premijeru, ne razvrgnete te bilateralne sporazume koje sadržavaju klauzulu 

međunarodnih arbitraža?" 

Stručnjak iz Mosta pitao je premijera o izborima u BiH te ga optužio da je napravio štetu toj 

zemlji. Veliki stručnjak iz Mosta zaboravio kakva je bila politika Njemačke i Velike Britanije 

prema BiH i da su oni glavni krivci za današnje stanje u BiH. Točno je da je nedonošenje 

novog Izbornog zakona u BiH veliki neuspjeh Andreja Plenkovića i njegova ministra vanjskih 

poslova. Drug Andrej je vodio politiku dodvoravanja u EU, nije razgovarao s onima koji su 

eventualno mogli utjecati na politiku EU (to su Sjedinjene američke države) i tu je 

odgovornost druga Andreja. Republika Hrvatske potpisnica je Daytona, kojeg su nametnule 
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SAD, pa je imala pravo i obvezu da traži poštivanje Daytona kojega su visoki predstavnici 

grubo izigrali.  

Također treba spomenuti da postoji odgovornost bivših vlada jer problemi su počeli 

2002./2006. godine kada su visoki predstavnici izigralo Dayton i diskriminirali Hrvate. Ne 

treba zaboraviti neprocjenjivu štetu Hrvatima u BiH koju su napravile vlade Ivice Račana i 

Zorana Milanovića (posebno drugarica Vesna Pusić). Međunarodna zajednica (EU, SAD, 

Velika Britanija, Njemačka, Turska, Nizozemska i drugi) dopustile su teror Bošnjaka i 

diskriminaciju Hrvata u BiH. Drug Andrej se trebao bolje postaviti što ne znači da rezultat ne 

bi bio isti. SAD-u je mišljenje Turske vlade važnije nego mišljenje Hrvatske vlade! 

 Glupane iz Mosta nije potrebno dodatno komentirati nakon ovakve izjave: „…Meni ne 

trebate držati predavanja, ja sam za svoje Hrvate u BiH napravio više nego što ćete vi ikada. 

I to vam treba biti jasno", kazao je Petrov.  

Drug Andrej je na saborskom aktualcu neopravdano (nekada i opravdano) bio bahat pa je 

pitao Google za mišljenje i na taj način nije odgovorio na postavljeno pitanje. Takvo 

ponašanje nije prihvatljivo jer na taj način i premijer doprinosi saborskom cirkusu.  

Oporbu ne zanima INA, niti oporba može nešto napraviti po pitanju INA-e, već ih zanima 

vlast. Oporbu ne zanima stanje nacije, bijela smrt, stanje u pravosuđu, zdravstvu i drugo već 

ih zanima samo vlast, vlast i ponovno vlast.  
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19. Tko brani hrvatske nacionalne interese: Vlada ili oporba? (15. 10. 

2022.) 

 

Plenković se pita je li oporba „orkestrirana izvana“ . Jest orkestrirana je jer napadi iz Srbije i  

oporbe imaju isti cilj rušenje Vlade i slabljenje Hrvatske, izazivanja kaosa i anarhije gdje će 

Grmoja, Petrov, Benčić, Kekin, Mrak Taritaš i ostala bratija uz pomoć USKOK-ova 

osumnjičenika i optuženika Dragana Kovačevića suditi po svom nahođenju.  

Grmoja se igra sudca istražitelja i sudca presuditelja. On će navodno nešto istražiti, a kada 

„istraži“ cvrkutat će svoju istinu, svoje laži i zadovoljavati svoj bolesni ego. Jadna je država u 

kojoj Grmoja nešto istražuje. Jadna je država u kojoj MOST rješava pravna i gospodarska 

pitanja što se najbolje pokazalo kod slučaja INA-MOL (inzistiranje na arbitraži). Oporbenjaci 

cvrkuću o INA-i, neki od njih kažu da sve ugovore s MOL-om jednostavno treba ignorirati!? 

Tako oni shvaćaju pravo i ugovore. Više puta pokazalo sa da međunarodne institucije, sudovi, 

ne vjeruju (opravdano) hrvatskom pravosuđu i da ne priznaju njihove presude (slučaj 

Sanader-Hernadi) na kojima su vladajući i oporba temeljili svoje postupke (arbitraža i žalba).  

https://www.tportal.hr/biznis/clanak/zbunjuje-vas-izgubljena-arbitraza-u-slucaju-ina-

mol-ovo-je-sve-sto-trebate-znati-foto-20171113 

 

Antikorupcijsko vijeće je skup cirkusanata 

Oporba ne proziva premijera zbog jadnog pravosuđa, lošeg izbornog zakona, nužnih reformi, 

zbog nakaradnih zakona koji omogućavaju legalizaciju objekata temeljem krivih navoda 

katastra, zbog cenzure, financiranja antihrvatskih filmova i predstava itd. Zbog toga oporba ne 

proziva Plenkovića pa je jasno da oni ne žele sređenu državu. Veliki dio današnje oporbe radi 

sve protiv države Hrvatske. Nažalost pomažu im i „korisne budale“ koje ne shvaćaju da se 

oporba bori  samo za vlast i utjecaj, a ne za pravnu državu.  

Idioti ne mogu shvatiti da gašenje sisačke rafinerije nije potez vlade već MOL-a i da Vlada tu 

nije mogla ništa, zapravo mogla se obvezati da će MOL-u pokrivati gubitke rafinerije. Kako 

je došlo do prevlasti MOL-a to i vrapci znaju pa nije potrebno ponavljati.   

USKOK-ov optuženik Dragan nije odgovorio niti na jedno ključno pitanje zastupnice Vidović 

Krišto jer on nije vodio INA-u niti MOL. Kazao je da ne zna! Dragan je zaključio da je nevin 

i da mu drug Andrej (novi Staljin) pakuje te je naknadno uputio javno priopćenje drugu 

Andreju te pokazao kako je sitna duša.  

Draganče piše: „Možda Vi žalite što se niste mogli družiti u Slavonskoj ravnici ili prezirete 

Slavonce i prijatelje Slavonske ravnice. Inače to su pitomi i dobri ljudi i svi njihovi prijatelji i 

poštuju i vole svoju zemlju. Možda ih prezirete jer nisu s Vašeg otoka pa ne mogu biti 

ministri, tajnici, direktori Itd.“ 

https://www.tportal.hr/biznis/clanak/zbunjuje-vas-izgubljena-arbitraza-u-slucaju-ina-mol-ovo-je-sve-sto-trebate-znati-foto-20171113
https://www.tportal.hr/biznis/clanak/zbunjuje-vas-izgubljena-arbitraza-u-slucaju-ina-mol-ovo-je-sve-sto-trebate-znati-foto-20171113
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 „Kako Vas znam i znam sve o Vašim sposobnostima koje su, bit ću velikodušan, vrlo 

skromne, ali s ambicijom do neba bez pokrića.“ 

Draganče nije objasnio zašto su se baš u Slovenskoj ulici sastajali ljudi od politike i moći i što 

su dogovarali. Kada se neki drugi nađu na sličan način optuži ih se za kovanje urote…. 

https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/dragan-kovacevic-obrusio-se-na-plenkovica-optuzio-

ga-da-ima-diktatorsku-narav-uzeli-ste-me-na-metu-15261294 

https://dnevnik.hr/vijesti/hrvatska/dragan-kovacevic-direktno-se-obratio-andreju-plenkovicu--

-746845.html 

Drug Andrej se brani:  

“Niti sam ja naredio da se potpisuje memorandum niti da se zatvara sisačka rafinerija. 

Memorandum je komercijalni ugovor između Mola i Ine. Poslovne odluke o sisačkoj rafineriji 

su odluke Ine. To su poslovne odluke, a ovaj očaj, jad, čemer, hvatanje za slamku i dovođenje 

uskokovog optuženika koji dolazi da se spasi i pokušava baciti teme o nekim sastancima, 

politici, nalozima… to je iskreno, sve skupa smiješno. Puno govori o njemu i onima koji ga 

okružuju. On očito nije sam, a oporba mu asistira. Pokušavaju nas srušiti, na izborima im ne 

ide pa pokušavaju sve. Ljudi shvaćaju tko im osigurava euro, rast, Schengen, tko daje 

potpore, ograničava cijene proizvoda… Ima nas koji vodimo računa o istinskim interesima 

građana i jedne rušilačke, remetilačke ekipe koja će učiniti sve da se dokopa vlasti pa makar 

zvala u Sabor čovjeka s optužnicom. Sad smo se spustili ispod podruma”.   

“Vidjeli ste predstave prošli tjedan, dovedu Uskokovog optuženika i onda mu postave 

unaprijed dogovorena pitanja, igrokaz kako bi se stvorila slika za rušenje Vlade. To je sve 

orkestrirana operacija, prepoznatljivih aktera, samo treba vidjeti koliko je ona unutarnja, 

koliko vanjska”. 

„Sva ta naknadna pamet, četiri godine nakon, sve moguće izjave, vidjeli ste razgovore Ine i 

Janafa, podaci o gubicima koje je imala sisačka rafinerija. Neodgovorna oporba bez ideje za 

gospodarstvo i rješavanje socijalnih pitanja ima nekoliko pjesmica – jedna je ‘HDZ jednako 

lopovi, zločinačka organizacija, banda, kriminalci’, a sada su dodali novi okvir ‘izdajnici, 

kvislinzi“.  

Treba biti pošten i jasno kazati da je drug Andrej u pravu, oporba želi samo jedno: vlast!  

Najavljen je nastavak cirkusa u režiji Grmoje kojemu je jedini cilj oklevetati druga Andreja. 

Grmoju istina ne zanima, niti je on može utvrditi jer bez dokumenata se ne može utvrditi 

istina. Istina se ne utvrđuje Draganovim navodima rekla - kazala, bar toliko bi članovi 

Antikorupcijskog vijeća (cirkusa) trebali znati.  

Vlada druga Andreja je loša vlada: izdajnička politika – koalicija sa strankom koja je 

sljednica terorističke stranke SDS-a, financiranje Srpske pravoslavne crkve koja provodi 

https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/dragan-kovacevic-obrusio-se-na-plenkovica-optuzio-ga-da-ima-diktatorsku-narav-uzeli-ste-me-na-metu-15261294
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/dragan-kovacevic-obrusio-se-na-plenkovica-optuzio-ga-da-ima-diktatorsku-narav-uzeli-ste-me-na-metu-15261294
https://dnevnik.hr/vijesti/hrvatska/dragan-kovacevic-direktno-se-obratio-andreju-plenkovicu---746845.html
https://dnevnik.hr/vijesti/hrvatska/dragan-kovacevic-direktno-se-obratio-andreju-plenkovicu---746845.html
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Memorandum SANU, financiranje srpskih igrokaza o stvarnim i navodnim srpskim žrtvama 

(Jasenovac, Domovinski rat), katastrofalno pravosuđe, neodrživi zdravstveni sustav, Zakon o 

katastru i drugo). Nažalost, Hrvateki ne mogu ništa promijeniti dok imamo postojeći izborni 

zakon.  

Živimo u neokomunističkoj Hrvatskoj u kojoj caruju Faktograf i mainstrema mediji, u kojoj 

nedodirljivi sudci donose čudne odluke (silovatelju kao olakotnu okolnost uzimaju 

braniteljski status!?), vode nepotrebne sudske postupke, odugovlače postupke do zastare itd. 

Oporba optužuje HDZ jer je sudac osuđenom silovatelju uzeo kao olakotnu okolnost 

braniteljski status. To nije pitanje za Plenkovića već za Sudbeno vijeće, Predsjednika 

Vrhovnog suda (koji je izabran po želji oporbe) itd. Još jedan primjer kako treba napraviti 

temeljitu reformu pravosuđa, reizbor sudaca svako 4 godine tako da oni koji nisu zadovoljili 

ne mogu više biti sudci. Drug Andrej podržava ponašanje mainstream medija, Faktografa, 

podržava diskriminaciju, antihrvatsku propagandu koju širi Srbija, SPC i njegov koalicijski 

partner, podržava financiranje antihrvatskih filmova, knjiga...   

Politika druga Andreja, politika pomirbe, doživjela je fjasko pa je drug Andrej postao glavni 

„ustaša“ za službenu srbijansku politiku. Koalicijski partner druga Andreja, Pupovac, misli 

isto ali se zbog kuna koje dobiva od Andreja za sada ne izjašnjava. Uostalom „ustaška“ kuna 

ide u povijest pa će euri od Andreja biti još slađi.  Drug Andrej stalno proziva SDP, MOST i 

Domovinski pokret, a financira četničke igrokaze po Hrvatskoj. Drugu Andreju ne smetaju 

provokacije SPC-a i koalicijskog partnera Pupovca. Koalicijski partner Pupovac podržao je 

sudsku farsu protiv četvorice hrvatskih pilota! Kako nazvati ponašanje koalicijskog partnera 

Pupovca i druga Andreja? Domoljubnim ponašanjem ili izdajom?    

Dok jadna oporba izvodi igrokaze, daje kojekakve izjave, optužuje i laže  situacija u Europi i 

cijelom svijetu je složena. Luđaci imaju okidač za početak nuklearnog rata i umjesto da 

vladajući i oporba razmatraju kako odgovoriti na moguću ugrozu oni se prepucavaju tko je 

čiji igrač zaboravljajući da su svi bili nečiji igrači (igrači EU, Amerike, Rusije, Turske, 

Italije). Voditi diplomatske razgovore, sastati se kao dužnosnik s dužnosnikom druge države 

je za oporbu dokaz da je netko nečiji igrač. Svašta! 

Napadi iz četničke Srbije ne smetaju oporbi, oni su oduševljeni da je službena srbijanska 

politika (Vučić, Brnabić) druga Andreja proglasila „ustašom“ te drug Andrej treba odstupiti i 

treba mu suditi jer je „ustaša“.    

Mainstream medija javljaju da je Zagrebačko sveučilište potonulo i da je Kragujevačko ispred 

njega! Što kazati na ovu idiotariju? 

 

 

Sorošev plaćenik Vrećko nikako da riješi pitanje odvoza i zbrinjavanja otpada u Zagrebu. 

Nitko ne protestira, nema igrokaza, nema crvenih dobošara, nema propalog glumca pa 

neupućeni misle da je sve ok. Osim novog novčanog nameta ništa se bitno nije promijenilo. 
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Vrećko tvrdi da će oni koji razvrstavaju otpad platiti manje. To nije točno, platit će više: 45 

kuna + trošak za vrećice. Ako ne proizvedeš ni gram otpada plaćaš 45 kuna. Zašto paušal nije 

20 kuna? Brojni prigovori će završiti na sudu jer se ne radi u skladu sa zakonom i zbog 

diskriminacije građana (tvrde oni koji po tom pitanju znaju više).  

Patrijarh Porfirije opet maršira Hrvatskom, ovaj put Vukovarom na godišnjicu pogiblje 

legendarnog branitelja Blage Zadre. Četnička provokacija za glavnog „ustašu“ nije sporna jer 

Vlada nema ništa s time! Da se radi o HOS-u glavni „ustaša“ bi kazao da se Vlada odlučno 

protivi HOS-u i njihovu ratnom pozdravu.   

Pored slučaja INA (pljačke u INA-i) imamo i slučaj Zrakoplovno tehničkog centra koji 

pokazuje da su mnogobrojne državne službe u Hrvatskoj zakazale. Spominje se odgovornost 

samo rukovodioca Zrakoplovno tehničkog centra, a ostali?  

Nažalost, hrvatske nacionalne interese ne brani ni Vlada niti oporba.  
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20. Hrvatski izdajnici i diletanti (22. 10. 2022.) 

 

U Vukovaru je obilježena 31. godišnjica pogibije heroja obrane Vukovara Blage Zadre i 

Alfreda Hilla. Na obilježavanju pored članova obitelji bili su predsjednik Republike Hrvatske 

Zoran Milanović te izaslanstva Vlade Republike Hrvatske i Hrvatskog sabora, delegacija 

Vukovarsko-srijemske županije te delegacija Grada Vukovara predvođena gradonačelnikom 

Grada Vukovara Ivanom Penavom i predsjednikom Gradskog vijeća Grada Vukovara 

Željkom Sabom.  

Na obilježavanju nije bio premijer Andrej Plenković niti ministar branitelja Tomo Medved. 

Oni su poslali izaslanika, državnog tajnika Špiru Janovića. Kažu da su imali „važnijega posla“ 

pa su time pokazali koliko drže do heroja Domovinskog rata i hrvatske borbe za državu 

Hrvatsku. Sramotno ponašanje premijera i ministra branitelja! 

 

Blago Zadro je pozivao sve građane Vukovara, neposredno uoči velikosrpske agresije na 

Hrvatsku: „Gradimo zajedno Hrvatsku i bolji život!“  

 

Danas Plenković i Milanović umjesto na zajedništvo pozivaju na razjedinjenosti, podjele na 

mi i oni.  Radi se o izdajničkoj politici komunističke mladeži koja vlada Hrvatskom, koja 

slabi Hrvatsku u svakom pogledu.  

 

Velikosrpski igrokaz na godišnjicu pogibije Blage Zadre i Alfreda Hilla 

  

U isto vrijeme kad se obilježavala 31. godišnjica pogibije heroja Vukovara Srpska 

pravoslavna crkva (SPC) pod vodstvom patrijarha Porfirija organizirala je svoj igrokaz. 

Velikosrpski igrokaz je bio planiran, tempiran na godišnjicu pogibije Zadre i Hilla. Igrokaz je 

Plenković podržao i financirao. Na velikosrpskom igrokazu hrvatsku vladu (Plenkovićevu 

vladu) predstavljala je potpredsjednica Anja Šimpraga (SDSS). Nije prvi put da 

potpredsjednica  Anja Šimpraga prisustvuje velikosrpskim igrokazima koji promiču „srpski 

svet“ u Hrvatskoj.  

Patrijarh Porfirije odlikovao je dokazane velikoSrbe Milorada Pupovca i Vojislava 

Stanimirovića za promicanje Memoranduma SANU u Hrvatskoj. Milorad Pupovac, desna 

ruka druga Plenkovića, je dokazani promotor velikosrpske ideologije i podupiratelj agresije na 

Hrvatsku tijekom Domovinskog rata. To je čovjek koji laže o Jasenovcu, koji laže o srpskim 

žrtvama tijekom Domovinskog rata, čovjek koji snosi dio odgovornosti za smrt dr. Ivana 

Šretera, čovjek koji oslobodilačku akciju „Oluja“ naziva zločinačkom operacijom, čovjek koji 

negira srpske zločine u Vukovaru, čovjek koji podržava optužnice hrvatskim pilotima itd.  

Porfirije je odlikovao i aboliranog četnik Vojislava Stanimirovića koji je aktivno sudjelovao u 

srpsko-četničkoj agresiji na Republiku Hrvatsku.  

Stanimirović je tijekom bitke za Vukovar 1991. bio pričuvni časnik na čelu sanitetske službe 

Jugoslavenske narodne armije. Jugoslavenska vojska postavila ga je 1992. za direktora 

vukovarske bolnice, a političar je postao 1993. godine. Stanimirović je bio okupacijski 
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gradonačelnik Vukovara dok je grad bio pod srpskom okupacijom. Bio je ministar-

koordinator bez lisnice u "Vladi" okupacijske "Republike Srpske Krajine". 

 

U članku koji je Stanimirović g. 1993. objavio u okupacijskim novinama "Vojska 

Krajine"("BK") broj 7-8, na str. 43., pod naslovom "Bolnica u pravom ruhu", prva rečenica 

glasi: "Tog 18. novembra 1991. pao je i posljednji bastion, posljednje uporište ustaške vlasti 

u Vukovaru - vukovarska bolnica. Njenim padom oslobođen je i sam grad Vukovar...". Članak 

je potpisao kao prim. dr. Vojislav Stanimirović, a uz članak je objelodanjena i fotografija 

bolnice, s potpisom: "Bolnica 'Sveti Sava".  

JNA i četničke postrojbe su 22. rujna 1991. okupirale Tovarnik i ubile 68 mještana. 

Stanimirović kao pripadnik agresorske JNA i njegova supruga Ljeposava krivotvorili su 

mrtvozorničke isprave i tako prikrivali počinjeni zločin. Antun Ivanković, iz udruge Ante 

Starčević iz Tovarnika, ističe kako je „Stanimirović 1991., kao pripadnik pričuvnog sastava 

tzv. JNA na dužnosti ‘komandanta saniteta i organizatora zdravstva za Srijem’ sudjelovao 

zajedno s četnicima u velikosrpskoj agresiji na Republiku Hrvatsku“ te je bio nadređen 

„svojoj supruzi dr. Ljeposavi Stanimirović i dr. Draganu Martinoviću, koji su u listopadu i 

studenom 1991. godine, kako bi zataškali pokolj i ratni zločin u Tovarniku, naknadno bez 

pregleda tijela ubijenih Tovarničana i danima nakon stvarne smrti, izdavali krivotvorene i 

lažne potvrde o smrti i uzroku smrti“ o čemu svjedoče i mnogi preživjeli mještani. 

Slavica Popović iz Tovarnika, supruga hrvatskog branitelja Marijana Popovića, svjedočila je 

kako je za vrijeme okupacije u njihovu kuću, gdje je skrivala ranjenog supruga, došao dr. 

Vojislav Stanimirović i doslovce joj rekao: „Slavice, gdje ti je Marijan? Mi ga već tri dana 

tražimo, on je ratni zarobljenik, ja ga moram predati i poslat ću po njega.“ Nakon toga u 

kuću su došla trojica naoružanih milicajaca i u njezinoj nazočnosti odvela supruga. “Poslije 

smo doznali da je Marijan ubijen 7. listopada i zakopan na njivi prema Šidu. Danima nakon 

što je Marijan odveden, dr. Ljeposava Stanimirović mi je lagala kako je moj suprug u 

Sremskoj Mitrovici i da se oporavlja, a u to vrijeme on je već bio ubijen”. 

Stanimirović je 1995. primio orden za posebne ratne zasluge u ratu u Podunavlju od 

Radovana Karadžića u Banjoj Luci! 

O Stanimirovićevoj ulozi u ratu, za Narod.hr svojevremeno je govorio dr. sc. Ante Nazor, 

ravnatelj Memorijalno-dokumentacijskog centra Domovinskog rata: 

>Dr. sc. Nazor za Narod.hr: ‘Stanimirović je imao istaknutu ulogu za vrijeme okupacije 

Vukovara, a Pupovac se treba javno ispričati za svoje netočne tvrdnje’ 

> Pupovac u Saboru branio nastavnika koji se ‘osjećao bolesno’ u Vukovaru: ‘Ako je 

Stanimirović ratni zločinac, i mene smatrajte ratnim zločincem’ 

Nezahvalni Porfirije nije pohvalio druga Plenkovića i nije ga odlikovao kao velikog 

promotora „srpskoga sveta“ u Hrvatskoj!   

https://narod.hr/hrvatska/antun-ivankovic-zasto-se-zataskavaju-ratni-zlocini-vojislava-stanimirovica-njegove-supruge-ljeposave
https://narod.hr/hrvatska/dr-sc-nazor-za-narod-hr-stanimirovic-je-imao-istaknutu-ulogu-za-vrijeme-okupacije-vukovara-a-pupovac-se-treba-javno-ispricati-za-svoje-netocne-tvrdnje
https://narod.hr/hrvatska/dr-sc-nazor-za-narod-hr-stanimirovic-je-imao-istaknutu-ulogu-za-vrijeme-okupacije-vukovara-a-pupovac-se-treba-javno-ispricati-za-svoje-netocne-tvrdnje
https://narod.hr/hrvatska/pupovac-u-saboru-branio-nastavnika-koji-se-osjecao-bolesno-u-vukovaru-ako-je-stanimirovic-ratni-zlocinac-i-mene-smatrajte-ratnim-zlocincem
https://narod.hr/hrvatska/pupovac-u-saboru-branio-nastavnika-koji-se-osjecao-bolesno-u-vukovaru-ako-je-stanimirovic-ratni-zlocinac-i-mene-smatrajte-ratnim-zlocincem
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Na Plenkovićevo lupetane o hrvatskom suverenizmu Neven Vidaković, financijski analitičar, 

kaže: “Kako? Hrvatska nije suverena po pitanju financija, nije suverena po pitanju 

maloprodaje, nije suverena po pitanju energetike, tako da bih volio čuti što on definira kao 

suverenizam. Čuli smo i da je zatvaranje rafinerije u Sisku uvjetovano ulaskom u Schengen. 

To promatramo isključivo iz svoje male perspektive od 3,8 milijuna ljudi, ali to je način na 

koji cijeli EU funkcionira. 

Cijela Europska unija funkcionira na način da imate kastu političara koji međusobno 

mijenjaju mjesta i trguju nauštrb naroda. To me ne iznenađuje, to je ista stvar i s ovim 

Nacionalnim planom oporavka i otpornosti. Rečeno je da će donijeti ogromne stope rasta i 

zaposlenosti, a sad je stavljen po strani. Zar u njemu ne bi bilo logično da netko napravi 

otpornu ekonomiju putem energije? Pojavila se potpuno nova vrsta predatora, koja vidi 

enormne financijske prilike iz takvog financiranja”, rekao je Vidaković. 

“2009. godine smo imali ono – mi smo mali, kriza će nas zaobići, zadnji smo ušli u krizu i 

zadnji ćemo iz nje izaći i na kraju smo imali šest godina pada BDP-a. U normalnoj ekonomiji 

to je nezapamćeno. To je presjek intelektualnih kapaciteta hrvatske ekonomske znanosti i 

političara. Ne postoji nijedan razlog da sljedeća kriza ne bude isto tako dugotrajna i bolna, 

poznavajući ljude koji nas vode”, između ostaloga rekao je Vidaković. 

https://narod.hr/gospodarstvo/vidakovic-plenkovicev-suverenizam-nemamo-nadzor-nad-

financijama-maloprodajom-niti-energetikom 

Hrvatska tragedija je što je oporba gora od Plenkovića. Oporba se trudi srušiti Vladu, stvarati 

afere, suditi mimo sudova, lupetati o svemu i svačemu, a da o predmetima nemaju pojma. 

Oporba pokazuje svoje pravo lice, a to je da su izdajnici i diletanti. Nije sporno da drug 

Andrej vodi lošu (izdajničku) politiku ali kritike, igrokazi oporbe, pokazuje da su oni gori od 

izdajnika Andreja jer su pored toga što su izdajnici i diletanti.  

Zaboravni Hrvateki zaboravili su što je radio drug Milanović kada je bio premijer, zaboravili 

Hrvateki tko mu je bila ministarka spoljnih poslova i što je ista radila, zaboravili Hrvateki na 

progon branitelja, zaboravili Hrvateki na štrajk doktora itd…   

Nažalost, hrvatska šutnja i zaborav su konstanta. 

Oporba to je skup izdajnika (čast izuzetcima) i diletanata koja ima samo jedan cilj: doći na 

vlast. Kada se pogledaju izjave i igrokazi oporbe, od lijeva na desno, jasno je da se radi o 

diletantima koji žele rušiti državu, dijeliti društvo i eksperimentirati. Takozvana lijeva oporba 

mrzi hrvatsku državu ali voli kune, a desna oporba ponaša se kao skup „korisnih budala“.   

Hrvatski političari nikako da shvate da se državna politika ne vodi na ulici, u medijima, već u 

kabinetima!  

„Država se gradi mudrošću, savješću, poštenjem, slobodom i slogom“ (Kardinal Franjo 

Kuharić). 

https://narod.hr/gospodarstvo/vidakovic-plenkovicev-suverenizam-nemamo-nadzor-nad-financijama-maloprodajom-niti-energetikom
https://narod.hr/gospodarstvo/vidakovic-plenkovicev-suverenizam-nemamo-nadzor-nad-financijama-maloprodajom-niti-energetikom
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21. Novi srpski igrokaz za naivne Hrvate (29. 10. 2022.) 

 

Srbija dobila novu, staru, vladu. U vladi nema jednog jastreba ali uspješno će ga nadomjestiti 

drugi jastrebovi. Ništa se bitno ne mijenja u srpskoj politici, politici „srpskog sveta“. Novost je 

da je po prvi puta član srpske vlade jedan predstavnik hrvatske manjine u Srbiji. Tomislav 

Žigmanov, čelnik vojvođanskih Hrvata. Voditi će resor ljudskih i manjinskih prava. Vladu će 

kao i do sada vodit Ana Brnabić pa je jasno da se u politici „srpskog sveta“ ništa ne mijenja. 

Pitanje je: Kako će se Tomislav Žigmanov snaći u toj pročetničkoj vladi koja negira da su 

Bunjevci Hrvati, koja negira hrvatski jezik pa priča o „bunjevačkom jeziku“. Tomislav 

Žigmanov nije smio odbiti ponudu da bude ministar, sada je na njemu da pokaže svoje umijeće 

zaštite Hrvata u Srbiji. Ako to ne bude moguće, ako mu ne dopuste, trebat će časno odstupiti i 

ograditi se od politike „srpskoga sveta“.   

 „Kroz ovu gestu našeg sudjelovanja u vladi Srbije može se iščitavati da će i država promijeniti 

svoje politike kada je u pitanju rješavanje naših problema. Naravno, to je priznanje da se u 

našoj borbi za svoja manjinska prava nismo zalagali za interese samo Hrvata već smo 

prepoznati kao subjekti koji se dosljedno i cjelovito zalažu za sveukupni boljitak pripadnika 

manjinskih zajednica, što naravno utječe i na razvoj Srbije kao pluralnog i tolerantnog 

društva“. Izjavio je Tomislav Žigmanov.  

DSHV je godinama od vlasti u Srbiji tražio primjenu Sporazuma o međusobnoj zaštiti manjina 

koji je potpisala s Hrvatskom, prema kojemu su države obvezne osigurati zastupljenost u 

predstavničkim i državnim tijelima. Ta je stranka tražila ostvarenje prava na zajamčeni mandat 

u parlamentima različitih razina vlasti i razmjernu zastupljenost po modelu koji se u Hrvatskoj 

primjenjuje za srpsku manjinu. Traženja su ostala bez odgovora! 

Srbijanska vlast dala je punu podršku Savezu Bunjevaca iz Vojvodine (SBS) koji izjavljuju: 

„Mi nismo Hrvati, oni nam otimaju jezik i kulturu“! Dalje, "I danas, oni koji predstavljaju 

hrvatsku manjinu u Srbiji, a koji šute na povampirenje ustaštva u Hrvatskoj, nas Bunjevce 

prikazuju kao Hrvate otimajući nam jezik, kulturu i tradiciju, nazivajući nas nekakvim 

'bunjevačkim Hrvatima', a država to šutke promatra".  

Kako će Žigmanov zastupati Savez Bunjevaca iz Vojvodine koji negira hrvatski jezik i 

identitet? Navodi se da 16 tisuća Bunjevaca u Srbiji tvrdi da nisu Hrvati!? Srbijanska vlada ih 

je poticala i podržala pa je jasno da Tomislava Žigmanova ne čeka ništa dobroga od  aktualne 

srbijanske vlast.  

Žigmanov je svojevremeno reagirao na izjave Saveza Bunjevaca iz Vojvodine: "Pri tomu se 

previđa elementarna činjenica da se više od dvije trećine Bunjevaca u Vojvodini u nacionalnom 

smislu osjeća i izjašnjava Hrvatima te da su mjere 'zaštite' Bunjevaca ne-Hrvata zapravo 

postupci koji imaju za prvotni cilj onemogućavanje većini Bunjevaca da se slobodno i bez 

pritisaka izjasne kao Hrvati".   

Bunjevce koji izjavljuju da nisu Hrvati zastupa Bunjevačko nacionalno vijeće u Srbiji čiji su 

predstavnici bliski s vladajućom Srpskom naprednom strankom Aleksandra Vučića. Srbijanska 

vlada omogućila je  uvođenje "bunjevačkog jezika" u službenu uporabu u Subotici!  
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Vodstvo hrvatske manjine u Srbiji dugo upozorava da pojedina srbijanska državna tijela potiču 

umjetnu podjelu bunjevačkih Hrvata na Bunjevce i Hrvate, proglašavajući bunjevačku ikavicu 

jezikom Bunjevaca ne-Hrvata. 

Predsjednica BNV-a Suzana Kujundžić Ostojić je rekla kako su stručnjaci njihove zajednice s 

Maticom srpskom radili na standardizaciji "bunjevačkog jezika" 15 godina, tijekom kojih su 

nastali "Bunjevački ričnik" te gramatički i pravopisni priručnik. Na upit novinara hrvatskih 

medija u Vojvodini rekla je da njihovi predavači nemaju službeni dokument o poznavanju 

"bunjevačkog jezika" bilo koje stručne institucije u Srbiji, već da svoje znanje dokazuju 

povjerenstvu BNV-a. Iz navedenoga je da se radi o cirkusu kojega službena politika Srbije 

provodi s ciljem negacije Bunjevaca kao Hrvata i nepriznavanja hrvatskoga jezika. „Bunjevački 

jezik“ je srpska izmišljotina koja je protivna normama jezikoslovne znanosti, kao i 

međudržavnom sporazumu Srbije i Hrvatske. 

Tomislav Žigmanov ne će riješiti Bunjevačko pitanje jer se u politici Vučićeva pročetničke 

Srbije ne će ništa promijeniti.  

Na posljednjem popisu stanovništva u Srbiji 2011. bilo je blizu 58.000 Hrvata, no nema 

podataka koliki je u tome broju postotak onih koji su bunjevačkoga roda, nastanjenih u više 

sredina sjeverne Vojvodine. Ostala većina Bunjevaca, kojoj pripada i vodstvo vojvođanskih 

Hrvata, deklarira se kao Hrvati bunjevačkoga roda, odnosno kao bunjevački Hrvati ili Hrvati 

Bunjevci. 

Nastavlja se politika „srpskog sveta“  

Politika „srpskoga sveta“ nastavlja se, slave se zločinci (npr. Draža Mihailović, Milan Tepić, 

Ratko Mladić, kapetan Dragan, Voislav Šešelj itd.) te poziva Srbe da im oni budu uzor. Srbija 

danas sudi hrvatskim pilotima, negira hrvatski jezik, svojata dubrovačku književnost, svojata 

hrvatske znanstvenike te svojata hrvatski teritorij. Srbijanska vlada koju vodi nova (stara) 

predsjednica Ana Brnabić je Plenkovićevu vlast proglasila ustaškom pa je jasno da imamo 

nastavak politike „srpskoga sveta“ koja laže, optužuje, širi mržnju i poseže za tuđim 

teritorijima. Imperijalistička politika Srbije „Velika Srbija“ provodi se i danas samo drugim 

sredstvima. Srbi nisu odustali od svoje imperijalističke politike jačaju svoju vojsku, policiju, 

vode informativni rat prema susjedima. Patrijarh Porfirije odlikuje abolirane četnike i zločince 

koji su bili i koji su i danas glavni promotori „srpskog sveta“ u Hrvatskoj.  

Hrvati moraju ozbiljno shvatiti prijetnje s istoka, ne smije se nasjedati na srpske igrokaze 

(Žigmanov postao ministar u četničkoj vladi Srbije). Samo budalama nije jasno da se radi o 

novom srpskom igrokazu koji je namijenjen „korisnim budalama“.  

 

Soroševi plaćenici protiv naroda 

Možemo pokazuje svoju ideološku opredjeljenost, nametanjem protunarodne ideologije, te 

nesposobnost rješavanja komunalnih problema u gradu Zagrebu.   
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Sekta Možemo i njihovi podupiratelji vode protunarodnu politiku. Oni su protiv obitelji, protiv 

demografske obnove Hrvatske, protiv Katoličke crkve, protiv gradnje crkava na Savici i 

Rudešu. Zagrebčani šute!? 

 

> Nova hajka Možemo na crkvu u Rudešu: Evo što su radili na Mjesnom odboru 

> Peternel: Možemo želi spriječiti izgradnju crkve na Rudešu protivno volji građana 

> Proslava Stepinčeva 2022. na Trnjanskoj Savici: 23 godine strpljivog čekanja na izgradnju 

župne crkve blaženom kardinalu 

Potrebno je podsjetiti da se župljani župe svete Ane u Rudešu već 35 godina bore za izgradnju 

nove crkve. Još 2017. godine 2600 odraslih građana Rudeša od ukupno 11.000 stanovnika MO 

Rudeš potpisalo je peticiju za izgradnju veće crkve. Trenutna crkvica u kojoj se održavaju 

bogoslužja površine je tek 120 kvadrata. 

U utorak 18. listopada 2022. godine vijećnici koalicije Možemo – Zagreb je naš – NL – Zelena 

alternativa- ORaH – Za grad i SDP-a tijesnom su većinom, s pet glasova „za“ i četiri glasa 

„protiv“, podržali zaključak kojim se među ostalim traži da se u novom GUP-u zemljišno 

knjižna čestica namijenjena izgradnji nove župne crkve svete Ane prenamijeni u zelenu 

površinu. Nakon usvajanja zaključka oporbeni su vijećnici zatražili sazivanje skupa građana, a 

župljani svete Ane morat će sada u tu svrhu prikupiti oko 1000 potpisa stanovnika Mjesnog 

odbora Rudeš. Nastavak slijedi…. 

 

Batine za one koji se nađu u krivo vrijeme na krivom mjestu 

Na društvenim mrežama pojavila se snimka (policija je potvrdila autentičnost) nepotrebne 

brutalnosti policijskog službenika koji je palicom tukao osobu na podu koja je bila svladana i 

nije pružala otpor. Bilo je tu i cipelarenja. Kao i obično na društvenim mrežama se povela 

rasprava o snimci koja je pokazala tko je za pendrečenje, a tko protiv pendrečenja. Opravdavati 

nepotrebno nasilje policijskog djelatnika niskom plaćom, teškim uvjetima rada itd. nije 

primjereno. Nema nikakvog opravdanja za ponašanje policijskog službenika: osoba je sama 

(nema drugih izgrednika) na podu s licem prema tlu, vezana i pod kontrolom drugog policijskog 

djelatnika. Osoba nije pružala otpor pa nema nikakvog opravdanja (povoda) za postupak 

policajca. Osoba se našla na krivom mjestu u krivo vrijeme i zbog toga je dobila batine. Oni 

koji su to ponašanje opravdavali treba zapitati kako bi reagirali da su se oni našli na krivom 

mjestu u krivo vrijeme?     

Podrška policiji u borbi protiv nasilja i huliganizma ali osuda prekomjerne i nepotrebne 

primjene sile. Jednom je objavljen podatak da u Hrvatskoj ima između 400 do 1000 nogometnih 

huligana koji izazivaju nerede na nogometnim događanjima (na stadionima i izvan stadiona). 

Neshvatljivo je da država ne može obuzdati 1000 huligana! Gdje je „kvaka“? 

Moramo paziti da se ne nađemo na krivom mjestu u krivo vrijeme (mogli bi dobiti batine)! 
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Ulazak Hrvatske u Schengen 

Odbor Europskog parlamenta dao je zeleno svjetlo za ulazak Hrvatske u Schengen, a Slovenci 

uvjetuju ulazak Hrvatske priznavanjem sramotne arbitražne odluke o Savudrijskoj vali. Kakve 

veze ima rješavanje graničnoga pitanja s ulaskom u Schengen? Sramotno ponašanje Vlade 

Slovenije. Nakon pristupa Hrvatske u Schengen sadašnje vanjske granice EU, u ovom slučaju 

granice Hrvatske sa Srbijom, BiH i Crnom Gorom, postaju i vanjske granice Schengena. 

Čekamo plenarno zasjedanje Europskog parlamenta 9. studenoga 2022. godine te odluku Vijeća 

EU. 

 

Hrvatska danas 

Kada pomisliš da ne može gore, da smo dotakli dno, komunistička mladež koja vodi državu 

iznenadi te novim igrokazom, gorim uvredama, većom bahatošću, novim otkrićem korupcije i 

nepotizma, novim glupostima i daljnjim rušenjem države. Kažu (mainstream mediji) da je 

rušitelj države, bolesnik s Pantovčaka, najpopularniji političar (pljuvač)!?     

https://www.24sata.hr/news/milanovic-napao-lickog-zupana-slatki-zabac-nekada-je-bio-moj-

kandidat-sada-je-hdz-ovac-869980 

 https://www.24sata.hr/news/video-plenkovic-o-nepozivanju-milanovica-na-obljetnicu-ide-

im-na-zivce-ne-zele-ga-gledati-869988 

https://www.24sata.hr/news/petry-odgovorio-milanovicu-ako-sam-ja-zabac-onda-je-

milanovic-ugojeni-prasac-870106 

Umjesto odavanja počasti braniteljima bolesnik s Pantovčaka izvodi igrokaze, vrijeđa i 

obezvrjeđuje sve. Samo neprijatelji Hrvatske mogu odobriti takvo ponašanje. Mnogo je toga 

trulo u neokomunističkoj državi Hrvatskoj ali Hrvateki to ne vide/ne žele vidjeti? Dobro nam 

je s obzirom kako komunistička mladež (dezerteri) upravlja državom…   

Reforma zdravstva! Uskoro o prelijevanju iz šupljega u prazno. 

 

Matoševa spomen-kuća u Tovarniku – ima nade! 

Mediji javljaju da je jednoglasnom odlukom Predsjedništva Matice hrvatske, koju je potvrdila 

Glavna skupština MH na svom zasjedanju 22. listopada 2022., odlučeno da se Matica hrvatska 

odriče (unatoč pravomoćnoj presudi u korist MH) svih svojih potraživanja prema Društvu 

Antuna Gustava Matoša oko Matoševe spomen-kuće u korist Općine Tovarnik  ali pod uvjetom 

da Općina Tovarnik novac smije utrošiti isključivo za izgradnju Matoševe spomen-kuće. U 

studenome bi se trebao potpisati ugovor s Općinom Tovarnik.  Ima nade!? 

https://www.24sata.hr/news/milanovic-napao-lickog-zupana-slatki-zabac-nekada-je-bio-moj-kandidat-sada-je-hdz-ovac-869980
https://www.24sata.hr/news/milanovic-napao-lickog-zupana-slatki-zabac-nekada-je-bio-moj-kandidat-sada-je-hdz-ovac-869980
https://www.24sata.hr/news/video-plenkovic-o-nepozivanju-milanovica-na-obljetnicu-ide-im-na-zivce-ne-zele-ga-gledati-869988
https://www.24sata.hr/news/video-plenkovic-o-nepozivanju-milanovica-na-obljetnicu-ide-im-na-zivce-ne-zele-ga-gledati-869988
https://www.24sata.hr/news/petry-odgovorio-milanovicu-ako-sam-ja-zabac-onda-je-milanovic-ugojeni-prasac-870106
https://www.24sata.hr/news/petry-odgovorio-milanovicu-ako-sam-ja-zabac-onda-je-milanovic-ugojeni-prasac-870106


 

97 
 

Slijedeće godine (13. lipnja 2023.) je 150-ta godišnjica rođenja velikog hrvatskog književnika 

Antuna Gustava Matoša. Za nadati se da će nastojanje Matice hrvatske konačno dovesti do 

uređenja Matoševe spomen-kuće i dostojanstvenog obilježavanja 150-te godišnjice rođenja 

velikog hrvatskog domoljuba i književnika. Stara pjesma je i danas aktualna….  

Antun Gustav Matoš: Stara pjesma 

O, ta uska varoš, o, ti uski ljudi, 

O, taj puk, što dnevno veći slijepac biva, 

O, te šuplje glave, o, te šuplje grudi, 

Pa ta svakidašnja glupa perspektiva! 

 

Čemu iskren razum, koji zdravo sudi, 

Čemu polet duše i srce, koje sniva, 

Čemu žar, slobodu i pravdu kada žudi? 

Usred kukavicâ čemu krepost diva? 

 

Među narodima mi Hrvati sada 

Jesmo zadnji, robovi bez vlasti, 

Osuđeni pasti i propasti bez časti. 

 

Domovino moja, tvoje sunce pada, 

Ni umrijeti za te Hrvat snage nema, 

Dok nam stranac, majko, tihu propast sprema. 
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22. Mrzitelji i cirkusanti Hrvatske (12. 11. 2022.) 

 

Smeta im molitva krunice  

“Krunica je oružje za sva vremena” – rekao je Padre Pio. Muškarci mole krunicu u sklopu 

projekta „Muževni budite“ – bratstvo „Vitezovi Bezgrešnog Srca Marijina“. Javne molitve 

krunice održavaju se posljednje dvije godine diljem svijeta, u Poljskoj, Irskoj, Australiji, 

Njemačkoj, Austriji itd. 

Više stotina muškaraca koji su se okupili na glavnom zagrebačkom trgu molili su na sljedeće 

nakane: 

1. Za domovinu, mir i obraćenje hrvatskog naroda. 

2. Za muškarce – da postanu duhovni autoriteti u obitelji koji će hrabro svjedočiti i prenositi 

katoličku vjeru. 

3. Za život u predbračnoj čistoći, za čednost u odijevanju i ponašanju te za obnovu katoličkih 

brakova. 

4. Za prestanak pobačaja i otvorenost bračnih parova životu. 

5. Za autentične i beskompromisne crkvene pastire i nova duhovna zvanja. 

6. Za duše u čistilištu. 

7. Za osobne nakane. 

 

Javnu molitvu krunice mole osobe (ne likovi, već osobe) različitog društvenog statusa. Među 

moliteljima su profesori, biznismeni, radnici, liječnici, studenti i drugi.  

Inicijativa molitve krunice svake prve subote u mjesecu zgrozila je mrzitelje Katoličke crkve, 

mrzitelje hrvatske države, mrzitelje obitelji. Mrzitelji su objavili antikršćanski članak o 

krunici u časopisu Atlantic, krunicu su proglasili simbolom ekstremizma. Mrzitelji pišu: 

„Neki likovi na glavnom zagrebačkom trgu jutros klečali i molili“, „ Evo ih opet“. 

Nisu nikakvi likovi već osobe koje mole krunicu! 

Komentari na društvenim mrežama pokazali su silnu mržnju, uvrede i podcjenjivanje svih koji 

ne misle kao antife. Proglašavati molitelje „radikalnim katolicima“ je znak mržnje. Što se 

misli pod pojmom „radikalni katolici“? Ti „radikalni katolici“ javnom molitvom ne šalju 

poruke mržnje, ne vrijeđaju za razliku od antifa i ljevičara. Drugarica Katarina Peović 

(zastupnica u Saboru, djelatnica Filozofskog fakulteta Sveučilišta u Zagrebu) izražava svoju 

mržnju i kaže: „Klerikalna desnica koja kleči na Trgu moleći krunicu ustvari je savršen 

simbol vlastitog političkog dometa, ali i HDZ-ove eutanazije društvene klime i javnog 

prostora”. 
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“Dok se oni mole za onozemaljski život, HDZ donosi Zakon o radu koji će radnicima 

zagorčati ovozemaljski život!” . 

Kakve veze ima javna molitva krunice i HDZ -ov Zakon o radu? Drugarica Peović je poznata 

o govoru mržnje i veličanju komunističkih zločinaca. 

 

Nepravomoćna presuda u slučaju Sirobuja 

Mediji javljaju da su otac i sin krivi za napad  (travanj 2020.) na novinarku na ulazu u crkvu 

na Sirobuji. Ne idu u zatvor (nepravomoćno), presuđen je rad za opće dobro.  

Sinu je presuđeno osam mjeseci zatvora za dva kaznena djela (?), a mora platiti i 3000 kuna 

koliko vrijedi mobitel kojeg je uništio. Njegov otac dobio je sedam mjeseci zatvora s tim da 

će im se kazna zatvora zamijeniti radom za opće dobro i to dva sata rada za jedan dan zatvora. 

Osuđeni su kazali da nema nikakvih dokaza da su počinili navedena djela zbog kojih su 

osuđeni. Pravna bitka se nastavlja.  

Mrzitelji Katoličke crkve (mainstream mediji i pojedinci) pozivaju na javni linč osuđenih. 

Razočarani su presudom. Drugarica novinarka kaže da je njihovo ponašanje neprihvatljivo 

zaboravljajući na svoje ponašanje. Je li posao novinara vršiti nasilje kako je to radila 

drugarica.  Kaže drugarica da bi voljela da se momak vrati na pravi put. Mi bi voljeli da se 

drugarica vrati profesionalnom i moralnom obavljanju novinarskog posla. Sud se nije bavio 

nasiljem novinarke koja nasilno ulazi u crkvu za vrijeme mise i snima. Tko joj je dopustio 

snimanje, s kim je dogovorila svoje provokacije? Čiji javni interes je novinarka štitila? 

Onima koji podržavaju novinarku želim da i njima novinari provaljuju u dom i šire govor 

mržnje prema njima. 

 

Mržnja iz susjedstva  

Zbog hrvatske zastave presreli svatove, mladoženji nanijeli ozljede vatrenim oružjem 

Na magistralnoj cesti Tuzla-Orašje u mjestu Lončari, Cvijan Cvijanović i Siniša Stevanović 

presreli su i blokirali svatovsku kolonu koja se kretala iz Brčkoga u Domaljevac. 

Osim što su prijetili svatovima, otrgnuli su hrvatsku zastavu, te je Stevanović drškom pištolja 

udario mladoženju u glavu, nakon čega je mladoženja odmah prevezen u Županijsku bolnicu 

Orašje, piše Dnevnik.ba 

Dvojica mladića srpske nacionalnosti, automobilom marke Audi A6, karavan, zlatne boje 

presreli i zaustavili svatove, jer je u koloni bila jedna hrvatska zastava. 

 „Mislio sam da netko zaobilazi kolonu jer svatovi idu malo sporije. Nisam ni slutio što će se 

dogoditi. Autom su potom popriječili put i tada je krenula agonija. Oteli su zastavu, slomili i 

stavili u auto. Izašao sam vani da vidim o čemu se radi. Tada je Siniša Stevanović izvadio 

pištolj, repetirao ga i upro u mene. Krenuo sam u samoobranu da maknem pištolj, nakon čega 
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me on tim pištoljem udario u potiljak glave, poslije čega sam pao. Kada sam pao krenuo me 

udarati nogama.“, ispričao je za portal Dnevnik.ba Robert Tomić 

U kontakt smo stupili i s Ilijom Babićem, koji je bio kum Tomiću. Za Dnevnik.ba je potvrdio 

ovaj nemili događaj te kazao kako je razočaran reakcijom policije Republike Srpske. 

Nakon što je ozlijedio mladoženju sjeli su u auto i pobjegli. Unesrećenog smo odmah stavili u 

auto i odvezli su ga u bolnicu u Orašje. Bilo je užasno, ljudi su bili prestrašeni, djeca su 

plakala. Pozvali smo odmah policiju, a kada su došli policajac nas je pitao, parafraziram, 

„Zašto ste i pokazivali zastavu kad znate što će biti?“. Odmah smo rekli imena napadača, 

međutim oni su tek sutra dan otišli na ispitivanje.“ 

Napadači su pripadnici grupe „Sveti Georgije“ iz Lončara, doznaje Dnevnik.ba 

Novinari su oduševljenim nasiljem pa ga nisu komentirali, nije bilo izvanrednih vijesti, 

konferencije za medije, nije se pojavio/ispričao Porfirije, nisu reagirali Grlić Radman, 

Komšić, Milanović, Dodik i drugi.  

Jadna hrvatska diplomacija je opet smušeno reagirala da ne bi naljutila neprijatelje Hrvata i 

Hrvatske. U Bosni i Hercegovini uništavaju hrvatske spomenike, skidaju i pale hrvatske 

zastave dok se drugovi Plenković i Milanović međusobno prepucavaju ispod razine dječjeg 

vrtića. 

  

Na sjednici Vijeća sigurnosti UN veleposlanik BiH Sven Alkalaj  (Komšićev čovjek) žestoko 

napao Schmidta, uz optužbe kako je visoki predstavnik nametanjem izmjena izbornog zakona 

prekršio ustav BiH i legalizirao aparthejd. 

SAD i Velika Britanija su dale punu podršku Schmidtu. Što će SAD i Velika Britanija 

poduzeti protiv nelegitimno izabranog Komšića i njegova veleposlanika? Zar nije dosta 

Komšićeve mržnje i terora? Nije se javila ni „baba“ s Pantovčaka koja redovito komentira sve 

i svašta.  

Alkalaja je na dužnost veleposlanika pri UN-u ranije imenovao upravo Komšić kroz kvotu 

koja pripada diplomatima iz reda Hrvata. Politika međunarodne zajednice omogućila je 

diskriminaciju Hrvata, dopustila je govor mržnje, korupciju, nepotizam i muslimanski teror pa 

ne treba čuditi istup veleposlanika BiH.  

Mržnju prema Hrvatima i Republici Hrvatskoj izrazile su i Majke Srebrenice koje su Hrvate i 

Republiku Hrvatsku nazvali agresorom zaboravljajući da su Hrvati obranili BiH. Majke 

Srebrenice u dopisu UN-u: ‘Hrvatska je bila agresor, ne dajte da šalje vojsku u BiH’ 

Da nije bilo Hrvata i Republike Hrvatske ne bi nikada imali BiH. Da Hrvati nisu na 

referendumu glasali za samostalnu BiH nikada je ne bi bilo jer je to bio uvjet međunarodne 

zajednice, Zaboravile su Majke Srebrenice na zločine stranačke armije (takozvane Armije 

BiH), zaboravile su da su Hrvati deblokirali Bihać i oslobodili veliki dio BiH.   
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Hrvatska diplomacija je opet zakazala i nije adekvatno odgovorila Majkama Srebrenice. Nije 

ovo prvi put da Majke Srebrenice izražavaju svoju mržnju prema Hrvatima i hrvatskim 

političarima. Nazvati predsjednika Milanovića fašistom je ispod svake razine.    

 

Vrijeme cenzure 

Živimo u vremenu cenzure i sveprisutne kontrole pojedinaca i društva u cjelini. Cenzori 

koriste  moderne tehnologije, takozvani  Big Tech ostvario je monopol kakav do sada nije 

viđen u povijesti. Taj isti Big Tech, putem tzv. fact-checkera, otvoreno cenzurira određena 

mišljenja koja nisu u skladu s današnjom „woke“ ideologijom. Imamo otvorenu cenzuru i 

prikrivenu, samocenzura novinara i drugih koji u strahu da ne budu izloženi sudu cenzora  

sami sebe cenzuriraju.  

Kultura otkazivanja (cancel culture) uzela je velikog maha pa se cenzurira istina koja nije u 

sladu s mišljenjem mainstream medija, koja nije u skladu s mišljenjem Faktografa u 

Hrvatskoj. Kampanja otkazivanja ne odnosi se samo na manje poznate (takozvane anonimce) 

već i na poznate: Donalda Trumpa, Rona Paula, Jordana Petersona, repera Kanye Westa itd.   

U Hrvatskoj je glavni cenzor Faktograf (čija je regrutacijska baza vezana uz tjednik „Novosti“ 

i portale LGBT orijentacije) koji nastoji suzbiti mišljenja koja nisu u skladu s Faktografovim 

standardima (ne zna se koji su to standardi, tko ih je odredio). Kada „Novosti“ vrijeđaju, šire 

govor mržnje, lažu i cenzuriraju Faktograf to  proglašava satirom i slobodom medija. 

Faktograf s jedne strane blokira odgovor na govor mržnje, blokira drugačiji stav pa tako 

potiče širenje mržnje prema Hrvatima i Republici Hrvatskoj. Blokirati drugačije mišljenje jer 

navodno ruši njihove standarde bez jasnog pojašnjenja koji su to standardi jest teror manjine 

nad većinom.  Za postojeće stanje možemo zahvaliti ministarki Ninočki i drugu Plenkoviću 

koji sponzoriraju, financiraju „Novosti“, govor mržnje prema Hrvatima i hrvatskoj državi.    

 

U neokomunističkoj Hrvatskoj opet sude zbog takozvanog verbalnog delikta  

Diplomatkinja Elizabeta Mađarević dobila otkaz zbog verbalnog delikta. Otkaz je dobila 

nakon trogodišnjeg maltretiranja (disciplinski postupak i proces na Višem službeničkom 

sudu).  Mađarević je dobila otkaz zbog njezinih uvjerenja i izražavanja vrijednosnih stajališta 

koje je pokazala izvan službe.  

Hajka i medijski linč na diplomatkinju Mađarević krenuo je od zlonamjerne interpretacije 

triju rečenica impresije s ljetovanja u Grčkoj koju je državna službenica objavila na svom 

zatvorenom privatnom profilu, a netko ih je dostavio Indexovom novinaru Gordanu 

Duhačeku, koji je više puta Republiku Hrvatsku i njezine građane ismijavao pa čak bio i 

prekršajno prijavljen za izrugivanje simbolima hrvatske državnosti. 

Diplomatkinje je na svom Facebook profilu napisala slijedeće: „Čista i autentična Europa. 

Samo bijeli Europljani, kako je bilo prije samo 30 godina u cijeloj Europi. Ovo bi trebala biti 

dobra reklama za odmor. Netko bi pomislio da to više nije moguće, ali na sreću jest.“ 
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Mađarević nema pravo na svoje mišljenje, utisak, zapažanje koje nikoga ne vrijeđa dok 

novinar Indexa može nesmetano širiti govor mržnje i vrijeđati cijeli narod. Tako to rade u 

neokomunističkoj Hrvatskoj. 

U slučaju Mađaravić se i nakon tri godine maltretiranja pravna bitka nastavlja jer su 

povrijeđena njezina temeljna ljudska i građanska prava (pravo na vlastito mišljenje, pravo na 

privatnost izvan službe). Izražavanjem mišljenja izvan službe diplomatkinja nije prekršila 

nijedno pravilo službe niti je dovela u pitanje ugled službe.  Može se kazati da se radi o 

takozvanom verbalnom deliktu iz doba komunizma kada su mnogi zbog izrečenog mišljenja 

bili proganjani i osuđeni iako njihovo mišljenje nije nikoga vrijeđalo niti je nanosilo štetu 

društvu (npr. pjevanje Vile Velebite ili Ustani bane).   

 

Antikorupcijsko vijeće 

Cirkusant Grmoja i njegovi pajdaši saslušali su „genijalca“ Damira Vanđelića te bivšeg 

predstavnika radnika u Nadzornom odboru INA-e, Božu Mikuša.  Saslušani nisu otkrili ništa 

što nam nije poznato.  Mikuš je napravio prezentaciju (40 minuta), skratili su je na 20 minuta i 

ništa nisu otkrili. Mikuš je jasno kazao da ono što zna ne smije kazati jer se radi o poslovnoj 

tajni pa bi zbog otkrivanja iste mogao završiti na sudu. Dakle, samo idiotima nije jasno da 

Antikorupcijsko cirkusantsko vijeće ne može doći do istine i da su saslušanja cirkusarije 

Grmoje, Troskota i drugih. Mikuš je drugovima lijepo kazao da mu ne stavljaju u usta ono što 

on nije kazao! ("Ne sviđa mi se ova intonacija kojom govorite i kojom mi, poput vašeg 

stranačkog kolege, stavljate u usta nešto što nisam rekao", rekao je Mikuš)! 

„Genijalac“ Vanđelić (bivši predsjednik Nadzornog odbora INA-e) je pričao pričice za malu 

djecu (branitelj, svjedok u slučaju Sanader, ljudi spavaju u kontejnerima itd.). Vanđelić je 

kazao da je bio samostalan i da ne njega nije mogao utjecati drug Plenković, ("Mene nitko 

nikad ne usmjerava. Ne mogu prihvatiti da me netko usmjerava, pa ni Plenković. Mi smo 

2016. godine uskladili interne akte"). Nije objasnio zašto nije podnio ostavku kada je vidio da 

se pravi šteta INA-i i državi. Kada je zastupnica Karolina Vidović Krišto postavila konkretna 

pitanja nije odgovorio, nastavio je pričati priče za malu djecu.  

Vidović Krišto: "Ako je to bilo štetno, zašto vi to niste djelovali? Imali ste naknadu od 35 

tisuća kuna. Jeste li šutjeli zbog te naknade? Isto ste učinili i Croatia Osiguranju. Držati 

ljestve lopovu je isto kao da ste lopov".   

Vanđelić je o zatvaranju Rafinerije Sisak kazao: “Ja slušam svoju Vladu, imam povjerenje u 

nju. Vlada je tada  rekla da je to interes Republike Hrvatske i ja sam tako postupio”.  

Ako je Rafinerija Sisak imala strateški značaj zašto se „genijalac“ Vanđelić nije javno 

suprostavio Vladi i dao ostavku? Danas govoriti da je ta odluka bila štetna je  bespredmetno.   

Cirkusanti Antikorupcijskog vijeća ne žele priznati da  oni ne mogu doći do istine jer su neke 

odluke poslovna tajna. Iznošenje „istine“ svodi se na iznošenje mišljenja saslušanih bez 

popratne važne dokumentacije koja bi njihove iskaze potvrdila ili demantirala. Cirkusant 
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Grmoja pokušava korupciju u INA-i povezati samo s HDZ-om i Plenkovićem pri tome 

cirkusant Grmoja zanemaruje da je koruptivno djelovanje u INA-i svoje korjene vuče još iz 

vremena Jugoslavije i da koruptivno (kriminalno) djelovanje nikada nije prestalo. 

Kako će Antikorupcijsko vijeće povezati izjavu Mikuša  (vidi dolje) i odgovornost druga 

Plenkovića? 

Mikuš je ustvrdio da je MOL zapravo spasio INA-u od bankrota i da se o gašenju sisačke 

rafinerije raspravljalo kao o nužnosti odavno, i prije MOL-a, o čemu postoji zapis Davora 

Šterna, koji je na suđenju Sanaderu tvrdio suprotno: "Nisam nikada imao dojam da je INA 

podružnica MOL-a. Prestanite mi govoriti da branim MOL. INA je 2008. godine dovedena na 

rub bankrota - to su rekli oni koje se ispitivalo na Povjerenstvu INA-e. U siječnju 2009. INA 

nije imala za isplatu plaća. Nisam političar da skupljam poene i radim predstave. Svoja 

pitanja ste adresirali na krivu stranu. MOL nije bio prvi koji je htio ugasiti sisačku 

rafineriju..." 

Antikorupcijsko vijeće treba istražiti zašto je INA 2008. godine bila pred bankrotom i kakvu 

su ulogu tu imali (2008. godine) Plenković i Ćorić.   

Pojedinci spominju presudu Sanaderu, za primanje mita, zaboravljajući da arbitražni sud tvrdi 

da davanje/primanje mita nije dokazano!   Cirkusanti iz Antikorupcijskog vijeća ne mogu 

raspetljati čvor INA-MOL, to bi eventualno mogla skupina pravnih i naftnih stručnjaka koji 

znaju međunarodno pravo i naftnu tehnologiju. Koristiti Antikorupcijsko vijeće za liječenje 

nečijih kompleksa je sramotno.  

 

Prof. dr. sc. Valerije Vrček: Zluradost prema hrvatskoj znanosti – mediji prešućuju 

uspjeh Sveučilišta (objavljeno 11. studenoga 2022.) 

Prof. Vrček  je u članku pojasnio da postoji više ljestvica rangiranja sveučilišta (THE- Times 

Higher Education; ARWU ili takozvane šangajske ljestvice; »QS World University 

Rankings«).   

Zločesti i polupismeni novinari su svojom objavom proslavili pad zagrebačkog Sveučilišta na 

ljestvici THE na kojoj su sveučilišta iz Vjetnama ili Etiopije ispred Sveučilišta u Zagrebu. 

Prof. Vrček pojašnjava da rezultati THE ljestvice nisu realni jer postoje sustavne pogriješke u 

protokolu rangiranja sveučilišta.  

Prof. Vrček pita: Kako je moguće da je tanzanijsko sveučilište  Muhimbili 800 mjesta ispred 

zagrebačkoga iako je znanstvena produkcija te afričke institucije 15 puta manja. Volumen 

publikacija kurdistanskoga sveučilišta iz Sanandaja 20 je puta manji, ali je ono gotovo 900 

mjesta ispred zagrebačkoga! Profesor napominje da su novinarima i ostalima koje interesira  

svi tablični podatci dostupni i besplatni, ali novinare to ne zanima.  
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Prof. Vrček piše: „Osim što krivo tumače ili ne razumiju disfunkcionalnost ljestvice THE, isti 

novinari ignoriraju rezultate, po mnogima, mnogo važnije ljestvice sveučilišta – ARWU ili 

takozvane šangajske ljestvice. I taj je popis dostupan jednim klikom miša. Na toj ljestvici 

zagrebačko Sveučilište zauzima mnogo bolje mjesto – nalazi se u prvoj polovici popisa 

najelitnijih sveučilišta svijeta. Na tom popisu nema sveučilišta iz Muhimbilija ili Sanandaja. 

Na tom se popisu nalazi samo tisuću akademskih institucija – oko 5 posto ukupnoga broja 

svjetskih sveučilišta.“ 

Čini se da ovogodišnji napredak zagrebačkoga Sveučilišta na šangajskoj ljestvici nije 

dobrodošla vijest za pojedine medije. Bilježe se samo padovi. Akademski imidž zagrebačkoga 

Sveučilišta (i drugih hrvatskih sveučilišta) kontaminiran je površnim novinarstvom u kojem se 

političke frustracije ili osobna nezadovoljstva društvenim trenutkom liječe ismijavanjem 

domaćega znanstvenoga proizvoda. S druge strane skok je na šangajskoj ljestvici nevidljiv i 

zbog skromne samopromocije zagrebačkoga Sveučilišta. Jedna samozatajna pohvala u 

rubrici sveučilišnih novosti lako se prečuje u vrijeme medijskih buka. 

Još je jedna »loša« vijest došla nedavnom objavom rang-liste 700 najodrživijih svjetskih 

sveučilišta. Prema poznatom rangiranju »QS World University Rankings« zagrebačko se 

Sveučilište nalazi u društvu elitnih institucija, u kategoriji od 451. do 500. mjesta. Vrlo je 

vjerojatno da medijski promotori akademskoga rasula ne će objaviti ni taj skroman uspjeh 

hrvatskoga sveučilišta. 
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23. Knjiga: Sjeme zla – Borovo Selo 2. svibnja 1991. (16. 11. 2022.) 

 

 

Knjiga Mate Rupića: Sjeme zla - Borovo Selo 2. svibnja 1991. godine opisuje okolnosti 

stradanja hrvatskih policajaca u Borovu Selu te situaciju u istočnoj Slavoniji 1991. godine. 

Oružana pobuna Srba u Hrvatskoj vođena i potpomognuta iz Srbije započela je u Pakracu (1.-

2. ožujka 1991.), slijedila je okupacija Plitvica (30.- 31. ožujka 1991.) te ubojstvo 12 

hrvatskih policajaca i ranjavanje njih 28 u Borovu Selu 2. svibnja 1991. godine. Pobuna Srba 

u istočnoj Slavoniji započela je postavljanjem barikada i prekidom prometa te oružanim 

stražama pri ulazima u sela nastanjena pretežito Srbima. U selima nastanjenim Srbima 

(takozvanim srpskim selima, nisu to srpska sela već sela nastanjena Srbima) pripreme za 

oružanu pobunu započele se nakon prvih demokratskih izbora (svibanj 1990. godine). Pobunu 

je poticala i organizirala Srbija potpomognuta vodstvom JNA. U knjizi su opisana događanja, 

pripreme za oružanu pobunu u Borovu Selu i istočnoj Slavoniji. Borovo Selo bilo je centar 

pobunjenika u kojem je bilo oko 4000 naoružanih Srba (lokalni Srbi i dobrovoljačke skupine 

iz Srbije). Srbija je preko Dunava prebacivala srpske dragovoljce (četnike), opremu, oružje i 

streljivo u Borovo Selo, a iz Borova Sela se oprema i oružje prevozila u sela nastanjena 

Srbima: Vera, Trpinja, Bobota, Bršadin, Negoslavci, Mirkovci. Srpski mediji poticali su 

pobunjenike, na njihovoj televiziji se zločinac Vukašin Šoškočanin (komandant štaba za 

obranu Borova Sela) hvalio kako je zaklao šestoricu Hrvata, a da će ako treba zaklati još šesto 

šest. Treba spomenuti da zločinac Vukašin Šoškočanin ima mauzolej u Borovu Selu i da to 

hrvatskoj vlasti ne smeta dok im smeta jedan pozdrav na zastavi HOS-a iz 1991. godine!  

Svjedočanstva i dokumenti (zapisnici, službene zabilješke djelatnika MUP-a) pokazuju da su 

Srbi (pobunjenici i srpski dragovoljci) potpomognuti Srbijom i JNA  imali za cilj okupirati 

cijelu istočnu Slavoniju već u svibnju 1991. godine. Samo glupi naivci mogu tvrditi da se rat 

mogao izbjeći. Vlada RH i MUP RH pokušali su izbjeći sukobe, bili su maksimalno 

popustljivi ali rat se nije mogao izbjeći jer je srbijansko političko vodstvo procijenilo da je 

vrijeme za stvaranje velike Srbije čija zapadna granica ide crtom Virovitica, Pakrac, Karlovac,  

Ogulin, Karlobag.  

Hrvatska policija nije ulazila u sela nastanjena Srbima: Borovo Selo, Vera, Trpinja, Bobota, 

Bršadin, Negoslavci, Mirkovci itd.  

Sudionici događanja u istočnoj Slavoniji svjedoče (indirektno) o postojanju i djelovanju pete 

kolone u Hrvatskoj (MUP RH). Peta kolona je obavještavala pobunjenike o svim akcijama 

hrvatske policije i prije polaska u akcije.  

Autori (Stevo Culej, Mate Rupić) su pokušali dati odgovor kako su i zašto nastradali hrvatski 

policajci u Borovu Selu. Došli su do saznanja da je akcija traljavo pripremljena, da vodstvo 

policije nije ozbiljno shvatilo (ili nisu znali!?) upozorenja da se u Borovu Selu nalazi 4000 

pobunjenika (domaćih i uvezenih četnika), da se pobunjenici dobro naoružani i da ih štiti i 

pomaže JNA i Služba bezbednosti Srbije (DB - Državna bezbednost). Odobrenje da se ide u 

Borovo Selo po zarobljene kolege policajce dobiveno je iz vodstva MUP-a (Slavko Degoricija 
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– zamjenik ministra unutarnjih poslova). Slaba koordinacija vinkovačke Policijske uprave i 

Policijske uprave Osijek također je doprinijela stradanju hrvatskih policajaca u Borovu Selu. 

Budući da su pobunjenici znali da hrvatski policajci dolaze po zarobljene kolege priredili su 

sačekušu u Borovu Selu, a iz pravca Dalja su onemogućili pripadnike PU Osijek da dođu u 

Borovo Selo. Klopku u Borovu Selu postavile su KOS (Kontraobavještajne službe JNA) i 

DBS-a (Državna  bezbednost Srbije).  

 

Nakon masakra hrvatskih policajaca u Borovu Selu u noći 2. svibnja 1991. godine iz kasarne 

JNA pozvali se policajce u postaji Vukovar da se predaju, zaprijetili su zauzimanjem 

policijske postaje. Policajci iz vukovarske policijske postaje pozvali su pomoć pa je Tomislav 

Merčep poslao 100 dragovoljaca, a policijske uprave su poslale skupine policajaca iz 

Slavonskog Broda, Zagreba, Županje. Tomislav Merčep je poslao 100 dragovoljaca koji su 

blokirali ulaze u Vukovar iz pravca Negoslavaca, Borova Sela, Bršadina i Trpinje. 

 

Neosporne činjenice su: 

• Dana 2. svibnja 1991. godine ubijeno je 12, a ranjeno 28 hrvatskih policajaca u 

Borovu Selu 

• JNA je pomogla pri izvlačenju ranjenih i tijela ubijenih policajaca ali je onemogućila 

hrvatsku policiju da napravi očevid i provede istragu o napadu na hrvatske policajce 

• JNA je zaštitila ubojice hrvatskih policajaca, nije napravila istragu (spriječila je 

hrvatsku policiju da napravi očevid i istragu). JNA je ohrabrila pobunjenike i pridošle 

četnike pa su oni nastavili s provokacijama i nastala su nova žarišta pobune (Mirkovci, 

Tenja).  

• Nestali su zapisnici i izjave zapovjednika policijskih uprava, nestale su izjave 

(zapisnici izjava) sudionika akcije u Borovu Selu). 

• Samo jedna osoba odgovarala (3 godine zatvora) je za masakr 12 hrvatskih policajaca 

i ranjavanje 28 policajaca. 

Stručnjaci su izjavili da je zasjeda hrvatskim policajcima stručno postavljena i da to nisu 

mogli uraditi neuki pojedinci već da je to djelo profesionalaca (KOS i DBS). 

Borovo Selo bilo je glavni poligon za napade na Vukovar 1991. Iz Borova Sela napadano je 

Borovo Naselje čiju je obranu postavio Tomislav Merčep. Tomislav Merčep i njegovi 

suradnici zaslužni su da Vukovar nije okupiran u svibnju 1991. godine.    

JNA je u vukovarsku vojarnu poslala 1 bataljun 453. motorizirane brigade iz Sremske 

Mitrovice, a u vinkovačku vojarnu 2. bataljun 36. mehanizirane brigade iz Sombora. Ukupno 

je poslano (dodatnih) 500 vojnika s oko 80 oklopnih transportera i tenkova. JNA je osigurala 

mostove prema Srbiji da bi nesmetano mogla prebacivati ljudstvo i vojnu tehniku.  

JNA je 5. svibnja 1991. godine pokušala, iz smjera Vinkovaca, doći u Vukovar s 18 tenkova, 

9 samohotki, 5 borbenih vozila i 2 terenca ali su pokušaj spriječili mještani Bogdanovaca pa 
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su se oni vratili u Vinkovce. Bio je to pokušaj zauzimanja, okupacije Vukovara već u svibnju 

1991. godine.  

Knjiga je napisana temeljem službenih dokumenata i svjedočenja sudionika događaja. U 

knjizi su navedeni zločini pobunjenika, imena svjedok i ubojica. 

„Sve se zna, tko su bili egzekutori, njihova imena, prezimena, adrese i ostali podaci. Morao 

sam otkriti istinu, a nadam se kako će ona probuditi i institucije“, „Vukašin Šoškočanin kao 

predmet ne postoji, niti u Državnom arhivu niti na sudu u Osijeku“ – navodi Stevo Culej. 

Dana 13. listopada 2018. godine bio je veliki prosvjed zbog nekažnjavanja zločinaca ali se ni 

nakon prosvjeda nije ništa dogodilo. Za pokolj i ranjavanje hrvatskih policajaca u Borovu 

Selu 2. svibnja 1991. godine odgovarala je samo jedna osoba koja je izdržala kaznu od 3 

godine. Osuđena je za zlostavljanje hrvatskih policajaca. Na zločince je primijenjen Zakon o 

općem oprostu što se nije smjelo dogoditi jer se radilo o ratnom zločinu (iživljavanje na 

ranjenim policajcima, a nakon toga likvidacija). Obdukcioni nalazi pokazuju sadističko 

iživljavanje nad ranjenim i zarobljenim policajcima.     

Hrvatske pravosudne institucije nisu procesuirala zločince iz Istočne Slavonije i drugih 

krajeva Hrvatske. Sramotno je kazati da se nakon 31 godine od zločina tek prikupljaju dokazi. 

Počinitelji zločina nad Hrvatima ne će nikada biti sankcionirani jer više ne će biti onih koji 

mogu svjedočiti o počinjenom zločinu i tko ga je počinio pa će počinitelji biti oslobođeni 

zbog nedostatka dokaza.  

Prema izvješću MUP-a RH u pucnjavi u Borovu Selu sudjelovalo je 450 policajaca naspram 

4000 pobunjenika (domaćih i uvezenih četnika). Pomoćnik ministra MUP-a RH Slavko 

Degoricija izvjestio je Vrhovno državno vijeće da je u akciji sudjelovalo 450 ljudi, 200 iz PU 

Osijek i 250 iz PU Vinkovci.  

Ministar unutarnjih poslova RH (Josip Boljkovac) je na Vrhovnom državnom vijeću izjavio 

da nije upoznat s akcijom!? Zar nije čudno, neprihvatljivo, da nakon zarobljavanja 2 

policajca, ranjavanja 2 policajca u akciju oslobađanja ide 450 policajaca, a da ministar 

unutarnjih poslova kaže ne zna za akciju (str. 53.). Svjedoci tvrde da je akciju odobrio Slavko 

Degoricija (str. 53.). Hrvatska policija ušla je cestom, koja vodi kroz mjesto, u postavljenu 

zasjedu u Borovu Selu. Nakon ulaska vozila policije u Borovo Selo sa svih strana započela je 

pucnjava vatrenim oružjem. Hrvatski policajci bili su pod snažnom paljbom srpskih 

pobunjenika i njihovih pomagača.   

Srpska propaganda prikazala je akciju hrvatske policije kao napad na goloruki srpski narod s 

nizom neistina. Činjenica je da su hrvatski policajci došli u Borovo selo cestom koja vodi 

kroz mjesto ta da se napadnuti kada se autobus zaustavio u središtu Borova Sela. Akcija 

hrvatske policije započela je 12,05 sati 2. svibnja 1991. nakon što nisu uspjeli pregovori o 

puštanju zarobljenih policajaca.   

U knjizi su navedene terorističke akcije Srba u istočnoj Slavoniji prije masakra u Borovu Selu 

te terorističke akcije pobunjenih Srba nakon događaja od 2. svibnja 1991. godine. Pobunjeni 

Srbi izveli su niz terorističkih akcija, postavljali su barikade na prometnice, blokirali su 

željeznički promet. Intenzitet terorističkih akcija u istočnoj Slavoniji  povećao se nakon 
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događaja u Borovu Selu jer je JNA otvoreno stala u zaštitu pobunjenika pa hrvatska policija 

nije mogla uvesti red.  Savezna vlast je izvodila igrokaze, poticala JNA na stvaranje tampon 

zona između pobunjenika i hrvatske policije. Tim tampon zonama JNA je zaštitila 

pobunjenike i omogućila nove terorističke akcije. U sela naseljena Srbima hrvatska policija 

nije ulazila! Savezna vlada je svojim stavom da se pobunjenici ne provociraju onemogućila 

uvođenja mira i reda u selima nastanjenim Srbima (pobunjenicima, četnicima). Ohrabrenim 

stavom savezne vlade i  podržani JNA jedinicama pobunjenici su nastavili s teroriziranjem 

Hrvata i sela nastanjenim Hrvatima.    

 

Tko je odgovoran za pogibiju 12 i ranjavanje 28 redarstvenika MUP-a RH? Stranica 50. i 255.  

Poginulo je 12 policajaca, a ranjeno 28 hrvatskih policajaca iz PU Vinkovci i PU Osijek. 

Akcija hrvatske policije izvedena je nakon slabe pripreme i nekoordinirane akcije PU Osijek i 

PU Vinkovci.  

Odgovornost onih koji su iz vrha MUP-a akciju planirali nije utvrđena, niti obznanjena. Oni 

koji su pogriješili iz MUP-a RH nisu sankcionirani.  

Teroristi, pobunjenici i četnici iz Srbije također nisu sankcionirani. Ubojice i napadači na 

hrvatske policajce abolirani su 1998. godine u skladu sa Zakonom o općem oprostu. Događaji 

u Borovu Selu od 2. svibnja 1991. godine poslužili su vodstvu JNA da uvede nove jedinice 

JNA na područje Vukovara i Vinkovaca. JNA se otvorena stavila na stranu pobunjenika. JNA 

nije provela istragu o događajima 2. svibnja 1991., a onemogućila je hrvatsku policiju da 

obavi očevid i da privede počinitelje ubojstava. JNA i Državna bezbednosti Srbije opremili su 

i naoružali pobunjenike te organizirali prebacivanje četnika iz Srbije u Borovo Selo i drugdje.  

Knjiga o događajima u Borovu Selu razjasnila je kako je došlo do akcije, kako se ona odvijala 

i kako su stradali hrvatski policajci. Na neka pitanja nije odgovoreno jer su nestali zapisnici. 

Akciju je odobrio (prema svjedočenju policajaca) Slavko Degoricija (zamjenik ministra 

unutarnjih poslova) ali nije odgovoreno na pitanje odgovornosti ministra policije RH. 

Neprihvatljivo je i čudno da u akciju oslobađanja zarobljenih policajaca ide 450 policajaca, a 

da ministar kaže da o tome ne zna ništa!  

Pisac ovih redaka zaključuje da je u vodstvu države 1991. godine djelovala moćna peta 

kolona koja nije nikada prestala djelovati, djeluje i danas.  

Na predstavljanju knjige Sjeme zla u Splitu Ante Nazor je kazao da tvorci nove historiografije 

prešućuju ubojstvo 12 policajaca u Borovu Selu i pokušavaju napisati neku svoju povijest 

Domovinskog rata. Nažalost, u toj nečasnoj raboti sudjeluju i Hrvati u hrvatskim 

institucijama.  

Branitelj Stevo Culej ukratko je ispričao svoj životni put. Ispričao je kako ga je MUP 

iznenada 1997. godine umirovio kao nepodobnog i kako je bio šikaniran od hrvatskih vlast 

samo zato što je tragao za istinom.  Priča branitelja Steve Culeja o šikaniranju, progonu, 

nakon završetka Domovinskog rata nije izuzetak jer su mnogobrojni stvarni branitelji 
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doživjeli sličnu sudbinu.  Knjiga Sjeme zla daje novo svjetlo na događaje u Borovu Selu i na 

Domovinski rat. Treba je pažljivo čitati jer ima nevidljivoga teksta između redaka. 
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24. Pomirba (izdaja) nema alternativu (19. 11. 2022.) 

 

„Mislim da pomirba nema alternative“, te kako „proces odnosa Hrvata i Srba u Hrvatskoj 

mora biti sustavno unapređivan“. rekao je premijer za N1 televiziju, hodajući u koloni 

sjećanja na žrtve Vukovara. Kako, kada nas Srbija naziva ustašama?  

Četiri godine drug Plenković priča o pomirbi koje nema. S kim/čim se drug Plenković miri?  

Na pruženu ruku pomirbe dobio je jasan odgovor da je „ustaša“ i da je na čelu „ustaške 

vlade“. Srbija i SDSS i dalje provode politiku „srpskog sveta“ u Hrvatskoj uz svekoliku 

pomoć druga Plenkovića. S čim se Hrvati moraju pomiriti? Hrvati se moraju pomiriti s 

činjenicom da hrvatska država ne će procesuirati srpske ubojice i silovatelje ta da će oni i 

dalje slobodno šetati Vukovarom (i diljem Hrvatske) i provocirati svoje žrtve, primati 

hrvatsku mirovinu ili raditi u državnim institucijama.   

Da nema ništa od pomirbe svjedoče žrtve srpske agresije:  

“Vidjela sam svog mučitelja, on živi i radi u Vukovaru. Sledio se kad me vidio. Silovao je 

mene i tukao mog sina. Zamislite, mog sina nema, a on već 12 godina radi u vukovarskom 

poglavarstvu, zove se Vezmar Vladimir”, hrabro iznosi žrtva silovanja“. 

„Ratni zločin silovanja Vukovarki – stravičan je“. O silovanjima Vukovarki napisana je 

knjiga „Sunčica“ i snimljen je dokumentarni film. Silovane žene su ponižene, osramoćene, 

oboljele, nepriznate i obespravljene u Plenkovićevoj Hrvatskoj. 

Jedna žrtva silovanja, kazala je: 

– “Oni” još uvijek žive u Vukovaru i primaju naše mirovine. Za ono što su učinili još nitko 

nije odgovarao. Smiju nam se u lice kada se 14.08. okupljamo na Dan logoraša. Ponižavaju 

nas, a mi im ništa ne možemo! To su pravi četnici – iznosi u filmu nevjerojatnu 

konstataciju svjedokinja pod brojem 3. Dodala je i sljedeće: 

„Silovali su me svaku noć. Ali, nisu to bili srpski dragovoljci iz Srbije i četnici, nego Srbi iz 

Vukovara s kojima sam dijelila i dobro i zlo – s mučninom kazuje silovana žena.“ 

Milka Pančić traži svoju kćer već 31 godinu: Odvedena je iz Borova, a postoji arhiva JNA 

koju nitko neće otvoriti.  

"Liježem i ustajem s mislima o Jeleni. Gotovo da i ne spavam i tako živim 31 godinu. Za 

mene je 1991. godina još uvijek u glavi i tako će biti sve dok ne pronađem svoju kćer. 

Oprostiti mogu ako netko zatraži oprost, ali zaboraviti ne mogu nikada", ispričala je Milka 

Pančić za Večernji. 

 

https://www.vecernji.hr/vijesti/milka-pancic-31-godinu-traga-za-kcerkom-jelenom-postoje-arhive-jna-ali-nitko-ih-nema-namjeru-otvoriti-1634392?fbclid=IwAR1iI6zkZiopnBwBRUar5fYv555ikAlTVkbtZCeQ5w48WM6UZT0ojtEmt4I
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"Jelena je 9. studenoga napunila 19 godina. I taj dan je bila na prvoj crti bojišnice. Znam 

da je iz Commerca odvedena 18. studenoga. Zadnje što znam da je bila u Borovu selu. Neke 

informacije govore i da je odvedena poslije u Dalj. Čula sam i da je odvedena sa još četiri 

žene od kojih nikada niti jedna nije pronađena. Nadam se da će je pronaći, ali ja imam već 

75 godina i strahujem da to neću doživjeti. Toga me najviše strah", kazala je zabrinula 

majka. 

 

Išla je i u Beograd na suđenja za ratne zločine. Imala je nadu da će i razgovori s 

predsjednikom Srbije Aleksandrom Vučićem, koji je obećao pomoći, dati rezultata, ali 

objasnila je kako je ubrzo uvidjela da od toga nema ništa. 

"Postoje te arhive JNA, ali nitko ih ne otvara niti ima namjeru da otvori", istaknula je 

Pančić. O kakvoj pomirbi priča drug Plenković? 

 

Bešćutni Plenković je u Škabrnju došao s Anjom Šimpragom koja u Hrvatskoj provodi politiku 

„srpskog sveta“. U Škabrnji su joj okrenuli leđa i viknuli „Sramite se“! 

Nakon polaganja vijenaca na groblju sv. Luke, novinarima se uime mještana koji su 

prosvjedovali obratio Ante Dražina (nezavisni), predsjednik Općinskog vijeća Škabrnje.  

Rekao je da su mještani nekoliko puta pisali u Vladu i molili da u izaslanstvu ne bude Anja 

Šimpraga, niti bilo tko drugi iz SDSS-a. 

"Obećali su nam da neće biti nitko iz te stranke, zadnji put u ponedjeljak. Anja Šimpraga je 

nepoželjna u Škabrnji! Ne samo ona nego cijeli SDSS i to će tako biti vječno", rekao je 

Dražina . 

Ocijenio je da je to jedna zločinačka stranka koju u Škabrnji nikada nisu, i neće prihvatiti. 

Čekali smo u nadi da ona neće doći, ali lagali su nam. Žalost i sramota!, ustvrdio je 

Dražina. 

Pokolj u ravnokotarskome mjestu Škabrnji počinjen je istog dana kad je slomljena herojska 

obrana Vukovara. Mučki su ubijena 43 civila i 15 hrvatskih branitelja. U Domovinskom ratu 

u Škabrnji je ubijeno 56 civila, a poginulo je i 25 branitelja iz toga mjesta. Nakon rata još je 

šestero mještana poginulo od minsko-eksplozivnih sredstava. Za zločine u Škabrnji osuđena 

je samo negdašnja medicinska sestra Zorana Banić.  

 

Županijski sud u Splitu je 15. srpnja 2022. potvrdio optužnice protiv Zorana Tadića, 63-

godišnjeg državljanina Srbije i Australije, koji se smatra odgovornim za smrt 30 mještana i 13 

branitelja u Ambaru. Početak suđenja najavljen je za 4. srpnja 2023. na Županijskome sudu u 

Splitu. Sudit će mu u odsutnosti! Kada je otkriven Tadić je pobjegao iz Australije u Srbiju. 

Srbija ne priznaje Plenkovićevu pomirbu pa ga ne će izručiti Hrvatskoj!  

 

 

Plenkovićeva pomirba znači zaborav i poniženje žrtve. Ako Škabrnjani ne žele igrokaz s 

osobom iz SDSS-a koja je promotor „srpskog sveta“  zašto se nije poštovala njihova 

opravdana želja?   
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U Vukovaru je bio Pupovčev igrokaz, bacanje vijenca sa srpskom trobojnicom u Dunav. 

Vijenac je bačen za poginule srpske ubojice i silovatelje. U sklopu igrokaza bačen je i jedan 

vijenac za ubijene Hrvate koje su Srbi ubili i bacili u Dunav. Igrokaz su platili hrvatski 

porezni obveznici kao i sve dosadašnje igrokaze SDSS-a.  

Na Dan sjećanja na žrtvu Vukovara i Škabrnje prvi program HRT-a (prijenos iz Vukovara) 

objavio je nekoliko razgovora sa žrtvama srbijanske agresije. Prije nego što drug Plenković 

počme pričati da pomirba nema alternative bilo bi dobro da  posluša svjedočanstva žrtava: 

Zdenka Štefančića, Tomislava Baumgartnera, Fanike Janko, Hrvoja Mađarevića. Kate 

Lozančić i tisuća drugih diljem Hrvatske.  

 

Zna li drug Plenković kakva je bila sudbina malodobne Martine Štefančić? 

Zna li drug Plenković gdje su posmrtni ostatci roditelja Marka Babića?   

 

Drug Plenković zna da ubojice i silovatelji slobodno šeću Hrvatskom ali ne želi ništa poduzeti 

za procesuiranje zločinaca. U listopadu 2018. godine organiziran je prosvjedni skup u 

Vukovaru zbog neprocesuiranja zločinaca. Prosvjedom se željelo upozoriti da zločinci 

slobodno šeću, da neki rade u policiji i državnim institucijama. Nakon prosvjeda otvoreno je 

samo nekoliko istraga i nepravomoćno je osuđeno nekoliko zločinaca. To je sve što je 

napravilo Plenkovićevo pravosuđe. Drug Plenković nije napravio ništa. Umjesto procesuiranja 

zločinaca, ubojica Hrvata, drug Plenković se okomio na pripadnike HOS-a koji su branili 

Hrvatsku kada je bilo najteže (Dubrovnik, Vukovar, Gospić).  

Pupovčevo bacanja vijenaca u Dunav (17. studenoga) komentirao je saborski zastupnik 

Domovinskog pokreta Stipo Mlinarić:  

„Bacati vijenac, a ne reći imena onih zbog kojih ga bacate potvrđuje da se tu radi o laži.  – 

Goran Kitić Kitara je Srbin koji je živio s nama, Vukovarac koji se borio s nama na Sajmištu, 

a koji je ubijen u siječnju 1992. Zavezali su ga za špagu na ušću Vuke u Dunav i ostavili ga 

danima tako. Misli li gospodin Pupovac na Gorana Kitića Kitaru kad baca vijenac u Dunav? 

Borio sam se do zadnjeg dana u Vukovaru, a na ovom mjestu, u ovo vrijeme nitko nije ubijen 

osim Hrvata. Prema tome, pitam se kakve to performanse radi Pupovac? Zašto to radi i zašto 

provocira?, upitao se Mlinarić te poručio kako je ta priča s performansima završena priča. – 

Što ih ne pitate imena i prezimena ubijenih ljudi? Ja ću vam reći imena i prezimena 262 

ranjenika koja su ubijena na Ovčari, reći ću vam 2717 imena ljudi ubijenih u Vukovaru, 

rekao je Mlinarić novinarima. 

Branitelji i gradonačelnik Vukovara apelirali su na premijera da se  spriječe aktivnosti (17. 

studenoga)  na obali Dunava “spriječi bilo kakve aktivnosti koje narušavaju dignitet i istinu o 

Domovinskom ratu, a motivirane su isključivo politički”.  
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„Posljednjih nekoliko godina upravo se jedna takva aktivnost odvija na obali Dunava u 

Vukovaru, kada visoki politički dužnosnici, pa čak i predstavnici Vlade RH na dan 17. 

studenog polažu vijenac za nevine srpske žrtve, čime se i službeno daje legitimitet ovom činu, 

što posebno boli i vrijeđa sve nas Vukovarce, napisao je Penava i ustvrdio da “toleriranje 

takvih organiziranih provokacija u očima Vukovaraca nije ništa drugo nego izdaja”. 

Penava: Ono što je Pupovac napravio je bila provokacija… 

"Tko nije u ovoj državi vidio tenkove kako idu ulicama Beograda prema Vukovaru, tko nije 

gledao avione kako nadlijeću i artiljeriju kako tuče iz okruženja Vukovara", upitao je Penava 

u izjavi novinarima te ustvrdio da su svi građani to vidjeli, da se zna tko su bili zapovjednici - 

jedino to hrvatsko pravosuđe i institucije ne znaju. 

Sve aktivnosti SDSS-a plaćene su iz državnog proračuna! 

 Premijer im je odgovorio da pomirba (čitaj izdaja) nema alternative! Da je pomirba u 

Vukovaru, 31. godinu nakon tragičnih događaja, „uspješna“ vidljivo je iz činjenice da postoje 

hrvatske i srpske škole i da djeca ne uče hrvatsku povijest!  

Vukovarci i Škabrnjani  (kao i svi domoljubni Hrvati) znaju da se na radi o pomirbi već o 

izdaji! 
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25. Zašto oporba ne traži ostavku ministarke Koržinek Obuljen? (26. 11. 

2022.) 

 

Jadna oporba u Republici Hrvatskoj nikada nije postavila pitanje odgovornosti ministarke 

kulture, drugarice Ninočke zbog kršenja ljudskih prava, zbog cenzure, jednoumlja, blaćenja 

države, a posebno blaćenja stvarnih hrvatskih domoljuba i branitelja.  

Pored korupcije, kriminala, nepotizma u Hrvatskoj imamo i cenzuru svih koji misle i dišu 

hrvatski, imamo cenzuru stvarnih intelektualaca koji promiču istinu u znanosti, kulturi, 

povijesti i društvu općenito. U Hrvatskoj se forsira kultura zaborava pa se prešućuju srpski 

zločini u Domovinskom ratu, blokiraju se članci koji njeguju kulturu sjećanja na žrtve srpske 

agresije. U Hrvatskoj imamo dvostruka mjerila, ono što je dozvoljeno aboliranim četnicima, 

jugonostalgičarima to nije dopušteno hrvatskim domoljubima i braniteljima.   

Mainstream mediji pišu o Hrvatskoj kao zemlji korupcije, kriminala, nepotizma, 

nesposobnosti, nacionalizma, ustaštva, ali ne pišu da je Hrvatska zemlja dvostrukih mjerila, 

zemlja cenzure te blokade istine, blokade i progona domoljuba i branitelja. Blokira se istina o 

Hrvatskoj, a posebno istine o Domovinskom ratu. Mainstream mediji provode cenzuru i 

samocenzuru prema svemu što se ne uklapa u njihov liberalni i jugočetnički svjetonazor. 

Objava činjenica iz Domovinskog rata ruši standarde jugočetničkog Faktografa pa ih isti  

blokira, a ministaraka kulture i medija im to omogućuju te krši Ustav RH. 

Ustav RH, članak 38. 

Jamči se sloboda mišljenja i izražavanja misli. 

Sloboda izražavanja misli obuhvaća osobito slobodu tiska i drugih sredstava priopćavanja, 

slobodu govora i javnog nastupa i slobodno osnivanje svih ustanova javnog priopćavanja. 

Zabranjuje se cenzura. Novinari imaju pravo na slobodu izvještavanja i pristupa informaciji. 

Jamči se pravo na ispravak svakomu komu je javnom viješću povrijeđeno Ustavom utvrđeno 

pravo. 

Jugočetnička cenzura u Hrvatskoj 

 

Fotografije o srpskim zločinima u Vukovaru Faktograf blokira jer te slike ruše njihove 

jugočetničke standarde, djeluju uznemirujuće na abolirane četnike, jugofile i hrvatske 

izdajnike. Dakle, istina se ne smije znati! 

Mjesec studeni 1991. godine bio je najkrvaviji mjesec tijekom Domovinskog rata (pokolj u 

Lušcu, Vukovići, Erdut, Saborsko, Slunj, Kostrići, Čanak, Dabar, Grabovac, Škabrnja, Nadin, 

Ovčara, Borovo Commerce, Velepromet itd. Mainstream mediji i Faktograf provode kulturu 

zaborava, izjednjačavaju agresora i žrtve i relativiziraju krivnju.     

Srpski agresor (JNA i Četnici) počinio je mnogobrojne zločine na teritoriju RH. Slike žrtava, 

audio i foto snimke svjedoče o počinjenim zločinima i zločincima. Danas u neokomunističkoj 
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Plenkovićevoj Hrvatskoj blokira se objava slika iz Domovinskog rata, provodi se nasilje nad 

domoljubima i braniteljima. Provodi se cenzura s ciljem da se istina iskrivi, žrtva ponizi, 

zločin relativizira i podijeli krivica.  

Fotografija pripadnika HOS-a iz različitih djelova Hrvatske na Dan sjećanja na 

Memorijalnom groblju žrtava Domovinskog rata u Vukovaru. Ovu fotografiju je Faktograf 

zatamnio? Zašto? Kome smetaju branitelji HOS-a koji su u studenom 1991. godine prešli u 

Hrvatsku vojsku?  

 

Faktograf obavještava: Vaš komentar krši naše Standarde zajednice o neželjenom sadržaju, 

stoga ga nitko drugi ne može vidjeti. Ove standarde primjenjujemo kako bismo spriječili 

lažno oglašavanje, prijevare i sigurnosne povrede. Ako ponovno prekršite naše Standarde 

zajednice, može doći do daljnjih ograničenja korisničkog računa. 

Nigdje nisu navedeni njihovi standardi!  

 

Zašto su blokirani dolje navedeni komentari?  

Moj komentar koji je blokiran: „Što kaže Grlić Radman?“??? 

Moj komentar koji je blokiran: „Jest nedopustivo ali treba odgovoriti zašto je došlo do toga, 

tko je to izazvao?“ ??? 

 

Moj komentar koji je blokiran:  ??? 

 

Nije jasno koje standarde Faktografa su rušili navedeni komentari. Radi se o cenzuri i mržnji, 

a ne o rušenju standarda.   

Mržnju prema Hrvatima i Hrvatskoj ne blokiraju niti je prikrivaju. O tome je više puta pisala 

Lili Benčik/Hrvatska pravica. Evo jedne objave.  

 

 https://croativ.net/antifasisticki-vjesnik-kao-u-doba-komunizma-represije-i-cenzure-

pise-nepotpisane-tekstove-zaboravljajuci-da-ustasa-u-republici-hrvatskoj-nema-od-1945-

godine-jer-su-ih-partizanske-vlasti-sve-pobili-d-12279/ 

http://www.antifasisticki-

vjesnik.org/hr/vijesti/3/Ako_ste_u_potrazi_za_istinom_necete_je_naci_na_Kamenjaru/403/ 

 

Naslov je članka objavljenog sa datumom Zagreb, 22. 5. 2020. godine, ali nepotpisanog, bez 

imena i prezimena autora! 

 

https://croativ.net/antifasisticki-vjesnik-kao-u-doba-komunizma-represije-i-cenzure-pise-nepotpisane-tekstove-zaboravljajuci-da-ustasa-u-republici-hrvatskoj-nema-od-1945-godine-jer-su-ih-partizanske-vlasti-sve-pobili-d-12279/
https://croativ.net/antifasisticki-vjesnik-kao-u-doba-komunizma-represije-i-cenzure-pise-nepotpisane-tekstove-zaboravljajuci-da-ustasa-u-republici-hrvatskoj-nema-od-1945-godine-jer-su-ih-partizanske-vlasti-sve-pobili-d-12279/
https://croativ.net/antifasisticki-vjesnik-kao-u-doba-komunizma-represije-i-cenzure-pise-nepotpisane-tekstove-zaboravljajuci-da-ustasa-u-republici-hrvatskoj-nema-od-1945-godine-jer-su-ih-partizanske-vlasti-sve-pobili-d-12279/
http://www.antifasisticki-vjesnik.org/hr/vijesti/3/Ako_ste_u_potrazi_za_istinom_necete_je_naci_na_Kamenjaru/403/
http://www.antifasisticki-vjesnik.org/hr/vijesti/3/Ako_ste_u_potrazi_za_istinom_necete_je_naci_na_Kamenjaru/403/
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Prva krivotvorina glasi “Među ustašama iznimno popularan portal Kamenjar je odavno 

raskrinkan od strane Faktografa kao još jedan distributer ustaške mitomanije. Posebno su 

drski u ilustriranju lažnih članaka koje objavljuju.” 

Dakle toliko neistina u jednoj rečenici napisao je netko ” veoma hrabar “i siguran u svoju ” 

istinu” da se nije usudio ni potpisati, znajući da bi ga se moglo tužiti i kazneno goniti za 

kršenje Ustava Republike Hrvatske, jer u Republici Hrvatskoj ustaša nema, niti jedna stranka, 

ni portal nisu registrirani kao ustaški, niti se širi bilo kakva “ustaška mitomanija” 

Na portalu Antifašistički vjesnik prije svega nema impressuma, članak nije potpisan, nema 

kontakta kojeg bi se moglo kontaktirati, nema odgovorne osobe i nema mail adrese, tako da 

im mogu samo ovako javno odgovoriti, jer su me imenom i prezimenom prozvali da pišem 

krivotvorine! Vjerodostojna prozivka??? Zamislite mene prozove imenom i prezimenom neka 

tamo bezimena i kukavička osoba koja se sakriva iza” antifašističkog vjesnika” 

Proteklih godina Faktograf.hr je objavljivao članke pune ideološke netrpeljivosti prema 

nevladinoj udruzi “U ime obitelji”, izdavaču portala Narod.hr, i Željke Markić, predsjednici 

udruge. Riječ je o uvredljivim člancima u stilu tabloida, koji nemaju veze s provjerenim 

činjenicama, nego ideološki kritiziraju riječi i poteze“U ime obitelji” i Željke Markić. 

Ne znaju oni za Opću deklaraciju o ljudskim pravima, jer ona je usvojena i proglašena od 

Opće skupštine UN, 10. prosinca 1948. 

Članak 12. 

Nitko ne smije biti podvrgnut samovoljnom miješanju u njegov privatni život, obitelj, dom ili 

dopisivanje, niti napadima na njegovu čast i ugled. Svatko ima pravo na zakonsku zaštitu 

protiv takvog miješanja ili napada. 

 

Niti jedan moj članak nisu demantirali niti obrazložili u čemu se sastoje te ” krivotvorine”! 

Uostalom Vijeće EU I EU Parlament potvrdili su da je komunizam jednako zločinački režim 

kao i fašizam i nacizam! 

Iz objava na dolje navedenim adresama vidljivo je koliko oni mrze Hrvate i hrvatsku državu. .  

http://www.antifasisticki-

vjesnik.org/hr/vijesti/3/Ova_zemlja_mora_znat_s_tudmanizmom_mora_stat/379/ 

https://www.bilten.org/?p=33919 

https://www.sabh.hr/ 

Udaraju na same temelje hrvatske državnosti; 

1. Referendum nije valjan  

https://faktograf.hr/2020/05/20/fantomske-ubojice-i-fantomske-zrtve-u-oslobodenom-zagrebu/
http://www.antifasisticki-vjesnik.org/hr/vijesti/3/Ova_zemlja_mora_znat_s_tudmanizmom_mora_stat/379/
http://www.antifasisticki-vjesnik.org/hr/vijesti/3/Ova_zemlja_mora_znat_s_tudmanizmom_mora_stat/379/
https://www.bilten.org/?p=33919
https://www.sabh.hr/
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2. Domovinski rat je građanski rat  

3. Pljuju po dr. Franji Tuđmanu i osporavaju njegove zasluge 

4. Nema velikosrpske agresije 

5. što znači da podrivaju same temelje moderne Hrvatske., koja po Ustavu RH počiva na 

Domovinskom ratu. 

Ruše same temelje RH! 

Znači po antifama nema Srpske i JNA agresije, nema razaranja i ubijanja Vukovara, nema 

Škabrnje, nema granatiranja hrvatskih gradova i sela…. Mora da smo sami sebe napali, a za 

to vrijeme antife su se sakrili u mišje rupe , pa nisu ni mogli vidjeti tko nas to “bre napao”i 

čekali slobodnu Hrvatsku, od agresora koji za antife ne postoji, da bi “hrabro “izmigoljili iz 

mišjih rupa i kao pijavice, koje žive na tuđi račun prilijepile se na hrvatski državni proračun! 

A ne to nije krivotvorina, to je antifa-GONG. Soroš i Portal novosti povijesna “istina”!!! 

GONG je osnivač Faktografa, zatim Novosti SNV-a iz kojih su potekli svi novinari 

Faktografa, sada se pojavljuje Antifašistički vjesnik , Bilten i naravno SAAB.  

 

Što o Faktografu kaže Nenad Bakić, ugledni matematičar i poslovni čovjek? 

ŠTO JE FAKTOGRAF 

1. Glavni biznis bogatog i moćnog Faktografa je cenzura. 

2. Kako bi provodili cenzuru na najvažnijoj medijskoj platformi u RH Facebooku, i 

time narušavali građanima Ustavom zajamčenu slobodu izražavanja, proizvode 

pamflete – koje lažno nazivaju ‘novinarstvo’ – koje proglašavaju ‘istinom’ 

(primjerice ‘Necijepljena djeca će popuniti odjele intenzivne’) pa ono što samo 

izražava sumnju u taj zaključak proglašavaju neistinom. 

3. Pri tome često notorno lažu, recimo neku istinitu tvrdnju na datum X retroaktivno 

proglašavaju lažnom jer više nije vrijedila na datum Y. 

4. Pri tome su izrazito opredijeljeni, često esktremistički, a ne objektivni, što se lako 

vidi po tome što o nekoj temi cenzuriraju, a što ne cenzuriraju. U svom radu se često 

služe klevetama kao mjerilom istine. 

5. Autori su im potpuno nekvalificirani. Primjerice, glavni cenzor za epidemiologiju im 

je SSS i propali student kroatistike(!). Štoviše, tvrde da NE angažiraju stručnjake za 

tu cenzuru, nego da baš sami pišu prosudbe što je istina u znanosti, a što ne. Zar 

nije čudno da ne angažiraju stručnjake iako imaju ogroman proračun, a upravo to 

je način rada fact-checkera u svijetu? Nisam ni ja puno bolji, samo Mr. Sci. Math. i 

CFA, ali zato ne cenzuriram druge nego (samo) iznosim svoje argumente. 

6. Kritika bogatog i moćnog Faktografa i traženje zaštite od strane pravnog sustava za 

njihove klevete stoga ni u kom slučaju nije ‘napad na novinare’, nego upravo 

suprotno, zaštita novinarske struke koju ponižavaju i zloupotrebljavaju. Borba 

protiv Faktografa je borba ZA slobodu govora, a ne borba protiv ugrožene slobode 
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govora novinara. Da nije bilo društvenih mreža i građanskog novinarstva, zadnjih 

godina bismo završili u svijetu u totalitarnom društvu. 

 

Sam Faktograf za sebe piše da je “Faktograf.hr neprofitni medij. Jedini smo hrvatski medij 

specijaliziran za fact checking, tj. provjeru činjenične točnosti tvrdnji u javnom prostoru. 

Faktograf je član International Fact Checking Networka (IFCN), međunarodne mreže 

organizacija posvećenih fact checkingu.”. 

Na istoj stranici Faktograf piše da je njegova strukura troškova u 2021. godini bila 332.938,69 

USD, dok je kod osnivanja 2015. godine bila 7.587,17 USD. Nije objašnjeno zašto je 

struktura troškova izražena u stranoj valuti dolaru, a ne u kunama ili eurima kao službenoj 

valuti EU čiji je član Hrvatska, a gdje djeluje Faktograf. Možda je objašnjenje u ovom 

odjeljku: “Pokretanje Faktografa financijski su podržali National Endowment for Democracy 

(NED), zaklada TechSoup i Državno tajništvo Sjedinjenih Američkih Država (projekt 

pokretanja Faktografa je djelomično financiran kroz potporu Veleposlanstva SAD-a u 

Zagrebu).” 

> Faktograf ponovno misli da ima monopol nad istinom: Evo što je do sada proglašavao 

‘netočnim’ 

> Prof. Lauc: ‘Petar Vidov, urednik Faktografa, nema nikakvu školu? Molim provjeru!’ 

> Nenad Bakić podnosi kaznenu prijavu protiv Faktografa: ‘Riječ je o cenzuri i kršenju 

ljudskih prava’ 

O glavnom uredniku Faktografa i Faktografu pročitaj:  

https://narod.hr/hrvatska/petar-vidov-dijete-portala-index 

Davor Dijanović (hrvatski je novinar, urednik, kolumnist, povijesni istraživač, geopolitički 

analitičar i publicist) piše: 

„I Hrvatska ima svoje cenzore, a oni stoluju u tzv. Faktografu. Riječ je o „provjeritelju 

činjenica“ koji je kod širokog kruga ljudi predmet sprdnje. Dovoljno je pogledati njihove 

objave na Facebooku od kojih ljudi prave tešku sprdnju. 

No problem je što bulumenta okupljena oko Faktografa smanjuje doseg čitanosti mnogim 

ljudima koji iznose kritičke opaske o različitim društvenim fenomenima i pojavama. Čak je i 

„Jutarnji“ svojedobno pisao o neobjektivnosti Faktografa koji „provjerava“ samo desne i 

liberalne pojedince i skupine, a vrlo rijetko one lijevog predznaka. 

Ne čudi postupanje Faktografa s obzirom na to da je glavno regrutiralište njegovih kadrova u 

velikosrpskim Novostima i portalima LGBT provenijencije. Riječ je o ekstremnim ljevičarima 

i jugofilima koji ne trpe drugačije mišljenje. Radi se zapravo o lijevoj sekti koja uzurpira 

https://narod.hr/hrvatska/faktograf-ponovno-misli-da-ima-monopol-nad-istinom-evo-sto-je-do-sada-proglasavao-netocnim
https://narod.hr/hrvatska/faktograf-ponovno-misli-da-ima-monopol-nad-istinom-evo-sto-je-do-sada-proglasavao-netocnim
https://narod.hr/hrvatska/prof-lauc-petar-vidov-urednik-faktografa-nema-nikakvu-skolu-molim-provjeru
https://narod.hr/koronavirus/nenad-bakic-podnosi-kaznenu-prijavu-protiv-faktografa
https://narod.hr/koronavirus/nenad-bakic-podnosi-kaznenu-prijavu-protiv-faktografa
https://narod.hr/hrvatska/petar-vidov-dijete-portala-index
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slobodu govora i koristeći poluge moći nastoji ubiti svako slobodno mišljenje. No kao što 

kaže stara narodna: svaka sila za vremena…“ 

„Na cenzuru posljednjih mjeseci posebno upozoravaju dr. Nenad Bakić i dr. Gordan Lauc. 

Oni su iznijeli čitav niz kritika na računa Faktografa ne birajući riječi o štetnosti njihova 

djelovanja.“ 

 

Cenzuriranje na društvenim mrežama 

Danas formalno živimo u demokraciji, no svim ljudima koji razmišljaju svojom glavom 

sasvim je jasno da se cenzura i danas provodi samo na mnogo suptilnije načine. Dominantna 

lijevo-liberalna ideologija nametnula je svoje dogme i mitove čije propitivanje automatski za 

sobom povlači medijske napade i kulturu otkazivanja. 

U 21. stoljeću ključan aspekt kulture otkazivanja je cenzuriranje na društvenim mrežama. 

Kako bi se provodila cenzura uspostavljeni su tzv. factcheckeri koji one sadržaje koji nisu u 

skladu s vladajućom lijevo-liberalnom ideologijom proglašavaju lažnim, zavaravajućim, 

manipulativnim i Naravno da ponekad ima i takvih objava, no u pravilu se radi o 

cenzuriranju ideoloških neistomišljenika. 

Klasičan primjer cenzure na društvenim mrežama možemo vidjeti glede objava o korona-krizi 

i klimatskim promjenama. Svako kritičko propitivanje službene korona ili klimatske agende 

proglašava se lažnim i neistinitim. Čak ako svoj stav potkrijepite konkretnim podatcima 

stručnjaka i znanstvenika oni će se pozvati na svoje stručnjake i reći da su vaši 

nadristručnjaci i lažovi. Nikakav pluralizam mišljenja tu jednostavno nije moguć. 

Cenzori ne provjeravaju činjenice, nego se bave tumačenjem činjenica na ideološki zatucan 

način. Kod njih je moguće samo jedno mišljenje kao u vremenu komunizma, a tko ne misli 

kao oni podvrgnut je cenzuri. Kako? Tako što će smanjiti doseg (reach) vaših objava i vaše 

će mišljenje na društvenim mrežama moći pročitati vrlo mali broj ljudi. Dakako, ako vas 

potpuno ne isključe iz društvenih mreža kao Donalda Trumpa nad kojim je spuštena digitalna 

željezna zavjesa od strane tecno-feuda. 

Ovakvi postupci ne samo da predstavljaju klasičan oblik cenzure, nego se time određuju i 

granice „pomišljivog mišljenja“ i ljude potiče na samocenzuru. 

https://croativ.net/davor-dijanovic-kultura-otkazivanja-i-cenzura-na-drustvenim-

mrezama-39751/ 

 

Ministarka kulture i medija financira mržnju prema Hrvatim (npr. Novosti), antihrvatsku 

kulturnu politiku (npr. HAVC), potiče i financira cenzuru u medijima. Hrvatske domoljubne 

projekte (filmove o Domovinskom ratu, knjige, dokumentarce) ministarka kulture i medija ne 

financira pa na taj način provodi politiku „srpskog sveta“ u Hrvatskoj.   

https://croativ.net/davor-dijanovic-kultura-otkazivanja-i-cenzura-na-drustvenim-mrezama-39751/
https://croativ.net/davor-dijanovic-kultura-otkazivanja-i-cenzura-na-drustvenim-mrezama-39751/
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Čudno je da barem domoljubne hrvatske stranke ne traže ostavku drugarice Ninočke zbog 

promicanja „srpskog sveta“ u Hrvatskoj, zbog širenja neistina o Domovinskom ratu, zbog 

blokiranja istine i promicanja kulture zaborava.   
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26. Slovo o reformi zdravstva (3. 12. 2022.) 

 

Ministar Beroš predočio je svoj prijedlog reforme zdravstva u RH. U Ministarstvu ističu četiri 

reformska smjera obuhvaćena zakonskim prijedlozima. To su: zaokret prema prevenciji i 

ranom dijagnosticiranju bolesti, jačanje primarne zdravstvene zaštite, reorganizaciju bolnica i 

ulaganje u ljudske resurse. Liječnicima koji rade s pacijentima nije jasno kako će to postići.  

Fokus će, kažu, biti na kvaliteti umjesto kvantiteti pružanja zdravstvenih usluga 

i postizanju financijske održivosti. Postojeće stanje zdravstvenog sustava pokazuje da se radi 

o nemogućoj misiji, a prijedlog ne nudi rješenje. 

Ističu da je važno uspostaviti  informatizaciju sustava, akreditaciju zdravstvenih ustanova, 

sustavno praćenje zdravstvenih ishoda i parametara kvalitete te sigurnosti pacijenata. 

Ponavljanje stare priče koju slušamo barem 15 godina.  

Lako je donijeti zakonske izmjene ali time se ne rješavaju glavne poteškoće zdravstvenog 

sustava:  nedostatak liječnika, nedostatak medicinskih sestara, duge liste čekanja i financijski 

neodrživ zdravstveni  sustav.  

Prijedlog su komentirali liječnici praktičari 

Struka (liječnici koji rade s pacijentima) je negativno ocijenila Berošev prijedlog reforme 

zdravstvenog sustava, evo što su kazali:   

Nataša Ban Toskić iz KOHOM-a rekla je za HRT kako su detaljno proučili prijedlog 

izmjena zakona o zdravstvenoj zaštiti i da on ne nudi niti jedno konkretno rješenje, niti za 

kadrovsku devastaciju niti za smanjenje lista čekanja. 

„Reforma ne rješava pitanja: nedostatak liječnika, nedostatak medicinskih sestara, 

gomilanje dugova u zdravstvu, smanjenje lista čekanja na pregled/medicinsku obradu.  

"Rupe koje su nastale u primarnoj zaštiti planira se popuniti s netom diplomiranim 

liječnicima koji nemaju ni dana radnog staža".  

“Nekad smo dnevno obradili 50 do 60 pacijenata, a danas dvostruko više. Preplavljeni 

smo brojnim administrativnim obvezama koje prije nismo imali. Mnoge institucije, pa i one 

nezdravstvene, prebacuju na nas dio administracije koja nam uzima velik dio radnog vremena 

i skreće nam fokus s pacijenta i njegovog zdravlja”, kazala je dr. Ban Toskić za Globus. 

Kazale je da je 180 liječnika starijih od 65 godina i rade samo iz entuzijazma jer nemaju 

kome ostaviti pacijente. Uz to je 750 liječnika starijih od 60 godina, a na specijalizaciji ih 

je trenutačno samo 150 te bi se sustav uskoro mogao urušiti. 



 

122 
 

„Mi imamo u prosjeku tri minute po pacijentu i trebali bi se pacijenti zabrinuti koju 

kvalitetu usluge dobivaju od svog liječnika u tom vremenu. Kao liječnik želim svakom 

pacijentu pružiti primjereno vrijeme, pažnju i znanje, a za to tri minute nisu dovoljne, ističe 

Ban Toskić.“ 

HUBOL: Beroševa reforma je fake reforma, koja ocrtava svu nemoć i neznanje 

zdravstvene administracije 

“Javna retorika ministra i različitih dužnosnika Ministarstva zdravstva već danima je puna 

uobičajenih fraza poput pacijenta u središtu sustava, održivog zdravstvenog sustava, 

promjene paradigme, jačanja zdravstva i fokusa na kvalitetu. Sve su to lijepe riječi kojih su se 

liječnici podjednako naslušali od svih jedanaestero političara koji su sjedili na stolcu ministra 

zdravstva u proteklih trideset godina, kao što su se nagledali i brojnih izmjena i dopuna 

zakona i raznoraznih pravilnika. Rezultat svih tih fraza o reformama i svih tih zakona je sve 

teža dostupnost zdravstvene zaštite građanima, visok mortalitet kod najčešćih uzroka smrti 

poput malignih bolesti ili bolesti krvožilnog sustava, nefunkcionalno upravljanje i 

organizacija zdravstvenog sustava, iscrpljeni bolnički liječnici zbog ogromne prekovremene 

satnice, urušeno primarno zdravstvo i odlazak najboljih kadrova u inozemstvo, ističu iz 

HUBOL-a. Za sadašnje stanje zdravstvenog sustava odgovorne su sve bivše zdravstvene 

administracije, kao i ova sadašnja. 

Niti jedna od proteklih reformi nije uistinu bila reforma, niti jedna nije uključila politički, 

stručni i društveni konsenzus i sve su ostale tek rečenice pune dobrih i neostvarenih želja. 

Sudeći po javnim istupima ministra Beroša, i ova “reforma” je ista takva: prazan naramak 

lijepih želja, bez spremnosti na značajne, a nužne promjene sustava, tek buket praznih 

floskula”, smatra HUBOL.  

“Liječnici od reforme tj. od donošenja dva nova zdravstvena zakona ne očekuju značajne 

pomake na bolje. Prijedlozi zakona pokazuju da ministar i njegovi pobočnici u ministarstvu 

ne znaju i ne mogu riješiti ključne probleme zdravstva, poput npr. kadrovskog urušavanja 

primarne zdravstvene zaštite. Umjesto, stvaranja uvjeta u kojima bi obiteljska medicina 

postala atraktivna specijalizacije, umjesto kadrovskog jačanja mreže PZZ-a, oni su naumili 

koristiti tek diplomirane, mlade liječnike kao svojevrsno carevo novo ruho. Njih 500-tinjak, 

koliko ih godišnje diplomira, dobit će obvezu da godinu dana rade u primarnom zdravstvu 

kako bi se prikrila dubina kadrovske devastacije te grane medicine. 

Predsjednica HUBOL-a ( Hrvatske udruge bolničkih liječnika ) dr.  Ivana Šmit, takav 

reformski plan ministra Beroša koji podrazumijeva i besplatne sistematske preglede za 

građane doživjela je kao “loš vic”, pače, kao “jednu od većih gluposti koje je čula”.  

S druge strane, bolnički specijalisti, od kojih neki imaju i po 200 prekovremenih sati 

godišnje, raspoređivat će se po domovima zdravlja. Manipulativna retorika kojom to Beroš 

opravdava objašnjavajući da su se liječnici besplatno školovali te da trebaju vratiti dug državi 

tj. sugrađanima, ne pripada u javni dijalog  već u birtijaško nadmudrivanje, zaključuju u 

HUBOL-u. U Hrvatskoj se građani za sva zanimanja školuju besplatno (ako se već koristi ta 
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terminologija) i iznimno je diskriminirajuće samo liječnike prozivati zbog toga i od njih tražiti 

da zbog prava koje uživaju svi građani se žrtvuju za državu.  

Vikica Krolo zamjenica predsjednika HUBOL-a rekla je kako je preko 1000 uglavnom 

mlađih liječnika otišlo van RH otkako smo ušli u Europsku uniju. 

 

Dr. Krolo pita: „Mi pričamo o reformi po medijima. Ministar iznosi dijelove reforme 

prvo u medijima, a onda mi imamo neke razgovore. Zašto mi dijelove reforme prvo 

čujemo u medijima? Ministar kaže da su nam vrata uvijek otvorena i da možemo 

razgovarati, ali kada dođemo na razgovor i kažemo konstruktivne prijedloge oni se ne 

uvažavaju i onda izađe u e savjetovanje kao da mi nismo razgovarali. To frustrira, 

naglasila je.“  

Ministar Beroš predložio je da mladi liječnici nakon diplomiranja provedu godinu dana u 

ordinacijama obiteljske medicine. Ministar je još pojasnio da oni liječnici koji imaju 

objavljene radove da će biti izuzeti što znači da ministar ne zna kako se pišu ti radovi.  

Prijedlog je doživio mnogobrojne kritike pa je ministar od prijedloga odustao.  

Postavljaju se pitanja: Koliko su mladi liječnici osposobljeni za praktičan rad u primarnoj 

zdravstvenoj zaštiti? Je li ukidanje pripravničkog staža bila velike pogreška budući da je 

praksa tijekom studija nedostatna (loša)?  

Pripravnički staž je ukinut, uklopljen u šestu godinu studija. Ne sjećam se da je netko izvršio 

sveobuhvatnu analizu spremnosti mladih liječnika za rad u primarnoj zdravstvenoj zaštiti 

(npr. otoci, ruralna područja).  Zanimljivo je da strani studenti koji studiraju kod nas praksu 

obavljaju u država iz kojih su došli pa je to još jedan pokazatelj što se misli  o praktičnoj 

obuci studenata kod nas. Praksu tijekom studija treba bolje organizirati ili vratiti pripravnički 

staž. Mišljenja sam da treba vratiti pripravnički staž!  

Luetić o novoj reformi: "23 godine radim u zdravstvenom sustavu, Beroš je deseti 

ministar koji ju najavljuje" 

Na pitanje može li dolazak mladih liječnika u ordinacije obiteljskih liječnika i u hitne spasiti 

veliki manjak obiteljskih liječnika koji u idućih nekoliko godina idu u mirovinu, Luetić je 

kazao kako je iz najave nejasno je li to nešto što bi zamijenilo nekadašnji pripravnički staži, ili 

se tu smisli na samostalan rad u obiteljskoj medicini u obveznih godinu dana. 

"Mi pozdravljamo povratak staža bilo kako se on zvao", poručio je gost Dnevnika Nove 

TV te dodao kako treba postojati tranzicijski period između studija medicine i samostalnog 

rada. 

"Ako je pak svrha natjerati liječnike da godinu dana samostalno rade u obiteljskoj medicini, to 

sigurno nije rješenje za kadrovski problem u obiteljskoj i primarnoj zaštiti, jer sada nedostaje 

400 liječnika a ovo je samo krpanje rupe, a ne održivo rješenje dugoročno", pojasnio je 

Luetić. 



 

124 
 

Prema podacima Udruge poslodavaca u zdravstvu, Hrvatska ima više liječnika, manje 

pacijenata, a duže liste čekanja. Manje stanovnika imamo, ali kad pogledate podatke iz 

zadnjeg popisa vidjet ćete da imamo 15 posto stanovnika više starijih od 65 godina kojima je 

zdravstvena zaštita najpotrebnija.  

Ino Protrka, ravnatelj Doma zdravlja Zagreb Centar kaže kako su preopterećeni 

administracijom i birokracijom. Bilo bi im, kaže, drago kad bi se moglo maknuti iz ordinacija 

obiteljske medicine. 

Umjesto u bolnice, pacijenti će više u domove zdravlja u kojima bi ih pregledavali 

bolnički specijalisti!? 

Budući da je sustav zdravstva nedovoljno iskorišten najavljeni su obvezni sistematski 

pregledi!? 

Ovih dana ministar je u liječničkim redovima izazvao pravu oluju zbog najave o obveznim 

sistematskim pregledima za sve građane. Iako se, uz postojeću operativnost domaćeg 

zdravstvenog sustava, liste čekanja koje su tako dugoročne da mnogi pacijenti nemaju šanse 

dočekati svoj termin, sistematski pregledi za kompletnu populaciju ( a ne samo za javne i 

državne službenika kao dosad ) doimaju kao čista utopija, ministar kritičarima poručuje da se 

struka složila kako treba pojačati preventivu. Jer, kod nas ljudi prednjače po lošim navikama u 

konzumiranju duhana, alkohola, nezdrave hrane, kaže ministar, pa je mudro, smatra, posvetiti 

se preventivi kako se ne bi kasnije bavili posljedicama, često prekasno. 

„Genijalna“ ideja ali nije provediva u stvarnosti. 

 

“Vraćamo se na Štamparove postavke, fokus je na preventivnim pregledima, 

promicanju zdravih navika i podizanju zdravstvene pismenosti”, poručio je Beroš. 

Mislim da je neprimjereno na početku trećeg tisućljeća pričati o Štamparovu modelu 

zdravstva jer nije moguće napraviti suvislu usporedbu.    

Prof. dr. Andrija Štampar 1888. – 1958. „God. 1919–30. djelovao je kao načelnik higijenskog 

odjeljenja pri Ministarstvu narodnog zdravlja u Beogradu. U tom je razdoblju utemeljio 

zdravstvenu službu u tadašnjoj Jugoslaviji, organiziravši 250 higijenskih ustanova (Centralni 

higijenski zavod u Beogradu, Školu narodnoga zdravlja u Zagrebu, Institut za malariju u 

Trogiru, niz domova narodnoga zdravlja, bakterioloških stanica, antituberkuloznih, 

antiveneričnih i antitrahomskih ambulanti i dr.). Svojim je programom nastojao da liječnik 

postane socijalni radnik i narodni učitelj, ekonomski neovisan o pacijentu, jednako dostupan 

svim slojevima pučanstva te je ojačao preventivnu medicinu nasuprot kurativnoj. Njegovo 

nastojanje da provede socijalizaciju liječničke i ljekarničke službe naišlo je na veliki otpor 

privatnih liječnika i staleških organizacija“. (Hrvatska enciklopedija).  
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Pitanje: Koliko slučajeva malarije, tuberkuloze, trahoma imamo godišnje u Republici 

Hrvatskoj? Liječnik socijalni radnik i narodni učitelj? O čemu Beroš priča?  

 „Do 2030. godine zdravstveni pokazatelji u Hrvatskoj trebali bi se izjednačiti s onima 

EU.“ Komentar: neozbiljno, nestručno pa i glupo.  

Među glavnim razlozima zbog kojih se kreće u reformu navodi se da Hrvatska izdvaja za 

zdravstvo tri i pol puta manje od prosjeka EU (930 naspram 3197 eura po stanovniku), da 

samo trećina stanovnika plaća zdravstveno osiguranje, da imamo 62 bolnice na četiri milijuna 

stanovnika te da je istodobno rast plaća u zdravstvu od 2016. godine do danas iznosio visokih 

40,5 posto, piše novinarka Jutarnjeg lista Ivana Krnić. 

Nije jasno kako ministar i njegov savjetodavni tim misle povećati sredstva za zdravstvo bez 

značajnog povećanja BDP-a. 

Obuhvatit će jačanje uloge domova zdravlja, a predviđeno je smanjivanje njihova broja sa 49 

na 23, odnosno svaka bi županija trebala imati jedan dom zdravlja, a Grad Zagreb najmanje 

tri, kao i do sada.  

Uključivanjem bolničkih specijalista u domove zdravlja povećat će se dostupnost 

njihovih usluga, a primarnu zaštitu ojačat će se boljim uvjetima rada, većim plaćama 

i nagrađivanjem prema radu, odnosno uvjetima rada u ruralnim krajevima. Budući da u 

sustavu zdravstva nedostaje specijalista koji će specijalisti ići raditi u Domove zdravlja? Hoće 

li ministar i njegov savjetodavni tim klonirati specijaliste? 

Znači li to da Domovi zdravlja dobivaju dijagnostičke jedinice (CT MR, Ultrazvuk…) u 

kojima će biti obavljena dijagnostika?  

Priče o objedinjenju javna nabava, spajanju bolnica, redukcija domova zdravlja, 

racionalizaciji mogla bi donijeti uštedu od  600 milijuna kuna (ovo smo više puta čuli tijekom 

zadnjih 20 godina). Povećava se obim posla, a priča se o uštedi! Tko je tu lud? 

Liječnici obiteljske medicine nisu vidjeli niti jedno konkretno rješenje koje bi bilo na tragu 

stvarne reforme zdravstva.  Nema jasnog odgovora kako osigurati dovoljan broj liječnika i 

medicinskih sestara u zdravstvenom sustavu RH. Ministar je imenovao savjetodavno tijelo od 

20 stručnjaka od kojih većina nema dodira sa stvarnom praksom (primarna zdravstvena 

zaštita, bolnice) pa ne znaju s kakvim se sve poteškoćama susreću liječnici u praksi.   

https://www.upuz.hr/component/k2/item/542-odluka-o-formiranju-savjetodavnog-tijela-za-

provedbu-reforme-zdravstva 

Zašto ministar nije formirao još jedan tim u kojem bi bili samo praktičari (liječnici primarne 

zdravstvene zaštite, bolnički specijalisti koji rade na bolničkim prijamima i odjelima)? Vidi 

gore što je dr. Krolo kazala o razgovorima u Ministarstvu zdravstva. 

Zaključno 

https://www.upuz.hr/component/k2/item/542-odluka-o-formiranju-savjetodavnog-tijela-za-provedbu-reforme-zdravstva
https://www.upuz.hr/component/k2/item/542-odluka-o-formiranju-savjetodavnog-tijela-za-provedbu-reforme-zdravstva
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Prijedlog zdravstvene reforme nije odgovorio na ključna pitanja: kako osigurati dostatan broj 

liječnika i medicinskih sestara, kako riješiti duge liste čekanja i kako učiniti zdravstveni 

sustav financijski održivim. Priča o povećanju prava korisnika javnog zdravstva i planiranim 

uštedama je još jedna loša priča naših političara koju su liječnici nazvali „lošim vicem“.  
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27. Zašto jednostavno kada može komplicirano (10. 12. 2022.) 

 

Hrvateki sve zakompliciraju pa i kupnju kovanica eura.  

Privredna banka, poslovnica u Zagrebu, imate li kovanica eura? Ima, izvolite broj pa pođite na 

šalter broj jedan.  

Ljubezna djelatnica Privredne banke unosi podatke s osobne u memoriju računala, zatim ispis 

potvrde i potpis kupca. Za 200 kuna dobiju se dvije vrećice kovanica i potvrda o kupnji. Treba  

dati osobnu iskaznicu, počekati unos podataka i ispis potvrde koju treba potpisati. Zašto 

jednostavno kada može komplicirano?    

Ne mogu se načuditi hrvatskoj „genijalnosti“, „učinkovitosti“, „pedantnosti“, „racionalnosti“ 

itd.  

Primjer drugi 

Večer prije prođoh kroz tunel Grič da vidim što su pripremili za Advent. Na sredini tunela 

instalacija Polarni san. Danas imam fotoaparat pa želim napraviti 2-3 slike. Na istočnom ulazu 

neljubazan drug stražar kaže ne može, ulaz je s druge strane. Podne je, nema nikoga pa pitam 

čemu to, zatvorili ste bučne ulaze u tunel. Drug stražar kaže zbog vaše sigurnosti pa spominje 

1941. godinu!? Nisam imao živaca pitati druga što je mislio spominjanjem 1941. Glupo i 

jadno! Nažalost, nikako se ne mogu načuditi hrvatskim idiotarijama i idiotima koji ih 

smišljaju i provode. 

Zašto jednostavno kada može komplicirano kao i u doba komunizma? 
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28. Jugočetnici i jugofili protiv „Vatrenih“ (17. 12. 2022.) 

 

Naslovnica Hrvatskog tjednika 

Jugočetnicima i jugofilima smeta hrvatska država, ne napadaju ju direktno već preko 

sportskih, kulturnih i drugih institucija. Napadi na nogometnu vrstu i izbornika nogometne 

vrste napadi su na hrvatsku državu i narod.   

Baba Vedrana se oglasila povodom nastupa hrvatske nogometne vrste u Kataru. Baba je u 

svom osvrtu pokazala svoju mržnju prema hrvatskoj državi, lupetala je o praznim ulicama za 

vrijeme utakmica, lupetala je o klitorisu Hrvateka te o socijali u neokomunističkoj 

Plenkovićevoj Hrvatskoj. Baba se ne može načuditi Hrvatekima koji se vesele uspjesima 

naših športaša. Uspjesima svojih športaša vesele se Njemci, Španjolci, Talijani, Englezi, 

Francuzi, Argentinci, Brazilci itd. pa Hrvateki nisu nikakav patološki izuzetak. Baba svojim 

objavama izražava svoju patološku mržnju prema hrvatskoj državi i Tuđmanu koji je uspio 

obnoviti hrvatsku državu nakon tisuću godina. Baba je opet spomenula laž o 200 Tuđmanovih 

obitelji zanemarujući činjenicu da današnju Hrvatsku ne vode Tuđmanovi ljudi već potomci 

komunista koji nastavljaju komunističku vladavinu. Kaže Vedrana da se bolje osjeća u 

susjednoj državi ali se ne miče iz Hrvatske u kojoj zagađuje javni prostor svojim prostotama i 

izražavanjem svoje mržnje. Zašto Vedrana ne ode u voljenu Srbiju budući da je grozno živjeti 

u „ustaškoj“ Hrvatskoj? 

 Uoči utakmice s Brazilom jugonovinarčić Slobodanke napisao je: „Zlatko Dalić je slučajno 

postao izbornik i još slučajnije je to i danas. A svi se boje izgovoriti bjelodano - naprosto smo 

miljenici sreće.“  

Priča kako je Dalić slučajno postao izbornik još bi mogla proći ali rezultati koje je Dalić 

postigao nisu slučajnost, niti sreća kako orijunaško piskaralo piše. Orijunaško piskaralo 

obezvrijeđuju svaki uspjeh Hrvatske bez obzira na kojem planu je postignut. Mržnja izražena 

prema Daliću je ustvari mržnja prema Hrvatima i Hrvatskoj jer je izbornik Dalić s 

nogometnom vrstom promovirao Hrvatsku. Činjenice su da je Dalić poveo Hrvatsku na 

svjetsko prvenstvo u Rusiji da je Hrvatska igrala finale i bila druga 2018. godine, da je nakon 

četiri godine Hrvatska opet u polufinalu svjetskog prvenstva. Na aparatima su Vedrana, 

Sašenka, Ivica, Ante posranko, Boris četo, Miljenko izbjeglica, Žarko lažljivac i ostala bagra 

koja pljuje po hrvatskoj državi ali od iste dobro živi zahvaljujući neokomunističkoj 

Plenkovićevoj vlasti koja nagrađuje mrzitelje hrvatske države. Plenkovićeva vlast financira 

govor mržnje (npr. tjednik „Novosti“, HAVC) prema Katoličkoj crkvi, prema domoljubima, 

prema stvarnim braniteljima i svima koji danas brane hrvatski identitet.   

Novinarčić Slobodanke napisao je i ovo: „Tri su temelja na kojima počiva suvremena 

Hrvatska: branitelji, Katolička crkva i nogomet (naravno, reprezentativni, a ne klupski). I s ta 

tri temelja nema zajebancije. 

Kao da su u pitanju grb, zastava i himna, o njima se ima govoriti samo s poštovanjem ili, još 

bolje, s obožavanjem. Ne dao vam bog zezati se na račun neke od svetih sastavnica našeg 

identiteta. 
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One, doduše, nisu službeno zaštićene kao grb, zastava i himna, ali podliježu jednakom 

konsenzusu da s njima nema zajebancije. A opet, kako se ne zezati kad je svaki od ta tri 

temelja groteskno napuhan?“ 

Mrzitelju Hrvata i hrvatske države smeta hrvatski grb, himna i zastava. Smeta mu Katolička 

crkva, smetaju mu branitelji i nogometna vrsta. Napadajući izbornika Dalića orijunaško 

piskaralo izražava svoju mržnju prema domoljubima, vjernicima i svemu onome što promiče 

hrvatsku državu. Novinarčić spominje slabosti Plenkovićeve neokomunističke Hrvatske (broj 

branitelja i braniteljski udruga) pa želi zakamuflira svoju mržnju. To je jeftin, proziran, 

pokušaj koji ne prolazi. Pati mali novinarčić Slobodanke zbog uspjeha nogometne vrste, pati 

zbog veselja domoljuba, vjernika i navijača nogometne vrste. Ne  možemo pomoći mrzitelju 

Ivici, neka pati! 

U Budimpešti možete vidjeti hrvatski grb s prvim bijelim poljem, iz 1880. godine kojega 

mrzitelji Hrvata i hrvatske države nazivaju ustaškim (pedeset godina prije nego su se pojavile 

ustraše!).  

Novinarčić Slobodanke piše: „Konačno, s časnom iznimkom Vedre, sve funkcioniraju na 

daljinsko upravljanje: kad HDZ-u ili nekoj još desnijoj političkoj formaciji ustreba potpora iz 

baze, one se rado uključe iskazujući prigodnu podršku svojim visokim političkim 

pokroviteljima“. Iz navedenoga se vidi koga podržava novinarčić i kako uspjeh Vatrenih 

obezvrjeđuje mješajući politiku i nogomet. Smeta velikom orijunašu što je izbornik stvorio 

jedinstvo u reprezentaciji pa izbornika časti izrazom „sitna duša“. Nitko orijunašu Ivici ne 

brani pravo da ne voli izbornika ali nema pravo na širenje mržnje. Kaže orijunaš da je on kao 

mušterija uvijek u pravu. OK! Ali takozvanih mušterija, hrvatskih branitelja i domoljuba ima 

mnogo više nego orijunaša i mrzitelja Hrvatske pa oni imaju pravo prvenstva.    

Nitko nikada nije tvrdio da je izbornik Dalić nenadmašni trener kako orijunaško piskaralo 

piše. Rezultati govore kakav je Dalić trener: odveo je Vatrene u Rusiju, igrao u finalu i osvoji 

drugo mjesto, uspješno vodio Vatrene u Ligi nacija, pa ponovo odveo Vatrene na Svjetsko 

prvenstvo u Kataru gdje je izborio polufinale. Dakle rezultati govore kakav je trener. U 

Hrvatskoj ima barem milijun „izbornika“ koji bi momčad posložili drugačije, koji bi izabrali 

drugačiju strategiju ali samo jedan može biti izbornik. Izbornik Zlatko Dalić  je sjajno odradio 

svoj posao. Mogao je otići nakon uspjeha u Rusije jer je jasno da je teško ponoviti taj sjajni 

uspjeh. Nije otišao jer je vjeran svojoj domovini, svom narodu.  Sada je opet napravio sjajan 

rezultat  i to je ono što mrziteljima Hrvatske strašno smeta. Neka pate kada ne vole Hrvatsku! 

Mrziteljima smeta što je izbornik Zlatko Dalić gospodin, domoljub i vjernik. Zlatko Dalić je 

gospodin koji čestita protivniku koji je bio bolji, ponizan je (nikada se nije razbacivao 

izjavama: samljet ćemo protivnika, kao što se radili drugi koje orijunaši jako vole), 

dostojanstven u pobjedi i porazu. To ga čini velikim čovjekom. Neka orijunaš Ivica pati, to je 

njegovo pravo koje mu hrvatski navijači i branitelji ne će osporiti.  

Mrziteljima Hrvata i hrvatske države zasmetala je izjava izbornika Zlatka Dalića:  „Ovo je 

baš za hrvatski narod. Ovo nam treba i zaista svaka čast dečkima. Sjajna utakmica od prve 

do zadnje minute. Izbacili smo najvećeg favorita. Ovo je Hrvatska, ponos, hrabrost, vjera i 

domoljublje.  

Ovo je pobjeda svih nas, svi su dali maksimum. Hvala i onima na klupi, koji isto žive za ovu 

reprezentaciju. Pozdravio bih sve moje prijatelje koji pišu i komentiraju. Neka uživaju svi 
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Hrvati u cijelom svijetu. Mi možemo puno napraviti. Uživajte i hrvatski branitelji, ovo je 

bilo za vas!“ 

Što je sporno u navedenoj izjavi? Ništa! 

Jugočetnicima i jugofilima smeta što je izbornik pobjedu posvetio hrvatskom narodu, a 

posebno hrvatskim braniteljima. Tom izjavom izbornik Dalić nije nikoga isključio niti 

uvrijedio. Neprijateljima hrvatske države smetaju hrvatski branitelji koji su najzaslužniji da 

imamo svoju državu. Jugočetnička bagra složna je u izražavanju mržnje prema hrvatskoj 

državi, identitetu, grbu, zastavi, himni, kuni, svemu što je obilježje hrvatskog identiteta.  

Kažu da je Plenkovićeva neokomunistička Hrvatska „ustaška“ država ali ne žele otići iz te 

„ustaške“ države jer ih ista nagrađuje za govor mržnje prema hrvatskim braniteljima i 

domoljubima. Zašto ne otiđu iz „ustaške“ Plenkovićeve Hrvatske u voljenu zemlju po svom 

izboru, a nas puste na miru. Pitanja za druga Andreja: Zar nije dosta izražavanja mržnje prema 

svemu hrvatskom, prema braniteljima, Katoličkoj crkvi, Tuđmanu i svima onima koji dišu i 

misle za Hrvatsku? Do kada će porezni obveznici financirati (tjednik „Novosti“, HAVC) 

govor mržnje prema hrvatskoj državi i narodu? 

Hrvatski sportaši pojedinačno (Janica i Ivica Kostelić, Goran Ivanišević, Marin Čilić, Mate 

Pavić, Nikola Mektić, Barbara Matić i mnogi drugi), momčadski sastavi (nogometna, 

rukometna, vaterpolo reprezentacija…) su najbolji ambasadori naše zemlje i zaslužni su da se 

za malu Hrvatsku zna u svim djelovima svijeta. Nogomet kao najpopularniji šport pronio je 

ime male Hrvatske u sve djelove svijeta i to je ono što jugočetnicima i jugofilima smeta.  

Smeta im što su ulice naših gradova i malih mjesta puste kada igra reprezentacija, smeta im 

veselje navijača, smetaju im crveno bijeli kvadratići, smetaju im zastave, baklje, smeta im 

dostojanstveno slavljenje Modrića i ostalih pa izmišljaju svađe, nezadovoljstvo i raspad 

sustava. E taj film nisu gledali već su ga sanjali.     

Kada se zna da Italija i drugi put uzastopce nije izborila odlazak na završni turnir, da je 

Njemačka opet ispala već u skupini, Španjolska se nanovo oprostila od natjecanja već u 

osmini finala slabije izvodeći jedanaesterce, Brazil i Portugal su se oprostili u četvrtfinalu… 

uspjeh Vatrenih je veličanstven i to nas domoljube veseli, a mrzitelje žalosti pa rigaju mržnju 

prema domoljubnim Hrvatekima.  

Izjava izbornika da je pobjeda protiv Brazila za hrvatske branitelje iživcirala je i Sašenku, 

unuku zločinca Tita, pa se Sašenka pita: „Zašto je ova pobjeda rezervirana isključivo za 

Hrvate domoljube, branitelje i vjernike?“ Izjavom Dalić nije isključio nikoga već je naglasio 

da je pobjedu posvećuje domoljubnim Hrvatima, braniteljima i vjernicima. Pa nije mogao 

posvetiti pobjedu jugočetničkim mrziteljima (Sašenki, Vedrani, Anti, Ivici, Žarku, Aleksandru 

i sličnima). Da je pobjedu posvetio njima to bi bila velika uvreda za njih jer oni ne vole 

domoljubne Hrvate niti Hrvatsku.   Sašenka je ponosna na svog dedu, zločinca Tita, kojeg su 

međunarodni stručnjaci i istraživačke institucije svrstali u skupinu najvećih zločinaca 

dvadesetoga stoljeća. Sašenka se pita zar pobjeda nije i za nju i njene istomišljenike, mrzitelje 

Hrvata i hrvatske države? Nitko nije kazao da nije za sve dobronamjerne ljude u Hrvatskoj i 

svijetu, ali Sašenka i njoj slični su svojim komentarima pokazali da pate zbog uspjeha 

hrvatske vrste.  Sašenka, unuka zločinca Tita, pita o biti športa zaboravljajući da je nju uspjeh 
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nogometne vrste rastužio i da ga doživljava suprotno od branitelja, domoljuba i vjernika 

Hrvata. Nitko Sašenki ne brani da bude ponosna na uspjeh vrste ali ona je svojim  

komentarom pokazala da nije ponosna već tužna.  

Žarko kaže: „U pozadini iza Luke Modrića uvijek viri Plenković ili Franjo Tuđman i to se ne 

može zaboraviti”.  

Moralni jadnik vidi ono što želi vidjeti, tako je lagao kada je svjedočio protiv studenata 1972. 

godine, lagao je u Haagu pa ne treba ozbiljno shvaćati što  mrzitelj hrvatske države lupeta.  

Mrzitelj Boris je u podcastu Sportligt rekao: „Ne volim hrvatsku reprezentaciju jer su mali 

debili doveli Thompsona da im pjeva“. Ovaj govor mržnje financira Andrej Plenković našim 

novcem! Boris širi mržnju, svoje neistomišljenike naziva „desničarskom stokom“ i 

„katoličkim talibanima“. Nažalost, tjednik „Novosti“ Srpskog narodnog vijeća, koji širi 

mržnju financira se iz proračuna pa na taj način ministarka Ninočka i njen šef Andrej potiču 

nacionalnu i vjersku netrpeljivost, potiču širenje mržnje prema Hrvatima i hrvatskoj državi.   

 

Komesarka Mirela (potpredsjednica saborskog Odbora za informatizaciju i medije) okomila 

se na naslovnicu Hrvatskog tjednika pa kaže: 'Očekujem reakciju nadležnih'.  

Komesarka kaže: „Ovim postupkom, Hrvatski tjednik krši Zakon o medijima koji jasno i 

nedvosmisleno zabranjuje poticanje i veličanje nacionalne, rasne, vjerske, spolne ili druge 

neravnopravnosti ili neravnopravnosti na temelju spolne orijentacije kao i ideološke ili 

državne tvorevine nastale na takvim osnovama. Također, ovakvo, neprihvatljivo djelovanje 

Hrvatskog tjednika predstavlja grubo nanošenje štete po ugled i dostojanstvo Hrvatske i 

njezinih građana u civiliziranom svijetu, pa pozivam i očekujem adekvatnu reakciju svih 

nadležnih institucija Republike Hrvatske na ovakvo neodgovorno i neprihvatljivo postupanje 

Hrvatskog tjednika“.   

Gdje komesarka Mirela vidi „veličanje nacionalne, rasne, vjerske, spolne ili druge 

neravnopravnosti ili neravnopravnosti na temelju spolne orijentacije“.? Očito radi se o 

mržnji komsesarke koja u naslovnici vidi ono čega nema. Nikada komesarka Mirela nije 

reagovala na naslovnice „Novosti“ (koje šire nacionalnu netrpeljivost i mržnju) pa je jasno o 

čemu se radi. Pijanci vide bijele miševe na svakom uglu, a komesarka vidi „ustaše“ u 

Plenkovićevoj neokomunističkoj Hrvatskoj.  

 

Očito je da komesarka pati zbog uspjeha nogometne vrste i veselja hrvatskih domoljuba. Neka 

pati kada je zadojena neizmjernom mržnjom.  

Hrvatska nogometna vrsta ostvarila je sjajan uspjeh! Neka pati koga smeta! 
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29. Skandal koji pokazuje kako funkcioniraju hrvatske institucije (7. 01. 

2023.) 

 

Osmero hrvatskih državljana zbog sumnje u trgovinu djecom  pritvoreno je u Zambiji. Među 

zatvorenima su: zaposlenica Ustavnog suda, gitarist Hladnog piva, vijećnik iz stranke 

Možemo! 

Četiri para otišla su po četvero djece u Demokratsku Republiku Kongo za koje su imali sve 

potrebne hrvatske dokumente. Na sporan i ključan detalj upućuje misionar franjevac Ilija 

Barišiću: "Znam samo da po zakonu Demokratske republike Kongo djeca se ne mogu 

posvajati izvan zemlje", „To znači da nitko iz Hrvatske ne može doći i zakonito posvojiti 

dijete iz Demokratske republike Kongo.“ 

Dva od četiri para nisu upisana u registar posvojitelja. Bez toga ne bi smjeli dobiti nikakve 

papire za djecu. Očito je da su hrvatske institucije napravile propust i na temelju lažnih 

papira dali djeci OIB, državljanstvo, putovnice? Hoće li netko odgovarati? 

Ministar vanjskih i europskih poslova izjavio je da Ministarstvo nema nikakve veze s 

izdavanjem dokumenata i da nije sudjelovalo u toj kriminalnoj raboti, a ministar unutarnjih 

poslova je potvrdio da su četiri hrvatska para u Hrvatskoj dobila potrebne dokumente 

kako bi djeca iz DR Konga dobila nova imena, putovnice i hrvatsko državljanstvo!? 

Ministar nije pojasnio tko im je izdao te dokumente i je li to u skladu sa zakonom!? 

Vesna Vučemilović kao predsjednica Odbora za obitelj, mlade i sport Hrvatskog sabora 

reagirala je na slučaj uhićenih parova iz Hrvatske u Zambiji:  

„Slučaj četiri bračna para iz Hrvatske koja su u Zambiji u pritvoru zbog sumnje na trgovinu 

djecom nakon izjave ministra Božinovića dobio je potpuno novu dimenziju. Naime, ministar je 

izjavio da su djeca iz Konga imala hrvatske dokumente izdane na temelju odgovarajućih 

rješenja institucija Republike Hrvatske, što otvara niz pitanja na koja se mora odgovoriti 

imenom i prezimenom odgovornih osoba u institucijama koje su izdale rješenja. 

Kao predsjednica Odbora za obitelj, mlade i sport Hrvatskog sabora postavljam stoga 

ministru Božinoviću, ministru Grliću Radmanu te čelnicima svih nadležnih tijela i institucija 

sljedeća pitanja: 

• Kako je moguće izdati rješenje vezano uz posvajanje ako dva para nisu uopće prošla 

proces koji mora proći svaki par u Hrvatskoj koji želi posvojiti dijete? 

• Kako je moguće da djeca koja nikada nogom nisu kročila na tlo Republike Hrvatske 

niti ih je hrvatski sustav ikada evidentirao mogu na neviđeno dobiti hrvatske 

dokumente? 

• Tko je i po čijem nalogu u Ministarstvu vanjskih i europskih poslova odobrio i proveo 

izdavanje dokumenata?  

https://dnevnik.hr/vijesti/hrvatska/slucaj-posvajanje-djece-u-kongu---759164.html
https://dnevnik.hr/vijesti/hrvatska/slucaj-posvajanje-djece-u-kongu---759164.html
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• Tko je i po čijem nalogu u nadležnim institucijama u Hrvatskoj izdao odgovarajuća 

rješenja?Provodi li se istraga koja bi utvrdila radi li se o trgovini hrvatskim 

državljanstvom ili korupciji u diplomatsko-konzularnoj mreži? 

• Što nadležna tijela čine kako bi se krijumčarenje djecom iz trećih zemalja u 

Republiku Hrvatsku osujetilo? Ovaj slučaj navodi na zaključak da institucije RH u 

takvoj duboko kriminalnoj praksi ne vide problem i da hrvatska javnost o ovome ništa 

ne bi znala da zambijske institucije nisu reagirale.  

• U svojstvu predsjednice Odbora za obitelj, mlade i sport Hrvatskog sabora inicirat ću 

tematsku sjednicu Odbora na kojoj će se raspravljati i o ovom konkretnom slučaju, ali 

i o cijeloj toj praksi „kupovine“ djece iz trećih zemalja koja je nedvojbeno i zakonski i 

moralno upitna“ 

> Afera Zambija: MUP izdaje putovnice za djecu iz DR Konga, a Ministarstvo obitelji 

ne zna da su ta djeca posvojena 

>Iz DR Kongo u Hrvatsku je posvojeno 180 djece, a Ministarstvo o njima ništa ne zna 

Četiri hrvatska para u Hrvatskoj dobila su, kako je potvrdio ministar Božinović, potrebne 

dokumente kako bi djeca iz DR Konga dobila nova imena, putovnice i hrvatsko 

državljanstvo. 

Da bi se dobilo državljanstvo za djecu u RH potrebno je dobiti rješenje o posvajanju sa suda 

u inozemstvu koje se potom predaje sudskom tumaču u RH. Nakon toga se zakazuje ročište 

na sudu države u koju se djeca posvajaju, a kada se sudska odluka prizna ona se nosi u 

matični ured. U matičnom uredu se dobiva rodni list i domovnica, a zatim se na MUP-u 

prijavljuje prebivalište i vadi putovnica. Tek tada je moguće ići po posvojeno dijete. 

DR Kongo ne dopušta posvajanje djece homoseksualnim ili transrodnim parovima 

Ali, DR Kongo, uz suspenziju izdavanja dozvola za legalan izlazak djece radi posvajanja, ne 

dopušta posvajanje djece homoseksualnim ili transrodnim parovima. Dakle, postavlja se 

pitanje kako je homoseksualno/transrodni par Pintarić/Kraljević dobio od nadležnog 

Centra za socijalnu skrb potvrdu da su kvalificirani za posvajanje djeteta (u RH ili bilo gdje 

drugdje), a onda kako im je MUP izdao putovnicu za posvajanje djeteta iz države koja ne 

dopušta posvajanje djece homoseksualnim i transrodnim parovima? 

Kako je onda moguće da su dvije žene, LGBTIQ i ‘transpolna’ aktivistica Noah Kraljević 

koja se nekoć zvala Dalija Pintarić i njezina partnerica uspjele u Hrvatskoj dobiti sve papire 

za posvajanje djeteta iz Konga? 

>Kako je akterica afere Zambija izigrala zakone: ‘Transrodna’ osoba ne smije posvojiti 

dijete niti u Hrvatskoj niti u Kongu 

https://narod.hr/hrvatska/afera-zambija-mup-izdaje-putovnice-za-djecu-iz-dr-konga-a-ministarstvo-obitelji-ne-zna-da-su-ta-djeca-posvojena
https://narod.hr/hrvatska/afera-zambija-mup-izdaje-putovnice-za-djecu-iz-dr-konga-a-ministarstvo-obitelji-ne-zna-da-su-ta-djeca-posvojena
https://narod.hr/hrvatska/iz-dr-kongo-u-hrvatsku-je-posvojeno-180-djece-a-ministarstvo-o-njima-nista-ne-zna
https://narod.hr/hrvatska/kako-je-akterica-afere-zambija-izigrala-zakone-transrodna-osoba-ne-smije-posvojiti-dijete-niti-u-hrvatskoj-niti-u-kongu
https://narod.hr/hrvatska/kako-je-akterica-afere-zambija-izigrala-zakone-transrodna-osoba-ne-smije-posvojiti-dijete-niti-u-hrvatskoj-niti-u-kongu
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Je li točno da je iz DR Kongo u Hrvatsku posvojeno 180 djece, a da Ministarstvo obitelji 

o njima ništa ne zna? Možemo pročitati:  

„Parovi koji su već posvojili djecu iz DR Kongo tvrde da ih je u Hrvatskoj oko 180. I da su 

sva djeca posvojena na temelju iste procedure koja uključuje sudove. I u Kongu i u 

Hrvatskoj. Iako DR Kongo od 2016. ima na snazi suspenziju međunarodnog posvajanja 

djece, kako to u svom Godišnjem izvješću o međunarodnom posvajanju navodi američko 

Ministarstvo vanjskih poslova. Naime, DR Kongo je promjenom Obiteljskog zakona 15. 

srpnja 2016. suspendirao izdavanje dozvola za izlazak djece iz države radi međunarodnog 

posvajanja te je time, kako se navodi  Izvješću,  onemogućio zakonito posvajanje djece iz 

Konga. U Izvješću se također navodi da su predstavnici SAD-a imali sastanak s 

predstavnicima kongoanskog Ministarstva pravosuđa te da su ih zatražili objašnjenja oko 

rješenja o posvajanju koja, unatoč ovakvoj promjeni Obiteljskog zakona, donose kongoanski 

sudovi.“ 

Posvojiteljima bi odvjetnici iz Konga koji su posredovali u posvajanju objasnili da se djecu 

preuzima u Zambiji, zbog nesigurne situacije u Kongu. Dakle, već godinama, djeca iz DR 

Konga preko Zambije ulaze sa svojim posvojiteljima u Hrvatsku pomoću hrvatskih 

dokumenata, a da Ministarstvo rada, mirovinskog sustava, obitelji i socijalne skrbi o njima 

ništa ne zna. Putovnice bi u zračnoj luci Ndoli ili nekoj drugoj zambijskoj luci, prekontrolirali 

carinici te bi djecu i roditelje, s hrvatskim državljanstvom i urednim dokumentima, pustili da 

putuju iz Zambije u Hrvatsku. 

O kriminalnim aktivnostima vijećnice Možemo mainstream mediji ne pišu i tako pokazuju 

svoju „profesionalnost“ te brigu za djecu. 

>Zašto mediji šute da je u Zambiji zbog sumnje na trgovinu ljudima uhićena Noah 

Kraljević, vijećnica Možemo? 

Čudno je da u Plenkovićevoj „pravnoj državi“ nema evidencije o posvojenju niti 

nadzora države o posvojenoj djeci, a imamo toliko uhljeba na državnim jaslama. 

U MUP-u se pozivaju na tajnost izvida u priči koja poprima sve šire razmjere i samo 

poručuju: “… kako je hrvatska policija u suradnji s državnim odvjetništvom započela s 

provođenjem izvida te putem međunarodnih policijskih komunikacijskih kanala već zatražila 

određene provjere, a u istraživanje su uključene sve relevantne institucije.” 

https://static.jutarnji.hr/images/slike/2023/01/03/pb_27454115_640.jpg?2023-01-03-20-08-50 

Najnovija nevjerojatna izjava ministra Grlića Radmana: "Naša su očekivanja da te ljude 

puste i da se brane sa slobode. Ti ljudi nisu sigurno krivi, ali treba utvrditi tko je drugi 

kriv". Nakon ove izjave drug Grlić Radman bi trebao odstupiti ili bi ga trebalo smijeniti. 

Jasno je da se radi o kriminalnoj raboti pa treba postaviti pitanje tko drugu Grliću Radmanu 

https://narod.hr/hrvatska/zasto-mediji-sute-da-je-u-zambiji-zbog-sumnje-na-trgovinu-ljudima-uhicena-noah-kraljevic-vijecnica-mozemo
https://narod.hr/hrvatska/zasto-mediji-sute-da-je-u-zambiji-zbog-sumnje-na-trgovinu-ljudima-uhicena-noah-kraljevic-vijecnica-mozemo
https://static.jutarnji.hr/images/slike/2023/01/03/pb_27454115_640.jpg?2023-01-03-20-08-50
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daje pravo da kaže da glavni akteri afere nisu krivi?  Nakon svega što je do danas otkriveno 

jasno je da su krivi i da trebaju odgovarati kao i oni koji su im u toj kriminalnoj raboti 

pomagali.  Istraga bi trebala pojasniti ulogu sudova u Zlataru i Varaždinu koji su 

“nostrificirali” te sumnjive dokumente iz Konga, na temelju čega su dobili hrvatske 

dokumente u MUP-u. 

 

Prema dostupnim informacijama, koje su običnim smrtnicima dostupne, jasno je da se radi o 

kriminalnoj raboti, velikom skandalu kojega Plenkovićevi mainstream mediji nastoje 

zataškati.  

Ovaj skandal pokazuje još jedan primjer da državne institucije u Plenkovićevoj 

neokomunističkoj Hrvatskoj ne funkcioniraju i da Republika Hrvatska nije pravna država. Da 

je RH pravna država ovaj skandal se ne bi mogao dogoditi. Hoće li neki ministar podnijeti 

ostavku, biti smijenjen?  

Ne, neće nitko odgovarati pa će i to biti potvrda da nismo pravna država.  

„Veliki“ Hrvateki nisu se oglasili, kao i obično, da se nekome ne zamjere. 
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30. Srpski igrokaz  u centru Zagreba (9. 01. 2023.) 

 

U hotelu Westin u centru Zagreba organiziran je tradicionalni Božićni prijam Srpskog 

narodnog vijeća (SNV) u prigodi pravoslavnog Božića, 6. siječnja 2023. godine.  "Hristos se 

rodi - Vaistinu se rodi!". SNV na prijam poziva predstavnike Srpske pravoslavne crkve, 

predstavnike srbijanske vlade te promicatelje i podupiratelje „srpskog sveta“ u Hrvatskoj. 

Ove godine na prijamu bili su patrijarh Porfirije i njegova svita, ministar spoljnih poslova 

Srbije Ivica Dačić u pratnji Tanje Miščević  ministrice za eurointegracije  te ministar za 

manjinska i ljudska prava Tomislav Žigmanov (predstavnik Hrvata u Srbiji). Predstavnici 

Republike Hrvatske bili su: premijer Andrej Plenković, potpredsjednica iz redova SDSS 

Anja Šimpraga, ministar vanjskih i europskih poslova Gordan Grlić Radman i ministar 

pravosuđa i uprave Ivan Malenica. Na domjenak je bio i zamjenik zagrebačkog 

gradonačelnika Luka Korlaet. 

Predsjednik RH Zoran Milanović nije bio pozvan, Pupovac kaže da su se “malo umorili od 

pozivanja”. Tim činom je Milorad Pupovac još jednom pokazao svoju tolerantnost i 

dobronamjernost prema onima koji ne misle kao on.   

SNV-ov prijam nije vjerski događaj već izrazito politički pa se svake godine šalju srpske 

poruke Hrvatima i Hrvatskoj. Ove godine je Vučićev namjesnik Pupovac poručio Hrvatima i 

Hrvatskoj da ne smiju biti za dom spremni, da moraju tolerirati srpski govor mržnje, da 

trebaju progoniti svoje generale kao ratne zločince te da je vrijeme da se srpska agresija i 

mnogobrojni zločini zaborave. Vrijeme je za otopljenje odnosa (zadatak od Aleksandra 

Vučića) bez da Srbija prizna agresiju, preda protokole o nestalima i ubijenima, vrati  oteta 

kulturna dobra, vrati otuđenu dokumentaciju i plati odštetu Republici Hrvatskoj. 

Na domjenku SNV-a bio je i patrijarh SPC-a Porfirije. Ove godine Porfirije je bio suzdržan pa 

nije pričao kako je Hrvatska zapadna srpska pokrajina. Zvijezda srpskog igrokaza bio je mali 

Sloba, ministar spoljnih poslova Ivica Dačić, koji je došao otopliti odnose između Hrvatske i 

Srbije. Dačić je od Vučića dobio zadatak da uz pomoć namjesnika Pupovca i Tomislava 

Žigmanova otopli odnose između dvije zemlje. Na novinarsko pitanje zašto baš sada Dačić 

nije odgovorio.  

Zašto sada novi srpski igrokaz u centru Zagreba? Dačić nije odgovorio na novinarsko pitanje 

ali  odgovor nam je poznat: Srbija je izolirana i pokušava novim igrokazom ublažiti izolaciju 

u kojoj se nalazi. Plenković kao podupiratelj (vidi koliko novca izdvaja za SNV…) „srpskog 

sveta“ u Hrvatskoj  je idealan partner za ublažavanje sadašnjeg trenutka izolacije. To je razlog 

Dačićeva dolaska. Drug Plenković je pristao na novi srpski igrokaz bez da je prije toga 

zatražio službenu ispriku Vučića i njegova ministra. Plenković je zaboravio na izjavu da 

Hrvatsku treba denacifirati i da je on vodi „ustašku“ vladu. To što je Plenković prešao preko 

uvreda upućenih njemu je njegova stvar ali ne može se tako olako bez isprike preći preko 

salvi uvreda nanesenih hrvatskom narodu i državi u cjelini.  
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Prije dolaska u Hrvatsku Dačić je izjavio: „Predsjednik Srbije Aleksandar Vučić tražio je da 

napravimo konekcije sa Žigmanovom i Pupovcem, da malo odledimo odnose s Hrvatskom“. U 

Zagrebu je došao praznih ruku, bez isprike za nedavne bljuvotine koje je izgovorio, bez 

protokola o nestalima i ubijenima, bez dokumentacije vukovarske bolnice itd. U Zagrebu je 

Dačić opet lupetao:    

„Najbolji odnosi dvije zemlje u interesu su naroda i regije. Moj dolazak predstavlja snažnu 

poruku o potrebi razgovora i redefiniranja trenutnih odnosa Beograda i Zagreba. Mi po 

mnogim pitanjima ne mislimo isto, ali moramo da razgovaramo i dogovaramo se. 

 „Umjesto u mržnji, trebamo se natjecati u izgradnji mira i dobrih odnosa, odnosno da smo 

spremni sva otvorena pitanja riješiti dijalogom”. 

Da Srbi misle ozbiljno o izgradnji mira i dobrih odnosa dokaz je i najnoviji sudski proces 

četvorici hrvatskih pilota.  

Ivica Dačić pozdravio se s Plenkovićem: „Nismo si najmiliji, ali u redu je da živimo u 

miru.“ 

Zbog života u miru Srbija se naoružava, izaziva incidente na granici s Kosovom, a za 

Hrvatsku kažu da je treba denacificirati.  

Za razliku od Plenkovića domoljubni Hrvati znaju tko je Ivica Dačić, što je izjavljivao i što je 

radio (izložba u New Yorku o 700.000 ubijenih Srba u Jasenovcu, niz laži i krivotvorina). Za 

domoljubne Hrvate Ivica Dačić je nepoželjna osoba u Hrvatskoj! 

Glavne poruke od Milorada Pupovca, srpskog namjesnika u Hrvatskoj: „Treba prevladati 

stare i izbjeći nove podjele. U takvom kontekstu je važno da se utiša govor mržnje i svako ‘Za 

dom spremni’ i svako vrijeđanje stradanja jednih od drugih, svako slavljenje ratnih zločinaca 

kao heroja i svako skandiranje ubij Srbina i Hrvata.“  

Pupovac je govorio i o važnosti otvorenosti granica, posebno onih između Srbije i Hrvatske. 

SNV i Pupovac preko Novosti iskazuju svoju mržnju godinama pa je sramotno da on govori o 

utišavanju govora mržnje. Taj govor mržnje financira hrvatska vlada koju vodi Andrej 

Plenković (pogledaj izdanja Novosti tijekom zadnjih 7 godina).    

Plenković nije sudjelovao, a mogao je i trebao je, u obrani Hrvatske pa on ne zna što znači 

pozdrav Za dom spremni iz 1991. godine, godine silne srbijanske agresije na Hrvatske, 

mnogobrojnih ubojstava, ranjavanja, progona i okupacije 26% hrvatskog teritorija.  

Na mnogobrojne izrečene uvrjede i laži vodstva Srbije te srpskih predstavnika u Hrvatskoj 

drug Plenković je zaboravio. Zaboravio je na izjavu da Hrvatsku koju on vodi treba 

denacifirati i da je on „ustaša“. Umjesto da zatraži ispriku prije dolaska na prijam on dolazi 

podržati srpski igrokaz i „srpski svet“ u Hrvatskoj. Sramotno i jadno! Izdajnički! Valjda i u 

politici postoje neke granice preko kojih se ne smije prijeći!? 
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Pohvalio se drug Plenković da vodi Hrvatsku vladu 7 godina ali se nije pohvalio koliko je 

nestalih pronađeno, koliko je masovnih grobnica u tih sedam godina otkriveno, koliko je 

srpskih zločinaca osuđeno za počinjene zločine na teritoriju RH, koliko je kulturnih dobara i 

dokumenata vraćeno Hrvatskoj, nije  se pohvalio vraćenom dokumentacijom vukovarske 

bolnice, nije se pohvalio da je Hrvatskoj vraćen njen teritorij s druge strane Dunava itd. Nije 

se drug Plenković imao čime pohvaliti jer u sedam godina od Srbije nije dobio ništa. 

Najnoviji znak da Srbija želi dobrosusjedske odnose je montirani sudski proces četvorici 

hrvatskih pilota. Što kazati? Bravo druže Plenkoviću, vaša pomirba daje krupne rezultate.    

Drug Plenković i Žigmanov ne vide što pišu srpski mediji, ne vide govor mržnje i srbijanske 

laži. Ne žele vidjeti činjenice jer vode izdajničku politiku. Otkada je Žigmanov postao 

ministar ništa se u politici Srbije prema Hrvatima nije promijenilo. U Novom Sadu su 

pretučeni glumci iz Hrvatske kao jasan znak normalizacije odnosa između Hrvatske i Srbije. 

Vrijeme će pokazati je li gospodin Žigmanov obični smokvin list za Vučićevu pročetničku 

vladu.  

Plenković, podupiratelj „srpskog sveta“ u Hrvatskoj, je kazao: 

„Posebno želim zahvaliti predstavnicima SNV-a, političkim predstavnicima srpske nacionalne 

manjine u RH na podršci i lojalnosti. Utemeljili smo povjerenje koje da nam daje okvir 

suradnje i zadovoljan sam da smo napravili velike iskorake“ . 

Zaboravio je Plenković kazati koliko suradnja sa SNV-om košta porezne obveznike Hrvatske.  

"Politika koju vodimo je politika dijaloga, smirivanja tenzija, rješavanja otvorenih pitanja. 

Nikada hrvatska Vlada nije ta koja diže tenzije. Godinama smo imali tako dobre i kvalitetne 

odnose sa Slovenijom i to sa nekoliko slovenskih vlada. Što se tiče odnosa sa Srbijom, njih 

opterećuje recentna prošlost. Želimo ići korak po korak u normalizaciji odnosa na način koji 

je primjeren položaju i statusu. Nikada ne skačemo na prvu loptu". 

"Ciljevi su da Srbi u Hrvatskoj žive skladno, a da štitimo i podupiremo i financijski i 

projektno i operativno položaj hrvatske manjine u Srbiji", rekao je Plenković. 

Osvrnuo se i na poziciju Hrvata u Srbiji i što znači to što je Žigmanov član Vlade. “Hrvatska 

manjina u Srbiji dobila je novi život”, rekao je premijer.  

O čemu Plenković priča? Zamisli SANU je povukla neka svoja izdanja u kojima se svojata 

hrvatski teritorij, hrvatsku kulturu, hrvatske pisce i znanstvenike. Što je s takozvanim 

bunjevačkim jezikom?  

Sedam godina slušamo obećanja druga Plenkovića ali nema pomaka: nema podataka o 

nestalima i ubijenima, nema podataka gdje su masovne grobnice (abolirani četnici šute 

iako znaju gdje su ih ubili i zatrpali), srpski zločinci slobodno šeću Hrvatskom i rugaju 

se svojim žrtvama. To je rezultat Plenkovićeve sedmogodišnje vladavine i njegove 

pomirbe. Bravo Andrej! 

https://dnevnik.hr/vijesti/hrvatska/premijer-andrej-plekovic-odgovarao-na-pitanja-novinara---759733.html
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Milorad Pupovac zahvalio se podupiratelju SNV-a, premijeru Andreju Plenkoviću, i pomogao 

mu da nađe kovanicu od 50 centa s likom Nikole Tesle u česnici. Pupovac je kazao: „Pa 

zaslužio je jer je on sasvim sigurno među najzaslužnijima u generaciji koja je doprinijela 

tome da Hrvatska dosegne ovako duboku i potpunu integraciju u Europsku uniju. Nekako je 

prirodno s obzirom na politiku koju vodi da taj novčić od 50 centi s likom 

velikoga Nikole Tesle pripadne njemu". 

Nije potreban nikakav komentar jer sve je rečeno i jasno. Zna se koga Pupovac hvali!  

Igrokaz su platili porezni obveznici Hrvatske kao i sve dosadašnje. 

O tempora, o mores! 

 

  



 

141 
 

31. Čime se Plenković ne hvali, a trebao bi (21. 01. 2023.) 

 

 

Nestala jahta 

Prije tri mjeseca iz marine u Betini nestala je „blokirana“ jahta ruskog oligarha. Jahta (Irina 

VU) od 35 metara bila je na suhom vezu u Betini.  

Pokazalo se da je jahta Irina VU otišla iz Betine 6. listopada 2022. godine.  Prije više od sto 

dana! Novinarima je rečeno da je jahta najnormalnije otišla iz Betine, "isplovila sasvim 

regularno, s urednim nalogom, kapetanom i posadom"! 

Prema internetskom servisu koji satelitski vrlo precizno prate kretanje brodova...‘Irina VU‘, 

jahta za odmor iz 2012. godine (Sunseeker Predator 115), isplovila je iz betinske marine 6. 

listopada 2022. godine u 10.14, a 9. listopada oko podneva bila u turskoj egejskoj luci Didim. 

Od 11. listopada u 8.35 - ‘Irina VU‘ je izvan dometa! 

 

Jahta "Irina VU" plovi pod hrvatskom zastavom, luka upisa je Split. Upisan vlasnik broda je 

tvrtka "Leraux Yachts (Cayman) Limited, poduzeće registrirano na karipskim Kajmanskim 

Otocima, na adresi Windward 3, Regata office park, P.O. Box 1350, Ky1-1108, 1350 Grand 

Cayman, identifikacijski broj tvrtke ID 44295955709.  

Rupe su goleme, odgovora još nema, ali pitanja su jasna: kako je moguće da jahta od 35 

metara, koju je država članica NATO-a, EU-a i schengenskog protokola – jedna od "top 15" 

elitnih svjetskih zemalja – zapečatila, plombirala, zaustavila, izolirala, oblijepila, 

zapriječila... odlukom državnog tijela u kojem sjede dužnosnici svih mogućih službi nadzora, 

progona, obavještajnih agencija i slično, kako je moguće da ta hrvatska jahta "Irina VU" 

samo ode?! 

Kako je moguće da je zapečaćeni brod neopaženo prošao – slikovito rečeno – tri razine: 

područje betinske marine, područje šibenske Lučke uprave i državnu granicu, prolaz kod 

granične pomorske policije u Dubrovniku? 

Pa se u javnosti sada sve glasnije govori da brod možda uopće nije ni bio pod sankcijama, 

odnosno da one nisu zavedene ni u kakav sustav i da je jahta zapravo najnormalnije otplovila 

iz svoje zemlje Hrvatske još jesenas, prije najmanje sto dana. Odnosno, da pomorska 

granična policija u Dubrovniku nije ni imala razloga zadržavati brod koji nije bio u 

"crvenom" režimu. 

Ministar Butković priznao je da je napravljen propust i za sada je podijelio tri otkaza. Lijep 

primjer kako rade državne institucije i dužnosnici RH. 

Nešto je trulo u Plenkovićevoj „europskoj“ Hrvatskoj, zar ne?! 
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Posvajanje ili „posvajanje“ djece 

Četvoro djece iz DR Kongo dobilo hrvatske dokumenta na neviđeno! Kako i zašto na 

neviđeno i bez zdravstvenog pregleda. Osmoro hrvatskih građana je u Zambiji uhićeno i 

optuženo pod sumnjom da  trguju djecom. Optuženi su da su pokušali prodati  (iskorištavati) 

djecu: Beatrice Magić, Mariellu Kalinde Immović Subošić, Jonu Asnate i Jeana Val 

Kraljevića. Djeca su protuzakonito postala hrvatski državljani!?  

>Afera Zambija: Osmero Hrvata optuženo za pokušaj trgovanja djecom 

Mainstream mediji i raznorazni aktivisti kao i ministarstva (vanjskih i unutarnjih poslova) 

pokušavaju opravdati postupak optuženih zanemarujući pri tome niz činjenica: da DR Kongo 

nije potpisnica Haške konvencije o usvajanju djece, da su „posvojitelji“ upitni (transrodne 

osobe), da su ishodili dokumente u Zlataru, a ne u mjestu prebivališta pa su na taj način do tih 

dokumenata došli protuzakonito, nije poznato zdravstveno stanje djece (zaraženi, nasljedne 

bolesti).  

Sa slučajem u Zambiji pokazalo se da medijima sada nije važno mjesto prebivališta. Nakon 

nekoliko tjedana pokušaja dolaska do podataka jesu li i na koji način optuženi u Hrvatskoj 

dobili dozvolu za posvajanje djece iz Konga, objavljeno je kako je odluku posvojenju djece iz 

Konga za tri od četiri para donio Sud u Zlataru (Krapinsko-zagorska županija). No, prema 

dostupnim informacijama, nitko od ta tri para nema prebivalište na tom području, a za četvrti 

par odluku je donio Sud u Varaždinu. No, medijima u Hrvatskoj u ovom slučaju prebivalište 

nije važno. 

Prof. dr. sc. Dubravka Hrabar s Katedre za obiteljsko pravo Pravnog fakulteta u Zagrebu, 

istaknula je kako Sud u Zlataru nije smio odlučivati o ovim slučajevima ukoliko te osobe 

nemaju prebivalište na tom području. 

“U odnosu na nadležnost hrvatskih sudova, Zakon o međunarodnom privatnom pravu je 

jasan. Postupak priznanja strane sudske odluke izvanparnični je postupak te se, prema čl. 72. 

st. 1., mjesna nadležnost (sud u Zlataru ili bilo kojem drugom gradu u RH) određuje prema 

prebivalištu stranke. Daljnje odredbe primjenjuju se ako stranke nemaju prebivalište u 

Hrvatskoj, no čini se da to nije slučaj kod ovih “kongoanskih posvojenja”. Činjenica je da se 

prebivalište i uobičajeno boravište relativno lako mijenja. Jesu li ti posvojitelji doista i 

promijenili svoje prebivalište kako bi stekli nadležnost zlatarskog odnosno varaždinskog 

suda, ne znam‘”, objašnjava prof. Hrabar za  Večernji list i time ukazuje na neznanje sutkinje 

Općinskog suda u Zlataru. 

Saborska zastupnica Vesna Vučemilović ističe kako je interesantno što je u proteklih pet 

godina 68 rješenja iz DR Konga priznato na hrvatskim sudovima, od čega trećina na 

Općinskom sudu u Zlataru! 

Zašto su ta tri para, koja su, navodi se u medijima, zapravo iz Zagreba, išla upravo u Zlatar na 

sud? Zašto mainstream medijima ta činjenica nije važna? 

Vesna Vučemilović pita kada će DORH istražiti slučaj „posvojenja“ djece iz DR Kongo 

budući da je "afrikanista" iz HRT-ove emisije Otvoreno javno priznao sudjelovanje u trgovini 

https://narod.hr/hrvatska/afera-zambija-osmero-hrvata-optuzeno-za-pokusaj-trgovanja-djecom
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djecom iz DR Konga. On je u svojoj izjavi potvrdio da se u jednom slučaju predaje 

kongoanskog djeteta hrvatskom državljaninu obratio sudioniku mafije koji je po potrebi 

osigurao djetetu kongoansku putovnicu u roku dva dana. 

>Afera Zambija: MUP izdaje putovnice za djecu iz DR Konga, a Ministarstvo obitelji ne 

zna da su ta djeca posvojena 

>Aktivist za dječja prava iz Konga: Ne možeš s djetetom u Zambiju. Službenici koji to 

dopuštaju dio su mafije 

Prof. dr. sc. Branka Rešetar, Pravni fakultet, Osijek: Postoji fenomen tzv. pranja djece 

„Meni logika govori da su građani koji su se uputili već utabanim stazama posvojiti djecu 

iz DR Konga zapravo vjerovali u svoju državu Republiku Hrvatsku koja je u prethodnih 10 

godina donijela 130 odluka kojima je priznala odluke kojima se posvajaju djeca iz Konga. 

Djeca su posvojena, dovedena u Hrvatsku, tu žive već desetak godina ili nešto manje. Prema 

tome, meni logika govori da su oni vjerovali u institucije i sve ono što se događalo prethodnih 

deset godina i zapravo su išli istim putem po djecu u Kongo“, rekla je prof. dr. sc. Branka 

Rešetar, Pravni fakultet, Osijek. 

Pitanje novinara: „Na koje načine najčešće dolaze djeca u sirotišta u Demokratskoj Republici 

Kongo, tko ih u njih dovodi? U kojoj su mjeri njihovi biološki roditelji zbog siromaštva 

izloženi manipulacijama ljudi koji na njima žele zaraditi?“ 

Odgovor prof. Rašetar: „ Kad su u pitanju sirotišta u Kongu i tim nerazvijenim zemljama, 

posebno onima koje nisu potpisnice Haške konvencije, moramo razumjeti fenomen tzv. pranja 

djece koje se događalo od 2006. naovamo. Vjerojatno se događalo i ranije ali se na globalnoj 

razini problematiziralo od tada u Gvatemali, nekim afričkim državama, u Kini, u Južnoj 

Koreji, odnosno problematiziralo se posvajanje iz tih zemalja. Sirotište je samo jedan korak u 

svim onim fazama koje treba proći u tzv. fenomenu pranja djece. Dakle prvi korak u toj jako 

ružnoj, kriminalnoj priči je da se djeca ili kupe od roditelja ili da se roditelji prevare, 

prisilno daju pristanak da djeca idu u nekakve institucije gdje će imati prehranu, 

školovanje ili da će biti odvedeni u zapadne bogatije zemlje gdje će također biti školovani, 

gdje će živjeti, pa čak do te mjere da će roditelji kasnije za njima doći u Europu ili SAD. To 

je prvi korak. Drugi korak je falsificiranje dokumenata djece. Treći korak je brisanje svih 

podataka o njihovom porijeklu. Zadnji korak je smještanje djece u sirotišta. Kada je dijete u 

sirotištu pretpostavlja se da nema roditelje. Tada zapravo nastupa posvojenje u čijoj 

pozadini je kriminal i prodaja djece, eksploatacija djece čega, to moram naglasiti, niti su 

svjesna djeca, a vrlo često niti ljudi koje dolaze iz zapadnih zemalja posvojiti tu djecu, 

objasnila je prof. Rešetar. 

Profesorica Gordana Buljan Flander pita: „Kako je netko tko je tek u postupku može biti 

podoban za posvojenje?; A gdje je period adaptacije? Što ako djeca ne odgovaraju 

očekivanjima i željama posvojitelja?“ Od ministarstava i institucija nema odgovora na 

postavljena pitanja.   

https://narod.hr/hrvatska/afera-zambija-mup-izdaje-putovnice-za-djecu-iz-dr-konga-a-ministarstvo-obitelji-ne-zna-da-su-ta-djeca-posvojena
https://narod.hr/hrvatska/afera-zambija-mup-izdaje-putovnice-za-djecu-iz-dr-konga-a-ministarstvo-obitelji-ne-zna-da-su-ta-djeca-posvojena
https://narod.hr/hrvatska/aktivist-za-djecja-prava-iz-konga-ne-mozes-s-djetetom-u-zambiju-sluzbenici-koji-to-dopustaju-dio-su-mafije
https://narod.hr/hrvatska/aktivist-za-djecja-prava-iz-konga-ne-mozes-s-djetetom-u-zambiju-sluzbenici-koji-to-dopustaju-dio-su-mafije
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Mainstream mediji, ministarstva RH i druge Plenkovićeve institucije ne komentiraju činjenicu 

da je Noah promjenom spola zaobišao zakon (transseksualnim i homoseksualnim parovima 

zabranjeno posvajanje djece prema zakonima DR Kongo)? 

“Naime, s obzirom da ‘transrodne’ osobe ne mogu posvojiti dijete ni u Hrvatskoj ni u DR 

Kongo, a Noah Kraljević je prema hrvatskim zakonima kao osoba ženskog spola dobila 

zakonite dokumente s oznakom muškog spola, nalaze li se Noah Kraljević (45) i njezina 

partnerica Ivona (36) u Matici vjenčanih osoba ili u registru životnog partnerstva?”, pisali 

smo Ministarstvu, na što smo dobili očekivani birokratski odgovor koji podrazumijeva zaštitu 

osobnih podataka. (Posted on 16 siječnja, 2023 by hrvatskepraviceblog) 

 

Naknadno je otkriveno da je zakon „zaobiđen“ jer je Noah promijenio spol te ozakonio svoju 

vezu u Evangeličkoj (luteranskoj) crkvi u Zagrebu krajem 2019. godine. Noah Pintarić, koji je 

promijenio spol u djelomičnoj tjelesnoj tranziciji, sklopio je vjerski brak u navedenoj crkvi, 

prema dokumentima dostupnim redakciji portala Narod.hr. Nakon vjenčanja Pintarić je 

prezime promijenio u Kraljević po svojoj supruzi. 

Protestantske crkve ogradile se od vjerskog ‘vjenčanja’ dvije biološke žene – Noah i Ivone 

Kraljević (narod.hr 20. siječnja 2023.) 

>Prof. Hlača: Zakon DR Kongo homoseksualcima i transseksualcima zabranjuje 

posvajanje 

>Profesorica obiteljskog prava o nedovoljnoj suradnji RH s Haškom konferencijom 

glede posvojenja 

 

Jedan komentar na aferu Zambija:  

Nekako uzalud očekujem kolumnu j* vas Afrika 

Vlatka Magdalena: „Zamoljena sam ovaj komentar na portalu jutarnjeg objaviti javno. Iz više 

nego opravdanog razloga. Stoga to i činim. 

Nije Istina da je rubno nezakonita nego je totalno nezakonita. Za nas pravnike makar nas bila 

šačica profesionalaca i legalista stvar je potpuno jasna. Koliko god se trudili umotati 

celofana i namiriti mašnica postupak je nezakonit a dokumenti krivotvoreni. Ovo je pravna 

situacija koja ne trpi kojekakva kvazi tumačenja po narudžbi. Ovdje je grubo prekršen sve i 

jedan uvjet a kamoli kumulativno ispunjenje uvjeta propisanih Međunarodnim privatnim 

pravom. 

 Ovdje je zgažen Obiteljski Zakon i Zakon o općem upravnom postupku. Ovdje je priznat 

valjanim akt izravno nezakonit u zemlji donositeljici koliko god se trudili dokazat da ih 

sadržaj akta ne obvezuje, ako je tako onda mogu priznat i neki akt koji sadržajem daje 

dopuštenje da se nekog liši života. Ovdje nema govora o dobroj vjeri, ovdje je izigran svaki 

spomen empatije i dobrobiti djeteta. 

https://narod.hr/hrvatska/prof-hlaca-zakon-dr-kongo-homoseksualcima-i-transseksualcima-zabranjuje-posvajanje
https://narod.hr/hrvatska/prof-hlaca-zakon-dr-kongo-homoseksualcima-i-transseksualcima-zabranjuje-posvajanje
https://narod.hr/hrvatska/profesorica-obiteljskog-prava-o-nedovoljnoj-suradnji-rh-s-haskom-konferencijom-glede-posvojenja
https://narod.hr/hrvatska/profesorica-obiteljskog-prava-o-nedovoljnoj-suradnji-rh-s-haskom-konferencijom-glede-posvojenja
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Možete vi mediji slobodno uzet perušku pa milkiti ovaj kriminal on neće zbog vas u stručnom 

smislu manje smrditi. I još dramatičnije copy -paste komentara na telegramove valcer 

varijacije na temu da ne umaram prste. Mozak ne umaram. Stav mi nije umoran. Načelo 

zakonitosti nije ničija privatna prćija. Dužnik sam svojoj struci i svim časnim profesorima i 

kolegama pravnicima i zato ne mogu od šutjeti i neću. 

Pazi ti to Zambijske vlasti osporavaju zakonitost Kongoanskog posvojenja dakle druge 

države, a evo vidi čuda samo nama ništa nije sporno, još ona neka nadobudna koza, biva 

sutkinja, sinoć veli da gdje bi oni stigli da znaju tuđe zakone. I to lupi mrtva hladna i ostade 

živa s par kila farbanog cementa na obrazima, bez obraza, i to u udarnom terminu emitiranja. 

Ne znaju ni svoje zakone. 

Dragi moji New age kvazi pravnici i nadri suci, kao pravnik i sudac bivšeg omraženog kova, 

mislim da vi možda i ne morate znati ništa, osim raditi štetu, nemate pojma o domaćem pravu 

gdje bi znali tuđe, ne bi da ste kod šustera natukli diplome, a gle čuda, čitajte i plačite i divite 

se pametnjakovići uobraženi bez zrna soli i srama, Zambijski pravnici tamo negdje Bogu iza 

nogu, ljuljajući  se na lijanama, ne da moraju znati pravo strane zemlje, već ga znaju i na 

vašu sramotu vrlo djelotvorno štite pravni poredak. 

Dalje.. 

Kaže famozni telegram koji se diči istraživačkim novinarstvom,  a ovdje ne zna jel bi piškili ili 

bi kakili , očito su turbo nabrijani na istinu samo kad su u pitanju HDZ-ovci. Ostale milke, 

samo što ne plaču nad sudbinom ove 8-morke koja je za ovu avanturu života izdvojila na 

tisuće eurića. Eto lijekovi, slomovi živčića i tako to. Ko nije znao. Sve su znali i pristali na 

krijumčarenje jer su bili sigurni da opasnosti nema i da bude brzo. Od kataloga do stola. 

Jedan sudac,  jedan odvjetnik, jedan liječnik. 

Ajde molim te maglu prodavat mami doma. Pred zakonom svi smo isti i Amen. Nema lijevih i 

desnih samo lopovi, na lijevo i na desno i u centar. 

Djeca Hrvatski  državljani kažeš malo morgen. Krivotvoreni dokumenti, nezakonito 

posvojenje, kaže Zambija što se iz aviona vidi ma s Marsa, ali u ovoj kora od banane državi, 

kontra svega i zeru zdravog razuma, dokumenti valjani, posvojenje zakonito na kuku lele 

spasimo siromahe, dobra vjera, interes djece, jel morete još kaj slagat licemjeri smrdljivi, 

pohlepni, sram vas bilo, koja li je to vrsta pravne valjanosti, neka nova, New age valjanost. 

Posjet djeci nije moguć s obzirom na to da zambijske vlasti osporavaju zakonitost postupka 

posvojenja, a samim time i hrvatsko državljanstvo djece. 

Zambijo moj naklon, hvala ti pokazali ste svu bijedu, sav očaj, i potpuni debakl pravne države 

nazovi Europske Hrvatske. Srami se pred cijelom EU. Niti jedna država se ovako nije 

osramotila. Niti jedna. Hrvatska Država bezakonja otvorenih granica. Svakog slavlja 

dostojni. 

Vlatka Magdalena hvala! 

Lili Benčik/ hrvatskepravice 
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Sve je rečeno i nije potrebno ništa dodati. Treba ponoviti:  

„Zambijo moj naklon, hvala ti pokazali ste svu bijedu, sav očaj, i potpuni debakl pravne 

države nazovi Europske Hrvatske. Srami se pred cijelom EU. Niti jedna država se ovako 

nije osramotila. Niti jedna. Hrvatska Država bezakonja otvorenih granica. Svakog slavlja 

dostojni.“ 

Drug Plenković se ne hvali gore navedenim, a trebao bi jer slučaj pokazuje rezultate njegova 

sedmogodišnjeg rada kao premijera. 

Ministarstvo: Javne isprave izdane u Kongu nisu prošle punu legalizaciju 

Kako nam je potvrdilo Ministarstvo vanjskih i europskih poslova, ”DR Kongo nije zemlja 

ugovornica Konvencije o ukidanju potrebe legalizacije stranih javnih isprava (Haag, 5. 

listopada 1961.) te je za korištenje javnih isprava DR Konga u pravnom prometu u RH 

prethodno potrebno provesti postupak njihove pune legalizacije”. 

A taj postupak, kako nam je potvrđeno, nije odrađen u niti jednom od ova četiri postupka 

posvajanja. 

Ispada dakle, da je prvi papir, onaj o posvajanju sa suda u Kongu, zapravo nelegalan u 

RH, tj. nije prošao ”postupak pune legalizacije”. 

Pitanje je kako je onda, unatoč tome, hrvatski sud potvrdio dokument o posvajanju iz 

Konga temeljem kojeg su djeca kasnije i upisana kao hrvatski državljani i dobila su sve 

valjane dokumente? 

Dosadašnja saznanja pokazuju da su državne institucije Republike Hrvatske aktivno uključene 

u protuzakonska „posvajanja“ djece iz Konga. Plenković se nije pohvalio, a trebao je, 

sudjelovanjem Hrvatske u „posvajanju“ djece (trgovini djecom iz DR Kongo).  

 

Mediji javljaju da je u Plenkovićevoj „europskoj“ Hrvatskoj pod istragom 13 agenata 

VSOA-e! (Jutarnji list 19. 01. 2023.) 

 Ljudi moji je li to moguće? 

Objava Jutarnjeg lista: „Ured vijeća za nacionalnu sigurnost i USKOK već više od šest 

mjeseci provode istragu o financijskim malverzacijama unutaVSOA-e, a rezultat skandala je 

iznuđena ostavka ravnatelja agencije, generala Kindera, nakon što je predsjednik Zoran 

Milanović pokrenuo proces njegove smjene. 

VSOA je praktički obezglavljena nakon što je njen ravnatelj prije tri mjeseca podnio ostavku. 

Sve to događa se u trenutku kada bijesni rat u Ukrajini, kada je sve više dokaza da Rusija 
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novo krizno žarište želi otvoriti u Bosni i Hercegovini, a na Kosovu, gdje je više od 100 

hrvatskih vojnika, stanje se konstantno komplicira, navodi dnevnik. 

U takvoj situaciji vojni obavještajni sustav je u velikim problemima, a nacionalna sigurnost je 

zbog toga direktno ugrožena. A rješenje cijelog slučaja se ne nazire. 

Prema informacijama Jutarnjeg lista, istraživanjem UVNS-a i USKOK-a obuhvaćeno je 13 

djelatnika VSOA-e za koje se sumnja da su pronevjerili oko dva milijuna kuna službenih 

sredstava namijenjenih za rad u misijama u Poljskoj, Litvi i Libanonu. Među osobama koje su 

pod istragom najvjerojatnije je i sam ravnatelj VSOA-e, general Kinder. 

Također postoje sumnje da je dio vojnih agenata službena sredstva trošio za prikupljanje 

bezvrijednih informacija, a novac koji su pravdali plaćanjem informatora stavljali su sebi u 

džep. 

Kako doznaje dnevnik, nitko od agenata koji su pod istragom nije suspendiran. Dapače, neki 

od njih su u međuvremenu čak i napredovali, pa je primjerice jedna od osoba pod istragom 

upućena u našu misiju pri NATO-u. 

Cijeli slučaj je otkriven tijekom unutarnjeg nadzora koji je proveo Ured Vijeća za nacionalnu 

sigurnost, da bi potom bio proveden još jedan, detaljniji nadzor, a nakon utvrđenih 

nepravilnosti izdan je nepovoljan nalaz o radu VSOA-e. O utvrđenim pronevjerama UVNS je 

obavijestio državno odvjetništvo, a u istragu se prije dva mjeseca uključio i USKOK. 

Prema dostupnim informacijama, predistražni postupak i dalje traje, a za to vrijeme, prema 

tvrdnjama sugovornika Jutarnjeg lista, unutar Agencije vlada priličan kaos. 

 

Plenki i Zoki su oduševljeni postojećim sigurnosnim stanjem države! 

 

Slučaj poduzetnika iz Koprivnice 

I ovo se događa u Hrvatskoj: Porezna obrtniku krivo obračunala PDV, 20 mjeseci ga bez veze 

držali u blokadi. Poduzetnik je na sudu uspio dokazati pogrešku Porezne uprave; dosuđeno je 

da mu država isplati odštetu.  Ana Raić Knežević, 02. 09. 2021. 

Poduzetnik iz Koprivnice dokazao je na sudu da mu je Porezna uprava 20 mjeseci nezakonito 

blokirala račun. Teretili su ga za nešto više od 200 tisuća poreznog duga, iako su zapravo pri 

obračunu ozbiljno pogriješili. Završio je i na poreznoj listi srama. 

“Dvadeset mjeseci brojni ljudi su na listi poreznih dužnika čitali moje ime iako sam govorio 

poreznicima da su napravili grešku kod obračuna PDV-a”, navodi poduzetnik koji je ovih 

dana dobio nepravomoćnu presudu u svoju korist na Općinskom sudu u Koprivnici. Zbog 

greške Porezne uprave u pitanje je bila dovedena i egzistencija njegove obitelji. Naime, tih 20 
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mjeseci pod blokadom nije mogao raditi, nije mogao konkurirati na natječajima, nervirao se, 

na kraju mu se i zdravlje ozbiljno narušilo.  

Plenković se zaboravio pohvaliti, a trebao je, slučajem poduzetnika iz Koprivnice. 

Mnogo je truleži u Plenkovićevoj neokomunističkoj Hrvatskoj. Strukturne reforme su 

izostale, demografska situacija je katastrofalna, zdravstveni sustav se raspada, pravosuđe je 

rak rana hrvatske države, državne institucije loše rade svoj posao, nacionalna sigurnost je 

ugrožena, zbrinjavanje otpada ne funkcionira, inflacija je previsoka, nitko nema podatke tko 

je i što je kupio u Hrvatskoj, nitko nema podatke koliko stranaca „dela“ turističku djelatnost u 

kupljenim kućama itd.  

Drug Plenković se ne hvali gore navedenim “europskim“ stanjem nacije već se hvali 

upokojenjem kune. Ima mnogo primjera nefunkcioniranja (lošeg funkcioniranja) državnih 

institucija čime se drug Plenković ne hvali, a trebao bi zbog istine i pravne države.  
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32. HUBOL i HLK promašili metu (23. 01. 2023.) 

 

Optužiti prof. Gordana Lauca i Nenada Bakića za poticanje na govor mržnje  promašeno je. 

Optužiti prof. Gordana Lauca i Nenada Bakića za povećanu smrtnost od covida-19 

nedopustivo je.  

Profesori Gordan Lauc i Nanad Bakić dovoljno su sposobni da se brane sami pa ih stručno ne 

ću ni pokušati braniti ali im javno dajem podršku. Da ne bi bilo zabune nisam antivakser, 

cijepljen sam tri puta, prebolio sam blagu formu covida-19. Po pitanju cijepljenja poštivao 

sam preporuku da se stariji (stari) trebaju cijepiti. Cijepiti se u 70 godini života ili cijepiti se u 

15, 20, 25 godini života nije isto. Pred mladima je budućnost i briga za potomstvom pa je 

briga što će cjepivo napraviti u njihovu tijelu i životu opravdana. Stručno/znanstveno 

propitivanje učinaka novog cjepiva na ljudski organizam je opravdano i poželjno pa ga treba 

podržati, a ne blokirati kao što se dogodilo za vrijeme pandemije covidom-19. Za vrijeme 

pandemije covidom-19 kritički stručno/znanstveno propitivanje o cjepivu bilo je cenzurirano, 

a znanstvenici i liječnici koji su izražavali sumnju u cjepivo bili su etiketirani i proganjani. 

Umjesto javne stručne i znanstvene rasprave bila je blokada koja je u javnosti izazvala veliku 

sumnju po pitanju cjepiva, opravdanosti cjepljenja djece i mladih te pristupa pandemiji covid-

19. (masovno zatvaranje). Cenzura, etiketiranje i progon onih stručnjaka i znanstvenika koji 

su izražavali sumnju u svrsishodnost cijepljenja djece i mladih su u javnosti stvorili sliku da 

nešto nije u redu i uslijedili su prosvjedi takozvanih antivaksera…  

HUBOL prozvao Lauca i Bakića, nazivaju ih antivakserskim guruima 

Izvršni odbora Hrvatske udruge bolničkih liječnika (HUBOL) izdao je priopćenje za javnost u 

kojem su kritizirali  (optužili) Nenada Bakića i Gordana Lauca zbog stavova u vezi s 

pandemijom koronavirusa. HUBOL navodi da su Lauc i Bakić pokrenuli hajku mržnje na 

liječnike i znanstvenike:   

“Hrvatska udruga bolničkih liječnika smatra kako su profesor Gordan Lauc i poduzetnik 

Nenad Bakić svojim antiznanstvenim, nestručnim izjavama i pogrešnim, manipulativnim 

tumačenjima medicinskih problema vjerojatno naštetili zdravlju hrvatskih građana i 

značajno, u protekle tri godine, pridonijeli urušavanju njihovog povjerenja u zdravstvo, 

medicinu i znanost. Kroz hiperprodukciju Facebook objava i medijskih istupa Lauc i Bakić 

sustavno su podjarivali postojeće strahove kod građana, zlonamjerno minimizirali opasnost 

od covida-19 i huškali građane na liječnike i znanstvenike. Ovi heroji teoretičara zavjera i 

zadrtih antivaksera su bildali Facebook lajkove, bešćutno pri tome doprinoseći većoj 

ugroženosti zdravlja i života naših sugrađana. 

Hrvatska ima tragičnu stopu smrtnosti od koronavirusa, treću najveću u Europskoj uniji, 

poslije Bugarske i Mađarske1, a po cijepljenosti je među pet najlošijih država. Razlozi ovako 

visoke smrtnosti su niska razina cijepljenosti stanovništva, loše upravljanje epidemiološkim 
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mjerama od strane vlasti i ponašanje dijela stanovništva koji se nedosljedno ili nepotpuno 

pridržavao mjera. Svojim kontinuiranim javnim istupima Lauc i Bakić poticali su otpor spram 

epidemioloških mjera, odgovarali građane od cijepljenja i utjecali na odluke vlasti u 

upravljanju epidemijom. Ova dvojica antivakserskih gurua su tako, nažalost, vjerojatno 

pridonijela visokoj smrtnosti od covida-19 u Hrvatskoj. Itd.“ 

„Bakić  je, prema navodima Lauca, otvorio web stranice na kojima objavljuje fotografije, 

životopise i izjave liječnika i znanstvenika. Cilj njegovih aktivnosti je, čini se, pokretanje 

javnog linča liječnika i znanstvenika koji su, dok je on širio dezinformacije po Facebooku, 

dnevno liječili teško oboljele sugrađane ili svojim javnim djelovanjem zdravstveno 

prosvjećivali stanovništvo kako bi se smanjilo širenje pandemije i sačuvali ljudski životi. 

Rezultati njegovih aktivnosti su vidljivi u prostačkim i bijesnim komentarima na Facebooku, 

kao i u porukama nasilja i mržnje pojedinih antivaksera na medijskim portalima. 

Ministar Beroš također ima odgovornost progovoriti o verbalnom nasilju i prijetnjama 

fizičkim nasiljem kojemu su, kao posljedica javnog djelovanja Bakića i Lauca, izloženi 

liječnici. Šutnja institucija o govoru mržnje potkopava stabilnost našeg društva. 

Lauc i Bakić već tri godine siju antiznanstvene laži i kaos i potiču bijes kod građana. Govor 

mržnje koji šire spram liječnika i znanstvenika te hajka na koju potiču antivaksere, očekivano 

su proizveli bujicu verbalnog nasilja usmjerenu na liječnike kao i hrpu poruka s prijetnjama 

fizičkim nasiljem i smrću. HUBOL savjetuje svim kolegicama i kolegama liječnicima da 

prijetnje nasiljem, od anonimnih ili imenovanih osoba, shvate vrlo ozbiljno i prijave MUP-u. 

Mnogi liječnici su već podnijeli kaznene prijave protiv počinitelja takvih djela. 

Svako društvo ima narcisoidne pojedince, slobodne od trunke savjesti i društvene 

odgovornosti. Razlika između tolerantnih, stabilnih i modernih društava i nestabilnih 

društava, punih javno prisutne mržnje, je u tome kako se spram govora mržnje odnose 

institucije tog društva”, navodi se u priopćenju. 

https://n1info.hr/vijesti/hubol-prozvao-lauca-i-bakica-nazivaju-ih-antivakserskim-guruima/ 

Prof. Gordan Lauc i Nenad Bakić trebaju tužiti HUBOL zbog gore iznesenih optužbi (ničim 

dokazanim) i klevata da su oni poticali na govor mržnje i da su krivi za veću smrtnost od 

covida-19 u Hrvatskoj. Ima li HUBOL točne podatke o onima koji su zaista (isključivo) umrli 

zbog infekcije covidom-19 i podatke o onima kojima je infekcija covidom-19 pogoršala 

njihovo loše zdravstveno stanje i dovela do smrtnog ishoda. Ako HUBOL nema točne 

podatke o navedenom (a nema) onda je besmisleno iznijeti gore navedene optužbe.   

Neprihvatljivo je optužiti Lauca i Bakića za poticanje govora mržnje na društvenim mrežama 

jer oni svojim propitivanjem pristupa pandemiji covidom-19 nisu poticali nikoga na mržnju. 

Gordan Lauc i Nenad Bakić su znanstvenici, ako nisu bolji sigurno nisu gori od režimskih 

https://n1info.hr/tag/covid/
https://n1info.hr/tag/nenad-bakic/
https://n1info.hr/vijesti/hubol-prozvao-lauca-i-bakica-nazivaju-ih-antivakserskim-guruima/
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znanstvenika. Na društvenim mrežama imamo silan govor mržnje bez obzira o čemu se radi: 

sportu, kulturi, politici, pozdravu ZDS, društvenim zbivanjima itd. Oni koji bi trebali taj 

govor mržnje kontrolirati i spriječiti ne rade ništa. Glavni krivci za govor mržnje su 

Ministarstvo kulture i medija te vlasnici portala. Svatko odgovara za svoje postupke i svoje 

objave pa tako i za govor mržnje. Faktograf vrši selektivnu cenzuru, cenzurira istinu i sve ono 

što se ne uklapa i njihov ideološki svjetonazor. Takvo ponašanje državne institucije ne 

propituju niti sankcioniraju. Tko dopušta lažne profile i govor mržnje? Dopuštaju državne 

institucije i ministarstva kada to njima odgovara. HUBOL i HLK su svoje kritike uputile na 

krivu adresu jer Lauc i Bakić ne šire niti potiču govor mržnje već preispituju kao i mnogi 

drugi opravdanost covid mjera u Hrvatskoj i u svijetu. Kao znanstvenicima i stručnjacima 

dužnost im je propitivati. Oni koji bi trebali pobrisati lažne profile, spriječiti krađu identiteta i 

uvesti red nisu napravili ništa, a trebali su. To im je bila dužnost! HUBOL i HLK su za govor 

mržnje na društvenim mrežama i u javnosti trebali prijaviti Ministarstvo kulture i medija, 

vlasnike portala i tiskovina koje šire govor mržnje, a ne Lauca i Bakića. 

Što HUBOL i HLK kažu na govor mržnje na društvenim mrežama i u medijima u slučaju 

Matijanić? 

Profesor Gordan Lauc odgovorio je HUBOL-u.  

https://kamenjar.com/gordan-lauc-moj-odgovor-lobistima-covid-cartela/ 

Prof. Lauc piše između ostaloga : „U pandemiji su pojedini liječnici nastupali kao prodajni 

predstavnici industrije pandemije i svoje osobne interese su stavili ispred zdravlja društva. 

Sada, kada su u svijetu počele ozbiljne istrage tijekova novca, pojedinci su se uznemirili i 

pokušavaju ušutkati sve one koji podsjećaju na ono što su radili, ili dokumentiraju njihove 

konkretne izjave poput stranice pandemija. hr 

Nažalost, u tome se služe notornim neistinama. Primjerice, ja više od 10 godina vrlo aktivno 

promoviram cijepljenje, a osobno sam se cijepio i protiv covida te stalno naglašavao da je 

jako važno da se svi stariji i rizični cijepe. Etiketirati mene “antivakserskim guruom”, ili 

“herojem antivaksera” je naprosto suludo. S druge strane, činjenica je da sam upozoravao 

da nema nikakvog smisla da se cijepe zdrava djeca i mladi, te oni koji su prethodno već 

preboljeli covid. Nažalost, te moje izjave ugrožavale su profite covid-kartela i zato me njihovi 

lobisti već skoro dvije godine „ itd.  

https://www.hlk.hr/hlk-podnijela-kaznenu-prijavu-protiv-lauca-i-bakica-zbog-poticanja-na-

mrznju.aspx 

https://www.novilist.hr/novosti/hrvatska/lauc-i-bakic-prijavljeni-zbog-sirenja-mrznje-prema-

lijecnicima-evo-kako-se-prozvani-dvojac-brani/ 

„Hrvatska liječnička komora (HLK) podnijela je kaznenu prijavu protiv znanstvenika 

Gordana Lauca i poduzetnika Nenada Bakića zbog javnog poticanja na mržnju protiv 

https://kamenjar.com/gordan-lauc-moj-odgovor-lobistima-covid-cartela/
https://www.hlk.hr/hlk-podnijela-kaznenu-prijavu-protiv-lauca-i-bakica-zbog-poticanja-na-mrznju.aspx
https://www.hlk.hr/hlk-podnijela-kaznenu-prijavu-protiv-lauca-i-bakica-zbog-poticanja-na-mrznju.aspx
https://www.novilist.hr/novosti/hrvatska/lauc-i-bakic-prijavljeni-zbog-sirenja-mrznje-prema-lijecnicima-evo-kako-se-prozvani-dvojac-brani/
https://www.novilist.hr/novosti/hrvatska/lauc-i-bakic-prijavljeni-zbog-sirenja-mrznje-prema-lijecnicima-evo-kako-se-prozvani-dvojac-brani/
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stručnjaka koji su tijekom pandemije koronavirusa djelovanjem i javnim govorom nastojali 

umanjiti smrtnost građana od bolesti COVID-19. 

 

Kaznenu prijavu podnijeli su i protiv dvaju nepoznatih urednika internetskih stranica na 

kojima su se ocrnjivali liječnici, poručili su jučer iz HLK-a.“ 

 

„Nestručno javno tumačenje medicinskih problema i nepoštovanje znanstveno dokazanih 

činjenica, što su Lauc i Bakić, koji nisu liječnici, uporno činili, zbunjivalo je građane i rušilo 

njihovo povjerenje u liječnike, zdravstvo i znanost, poručuju iz liječničke komore. 

 

Izazvala ih je Laucova objava na Facebooku s početka siječnja, u kojoj je znanstvenik 

usporedio epidemiološke mjere s nacističkim koncentracijskim logorima i holokaustom.“ 

„Krajnji cilj Lauca i Bakića je zastrašiti znanstvenike kako ne bi više javno istupali. Tako se 

stvara društvo nasilja, a posljedice su ove hajke brojne objave na Facebooku i u komentarima 

na medijskim portalima koje sadrže teške uvrede i prijetnje nasiljem liječnicima i 

znanstvenicima. 

 

 

Niz članova Komore dobilo je izravne prijetnje nasiljem u mailu ili na Messengeru, kao 

posljedicu aktivnosti Lauca i Bakića, poručuju iz HLK-a.“ 

 

 

U nastavku je Laucova reakcija 

„Pandemija COVID-19 je za sve nas bila nešto novo i brojni znanstvenici su se aktivno 

uključili u istraživanja kojima smo pokušali razumjeti što se događa i pronaći najbolje načine 

za borbu s pandemijom. Nažalost, određene interesne skupine su potpuno preuzele kontrolu 

nad medijskim prostorom i znanstvenici koji su upozoravali na neučinkovitost mjera, 

pogrešne tvrdnje o učinkovitosti cjepiva, značaj imuniteta stečenog prebolijevanjem i sl. su 

bili vrlo učinkovito cenzurirani i isključeni iz javnog prostora. 

Potpuno neosnovana krivična prijava Hrvatske liječničke komore je samo jedan od primjera 

kako se pokušavaju ušutkati oni znanstvenici koji upozoravaju na pogreške koje su 

napravljene, ili koje se još uvijek rade. Posebice je tragikomično što prijava navodi da je 

„krajnji cilj Lauca i Bakića je zastrašiti znanstvenike kako ne bi više javno istupali“. Problem 

je čini se u stranici pandemija.hr, koju je pokrenuo Nenad Bakić, a koja doslovno samo 

prenosi novinske naslove iz perioda širenja straha. To što je pojedincima danas neugodno što 

su govorili ono što su govorili, ne znači da vjerno prenošenje njihovih vlastitih izjava mogu 

proglasiti poticanjem na mržnju. 

Danas je potpuno jasno da su različite „stroge mjere“, uključujući prisilu na cijepljenje imale 

vrlo mali utjecaj na smrtnost u pandemiji, a najznačajniji utjecaj je imala kvaliteta 

zdravstvenog sustava. Upravo zato što smo imali manje „mjera“ od ostalih zemalja, Hrvatska 

je u pandemiji imala manji višak smrtnosti od većine usporedivih zemalja. Da smo umjesto na 
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razne besmislene i uglavnom štetne „mjere“ naše napore usmjerili na poboljšanje 

zdravstvenog sustava i zdravlja populacije, danas bi nam svima bilo puno bolje. 

Mi koji smo se tim mjerama protivili uspjeli smo analizama i podacima uvjeriti Vladu da ne 

popusti snažnom pritisku iz EU i lobiranju industrije pandemije i Hrvatska je kroz pandemiju 

prošla uz manje zabrana od bilo koje EU zemlje osim Švedske. Iznimno važnu ulogu tu je 

imao Nenad Bakić koji je jedini u Hrvatskoj sustavno pratio podatke i u stvarnom vremenu 

radio analize na koje se Vlada mogla osloniti. Kada se jednom otvore arhive, to će biti svima 

jasno', naveo je Gordan Lauc 

Prozvani Bakić se ubrzo oglasio priopćenjem, istaknuvši da "nepotpisani vođe HUBOL-a 

iznose teške klevete" na njegov račun. 

Na neosnovane optužbe i klevete odgovorili su jasno prof. Gordan Lauc i Nenad Bakić pa nije 

potrebno ponavljati rečeno. Neargumentirana kaznena prijava će vjerojatno biti odbačena, ako 

se to ne dogodi HLK će morati dokazati svoje tvrdnje.  

Na temelju čega je HUBOL optužio Lauca i Bakića za veću smrtnost u RH? Nestručno i 

neozbiljno, moguć je i sudski epilog zbog takvih optužbi. Hoće li priopćenje potaknuti 

pojedince da izraze svoju mržnju prema Laucu i Bakiću? HLK poziva na obračun s Laucom i 

Bakićem, poziva vodstvo Farmaceutsko-biokemijskog fakultetu u Zagrebu, poziva ministra 

zdravstva, ravnatelje zdravstvenih ustanova da ušutkaju Gordana Lauca i Nenada Bakića! 

Usporedba s nacističkim koncentracijskim logorima i holokaustom nije dobra ali način 

postupanja država prema svojem stanovništvu (npr. Kina, Australija, Novi Zeland i drugi) 

potiče na  razmišljanje o opravdanosti poduzetih mjera.  

 

Ako Gordan Lauc i Nenad Bakić tuže HUBOL i HLK zbog klevete tada će HUBOL i HLK 

morati dokazati svoje tvrdnje da su oni krivi za veću smrtnost pučanstva, a što se tiče 

poticanja na govor mržnje radi se o besmislici jer se govor mržnje u Hrvatskoj selektivno 

dopušta. Dopuštaju se lažni profili i krađa identiteta te selektivni govor mržnje.  

Za govor mržnje nisu krivi ni Lauc, ni Bakić već Ministarstvo kulture i medija, vlasnici 

portala te institucije kojima je dužnost spriječiti govor mržnje u javnom prostoru.  

Iznošenje argumentiranih kritika u Hrvatskoj se cenzurira, a kritičare etiketira. Govor mržnje 

je dopušten prema onima koji se ideološki ne uklapaju u svjetonazor medija. Dužnost je 

znanstvenika da propituju i u normalnom društvu i normalnoj zajednici nitko ih ne treba 

cenzurirati, etiketirati i progoniti kao što se nekima dogodilo. Zar HUBOL i HLK-a nemaju 

pametnijeg i važnijeg posla od klevetanja Lauca i Bakića?  

 

Budući da nam je potrebna nužna zdravstvena reforma zašto HUBOL i HLK-a ne naprave 

sveobuhvatan prijedlog zdravstvene reforme umjesto pisanja neosnovanih optužnica? Zašto 

HUBOL i HLK ne vode računa o poboljšanju zdravstvene zaštite u postojećim okolnostima?  
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HUBOL i HLK su promašili metu. Za govor mržnje na društvenim mrežama i drugdje nisu 

krivi Lauc i Bakić već Ministarstvo kulture i medija, vlasnici portala koji selektivno dopuštaju 

govor mržnje, koji dopuštaju lažne profile i krađu identiteta.  

Podrška stručnim/znanstvenim propitivanjima, podrška prof. Gordanu Laucu i Nenadu 

Bakiću! 
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33. Elitni i paradajz turizam zajedno!? (28. 01. 2023.) 

 

U tijeku je rasprava o prijedlogu Zakona o pomorskom dobru. Zakon bi trebao pomiriti 

nepomirljivo, interese svih zainteresiranih strana, a to je nemoguće. Dosadašnja rasprava 

pokazuje da je zakon loše napisan, da je nedorečen pa se može tumačiti na različite načine. 

Tijekom rasprave oporba je izvodila svoj igrokaz o navodnoj brizi za pomorsko dobro, a 

zaboravila kazati što se dogodilo s pomorskim dobrom u Istri. Poruka oporbe je da sve plaže 

moraju biti dostupne svima i da svatko ima pravo doći gdje poželi, malo morgen. Taj pristup 

ide u smjeru privlačenja bogatih gostiju (elitni turizam) koji će za dobro plaćenu uslugu imati 

i iskustvo ljetovanja s paradajz turistima. Jedinstveno, neponovljivo, neprocjenjivo, samo u 

turističkoj Hrvatskoj!? Ljetovanje bogatih turista zajedno s paradajz turistima u rovinjskom 

hotelu Lona ili dubrovačkom hotelu Dubrovnik President je fantastična ideja!  Samo u 

Hrvatskoj, nigdje drugdje! Bravo! 

Oporba predlaže novi reklamni slogan Turističkoj zajednici Hrvatske: Hrvatska zemlja 

objedinjenog elitnog i paradajz turizma, ljetujte zajedno! Nitko nije toliko bogat da na plaži 

elitnog hotela može plati miris paštete, svježe pečene svinjetine ili pilića. To je neponovljiv 

doživljaj i bogati turisti će samo zbog toga doći ljetovati u Hrvatsku.  

Ako želite ljetovati s predsjednikom Hrvatske ponesite svoju paštetu i paradajz pa pravac 

Hvar (vila Kovač), ako želite ljetovati s premijerom idite u Rijeku  (vila Costabella). Možete i 

na Brijune na neku od plaža državnih vila (Bijela vila, Vila Brijunka, Vila Jadranka, Vila 

Kaštel, Otok Vanga s rezidencijom, Otok Galija). Nitko vam ne smije zabraniti pristup plaži! 

Ne damo naše plaže! Ne otimajte nam plaže (SDP) jer su ih komunisti davno prisvojili.  

Oporba je najavila veliki prosvjed 2. veljače po pitanju HDZ-ova nedorečenog prijedloga 

(mišljenje stručnjaka) Zakona o pomorskom dobru. Saborske uhljebe nije briga za pomorsko 

dobro i za raju jer da ih je briga protestirali bi protiv devastacije pomorskog dobra i bespravne 

gradnje u Istri  u kojoj je to uzelo veliki zamah. U Istri izdajnički HDZ nije nikada bio na 

vlasti pa nije odgovoran za uništavanje i prisvajanje pomorskog dobra. Za postojeće stanje 

odgovoran je IDS ali jadna oporba to ne želi vidjeti. Sve se svodi na bjedne igrokaze oporbe i 

aroganciju vladajućih koji ne želi nikakvu kritiku svojih nedorečenih/loših zakona.  Evo 

poveznica nekih objava: 

https://www.glasistre.hr/istra/2023/01/24/novi-zakon-o-pomorskom-dobru-zabranjuje-

ogradivanje-i-naplacivanje-plaza-za-razliku-od-zakona-koj-842234 

https://www.glasistre.hr/istra/2023/01/03/veljko-ostojic-nema-potrebe-za-fizickim-ogradama-

na-plazama-ministarstvo-plaze-ce-biti-dostupn-838561 

https://www.glasistre.hr/istra/2022/11/28/-832263 

 

https://www.dubrovniknet.hr/ako-se-usvoji-novi-zakon-o-pomorskom-dobru-to-znaci-da-

mozemo-reci-adio-kupanju-na-nasim-plazama/ 

https://www.glasistre.hr/istra/2023/01/24/novi-zakon-o-pomorskom-dobru-zabranjuje-ogradivanje-i-naplacivanje-plaza-za-razliku-od-zakona-koj-842234
https://www.glasistre.hr/istra/2023/01/24/novi-zakon-o-pomorskom-dobru-zabranjuje-ogradivanje-i-naplacivanje-plaza-za-razliku-od-zakona-koj-842234
https://www.glasistre.hr/istra/2023/01/03/veljko-ostojic-nema-potrebe-za-fizickim-ogradama-na-plazama-ministarstvo-plaze-ce-biti-dostupn-838561
https://www.glasistre.hr/istra/2023/01/03/veljko-ostojic-nema-potrebe-za-fizickim-ogradama-na-plazama-ministarstvo-plaze-ce-biti-dostupn-838561
https://www.glasistre.hr/istra/2022/11/28/-832263
https://www.dubrovniknet.hr/ako-se-usvoji-novi-zakon-o-pomorskom-dobru-to-znaci-da-mozemo-reci-adio-kupanju-na-nasim-plazama/
https://www.dubrovniknet.hr/ako-se-usvoji-novi-zakon-o-pomorskom-dobru-to-znaci-da-mozemo-reci-adio-kupanju-na-nasim-plazama/
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https://vijesti.hrt.hr/hrvatska/sabor-o-prijedlogu-zakona-o-pomorskom-dobru-i-morskim-

lukama-10572855 

 

Devastacija obale što je to? 

Na Babinom kuku u Dubrovniku  „bilo“ je prije izgradnje hotela na desetke prirodnih plaža pa 

nije trebalo izvršiti devastaciju pomorskog dobra nasipanjem i izgradnjom plaža. Malo 

morgen! Primošten je također obilovao s prirodnim plažama (više desetina) i nije trebalo ništa 

raditi (devastirati). Gluposti, stvarnost je dijametralno suprotna. Stvorene su umjetne plaže i 

izvršena je betonizacija (riječ je o prihvatljivoj betonizaciji) koje su omogućile razvoj turizma, 

a za to je trebalo platiti neku cijenu. Kao primjer stvaranja umjetnih plaža i prihvatljive 

betonizacije navodim Primošten. Slike prije betonizacije pokazuju da je pristup moru 

nemoguć i da je trebalo izvršiti nužnu betonizaciju kako bi domaćini i turisti mogli pristupiti 

moru.  

Ljetovanje na netaknutom pomorskom dobru znači gledati stjenovitu obalu i more, ništa više.  

Pozivamo turiste da dođu na čisti plavi Jadran gdje će umjesto kupanja uživati gledajući sike i 

valove. Ako Hrvateki hoće turizam, ako država hoće zaradu morat će nešto žrtovati.  

Zakon je taj koji će kazati što žrtovati, gdje i u kojem obimu. Zakon treba biti jasan, 

nedvosmislen što ovaj prijedlog očito nije prema reakcijama stručnjaka. Saborske uhljebe 

(vladajuće i oporbu) nije briga za pomorsko dobro. Oni ne traže niti poštuju mišljenje struke 

pa zato pišu loše, nedorečene prijedloge zakona, a saborska oporba izvodi besmislene 

igrokaze samo zbog igrokaza. 

Hrvateki moraju konačno kazati žele li turističku Hrvatsku i kakav turizam žele (elitni, 

masovni, bilo kakav..).  

Ako Hrvateki žele netaknutu obalu neka ne grade kuće za odmor (turizam) u blizini obale. 

Napomena: uz tekst je bilo više slika na kojima se vidi izvorno stanje i nužna betonizacija.  

 

 

 

 

 

  

https://vijesti.hrt.hr/hrvatska/sabor-o-prijedlogu-zakona-o-pomorskom-dobru-i-morskim-lukama-10572855
https://vijesti.hrt.hr/hrvatska/sabor-o-prijedlogu-zakona-o-pomorskom-dobru-i-morskim-lukama-10572855
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34. Lepa Brena u službi provedbe Memoranduma SANU broj 2.  

(4. 02. 2023.) 

 

Jugoslavensko kazalište Kerempuh iz Zagreba najavilo je početkom ožujka predstavu Bitef 

teatra iz Beograda “Lepa Brena project“, predstavu o životu Lepe Brene. Jugoslaveni iz 

Zagreba uživat će u predstavi koja traje 80 minuta. U najavi jugoslavenskog kazališta 

Kerempuh piše:  

„U glumačko-pjevačko-plesnom komadu “Lepa Brena project”, problematizira se fenomen 

njezine popularnosti, tragični raspad bivše zemlje, ali i nesretne sudbine svih njezinih 

građana. I sve to ispričano je kroz ženu koja je bila simbol Jugoslavije; čak pet likova Lepe 

Brene stopilo se u jednu zajedničku priču i poruku.“ 

„Autori naglašavaju da predstava nije zamišljena samo kao biografska predstava, već kroz 

Lepu Brenu, najveći simbol showbusinessa Jugoslavije, priča i o kompleksnosti i 

kontradikcijama posljednja četiri desetljeća na ovim prostorima, o njegovim društveno-

političkim transformacijama, ponosu i bolu, razočaranjima i nadi, ali vidimo i Brenu kao 

estradnu zvijezdu koja i sama puca pod pritiscima životnih tragedija. 

Brena Graditeljstva govori o socijalizmu iz današnje tranzicijske perspektive gdje je građanin 

na svaki način nezaštićen, govori i o ratu i onome što se neprestano gura pod tepih. Brena 

Seksualnosti nas vodi u sudbinu transvestita koji nastupa kao Brenna i ima svoj drag queen 

show u Beču, a kroz njega nas uvodi u vrstu osobne hrabrosti da se živi vlastita sudbina. 

Brena Biznismenka donosi naličje dive koje se očitava u ljudskoj slabosti, Brena 

Jugoslovenka donosi bestidni užas rata, dok Brena Pjesme pruža mogućnost za promjenu, 

život dostojan življenja.“ 

– Predstava me dirnula, glumačka ekipa je lijepo pokazala što nam se dogodilo u društvenom, 

političkom, ekonomskom, ali i emotivnom životu kroz pet likova Lepe Brene. Počašćena sam 

što je kroz ovakav projekt prikazana epoha nekadašnje države, uz poruku da nas pjesma treba 

spajati, a ne razdvajati, izjavila je Lepa Brena nakon beogradske premijere. 

 

https://kazalistekerempuh.hr/predstave/bitef-teatar-iz-beograda-lepa-brena-project/ 

https://teatar.bitef.rs/Predstave/545/LEPA-BRENA-PRODzEKT.shtml 

Organizatori su zbog velikog interesa publike osigurali dodatne izvedbe 6. ožujka u 20 

sati te 7. ožujka u 18 sati 

 

Nakon predstave, publiku u kazalištu očekuju još neka iznenađenja koja organizatori zasad 

drže u tajnosti.  Vjerojatno će gledatelji dobiti kartu velike Srbije i jugoslavensku zastavu kao 

znak sjećanja za što se Lepa Brena zalagala.  

https://www.jutarnji.hr/kultura/kazaliste/brenomanija-trese-zagreb-u-nepuna-tri-dana-

rasprodane-obje-predstave-telefoni-u-kazalistu-ne-prestaju-zvoniti-15301498 

Poznato je da je Fahreta Jahić Živojinović, poznatija kao Lepa Brena, podržavala agresiju 

Srbije na Hrvatsku te Bosnu i Hercegovinu. Ratne 1993. godine je snimljena u Brčkom u 

https://kazalistekerempuh.hr/predstave/bitef-teatar-iz-beograda-lepa-brena-project/
https://teatar.bitef.rs/Predstave/545/LEPA-BRENA-PRODzEKT.shtml
https://www.jutarnji.hr/kultura/kazaliste/brenomanija-trese-zagreb-u-nepuna-tri-dana-rasprodane-obje-predstave-telefoni-u-kazalistu-ne-prestaju-zvoniti-15301498
https://www.jutarnji.hr/kultura/kazaliste/brenomanija-trese-zagreb-u-nepuna-tri-dana-rasprodane-obje-predstave-telefoni-u-kazalistu-ne-prestaju-zvoniti-15301498
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uniformi agresorske vojske Republike Srpske. Lepa Brena je u službi provedbe 

Memoranduma SANU 2. pa sada, nakon što Srbi nisu uspjeli pokoriti Hrvatsku, kaže „Hajde 

da se volimo“ . Poruka Lepe Brene glasi: Zaboravite Hrvateki srbijansku agresiju, ubojstva, 

logore, silovanja, razaranja gradova i sela, zaboravite nestale jer sada smo u 21. stoljeću. 

Žalosno je i sramotno da će u Zagrebu biti novi velikosrpski igrokaz  - „Lepa Brena project“.   

 

Za promociju „srpskog sveta“ u kulturi možemo zahvaliti ministarki kulture i medija Nini 

Obuljen Koržinek i njenom šefu Andreju Plenkoviću koji novcem hrvatskih poreznih 

obveznika financiraju velikosrpske projekte u Hrvatskoj (npr. nova televizija SNV-a – Vida 

TV). Takozvana domoljubna oporba šuti, ne vidi ništa sporno u provincijalizaciji Zagreba i 

Hrvatske te provođenju Memoranduma SANU broj 2. 

Treba podsjetiti da je drugi Memorandum SANU dokument iz 2012. godine. Glavni autori su  

velikosrbi Dobrica Ćosić i Ljubomir Tadić (otac tadašnjeg predsjednika Srbije) te grupa 

srpskih akademika i književnika.  

Drugi Memorandum SANU u svom sadržaju nimalo ne odstupa od već poznatih velikosrpskih  

programa ("Načertanije", Srbi svi i svuda, Homogena Srbija..). Memorandum 2. usmjeren je 

na saniranje štete koju je izazvala brutalna i krvava agresija Srbije na Hrvatsku te Bosnu i 

Hercegovinu (1991. – 1995.).  

 

Dobrica Ćosić je 2012. godine za beogradsku „štampu " izjavio da su Srbi u 20. stoljeću 

izgubili četiri rata (Slovenija, Hrvatska, BiH i Kosovo), ali da u 21. stoljeću trebaju gledati 

kako se u miru dobivaju izgubljeni ratovi". Prof. Ljubo Tadić (otac Borisa Tadića, tadašnjeg 

predsjednika Srbije), izjavio je: "Vojni gubitak Srpske Krajine i slavonskih zemalja, gde su 

Srbi bili većina, mi ne smijemo nikad prihvatiti kao definitivni gubitak. Te krajeve nikad ne 

treba smatrati izgubljenim. Jer ni Nijemci nisu Istočnu Njemačku smatrali definitivno 

izgubljenom. Čak ni u ustavu".  

 

Drugi memorandum SANU osmišljen je u devet točaka:  

1. Umanjiti odgovornost Srbije za počinjene zločine i razaranja, i optužnicama, 

potjernicama i montiranim sudskim procesima protiv državljana BIH, Hrvatske i Kosova 

staviti je u ravnopravan položaj sa državama u okruženju.  

2. Odvratiti pažnju regionalnih i međunarodnih medija sa završnih procesa bivšim 

pripadnicima srbijanskog političkog, obavještajnog i vojnog vrha i političkog vrha Republike 

srpske kojem se sudi u  Haškom tribunalu  

3. Susjedne države BIH, Hrvatsku i Kosovo dovesti u položaj da odustanu od tužbi najavljenih 

pred međunarodnim sudovima.  

4. Pokajničkim akcijama dovesti Srbiju u jednak položaj sa stradalim i oštećenim državama iz  
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okruženja.  

5. Insistirati na zatvaranju Haaškog tribunala i na suđenju generalu Ratku Mladiću pred 

domaćim pravosuđem.  

6. Destabilizirati vlade susjednih država, provocirati unutrašnje nezadovoljstvo i nemire i 

slabiti oštricu optužbi protiv Srbije.  

7. Pomagati otcjepljenje Republike Srpske.  

8. Insistirati na konstitutivnosti Srba u Hrvatskoj, Crnoj Gori i Kosovu i izvršiti tranziciju 

srpskih MN  zajednica u državama regije u unitarnu, svesrpsku zajednicu.  

9. Zaustaviti odvajanje Vojvodine, spriječiti dalju regionalizaciju Srbije i oslabiti djelovanje 

Islamske zajednice u Sandžaku.  

 

Jasno je da se u Hrvatskoj provodi Drugi Memorandum SANU i da su najveći promotori 

„srpskog sveta“ i ciljeva Memoranduma 2.  u Hrvatskoj Andrej Plenković i njegovi 

poslušnici. EU i SAD zaprijetile su sankcijama prema Srbiji ako nastavi sa svojom 

imperijalističkom politikom. U spašavanje Srbije uključili su se Andrej Plenković i njegov 

ministar Grlić Radman koji diplomatskim aktivnostima žele pokazati da Srbija surađuje. 

Zoran Milanović, također, podupire srpski svet u Hrvatskoj.  

Srbi ne odustaje od svojeg projekta Velike Srbije samo to rade na drugi način, provodeći 

Memorandum 2.  

Srbija ne priznaje agresiju na Hrvatsku već optužuje Hrvatsku za genocid i etničko čišćenje 

tijekom oslobodilačke akcije „Oluja“. Grlić Radman i Andrej Plenković oduševljeni su novim 

srpskim lažima u filmu „Oluja“ pa će javno cijela vlada pogledati film i pohvaliti ga. 

Ministarka kulture Nina Obuljen Koržinek je sredstvima hrvatskih poreznih obveznika 

financirala blaćenje Hrvata i Hrvatske u filmovima: „Petnaest minuta - Masakr u Dvoru“, 

filmu „Dara iz Jasenovca“ te drugim objavama.  

Vlada premijera Plenkovića nastavlja s provedbom Memoranduma SANU pa financira, 

sredstvima hrvatskih poreznih obveznika, novi projekt Srpskog narodnog vijeća – Vida TV.  

Vida TV će kao i Novosti širiti srpske laži, poticati na mržnju prema svemu hrvatskom.  

Treba podsjetiti na Tesla banku, propali projekt SNV-a.  Projekt je iniciralo Srpsko narodno 

vijeće na čelu s Miloradom Pupovcem. 

Prilikom osnivanja ukupno je uplaćeno 4,8 milijuna eura kapitala (oko 37 milijuna kuna). 

Krajem trećeg tromjesečja 2017. godine ukupna imovina Tesla štedne banke spustila se na 1,9 

milijuna kuna, a gubitak u devet mjeseci iznosio je 3,3 milijuna kuna.   

Propašću Tesla banke svoje uloge izgubili su većinski ulagači iz Srbije, ali i nekoliko 

hrvatskih kompanija koje su sudjelovale u financiranju. Najveća među njima je Agrokorova 

Zvijezda s udjelom od 9,8 posto, a tu su i Končar elektroindustrija (8,6 posto), Đuro Đaković 

grupa (4,5 posto) i Sladorana (4,9 posto). 
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Za štetu nastalu propašću Tesla Banke nije nitko odgovarao!  

Branitelji, domoljubi gdje ste? 
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35. Mržnja Ženske mreže Hrvatske nema granica (7. 02. 2023.) 

 

Prve subote u veljači 2023. godine molila se krunica na javnim trgovima Hrvatske: Zagreb, 

Split, Slavonski Brod, Šibenik, Karlovac, Osijek, Trogiru, Vinkovcima i Virovitici.  

Krunica se molila za: domovinu, mir i obraćenje hrvatskog naroda;  za muškarce – da postanu 

duhovni autoriteti u obitelji koji će hrabro svjedočiti i prenositi katoličku vjeru;  za život u 

predbračnoj čistoći, čednost u odijevanju i ponašanju te obnovu katoličkih brakova; za 

prestanak pobačaja i otvorenost bračnih parova životu; za autentične i beskompromisne 

crkvene pastire i nova duhovna zvanja; za duše u čistilištu i za osobne nakane. 

Muška krunica na javnim trgovima Lijepe Naše molitva je za katoličke vrijednosti, bez 

političkih poruka, brz vrijeđanja i izazivanja neistomišljenika. Ničim izazvana Ženska mreža 

Hrvatske (oko 40 udruga koje plaćaju hrvatski porezni obveznici) izrazila je svoju mržnju 

prema moliteljima krunice tražeći da mole u svoja četiri zida, tražeći da policija zabrani 

molitvu krunice na javnim mjestima.  

Ono što Ženska mreža Hrvatske traži za molitelje krunice (molitvu unutar četiri zida) ne 

vrijedi za njih i njihove istomišljenike: neograničeno javno okupljanje, protestiranje, 

paradiranje, tamburanje i javno isticanje svog bolesnog svjetonazora i svoje ideologije. Oni 

kao manjina nameću svoj svjetonazor i svoju ideologiju većini i traže da se velika većina 

prilagodi i pokori njihovom svjetonazoru i njihovoj ideologiji.  

Mediji pišu: Ženska mreža Hrvatske organizirala je simboličnu akciju kojom poziva na 

poštivanje međunarodnih standarda zaštite ljudskih prava i autonomije žena, te pokazala da ne 

pristaje na ničije zadiranje u odluke žena o njihovom seksualnom životu i odijevanju. 

Gdje mrziteljice iz Ženske mreže Hrvatske vide narušavanje međunarodnih standarda zaštite 

ljudskih prava i autonomije žene tijekom molitve krunice? Gdje one vide zadiranje u njihovu 

odluku o njihovu seksualnom (nakaradnom i promiskuitetnom) životu i odijevanju? 

Mrziteljice iz Ženske mreže „vide“ ono čega nema jer su zaslijepljene svojom mržnjom prema 

hrvatskim domoljubima, hrvatskim vjernicima, Hrvatskoj kao državi, Katoličkoj crkvi i 

naravnom (prirodnom) zakonu koji razlikuje muško i žensko, koji zna da muškarci ne mogu i 

ne rađaju djecu.  

 

Ženska mreža Hrvatske? 

Žensku mrežu Hrvatske sačinjava oko 40 udruga koje plaćaju hrvatski porezni obveznici.  

Članice Ženske mreže: 

Autonomna ženska kuća Zagreb 

BUŽE - Buje 

Centar za mentalno zdravlje i ljudska prava, Zagreb 
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Centar za žene žrtve rata, Zagreb 

Centar za ženske studije, Zagreb 

CGI Poreč, Poreč 

"DELFIN" Pakrac 

DOMINE Split – udruga za razvoj civilnog društva i promicanje ženskih prava 

DEŠA Dubrovnik 

GORD Građanska organizacija razvoja Dalj, Dalj 

Građanska udruga protiv nasilja, Sisak 

"Jedro" Slavonski Brod 

Kuća SEKA , Brač 

KŽP Pakrac, Pakrac 

Lezbijska organizacija LORI, Rijeka 

Lezbijska grupa KONTRA , Zagreb 

Mirovna grupa OAZA , Beli Manastir 

P.G.D.I., Beli Manastir 

S.O.S. poziv u pomoć, Virovitica 

SDF - ženska inicijativa Zagreb, Vojnić, Knin, Plaški, Korenica, Zagreb 

TARA, Ličko Petrovo Selo 

Udruženje žena Dalj, Dalj 

Ženska grupa Donji Lapac , Donji Lapac 

Udruga žena Vukovar 

Udruženje "BARANJA", Bilje 

UŽRH "BOLJA BUDUĆNOST", Zagreb 

UŽUR, Zagreb 

Ženska grupa Brod, Slavonski Brod 

Ženska grupa Krnjak, Karlovac 

Ženska grupa Lošinj, Mali Lošinj 

Ženska grupa Split 

Ženska grupa Vojnić 
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Ženska infoteka, Zagreb 

Ženska inicijativa Šibenik 

Ženska pomoć sada - SOS telefon za žene i djecu žrtve nasilja sa Prihvatnim centrom, Zagreb 

Ženska soba – centar za seksualna prava, Zagreb 

Ženska udruga "IZVOR", Tenja 

Ženska sekcija SSSH, Zagreb 

 

 

Akcije Ženske mreže Hrvatske tijekom godina pokazale su jednoumlje, isključivost, mržnju 

prema domoljubnim Hrvatima (protiv obilježavanja VRO „Oluja“), mržnju prema Katoličkoj 

crkvi (protiv vjernika), selektivno zastupanje ženskih prava (nikada nisu podržali žene 

silovane tijekom Domovinskog rata, nikada nisu branile bivšu predsjednicu od seksističkih i 

drugih napada), protiv obitelji (protiv Hoda za život), za nemedicinski abortus (protiv života), 

protiv priziva savjesti zdravstvenih radnika itd.  

Neke od njihovih akcija: 

28. listopada 2014. godine: Prekid trudnoće na zahtjev – pritužba na zakonitost rada bolnica i 

zahtjev za prekid trudnoće na zahtjev. (Dakle ubojstvo na zahtjev – nemedicinski abortus). 

29. listopada 2014.: Protiv prigovora savjesti liječnika (liječnici bi na zahtjev trebali izvršiti 

usmrćivanje zdravog ploda). 

6. studenoga 2014.: Pozdravili su uvođenje kvota rodne ravnopravnosti od 40% zastupljenosti 

kandidatkinja (bez obzira na sposobnost, znanje i htijenje kandidatkinja).  

6. listopada 2016.: Ženska mreža Hrvatske oštro su osudile aktiviste Molitvene inicijative »40 

dana za život«. Ženska mreža Hrvatske drži da postupanje Molitvene inicijative »40 dana za 

život» predstavlja »sustavno nasilje nad ženama za koji se RH opredijelila da će ga suzbijati, 

odgovorne progoniti i u konačnici nasilje nad ženama kao takvo ukloniti«.  (kako to 

moliteljice i molitelji vrše sustavno nasilje? Zar Ženska mreža ne vrši sustavno nasilje nad 

svima nama?)  

9. siječnja 2015. godine Izjava pred predsjedničke izbore (izjavom su pokazale da su protiv 

kandidatkinje).  

4. kolovoza 2016. godine Izjava za javnost povodom obilježavanja VRO „Oluja“ 

Mirno okupljanje pod nazivom Antiratni protest povodom slavljenja ratne pobjede, najavljeno 

za 4. kolovoza 2016. godine na prostoru Trga bana J. Jelačića u Zagrebu, zabranjeno je 

danas rješenjem Ministarstva unutarnjih poslova….  

Podsjećamo, rješenje ministra unutarnjih poslova u izravnoj je suprotnosti s Evropskom 

konvencijom za zaštitu ljudskih prava i temeljnih sloboda, jednako kao sto je i u suprotnosti 
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sa Ustavom RH. Naime, člankom 10. st. 1 Konvencije jamči se sloboda izražavanja, a 

člankom 11.st.1. jamči se i sloboda okupljanja. Imajući u vidu da se i u rješenju ministra 

spominje svrha okupljanja i izražavanja mišljenja, a to je isticanje antiratnih i mirnodopskih 

stavova, nejasno je i neprihvatljivo obrazloženje iz rješenja koje spominje mogućnost 

uznemirenja većeg broja građana. Predstavlja pozitivnu obvezu države potpisnice Konvencije 

da osigura građanima da izraze takve svoje stavove. Stoga je rješenje ministra MUP-a 

izravno kršenje Evropske konvencije i Ustava RH i odražava određenu vrstu straha 

ministarstva da osigura mirno okupljanje građana. To tim više jer je dobro poznato da su se 

na Trgu bana J. Jelačića u prošlosti održavala brojna druga okupljanja građana i građanki s 

raznim porukama. Zbog zabrane održavanja antiratnog protesta, organizacije Centar za žene 

žrtve rata – Rosa (Zagreb), Žene u crnom (Beograd), Ženska mreža Hrvatske, Srpski 

demokratski forum (Zagreb), Slobodarski aktivisti (Zagreb), Centar za građansku hrabrost 

(Zagreb) održat će mirnu protestnu akciju u 18h na Trgu bana J. Jelačića. 

Ženska mreža Hrvatske bila je protiv obilježavanja „Oluje“, vojne pobjede kojom je 

oslobođeno 18% okupiranog hrvatskog teritorija, pobjede koja je omogućila normalno 

prometno povezivanje sjevere i juga Hrvatske, pobjede koja je omogućila povratak 

prognanima. Samo neprijatelji mogu biti protiv sjećanja na vojnu pobjedu i žrtve koje su 

poginule u obrani domovine. Njihovo protivljenje obilježavanju VRO „Oluja“ je vrijeđanje 

svih branitelja i domoljuba u Republici Hrvatskoj.  

 

Igrokazima (4. puta) „Tiha misa“ pokazale su da su protiv slobodnog okupljanja molitelja 

krunice jer je okupljanje i paradiranje rezervirano samo za njih. Za molitelje krunice traže da 

mole u svoja četiri zida, a za sebe i svoje istomišljenike traže javna mjesta gdje će pokazati 

svoje bolesne sklonosti i neprijateljske stavove. 

 

23. svibnja 2017.  izjavile su da “HOD ZA ŽIVOT” GAZI ŽENE!  

Država i društvo zaista ne smiju odlučivati o tome kada i koliko često žene moraju rađati. 

Zbog svih ovih elementarnih činjenica, jasno je da subotnji Hod za život ustvari nije značio 

ništa drugo, nego pokušaj povratka društva na stanje od prije pedesetak i više godina. Hod za 

život ustvari je snažno represivna akcija, koja bi jednu ionako loše uređenu zemlju htjela 

učiniti još kaotičnijim, bespravnijom i strukturno represivnom. I zato smo sjedile na 

kolniku, pokazujući da je “Hod za život” hod protiv žena! 

Citirani tekst pokazuje silnu mržnju prema onima koji su za normalan život, obitelj i život. 

Zašto je Hod za život, mirni mimohod normalnih pojedinaca i obitelji, snažna represivna 

akcija?  

Ženska mreža zalaže se za abortus, znači ja ubijanje nerođenih i nevinih. Protivi se prizivu 

savjesti liječnika jer po njima bi liječnici trebali vršiti abortuse i eutanaziju zaboravljajući da 

je nemedicinski indicirani abortus ubojstvo. Ženska mreža je protiv onih koji mirno mole za 

svaki život, a pri tome nikoga na vrijeđaju niti ugrožavaju. Ženska mreža je ponovno izrazila 

svoj stav da ljudi koji vjeruju i mole moraju to raditi u četiri zida i da javne trgove trebaju 
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prepustiti takozvanim paradama ponosa, odnosno paradama bolesnih jadnika koji se protive 

naravnom (prirodnom) zakonu.  

Navodno se Ženska mreža Hrvatske bori za žene, nenasilje nad ženama. Radio se o laži jer 

Ženska mreža nikada nije dala podršku silovanim ženama iz Domovinskog rata pa je jasno da 

se radi o promicanju nakaradne ideologije, a ne o borbi za prava žena.  

Što molitva krunice na trgovima diljem Hrvatske ima s nasiljem nad ženama? Optuživati 

molitelje krunice, nazivati ih nakaradnim imenima, povezivati ih s ustaštvom (takozvana 

umjetnica izjavila je da je skup trebalo zabraniti jer da su se tamo pojavila ustaška obilježja) 

je nekažnjeni govor mržnje. Nažalost, taj govor mržnje plaćaju hrvatski porezni obveznici. 

Transparentima su protivnici molitve krunice pokazali svoju osobnost: ''Prave žene nose 

transparente'', ''Patrijarhat ubija žene'', ''Moja pipica, moja slobodica'', ''Ni državu, ni Boga 

blizu jajnika moga'', ''Bez boga, bez gospodara'', ''Čednost u razmišljanju, ne 

odijevanju'',“Pobačaj u Ustav“ neki su od transparenata koji su nosile prosvjednice i 

prosvjednici. Dio njih je nosio i crne marame, koje su demonstrativno odvezale s glave i 

bacile na pod.  

Zar nije bolesno tražiti da abortus bude u Ustavu, tražiti da ubojstvo nevinih bude zajamčeno 

ustavno pravo i da ga plaćaju svi osiguranici sustava zdravstva.  

Ženska mreža traži da se vjernike getoizira, smjesti u katakombe, u četiri zida da  bi oni mogli 

paradirati pod zastavom duginih boja, praviti ideološke igrokaze takozvane performanse koji 

promiču abortus, promiskuitet, nasilje nad svima koji ne misle kao oni. 

Predstavnice ženske mreže ne znaju što je vjera, ne znaju što je molitva pa ne mogu razumjeti 

one koji mole. Isto tako ne znaju što je naravni (prirodni)zakon, čista savjest, moralni zakon i 

domoljublje. Bilo bi zanimljivo vidjeti odakle su članice Ženske mreže, tko ih je i gdje 

odgajao.  
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36. Pravda – nemoguća misija u RH (12. 02. 2023.) 

 

Glavna državna odvjetnica Zlata Hrvoj Šipek, temeljem potpisa oporbenih zastupnika, došla 

je na saborski Odbor za pravosuđe braniti izvješće o radu državnih odvjetništava u 2021. 

godini. Zlata Hrvoj Šipek ustvrdila je da nikada nije lagala, ništa nije stopirala, niti bilo koga 

štitila. Ona najbolje zna je li kazali istinu. Lijepo je kritičarima kazala: "Imam dovoljno 

hrabrosti, snage i energije za uhićenje kad ću imati čvrste dokaze, na osnovu novinskih 

napisa ne možemo postupati i suđenje voditi u medijima". 

Jasno je da se ljude ne može uhićivati i sramotiti na osnovu novinskih natpisa i da se izvidi 

USKOK-a, DORH-a ne mogu voditi preko medije (iako se i to događalo). Oporba je lupetala 

kao i obično, tražila pojašnjenja koja državna odvjetnica ne smije dati jer traje istraga. Bio je 

to još jedan jadni igrokaz oporbe. U državi Hrvatskoj imamo kriminalne radnje, imamo 

korupciju, imamo nepotizam, imamo niz upitnih radnji ali za sve navedeno treba prikupiti 

valjane dokaze da bi se nekoga uhitilo, procesuiralo i kaznilo.   

Nakon trosatne rasprave saborski Odbor za pravosuđe prihvatio je izvješće glavne državne 

odvjetnice Zlate Hrvoj Šipek o radu DORH-a i tako otklonio sve primjedbe oporbe.  

Glavna državna odvjetnica bila je pozvana na Antikorupcijsko vijeća ali se opravdano nije 

odazvala budući da je bila na Odboru za pravosuđe i poslije na raspravi u Saboru. 

Antikorupcijsko vijeće služi pojedincima za samopromociju jer slučajeve ne mogu istražiti, ne 

mogu narediti istragu, ne mogu počinitelja kazniti. Ne može Grmoja i njegovi pajdaši 

istovremeno optuživati, istraživati, suditi i kažnjavati kako se njima prohtije.  

Ako želimo  biti pravna država tada moramo stvoriti i poštivati institucije pravne države. 

Nažalost, današnja neokomunistička Hrvatska nije pravna država jer je vode djeca komunista 

koja znaju samo za komunistički model upravljanja. Glavni problem su loši zakoni, koje su 

donijeli saborski uhljebi i loš pravosudni sustav. Vladajući ne žele reformu pravosudnog 

sustava pa se ne može očekivati nikakav boljitak. Mjesecima su trajale rasprave o 

predsjedniku Vrhovnog suda koji će pokrenuti reformu pravosuđa. Izabrali su predsjednika 

koji do sada nije napravio ništa, a vjerojatno ni neće u budućnosti. Izjave, konferencije 

saborskih uhljeba ne će, niti mogu promijeniti sustav lošeg pravosuđa.  

Mediji donose neprovjerene, nekada lažne, informacije na temelju kojih se ljude blati, sudi  

bez da se poštuje presumpcija nevinosti. Svatko je nevin dok mu se ne dokaže, pravomoćnom 

presudom, da je kriv. Treba spomenuti da i pravomoćna presuda, to pokazuje sudska praksa, 

može biti kriva što opet treba dokazati na sudu. U Hrvatskoj je praksa: Kriv si! Dokaži da nisi 

kriv! Sanader je poručio Gotovini da se preda pa da na nepoštenom sudu dokazuje da je 

nevin! Sudbina se poigrala drugom Sanaderom pa je on završio na sudu gdje je dokazivao da 

nije kriv ali nije uspio dokazati. 

Podnoseći izvješće za 2021. Hrvoj Šipek kazala je da su u 2021. državni odvjetnici radili na 

više od 725.000 predmeta pred sudovima, a da je riješeno više od 227.750 predmeta. 

Što nam navedene brojke govore o kvaliteti rada? Ništa! 
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Glavna državna odvjetnica navela je da je rad Uskoka opterećen velikim brojem prijava koje 

su često neutemeljene što se vidi iz visokog postotka odbačaja prijava. Dodala je da se radi o 

prijavama građana protiv službenih osoba zbog nezadovoljstva njihovim radom. Također se 

zahvalila: “Veliko hvala svima koji objavom informacija miniraju predmete i ugrožavaju 

eventualne kaznene postupke jer vjerujem da se u posljednjih tjedan dana brisalo i sklanjalo 

sve što još od dokaza postoji. Divim se ljudima koji ne znaju ništa o spisu, a usude se 

komentirati.“ Također je poručila oporbi da je sjednica Odbora oblik pritisaka na DORH. 

Izjava je upitna, zar je DORH nepogrješiv? Sudska praksa pokazuje nesnalaženje i neznanje 

istražitelja i DORH-ovih tužitelja. 

Građani su opravdano nezadovoljni pravosuđem i nužna je stvarna reforma cijelog 

pravosudnog sustava. Na dva primjera može se pokazati kako je sustav neučinkovit, loš. Prvi 

slučaj: Agrokor  

Nakon istrage koja je trajala skoro tri godine podignuta je optužnica, rujan 2020. godine, 

protiv Ivice Todorića i još 14 osoba. Optužnica ima 459 stranica, a cijeli spis, koji je poslan 

na sud, oko 80 tisuća stranica!  

Optužnica je povučena nakon prigovora, dorađena te ponovno podignuta u lipnju 2022. 

godine.  

Pravomoćnu sudsku presudu u slučaju Agrokor optuženi sigurno ne će doživjeti. Upitno je 

koji sudac i koje sudsko vijeće će proučiti (ne površno pročitati) spis od 80.000 stranica i 

donijeti pravednu odluku. 

Drugi slučaj je slučaj Josipe Rimac i ostali.  

„Bivšu kninsku gradonačelnicu Josipu Rimac i još osmero okrivljenih, među njima i 

Gabrijelu Žalac, USKOK je optužio da su davanjem mita te zlouporabom položaja i ovlasti 

pogodovali investitoru iz Knina za izgradnju vjetroelektrane, za što je Rimac od njih ukupno 

dobila više od milijun kuna. Hina 30. prosinca 2022.“  

„Ne navodeći identitet optuženih, USKOK je u petak priopćio kako je, nakon provedene 

istrage, pred zagrebačkim Županijskim sudom podigao optužnicu protiv devetero hrvatskih 

državljana (1980., 1965., 1985., 1957., 1957., 1959., 1978., 1979., 1971.).“ 

„Četvero optuženika iz jednog od krakova afere povezane s bivšom kninskom 

gradonačelnicom Josipom Rimac priznalo je krivnju i nagodilo se s USKOK-om u zamjenu 

za nešto blaže kazne, a s obzirom da su se svi oni, nakon što je sud prihvatio nagodbu, odrekli 

prava na žalbu kako bi im kazne odmah počele teći, slobodno ih sada možemo nazvati i 

osuđenicima. 

Drakulić, Čović i Novak su osuđeni zbog trgovanja utjecajem na kazne zatvora od sedam 

mjeseci, s time da su Drakuliću i Novaku zatvorske kazne preinačene u uvjetne kazne s rokom 

kušnje u trajanju od dvije godine, dok je Čoviću kazna zamijenjena radom za opće dobro na 

način da mu se jedan dan zatvora zamjenjuje s dva sata rada, što znači da će odraditi 420 

sati. Svi osuđeni moraju platiti i po 5 tisuća kuna sudskih troškova.“ 
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„Pretragom komunikacije Rimac i Žalac prikupljeni milijuni stranica materijala (Hina 1. 

veljače 2023.),Uskok je izvijestio da je pretragom digitalne komunikacije u istrazi protiv bivše 

državne tajnice i nekadašnje kninske gradonačelnice Josipe Rimac te drugih osoba, među 

kojima je i bivša ministrica Gabrijela Žalac, prikupljeno više od tri milijuna stranica 

materijala radi analize.“ 

„Po okončanju istraga podignute su tri optužnice protiv ukupno 41 osobe (među kojima su i 

najviši državni dužnosnici) te je do sada doneseno 12 osuđujućih presuda. Imajući u vidu 

opsežnost dokaznog materijala, u kojem je i više od tri milijuna stranica digitalne 

komunikacije i dokumenata pronađenih pretragama elektroničkih uređaja i servera, izvidi se i 

nadalje kontinuirano provode radi utvrđivanja i drugih eventualnih kaznenih djela i njihovih 

počinitelja", zaključuju iz USKOK-a.“ 

Gornji navodi pokazuju da istražitelji ne vide stablo od šume. „Tri milijuna stranica“ ! Tko će 

to na pravi način i u kojem roku isčitati i donijeti ispravne zaključke? Poruke objavljene u 

medijima su upitne za pošteni sudski postupak. Baviti se nizom dopisivanja optuženih je 

gubitak vremena i bespotrebno trošenje novca poreznih obveznika. Pokajnici (koji će teretiti 

druge) su za nagradu dobili uvjetnu kaznu ili guljenje krumpira pa se postavlja pitanje je li to 

pošteno, pravedno. Jedni odgovaraju za svoje loše postupke, a drugi ne!  Jadno hrvatsko 

pravosuđe ne zna za bolje.  

Glavno je pitanje: Koliko su istražitelji, tužitelji (USKOK, DORH) stručni jer dosadašnji 

sudski postupci pokazali su da prave krive procjene i da donose krive zaključke. O ovome 

oporba nije kazali ni riječi.  

Glavnu državnu odvjetnicu prozivaju zbog nekih SMS poruka ali jer ne prozivaju zbog 

neprocesuiranih ratnih zločinaca koji slobodno šeću Hrvatskom! 

http://www.vecernji.hr/vijesti/uhicena-zagrepcanka-zaradila-milijune-trgujuci-djecom-konga-

clanak-525036 

Jadna oporba (a ni vladajući) nije pitala glavnu državnu odvjetnicu što USKOK i DORH rade 

po pitanju trgovine djecom iz Konga, po pitanju djeljenja hrvatskog državljanstva na slijepo. 

 

 

 

  

http://www.vecernji.hr/vijesti/uhicena-zagrepcanka-zaradila-milijune-trgujuci-djecom-konga-clanak-525036
http://www.vecernji.hr/vijesti/uhicena-zagrepcanka-zaradila-milijune-trgujuci-djecom-konga-clanak-525036
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37. Je li normalno jednostrano govoriti o  govoru mržnje? (18. 02. 2023.) 

 

Zahvaljujući Vladi druga Andreja Plenkovića i državnim institucijama imamo govor mržnje u 

javnom prostoru (mainstream mediji, društvene mreže, udruge civilnog društva itd.). Pričali 

su da će novi zakon o medijima obuzdati govor mržnje u javnom prostoru ali to se nije 

dogodilo i zato odgovornost prvenstveno snose drug Andrej i njegova ministarka kulture i 

medija… 

Hrvatski premijer Andrej Plenković izjavio je da mu se čini da kod osmero Hrvata pritvorenih 

u Zambiji "nije bilo nikakve namjere za trgovinom" djecom dodavši da je "apsolutno 

neprihvatljivo" stigmatizirati djecu i njihove roditelje. 

"Vidim enorman rast govora mržnje, ovo je samo jedna manifestacija. Ako je netko žrtva 

govora mržnje to sam ja. Živimo u beskrupuloznom ozračju gdje svatko može vrijeđati 

svakoga kako god hoće. Svaki govor mržnje, pa i ovaj sada, dovodi do toga da djecu koja su 

ranije posvojena iz afričkih zemalja netko vrijeđa. To je ozračje u kojem danas živimo, to nije 

normalno", dodao je. 

Drug Plenković kaže za govor mržnje prema uhićenim Hrvatima u Zambiji nije normalan (13. 

veljače 2023.) Istina nije normalno ali druga Andreja treba pitati (budući da nikada nije 

reagirao): Zar je govor mržnje prema hrvatskim domoljubima, hrvatskim braniteljima, 

hrvatskim nogometašima, vjernicima, Katoličkoj crkvi, dr. Željki Markić, Marku 

Perkoviću Thompsonu, Luki Modriću, Deanu Lovrenu, Joeu Šimuniću, braći Mamić, 

moliteljima krunice na trgovima diljem Hrvatske…normalan? Nikada drug Andrej nije 

govorio da je nedopustiv govor mržnje prema gore spomenutima. Treba kazati da Vlada 

druga Andreja financira govor mržnje (financira Novosti, Bilten SNV-a/SDSS-a, 

antihrvatske filmove, predstave i pisane uratke) prema domoljubnim Hrvatima, prema 

istinskim hrvatskim braniteljima, prema vjernicima, Katoličkoj crkvi i svima onima koji 

štite hrvatski identitet.   

Premijer je istaknuo kako treba vidjeti je li sve bilo "procesno legalno". 

„Posvojitelji“ su po djecu iz DR Konga došli u Zambiju, a nisu djecu preuzeli u DR Kongu. 

Po zakonima DR Konga to nisu ni mogli napraviti pa je njihov postupak nelegalan, bar toliko 

bi drug Andrej trebao znati.   

Dakle, premijer nakon više od dva mjeseca ne zna je li sve bilo „procesno legalno“. 

Stručnjaci su mu prije više od mjesec dana poručili da nije bilo legalno ali budući da drug 

Andrej ima dvostruka mjerila i da podržava kriminalne radnje još „ne zna je li sve bilo 

procesno legalno“.  
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Drug Andrej nakon više od 2 mjeseca ne zna (on to dobro zna) je li postupak osmoro 

hrvatskih državljana u Zambiji bio legalan. On brani državne institucije koje izdaju 

hrvatske dokumente na neviđeno, one koji rade nelegalne radnje pri posvajanju djece iz 

DR Kongo.  

Plenkovićeva uhljebica, pravobraniteljice za ravnopravnost spolova, najavila je kaznenu 

prijavu protiv Ivana Pernara koji se navodno usudio kazati istinu sudu u Zambiji o 

posvojiteljima iz Hrvatske. U Plenkovićevoj neokomunističkoj Hrvatskoj nije normalno, nije 

dopušteno kazati istinu da je posvojitelj transrodna osoba i da prema zakonu ne može biti 

posvojitelj.  

Plenkovićevi mainstream mediji  pišu o cinkerima i drukerima u slučaju posvojenja djece. Ti 

mainstream mediji su glavni cinkeri i drukeri domoljubnih Hrvata (hrvatskih branitelja, Deana 

Lovrena, Joea Šimunića, Marka Perkovića Thompsona i drugih). Zaboravljaju Plenkovićevi 

mainstrema mediji cinkanje Stipe Mesića, Ivana Zvonimira Čička, Žarka Puhovskoga, riječke 

udruge Korak, druga Zorana Stevanovića i drugih. Za mainstream medije i druga Andreja 

nabrojeni nisu cinkeri, drukeri već savjesni građani EU.  Drug Andrej ima dvostruke kriterije 

isto kao i takozvana ljevica u Hrvatskoj. Tito, uzor današnje takozvane ljevice, je bio cinker 

Kominterne koja je likvidirala više od osam stotina jugoslavenskih komunista na temelju 

Titova cinkanja (laganja).  O cinkanju i drukanju u Hrvatskoj nakon 2000. godine Davor 

Dijanović piše:  

„Stranim obavještajnim službama omogućeno je legalno djelovanje na području RH. Najprije 

im je omogućen pristup tzv. Šuškovu arhivu (tj. pismohrani pomoćnika ministra obrane za 

sigurnosne poslove), a onda i tzv. Tuđmanovu arhivu (dokumentaciji iz Ureda Predsjednika i 

tzv. predsjedničkim transkriptima).   

Haaška mreža neumorno je radila protiv Hrvatske i njezinih interesa. Mesić je lažno 

svjedočio u Haagu, pričao viceve od svome prethodniku, a bivši komunistički cinkeri i drukeri 

koji su radili za jugoslavenske službe čiste državne institucije od državotvornih kadrova. Tada 

se uspostavlja i gusta mreža u civilnom sektoru koja doslovce živi od cinkanja i drukanja 

Hrvatske u inozemstvu.“ 

„Treba biti oprezan u proglašavanju bilo koga izdajicom, cinkerom ili drukerom. Takve 

etikete lako postanu sredstvo političkih međustranačkih obračuna. No na žalost hrvatska 

politička scena prepuna je cinkersko-drukerskog mentaliteta i izdaje hrvatskih interesa. Od 

cinkanja i drukanja u Hrvatskoj se i dalje dobro živi.“ 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/d-dijanovi/41172-d-dijanovic-od-cinkanja-i-

drukanja-u-hrvatskoj-se-i-dalje-dobro-zivi.html 

>Afera Zambija: Peternel u Otvorenom pita zašto Hrvati nisu išli po djecu u Kongo; 

Benčić ga napala da je ‘druker’ 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/d-dijanovi/41172-d-dijanovic-od-cinkanja-i-drukanja-u-hrvatskoj-se-i-dalje-dobro-zivi.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/d-dijanovi/41172-d-dijanovic-od-cinkanja-i-drukanja-u-hrvatskoj-se-i-dalje-dobro-zivi.html
https://narod.hr/hrvatska/afera-zambija-peternel-u-otvorenom-pita-zasto-hrvati-nisu-isli-po-djecu-u-kongo-bencic-ga-napala-da-je-druker
https://narod.hr/hrvatska/afera-zambija-peternel-u-otvorenom-pita-zasto-hrvati-nisu-isli-po-djecu-u-kongo-bencic-ga-napala-da-je-druker
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https://cronika.hr/2023/02/pernar-najavio-putujem-u-zambiju-svjedocit-cu-protiv-

mozemovaca-optuzenih-za-trgovinu-djecom-iz-konga/ 

>MVEP i Grlić Radman krivo tvrdili da je optužnica u Zambiji odbačena, pa objava 

misteriozno nestala s weba ministarstva 

>Aktivist za dječja prava iz Konga: Ne možeš s djetetom u Zambiju. Službenici koji to 

dopuštaju dio su mafije 

>Križevčanka posvojila dijete iz Liberije pa otvoreno pričala koga je podmitila i kako je 

birala dijete 

https://www.sloboda.hr/davorin-karacic-o-aferi-zambija-djeca-iz-konga-hrvatsko-su-

drzavljanstvo-stekla-ilegalno/ 

Davor Karačić: „Odluke o odobrenju posvojenja iz Konga dakle nema i nitko, pa ni 

“istraživačko novinarstvo” se ne trudi, kako do iste doći a tako niti utvrditi zašto takve odluke 

nema.“ 

„U ovom izlaganju ću namjerno izostaviti vlastiti zaključak, te prepustiti da sam čitatelj 

stekne svoj zaključak te da onda takav zaključak usporedi s galamom lijevih političara te 

društveno angažiranih osoba kao i glavnih medija u Hrvatskoj, koji sve one koji u ovom 

slučaju vide sumnjive radnje proglašavaju transfobima i rasistima, inzistirajući na tezi da je 

skepsa prema zakonitosti usvajanja u konkretnom slučaju, temeljena na rasističkoj mržnji 

prema afričkoj djeci.“ 

Drugu Andreju ne smeta govor mržnje prema onima koji pitaju je li postupak „posvojenja“ i 

dobivanja hrvatskog državljanstva na neviđeno bio u skladu sa zakonom. 

Za govor mržnje krive su hrvatske državne institucije, Plenkovićevi ministri i uhljebi koje je 

postavio na rukovodeća mjesta. Plenkovićevi kadrovi imaju dvostruka mjerila kao i drug 

Andrej pa ne govore o govoru mržnje kada mrzitelji govore tituliraju domoljube i vjernike 

slijedećim izrazima: katotalibani, ustaše, fašisti, nacisti, klečavci, itd. To drug Andrej potiče i 

financira (Novosti, Bilten, indeks i drugi)!  

Drugu Andreju ne smeta govor mržnje u ovim objavama: 

https://www.index.hr/magazin/clanak/zasto-bi-nogometasi-uopce-bili-ambasadori-hrvatske-

aha-da-jer-nemamo-nista-drugo/2423358.aspx 

https://www.index.hr/vijesti/clanak/lovren-veceras-gostuje-kod-neonacista-

bujanca/2423661.aspx 

https://www.index.hr/vijesti/clanak/krajnja-desnicarka-postaje-nova-dekanica-hrvatskih-

studija/2421651.aspx 

RTL-ova Pastorčić i udruga Kolektiv u hajci: ‘Stat ćemo na kraj Markić i Vukušiću’ 

https://cronika.hr/2023/02/pernar-najavio-putujem-u-zambiju-svjedocit-cu-protiv-mozemovaca-optuzenih-za-trgovinu-djecom-iz-konga/
https://cronika.hr/2023/02/pernar-najavio-putujem-u-zambiju-svjedocit-cu-protiv-mozemovaca-optuzenih-za-trgovinu-djecom-iz-konga/
https://narod.hr/hrvatska/mvep-i-grlic-radman-krivo-tvrdili-da-je-optuznica-u-zambiji-odbacena-pa-objava-misteriozno-nestala-s-weba-ministarstva
https://narod.hr/hrvatska/mvep-i-grlic-radman-krivo-tvrdili-da-je-optuznica-u-zambiji-odbacena-pa-objava-misteriozno-nestala-s-weba-ministarstva
https://narod.hr/hrvatska/aktivist-za-djecja-prava-iz-konga-ne-mozes-s-djetetom-u-zambiju-sluzbenici-koji-to-dopustaju-dio-su-mafije
https://narod.hr/hrvatska/aktivist-za-djecja-prava-iz-konga-ne-mozes-s-djetetom-u-zambiju-sluzbenici-koji-to-dopustaju-dio-su-mafije
https://narod.hr/hrvatska/krizevcanka-posvojila-dijete-iz-liberije-pa-otvoreno-pricala-koga-je-podmitila-i-kako-je-birala-dijete
https://narod.hr/hrvatska/krizevcanka-posvojila-dijete-iz-liberije-pa-otvoreno-pricala-koga-je-podmitila-i-kako-je-birala-dijete
https://www.sloboda.hr/davorin-karacic-o-aferi-zambija-djeca-iz-konga-hrvatsko-su-drzavljanstvo-stekla-ilegalno/
https://www.sloboda.hr/davorin-karacic-o-aferi-zambija-djeca-iz-konga-hrvatsko-su-drzavljanstvo-stekla-ilegalno/
https://www.index.hr/magazin/clanak/zasto-bi-nogometasi-uopce-bili-ambasadori-hrvatske-aha-da-jer-nemamo-nista-drugo/2423358.aspx
https://www.index.hr/magazin/clanak/zasto-bi-nogometasi-uopce-bili-ambasadori-hrvatske-aha-da-jer-nemamo-nista-drugo/2423358.aspx
https://www.index.hr/vijesti/clanak/lovren-veceras-gostuje-kod-neonacista-bujanca/2423661.aspx
https://www.index.hr/vijesti/clanak/lovren-veceras-gostuje-kod-neonacista-bujanca/2423661.aspx
https://www.index.hr/vijesti/clanak/krajnja-desnicarka-postaje-nova-dekanica-hrvatskih-studija/2421651.aspx
https://www.index.hr/vijesti/clanak/krajnja-desnicarka-postaje-nova-dekanica-hrvatskih-studija/2421651.aspx
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Drugu Andreju i njegovim uhljebima je gore navedeni govor mržnje prihvatljiv pa nisu 

reagirali.   

Curenje informacija o A. P-u bit će kazneno djelo? 

Drug Andrej najavio je promijene Zakona o kaznenom postupku i Kaznenog zakona, "da se 

ne bi događalo da informacije iz spisa izlaze van i čine političke probleme jer će to biti 

kazneno djelo".  Ovo se odnosi samo na informacije koje su za njega štetne. 

Curenje informacija iz izvida i istraga DORH-a, USKOK-a i drugih je hrvatski standard 

kojeg nisu uspjeli promijeniti ni drugi pa ne će ni drug Plenković. Interesantno je da drug 

Plenković odobrava curenje informacija koji njemu idu u prilog, a osuđuje curenje 

informacija kada to njemu ne ide u prilog.  

Ministar pravosuđa i uprave Ivan Malenica najavio je da se izmjenama Zakona o kaznenom 

postupku namjerava propisati novo kazneno djelo (tih najava je bilo i prije) odavanja sadržaja 

dokaznih radnji, no napomenuo je da će se kažnjavati samo sudionici postupka, ali ne i 

novinari.  

 

"Imamo stav da treba zaštiti pravo na privatnost i presumpciju nevinosti osoba na koje se 

odnosi kazneni postupak". Nameće se pitanje: Hoće li Josipa Rimac imati pravo na privatnost 

jer do sada to pravo nije imala? 

 

"Danas ste od strane oporbenih političara konstatira da se vraćamo u neka davna vremena, 

da se novinari žele spriječiti da objavljuju određene informacije. Otklanjamo tezu da će se 

novinari kroz propisivanje kaznenog djela procesuirati", istaknuo je Malenica. 

Pojasnio je da bi novim kaznenim djelom ne bi bili obuhvaćeni novinari, već isključivo 

sudionici postupka - tužitelji, policija, stranke i njihovi branitelji. 

Iz najave je jasno da taj zakon ne će biti od koristi. Do sada se nije moglo dokazati tko daje 

informacije novinarima pa ne će ni u budućnosti. Prema ministru novinarima će biti 

dopušteno lagati, izvrtati činjenice, zadirati u privatnost jer za to ne će odgovarati!?  

 

Mišljenja stručnjaka su da postupak „posvojenja“ djece iz DR Kongo nije bio legalan ali za 

ministra ništa nije sporno: "Nastavljamo diplomatsku bitku i za odrasle hrvatske državljane i 

za djecu", poručio je Malenica. 

https://direktno.hr/domovina/malenica-komentirao-izmjene-zakona-i-curenje-informacija-

onda-opalio-oporbi-koriste-svaku-priliku-da-305654/ 

U neokomunističkoj Plenkovićevoj Hrvatskoj ništa nije nemoguće. 

 

 

 

https://direktno.hr/domovina/malenica-komentirao-izmjene-zakona-i-curenje-informacija-onda-opalio-oporbi-koriste-svaku-priliku-da-305654/
https://direktno.hr/domovina/malenica-komentirao-izmjene-zakona-i-curenje-informacija-onda-opalio-oporbi-koriste-svaku-priliku-da-305654/
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38. Hrvateki su izgubljeni u vremenu i prostoru (15. 4. 2023.) 

 

U neokomunističkoj Hrvatskoj ništa novoga. Tijekom korizme neki su se trudili da budu bolji, 

propitivali su sebe i svoje ponašanje s ciljem kako biti bolji, a s druge strane bili su oni koji su 

se trudili pokazati svoju mržnju, svoju izopačenost, netoleranciju i nedemokratičnost. 

Svjedočili smo bjesnim izljevima mržnje prema moliteljima krunice, prema braniteljima, 

prema domoljubima, prema Katoličkoj crkvi itd.  Svjedočili smo govoru mržnje, ispoljavanju 

zloće, izopačenosti, agresivnosti prema svemu što je hrvatsko i katoličko. Nažalost 

Plenkovićeva neokomunistička vlast nije osudila govor mržnje već ga je preko medija širila.    

Plenkovićevi ministri slijedili su svog šefa te promicali „srpski svet“ u Hrvatskoj. Glavni 

promotori „srpskog sveta“ u Hrvatskoj su: ministarka kulture, ministar pravosuđa i uprave, 

ministar znanosti i obrazovanja, ministar unutarnjih poslova i drugi. 

Izjednjačavanje branitelja Josipa Jovića sa srpskim teroristom  

Hrvateki imaju kratko sjećanje pa ne znaju tko ih je napao, ne znaju tko je poticao i pomagao 

agresiju na Republiku Hrvatsku, zaboravili su na Domovinski rat i heroje Domovinskog rata. 

U udžbeniku povijesti uz Josipa Jovića, prvu žrtvu Domovinskog rata, naveli i srpskog 

terorista! Izdavač (Profil Klett) odgovara na prigovore pa navodi: „Nažalost, povijest su 

oblikovali i zločinci“.  

https://www.dnevno.hr/domovina/nasoj-djeci-izjednacavaju-josipa-jovica-sa-srpskim-

teroristom-hrvatski-izdavac-odgovorio-na-prozivke-nazalost-povijest-su-oblikovali-i-zlocinci-

2120734/ 

 

U Plenkovićevoj neokomunističkoj Hrvatskoj sve je moguće pa i izjednjačavanje branitelja i 

terorista. Saborska oporba nije komentirala navedeni skandal, nije komentirala činjenicu da 

imamo više udžbenika iz povijesti u kojima se na različite načine obrađuje tema 

Domovinskog rat, u kojima se prešućuje istina o Domovinskom ratu, u kojima se  manipulira i 

laže o ljudima koji su dobili taj rat.  

Govor mržnje prema moliteljima krunice 

Početkom travnja molila se krunica na trgovima Hrvatske i opet smo svjedočili silnim 

izljevima mržnje prema moliteljima. Rulja je tražila da se zabrani javna molitva krunice na 

trgovima Hrvatske jer trgovi, ulice i parkovi rezervirani su samo za mrzitelje Hrvatske i 

Hrvata, rezervirani su za pripadnike LGBT zajednice, promicatelje komunističke ideologije, 

poremećene, one koji žele promijeniti spol… 

Rulja pita: Kako se usude javno moliti krunicu, kako se usude pozivati na prirodni zakon, na 

domoljublje, kako se usude tražiti istinu i poštivanje ljudskog dostojanstva? Rulja poručuje 

neka idu u katakombe i neka tamo mole, neka se mole u svoja četiri zida. Traže zabranu 

moljenja krunice na javnim trgovima…  

https://www.dnevno.hr/domovina/nasoj-djeci-izjednacavaju-josipa-jovica-sa-srpskim-teroristom-hrvatski-izdavac-odgovorio-na-prozivke-nazalost-povijest-su-oblikovali-i-zlocinci-2120734/
https://www.dnevno.hr/domovina/nasoj-djeci-izjednacavaju-josipa-jovica-sa-srpskim-teroristom-hrvatski-izdavac-odgovorio-na-prozivke-nazalost-povijest-su-oblikovali-i-zlocinci-2120734/
https://www.dnevno.hr/domovina/nasoj-djeci-izjednacavaju-josipa-jovica-sa-srpskim-teroristom-hrvatski-izdavac-odgovorio-na-prozivke-nazalost-povijest-su-oblikovali-i-zlocinci-2120734/
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„Velik katolici“ šute kada rulja napada i vrijeđa molitelje krunice, a ni biskupi nisu ništa bolji 

(čast izuzetcima).   Hrvateki šute i prepuštaju trgove, ulice, javne prostore zločestima, 

lažljivcima, bolesnicima i ideološkim neprijateljima.  

 

Hrvatska pravoslavna crkva 

Ministar uprave i pravosuđa krši zakon i osporava pravo Hrvatske pravoslavne crkve da se 

registrira. Ministar postupa suprotno odluci Visokog upravnog suda i pokazuje kako je on 

iznad zakona.   

https://hrvatskapravoslavnacrkva.wordpress.com/2023/03/28/obavijest-3/ 

 

Plenković je oduševljen svoji ministrom uprave i pravosuđa koji poništava odluku Visokog 

upravnog suda i negira pravo Hrvatskoj pravoslavnoj crkvu da se registrira. Dana 19. svibnja 

2016. godine Hrvatski arhiepiskop Aleksandar podnio je zahtjev za upis Hrvatske pravoslavne 

crkve u Evidenciju vjerskih zajednica Hrvatske. „Punih 30 mjeseci kasnije (umjesto u 30 

dana) Ministarstvo uprave rješenjem je donijelo svoju, vrlo neozbiljnu i neprofesionalnu 

negativnu odluku, koje je potpisao pomoćnik ministra, politolog dr. sc. Mladen Nakić“.  

Tako se to radi u Plenkovićevoj neokomunističkoj Hrvatskoj, tako se poštuju ljudska  i 

vjerska prava. Hrvateki, veliki pobornici demokracije, pravne države, poštivanje vjerskih 

sloboda šute i ne komentiraju očito protupravno postupanje i očitu diskriminaciju prema 

pripadnicima Hrvatske pravoslavne crkve (kažu oko 40.000 vjernika). Sramotno! 

Slučaj zadarskog liječnika  

U Hrvatskom tjedniku br. 966 od 30. ožujka 2023. godine na stranici 8 je članak o progonu 

zadarskog liječnika dr. Damira Biloglava. U članku kojeg potpisuje Andrea Černivec navodi 

se kako se Časni sud (tijelo Hrvatske liječničke komore) odnosi prema liječniku, kako se 

protiv liječnika vodi postupak kao u doba staljinističkih progona. 

Povjerenstvo za medicinsku etiku i deontologiju HLK-a progoni liječnika zbog izjava dane 

tijekom pandemije covida-19. 

Sude mu pred Časnim sudom HLK-a ali to rade na nečastan način jer mu osporavaju njegova 

prava. Liječnik navodi: „Sudi mi se pred Časnim sudom Liječničke komore gdje je sudac 

profesionalna sutkinja, s Kaznenog suda u Zagrebu, koja ovdje radi honorarno, a tu su i dva 

liječnika u Vijeću i odvjetnica. Da stvar bude gora, Komora plaća sudca i Vijeće da sude u 

predmetu u kojem je Komora tužitelj, što je sukob interesa prvog reda. Još ću jednom zatražiti 

da suđenje bude javno. Ako odbiju, ne ću više sudjelovati u toj farsi“ 

„Niti jedno njegovo pitanje svjedocima tužitelja nije ušlo u zapisnik, odbijeni su svi njegovi 

svjedoci, kao i dokumenti u kojima se nalazi 41 recentni rad na temu epidemioloških mjera i 

njihovih posljedica, kao i svrhovitost i učinkovitost cjepiva“. Dr. Biloglav tvrdi da je proces 

zatvoren za javnost, da njegovi odgovori i pitanja nisu zabilježeni u zapisniku, odbili su 

njegove svjedoke (Prof. dr. Krešimir Pavelić, dr Srećko Sladoljev i Andrija Klarić).“  

https://hrvatskapravoslavnacrkva.wordpress.com/2023/03/28/obavijest-3/
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Ne znam što je dr.  Biloglav izjavio u rujnu 2021. godine, ne poznajem doktora, ne znam 

njegove stavove niti njegov rad ali znam da doktor mora imati pošteno suđenje: da njegove 

izjave, ako on to traži, trebaju ući u zapisnik. Nije sud HLK-a Kazneni sud RH na kojem 

sudac odlučuje što će ući u zapisnik, a što ne. Ta komunistička (staljinistička) praksa da sudac 

prijevodi iskaz optuženoga ili svjedoka po svom nahođenju je sramotna i pokazuje da se 

sudstvo u RH nije odmaklo od staljinističke prakse. Na sudu optuženi može zatražiti da 

njegova izjava u cijelosti ide u zapisnik ali ako sudac to ne dopusti ništa od toga.   

Ako je ono što je napisano u Hrvatskom tjedniku istinito (nitko nije demantirao članak) 

postavlja se niz pitanja: Zašto zadarski liječnik nema pravo na pošteno suđenje pred Časnim 

sudom Komore? Zašto sud HLK-a koristi staljinističku praksu tijekom postupka i ne dopušta 

da izjave doktora i njegovih svjedoka uđu u zapisnik? Zašto sud Komore ne prihvaća 

svjedoke optuženoga doktora?  

Zadarski liječnik navodi da njegova pitanja tužiteljima ne ulaze u zapisnik, da su njegovi 

svjedoci odbijeni i da ne dopuštaju da suđenje bude javno. U kojem vremenu mi to živimo?  

Protuzakonito posvajanje djece iz Konga 

Plenković i njegov ministar brane nezakonitim posvajanjem djece iz Konga i nakon više 

mjeseci nisu kazali istinu. 

https://narod.hr/hrvatska/grlic-radman-i-andrej-plenkovic-potpuno-se-pogubili-u-aferi-

zambija-sto-su-sve-govorili 

Još nisu poznati svi detalji protuzakonitog posvajanja (trgovine?) djece iz Konga. Sramotno je 

što vlast skriva istinu i priča da su djeca hrvatski državljani.  

Istraga i procesuiranje zločina u Ukrajini 

Superman Plenković bio je u posjetu Ukrajini i žestoko se založio za kažnjavanje zločina 

počinjenih u Ukrajini! Premijer je obećao pomoć pri istraživanju i procesuiranju zločina jer 

Hrvatska ima veliku iskustvo u istraživanju i procesuiranju zločina tijekom Domovinskog 

rata. Superman se pohvalio kako u Hrvatskoj postoji specijalizirani dio Državnog odvjetništva 

za ratne zločine, specijalizirani suci, odjeli policije za ratne zločine, a njihova je ekspertiza na 

najvišoj razini jer operativno imaju najviše iskustva zbog ratnih zločina iz Domovinskog rata. 

Sve je tako savršeno da zločinci nisu procesuirani niti nakon 30 godina od počinjena zločina. 

Zločinci slobodno šeću, neki rade u hrvatskim institucijama, neki teroristi imaju hrvatsku 

mirovinu, neki imaju spomenike na tlu Hrvatske na kojima piše da je hrvatsko tlo srpsko itd.  

 

https://vlada.gov.hr/vijesti/plenkovic-zlocini-u-buci-zasluzuju-kaznu-i-tu-odgovornost-cemo-

traziti/38065 

Ako Ukrajinci budu sudili po hrvatskom receptu bit će to lakrdija u kojoj će biti izjednačena 

žrtva i zločinac, kao što se dogodilo i događa u Hrvatskoj.  

 

Novi totalitarizam u Hrvatskoj? 

https://narod.hr/hrvatska/grlic-radman-i-andrej-plenkovic-potpuno-se-pogubili-u-aferi-zambija-sto-su-sve-govorili
https://narod.hr/hrvatska/grlic-radman-i-andrej-plenkovic-potpuno-se-pogubili-u-aferi-zambija-sto-su-sve-govorili
https://vlada.gov.hr/vijesti/plenkovic-zlocini-u-buci-zasluzuju-kaznu-i-tu-odgovornost-cemo-traziti/38065
https://vlada.gov.hr/vijesti/plenkovic-zlocini-u-buci-zasluzuju-kaznu-i-tu-odgovornost-cemo-traziti/38065
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Novi totalitarizam u Hrvatskoj? 

Hrvatsko pravosuđe je rak rana hrvatskoga društva jer imamo neujednačenu sudsku praksu, 

jer imamo progon na ideološkoj osnovi, jer imamo dugotrajne sudske postupke s neizvjesnim 

ishodom bez obzira na zakon, jer imamo dvostruka mjerila, jer imamo nepotrebne sudske 

postupke itd.  

Vlada je predložila Nacrt prijedloga zakona o izmjenama Zakona o prekršajima protiv javnog 

reda i mira, s Nacrtom konačnog prijedloga zakona. Neki su mišljenja da se u Hrvatskoj uvodi 

novi totalitarizam jer svjedočimo selektivnom kršenju ljudskih i vjerskih prava, svjedočimo 

selektivnom gušenju slobode govora (ponovno se uvodi verbalni delikt ali samo za neke). 

Novinar Marko Jurič ima sreće da je 2023., a ne 1945. godina jer bi završio u nekoj od jama 

na Žumberku. U neokomunističkoj Hrvatskoj sve je dobro osim jednog pozdrava. Taj pozdrav 

je jedini problem neokomunističke Hrvatske pa će dizači ruku u Saboru izglasati drakonske 

kazne (4000 eura) za one koji kažu da su bili ili da su spremi braniti svoj dom. Prijavljen je 

Marko Miljanić, ratni zapovjednik Škabrnje, za narušavanje javnog reda i mira.  

https://slobodnadalmacija.hr/zadar/4-kantuna/ratni-zapovjednik-skabrnje-za-dom-spremni-je-

lipi-hrvatski-pozdrav-nisam-spreman-za-umirovljenicki-ali-sam-spreman-za-zatvorski-dom-

1281339 

„Splitska policija je protiv Miljanića podignula optužni prijedlog tereteći ga da je tijekom uredno 

prijavljenog okupljanja narušavao javni red i mir na način da je pri završetku svog govora putem 

razglasa uzviknuo ‘za dom‘ na što su okupljenici prosvjednici, njih oko 120, odzdravili, ‘spremni‘. 

Miljanić ih je, kako je zabilježeno, pozdravio u 16.01 sati na adresi ulice Ruđera Boškovića u Splitu 

kod kućnog broja 27. ispred spomenika poginulim pripadnicima IX. bojne Rafael Vitez Boban. 

- Bila je lipo policija kod mene i uručila mi optužni prijedlog, ali nisam ja narušavao javni red i mir. 

Kakav je to zakon, recite vi meni? To je sve Pupavčevo i Plenkovićevo maslo. Zamutili su oni koji su 

za vrijeme rata jeli kroasane po Briselu. Što se nisu onda javili? Tko je jeo kroasane? Ne znam. Čuo 

sam na televiziji da su se oni tada tako častili kroasanima - ogorčen je Miljanić. Pojašnjava kako je 

pozdrav ‘za dom spremni‘ naš lipi stari hrvatski pozdrav‘ koji nema nikakve veze s NDH-om i 

ustaštvom, a kamoli s ‘narušavanjem javnog reda i mira‘….“ 

Svaki komentar je suvišan, samo idioti ne shvaćaju da se radi o progonu onih koji su branili i 

oslobodili Hrvatsku u Domovinskom ratu.  

 

Hrvatska šutnja 

Hrvateki misle da će se netko drugi boriti za istinu o povijesnim događajima, da će netko 

drugi braniti hrvatski jezik od silnih nasrtaja jugočetnika, da će netko drugi braniti njihovo 

ljudsko dostojanstvo i njihova ljudska i vjerska prava.  Dok se Francuzi bore za svoja prava 

Hrvateki šute i sliježu ramenima na kršenje ljudskih i vjerskih prava u Hrvatskoj. Hrvatski 

intelektualci su se zavukli u katakombe i mudro šute da ih neokomunistički mediji ne bi 

prozvali. Hrvateki idu u crkvu ali ne znaju braniti svoju Katoličku crkvu, ne znaju braniti 

https://slobodnadalmacija.hr/zadar/4-kantuna/ratni-zapovjednik-skabrnje-za-dom-spremni-je-lipi-hrvatski-pozdrav-nisam-spreman-za-umirovljenicki-ali-sam-spreman-za-zatvorski-dom-1281339
https://slobodnadalmacija.hr/zadar/4-kantuna/ratni-zapovjednik-skabrnje-za-dom-spremni-je-lipi-hrvatski-pozdrav-nisam-spreman-za-umirovljenicki-ali-sam-spreman-za-zatvorski-dom-1281339
https://slobodnadalmacija.hr/zadar/4-kantuna/ratni-zapovjednik-skabrnje-za-dom-spremni-je-lipi-hrvatski-pozdrav-nisam-spreman-za-umirovljenicki-ali-sam-spreman-za-zatvorski-dom-1281339
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molitelje na trgovima od pomahnitale rulje koja ispoljava svoju mržnju i traži da molitelji idu 

u katakombe jer trgovi, ulice i mediji su samo za njih, za njihovu ideologiju. 

Hrvateki vrijeme je da se probudite i da javno kažete ne novom totalitarizmu. 
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39. Plenkovićeva vlast protiv hrvatskog naroda (22. 4. 2023.) 

 

Neokomunistička vlast u RH je protiv strateških interesa hrvatskoga naroda, protiv povijesne 

istine, protiv Domovinskog rata, protiv Hrvatske kao pravne i demokratske države. Samo se u 

neokomunističkoj Hrvatskoj može 2023. godine primjenjivati komunistički zakon iz 1977. 

godine. Primjena komunističkog zakona starog 46 godina dokaz je da je Hrvatska 

neokomunistička zemlja.  

ZAKONODAVNO-PRAVNA KOMISIJA SABORA SOCIJALISTIČKE REPUBLIKE 

HRVATSKE utvrdila je 2. veljače 1990. godine (Broj: 6305-89-63) prečišćeni tekst Zakona 

o prekršajima protiv javnog reda i mira (objavljen u NN 5/90). 

Prečišćeni tekst Zakona o prekršajima protiv javnog reda i mira obuhvaća Zakon o 

prekršajima protiv javnog reda i mira ("Narodne novine", br. 41/77) te njegove izmjene i 

dopune objavljene u "Narodnim novinama", br. 55/89, u kojima je naznačeno vrijeme 

njihova stupanja na snagu. 

Danas važeći Zakon o prekršajima protiv javnog reda i mira („Narodne novine“ br. 41/77., 

52/87., 55/89., 30/90., 47/90., 29/94. i 114/22.) sadrži prekršajne odredbe kojima je propisano 

sankcioniranje ponašanja suprotnih odredbama toga Zakona. Kao prekršajne sankcije 

propisane su kazna zatvora (izuzetno), novčane kazne i zaštitne mjere. 

Zakon o prekršajima protiv javnog reda i mira (u nastavku: ZpPJRM)1 donesen je još 1977., a 

izmijenjen je 1990. (izbrisani su čl. 3., čl. 24., čl. 25., čl. 31.) i 1994. (uvedene su kazne u 

DEM). Suštinski se zakon nije mijenjao od 1977. godine, jedino se mijenjala visina kazne i 

valuta u kojoj je izražena.  

Dakle, godina je 2023., a „demokratska i neovisna“ RH ima zakon (nešto izmjenjen) iz doba 

rigidnog komunizma (socijalizma), iz 1977. godine! Bravo! 

Ministarstvo unutarnjih poslova RH napravilo je Prijedlog  ZAKONA O IZMJENAMA 

ZAKONA O PREKRŠAJIMA PROTIV JAVNOG REDA I MIRA, S KONAČNIM 

PRIJEDLOGOM ZAKONA, a vlada ga je poslala u Sabor te zatražila hitno usvajanje, 

što se 21. travnja 2023. godine i dogodilo. Plenkovićevi i Pupovčevi dizači ruku su 21. 

travnja 2023. izglasali jedan nedorečen, loš zakon kojeg Policija i Pravosuđe mogu 

tumačiti kako žele. Budući da Hrvateki žive u blagostanju, da im je standard najbolji u 

svijetu, usvojene (po hitnom postupku!) su drakonske kazne od nekoliko stotina do 

nekoliko tisuća (hiljada!) eura za remećenje javnog reda i mira „izvođenjem i 

reproduciranjem pjesama, skladbi i tekstova ili nošenjem ili isticanjem simbola, tekstova, 

slika, crteža“.  

Što se podrazumijeva pod gore navedenim člankom 5. Zakona („Tko na javnom mjestu 

izvođenjem, reproduciranjem pjesama, skladbi i tekstova ili nošenjem ili isticanjem 

simbola, tekstova, slika, crteža remeti javni red i mir“) nije jasno pa omogućava organima 
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prisile i pravosuđa da po svom osobnom mišljenju i prema svojim 

simpatijama/antipatijama (ideologiji…) progone one koji ne misle kao oni.  

Za vrijeme komunizma sudilo se za pjevanje neke domoljubne pjesme (npr. Vile Velebite), 

sudilo se za kritičko propitivanje u struci i društvu (verbalni delikt). Nažalost, u Plenkovićevoj 

neokomunističkoj Hrvatskoj ponovno se suditi za verbalni delikt. Zabranjeno je propitivati 

jugokomunističku intepretaciju povijesti, nitko ne smije dovoditi u pitanje  laži o Jasenovcu, 

nitko ne smije spominjati komunističke zločine i zločince, nitko ne smije težiti za istinom o 

NDH i Drugom svjetskom ratu. To oni nazivaju revizionizmom. Jugokomunističke laži su 

svetinje u koje nitko ne smije dirati. Oni koji istražuju i govore istinu o NDH, Drugom 

svjetskom ratu, Bleiburgu, Križnim putovima, zločincu Titu i Komunističkoj partiji su 

revizionisti, ustaše, simpatizeri nacizma i fašizma. Strašno i sramotno!   

Predlagatelj izmjena Zakona, MUP RH, navodi:  

U vrijeme kada je donesen Zakon o prekršajima protiv javnog reda i mira, za prekršaje 

propisane tim Zakonom bila je predviđena novčana kazna do 2.000 dinara, što je bio iznos od 

oko 44 % tadašnje prosječne plaće u SR Hrvatskoj koja je, prema podacima Državnog zavoda 

za statistiku, u 1977. godini iznosila 4.473 dinara. 

 

Godine 1994., kada su Zakonom o dopunama Zakona o izmjenama i dopunama Zakona 

kojima su određene novčane kazne za privredne prijestupe i prekršaje („Narodne novine“, 

broj: 29/94.) iznosi novčanih kazni u Zakonu o prekršajima protiv javnog reda i mira iz valute 

dinar pretvorene u iznose njemačkih marki, za prekršaje navedenog Zakona bila je predviđena 

novčana kazna u rasponu od 50 do 350 DEM, odnosno 190 do 1.330 kuna, što su bili iznosi od 

15,2 do čak 106,6 % prosječne plaće u Republici Hrvatskoj koja je tada, prema podacima 

Državnog zavoda za statistiku, iznosila 1.247 kuna. 

 

Kada se uspoređuju podaci Državnog zavoda za statistiku, objavljeni u „Narodnim 

novinama“, br. 24/23 o prosječnoj mjesečnoj plaći po zaposlenome u pravnim osobama 

Republike Hrvatske za prosinac 2022. koja je iznosila 7.653 kune (1.016 eura) u odnosu na 

kazne u Zakonu o prekršajima protiv javnog reda i mira koje su njegovim izmjenama objavljene 

u „Narodnim novinama“, br. 114/22 izražene u rasponu od 20 do 170 eura, vidljivo je da su 

navedene novčane kazne u rasponu od 1,9 % do 16,7 % prosječne plaće u Republici Hrvatskoj. 

 

Iz prethodno prikazanog jasno je da visina iznosa novčanih kazni u ovom trenutku  ne može 

zadovoljiti svrhu prekršajno - pravnih sankcija. 

 

Stoga se predlaže da se za prekršaje propisane u članku 5. stavku 1., članku 6., članku 16., 

članku 17., članku 21. i članku 27. Zakona o prekršajima protiv javnog reda i mira, kao 

najtežim oblicima prekršaja, propiše novčana kazna u iznosu od 700,00 do 4.000,00 eura, dok 

bi se za teže prekršaje iz članka 5. stavaka 2. i 3., članka 7., članka 8., članka 10., članka 13., 

članka 22. i članka 23.  propisala novčana kazna u iznosu od 300,00 do 2.000,00 eura.  Za 

lakše prekršaje iz članka 14., članka 18., članka 19., članka 20., članka 26., članka 28., članka 
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29., članka 30. i članka 36. stavka 5. Zakona propisana kazna bi bila u iznosu od 200,00 do 

1.000,00 eura. 

 

Novčane kazne ili kazne zatvora propisane člankom 4. (uništenje, oštećenje ili 

omalovažavanje domaćeg novca u opticaju), člankom 9. (neovlaštena prodaja ulaznica za 

sportske i druge priredbe), člankom 11.(skitnja, prosjačenje), člankom 12.(odavanje 

prostituciji) i člankom 15.( kršenje naredbe o zabrani pristupa ili zadržavanja, fotografiranja 

ili skiciranja na određenom mjestu) važećeg Zakona ne mijenjaju se. 

Propisane sankcije za članak 12., koji propisuje kažnjavanje osobe koja se odaje 

prostituciji, ne mijenjaju se. Naime, u posljednjih pet godina evidentiran je izrazito mali 

broj spomenutih prekršaja (66 prekršaja). Svašta! 

Iz gore navedenog vidljivo je da Hrvateki imaju nizak standard i da ne će moći platiti 

drakonske kazne i da će ići u zatvor. Budući da su hrvatski zatvori pretrpani postavlja se 

pitanje gdje će biti smješteni novi zatočenici? Hoće li imati uvjete dostojne  čovjeka i hoće li 

im država garantirati da se u zatvoru ne će zaraziti ili da im se na neki drugi način ne će 

ugroziti zdravlje.   

 

Članak 5. glasi: 

Tko na javnom mjestu izvođenjem, reproduciranjem pjesama, skladbi i tekstova ili nošenjem ili 

isticanjem simbola, tekstova, slika, crteža remeti javni red i mir, kaznit će se za prekršaj 

novčanom kaznom u iznosu od 700,00 do 4.000,00 eura“ ili kaznom zatvora do 30 dana. 

 Tko bez dozvole nadležnog organa, tehničkim sredstvima, prenosi javne priredbe i 

manifestacije izvan prostora na kojem se iste održavaju, kaznit će se za prekršaj novčanom 

kaznom u iznosu od 300,00 do 2.000,00 eura. 

 Tko tiskane ili snimljene stvari raspačava na neuobičajen nametljiv ili drzak način, te time 

remeti mir građana, kaznit će se za prekršaj novčanom kaznom u iznosu od 300,00 do 2.000,00 

eura“. 

 

Komentar:  

Tko će i temeljem čega odrediti koje su pjesme, tekstovi, simboli, slike, crteži podložni kazni. 

U članku 5. Zakona mora se točno navesti kojim se pjesmama, tekstovima, slikama, crtežima 

remeti javni red i mir. Temeljem ovog članka svatko može biti kažnjen, članak omogućava 

samovoljno ponašanja organa prisile i sudaca koji mogu suditi prema svojim osobnim 

shvaćanjima, ideološkim i drugim opredjeljenjima. Svaki sudac je slobodan da po svom 

opredjeljenju sudi što je dobro, a što loše, što remeti, a što ne remeti javni red i mir.   

 

 

Članak 16. glasi: „Tko izmišlja ili širi lažne vijesti kojima se remeti mir i spokojstvo građana, 

kaznit će se za prekršaj novčanom kaznom u iznosu od  700,00 do 4.000,00 eura ili kaznom 

zatvora do 30 dana.“ 
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Komentar: Opet nije jasno na koga se odnosi članak 16. Je li se članak 16. odnosi i na tiskovine,  

novinare te pojedince koji preko društvenih mreža  šire lažne vijesti, izmišljaju optužnice i blate 

nevine ljude.  

 

 

 Predlagatelj predlaže da „Roditelj ili staratelj čije dijete ili štićenik učini prekršaj utvrđen ovim 

zakonom ili propisima donesenim na temelju ovoga zakona, ukoliko je izvršeni prekršaj 

posljedica lošega odgoja ili zanemarivanja nadzora nad djetetom ili štićenikom, kaznit će se za 

prekršaj novčanom kaznom u iznosu od 700,00 do 4.000,00 eura“. 

 

Komentar: Tko će i temeljem čega procijeniti da se radi o lošem odgoju ili zanemarivanju 

nadzora nad djetetom ili štićenikom? 

 

Isto tako upitan je članak 18 predlagatelja koji predlaže povećanje kazne za „Odgovorna osoba 

u ugostiteljskoj radnji ili u ugostiteljskoj organizaciji koja propusti spriječiti narušavanje reda 

i mira u ugostiteljskoj radnji odnosno organizaciji, iako je to mogla učiniti bez opasnosti za 

sebe ili drugoga“ (Članak 28.). 

Na temelju čega će netko procijeniti da odgovorna osoba u ugostiteljskoj radnji propustila 

spriječiti narušavanje reda i mira u ugostiteljskoj radnji odnosno organizaciji? 

Opet se radi o procjeni (subjektivnom mišljenju) organa prisile ili sudca bez jasnog navođenja 

temeljem čega se pravi procjena.  

 

Ako kažnjena osoba nema nekoliko stotina ili nekoliko tisuća eura da plati kaznu (ili pak to ne 

želi platiti jer smatra da je nepravedno kažnjena) hoće li država osigurati pristojne uvjete u 

zatvoru za te osobe budući da zatvorski sustav RH nema dostatan zatvorski prostor. Nitko nema 

pravo izložiti kažnjenu, osuđenu, osobu riziku da se u zatvoru zarazi, da oboli zbog loših 

zatvorskih uvjeta.  

 

Oni koji su izglasali izmjene u komunističkom zakonu iz 1977. godine su protiv demokratske i 

pravne države Hrvatske, protiv branitelja i domoljuba. Nama razlike između njih i partijskih 

dizača ruku iz 1977. godine. Jedne i druge krasi partijsko jednoumlje koje je protunarodno, 

nedemokratsko i protupravno kao što pokazuje praksa. 

 

https://kamenjar.com/optuzni-prijedlog-protiv-marka-miljanica-zbog-zds/ 

 

Marko Miljanić, pukovnik Hrvatske vojske, 40-postotni hrvatski ratni vojni invalid, čovjek 

kojem pobijeno pola obitelji u Domovinskom ratu i koji je bio zapovjednika legendarnog 

Samostalnog bataljuna Škabrnja, dobio je na svoju adresu optužni prijedlog od policije jer 

je 10. travnja u Splitu na obljetnici osnutka IX. bojne HOS-a uzviknuo na kraju govora: Za 

dom!, na što su mu njegovu suborci uzvratili: Spremni!. Za Narod.hr Miljanić je ispričao što 

se u Splitu događalo te poručio: Ako treba ići ću dostojanstveno u zatvor, ali neću platiti 

eura kazne. 

https://kamenjar.com/optuzni-prijedlog-protiv-marka-miljanica-zbog-zds/
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”Ja inače volim svoj dom, iznad mog doma je samo Bog. Ja svoj dom volim i svoju Domovinu 

volim i to sam dokazao jer sam izgubio pola svoje obitelji u Škabrnji i hrvatsku mladost po 

bojišnicama. Mislim da u Hrvatskoj nema čovjeka koji je u Hrvatskoj izgubio više ljudi u 

Domovinskom ratu i baš su mene našli kažnjavati”.. 

 „Ako je najveći problem ovo što sam ja rekao ‘Za dom’, onda hvala dragom Bogu da Hrvatska 

nema drugih problema. Ja mislim da je to manje važno od onih milijarda koje su pokradene, 

mislim da je to manje važno i od mauzoleja onima koji su ubijali Hrvate, a jedan je i u Vukovaru. 

Ako je ovo problem, onda Hrvatska doista nema nikakvih problema”, kazao je Marko Miljanić.  

 

Višegodišnji progon stvarnih hrvatskih branitelja i domoljuba nastavlja se u Plenkovićevoj 

neokomunističkoj Hrvatskoj.  

 

Progon profesorice Vlatke Vukelić još je jedan primjer da ne živimo u demokratskoj niti 

pravnoj državi. Nažalost, hrvatska akademska zajednica svojim postupcima i šutnjom pokazuje 

kukavičluk i poltronstvo. Nije prvi put, a ni posljednji, da akademska zajednica ne brani one 

koji teže istini (npr. pandemija covid-19), koji istražuju i pokazuju činjenice, ruše 

jugokomunističke laži i mitove. Umjesto dokaza koji tvrde suprotno imamo etiketiranje, 

podmetanja, laži i nekažnjene izljeve mržnje jugočetničkih struktura u Hrvatskoj i šire. 

 

 

Imamo mnogo glupih, neprihvatljivih, zakonskih članaka koje su izglasali saborski dizači ruku. 

Jedan od primjera: Ukoliko vas netko fizički napadne i nanese vam lakšu tjelesnu ozljedu prema 

zakonu prekršajna prijava piše se i napadaču i žrtvi napada! Zar to nije sramotno!  

 

 

Stonska obilaznica / stanje u poljoprivredi 

Lijepo je da je obilaznica Stona završena i da će vožnja biti sigurnija i lakša nego kroz Ston.  

Na svečanom otvaranju bilo je premijer i njegova svita koji su se dovezli skupocijenim 

službenim automobilima pa bi trebalo zapitati premijera koliko je porezne obveznike koštalo 

svečano otvaranje zaobilaznice. Na svečanom otvaranju bila je i ministrica poljoprivrede koja 

nije imala pametnijega posla (mijenjanje idiotskih zakona kojima se uništava hrvatska 

poljoprivreda).  

Na dan otvaranja stonske obilaznice Dnevnik Nove Tv objavio je reportažu o stanju stočarstva 

u Republici Hrvatskoj: „Šokantni podaci hrvatskog stočnog fonda. U samo godinu dana 

Hrvatska je ostala bez 23 tisuće krava, 27 tisuća svinja i 580 tisuća kokoši. Poljoprivrednici 

ističu - kriva je raspodjela zakupa državnog zemljišta, ali i sve skuplja hrana koja 

proizvodnju čini neisplativom.“ 

Jožina staja nekada je bila puna janjića. Njegova sretna priča nažalost dobila je zaokret pa 

je danas staja prazna. U reportaži Joža kaže: "Morao sam ostaviti kuću, imanje, ženu i 

dijete i otići u Irsku. Sad tamo radim i živim u kamp-kućici" 
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"Da bih prehranio svoje stado s tom svojom zemljom nije išlo i tražio sam državno 

zemljište, nisam tražio puno, deset hektara. Međutim, rekli su da stočari imaju prednost. Ja 

nisam dobio ni jednog kvadratnog metra", rekao je Jože Dimjašević. Plenković je 

oduševljen što je danas staja prazna…..  

U selima Slavonije nekada su pasle krave i koke, a danas nema niti jednog pijetla. Ovime 

se drug Plenković ne hvali, a trebao bi zbog istine! 

"Imali smo 20 koka, gice, znači kad smo stavili sve na papir zaključili smo da je jeftinije 

kupiti nego hraniti svoje", rekla je Mihaela Šogorić. 

Broj peradi pao je za gotovo deset posto, katastrofa je pogodila i mljekarski sektor. Ostali 

smo bez 22,5 posto muznih krava. 

"I zadnji susjedi koji su držali krave, gdje smo mogli otići po mlijeko, nemaju ni oni više. U 

selu nema više niti jedna kravica", poručila je Mihaela. 

Teško je ako nemaš svoju zemlju. To je Vlado Tuksar osjetio na vlastitoj koži, iako je tu 

zemlju obrađivao 20 godina. 

"Ta sva zemlja, što sam radio pet hektara. Stoji u parlogu treća godina", objasnio je Vlado. 

Prema podatcima Državnog zavoda za statistiku nastavljen je trend smanjenja broja muznih 

krava, ali i ostalih grla stoke.  Podatci koje je objavila Nova Tv su isti kao i podatci Držanog 

zavoda za statistiku. 

https://www.agroklub.com/stocarstvo/evo-sluzbenih-podataka-koliki-je-stocni-fond-u-

rh/85878/ 

Za Zakon o poljoprivrednom zemljištu stručnjaci su kazali da je Pandorina kutija koja vodi 

raspadu sistema.  

"Situacija s mesom, posebice junećim i goveđim, došla je do točke kad je pitanje hoće li ga 

uopće biti dovoljno na domaćem tržištu jer to više nije pitanje cijene", istaknuo je Kušeković 

dodajući da je s obzirom na uvjete proizvodnje, juneće meso još najeftinije na domaćem 

tržištu. 

Sustav krava-tele propao zbog lova na poticaje. 

„Prema njegovim riječima, veliki i ozbiljni proizvođači odustaju od proizvodnje, tov junadi 

je u padu, domaće teladi za tov gotovo nema, broj isporučitelja mlijeka u zadnjih 10 do 15 

godina je pao s nešto više od 60.000 na ispod tri tisuće, a sustav krava-tele, koji je trebao 

povećati domaću proizvodnju teladi je zbog lova na poticaje, odnosno ulaska svakakvih 

ljudi u zahtjevno stočarstvo, jer za tele treba devet mjeseci, a za june dvije godine, neslavno 

propao. 

https://dnevnik.hr/vijesti/svijet/video-viralna-snimka-zgrozila-potrosace-na-ovaj-nacin-meso-izgleda-vece---777396.html
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Upozorio je i da je cijena stočne hrane, odnosno žitarica, u zadnje tri godine poskupjela 

gotovo 300 posto, cijena žive stoke porasla je za 30-ak posto, a mesa tek 20 posto. 

Naveo je i kako godinama Ministarstvu poljoprivrede ukazuju na probleme, od zakupa 

poljoprivrednog zemljišta do Strateškog plana, no što god da su predložili nije prihvaćeno. 

"Ministarstvo i dalje vozi priču po svome".   

Iznio je i podatke kako je 2013. uvezeno žive stoke i proizvoda prateće industrije za 499,7 

milijuna eura, a lani za čak 1,2 milijarde eura. Dakle, brojke govore sve. Drug Plenković se 

voli hvaliti svojim uspjesima. U ovom slučaju bio je skroman pa se nije pohvalio 

uništavanjem poljoprivrede, uništavanjem sela i demografskom katastrofom. 

https://www.agroklub.com/stocarstvo/gdje-smo-s-domacom-proizvodnjom-mesa-i-zasto-je-

propao-sustav-krava-tele/85916/ 

Ministrica poljoprivrede nema vremena za izmjenu idiotskih zakona jer mora ići na otvaranja 

obilaznica i slično. Nakon što je napravljena neprocjenjiva šteta ministrica poručuje da će biti 

i izmjena po pitanju dodjele zemljišta.  

U neokomunističkoj Plenkovićevoj Hrvatskoj nemaju vremena za rješavanje stanja u 

poljoprivredi, nemaju vremena za donošenje mjera kojima će se zaustaviti uništavanje sela i 

iseljavanje. Nemaju vremena jer su okupirani izmjenama stupidnog komunističkog Zakona o 

prekršajima javnog reda i mira kojim će nastaviti s progonom hrvatskih branitelja i 

domoljuba. 

Antun Gustav Matoš o izdajicama roda svojega:  

„Hrvati su jako čudan narod. Imamo više izdajica nego cijela Europa zajedno, no s njima 

postupamo na čudan način. Francuzi svojim izdajicama poskidaju glave giljotinom, 

Englezi ih povješaju po podrumima, Srbi ih jednostavno pokolju, a Hrvati ih njeguju kao 

najveće nacionalno bogatstvo.“ 

„Vidje Hrvatska puno čuda, ali ne nađe štrika za toliko Juda“. 
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40. Plenkovićeva Hrvatska - država s posebnim potrebama!? (29. 4. 2023.) 

U pravu je naš poznati odvjetnik koji primjerima pokazuje da imamo pravosuđe s posebnim 

potrebama. Nažalost nemamo samo pravosuđe s posebnim potrebama, imamo državu s 

posebnim potrebama. Primjere za ovu tvrdnju možete naći u svakodnevnom životu. 

Država koja sredstvima poreznih obveznika financira svoje neprijatelje: stranke, manjine, 

medije, pojedince, jest država s posebnim potrebama. U državi s posebnim potrebama ne zna 

se što jest satira, a što nije. Što je govor mržnje, a što nije. Što je ustaško, a što nije. Jedno je 

sigurno sve što je odraz, pokazatelj hrvatskog identitet (jezik, grb, zastava, kultura, vjera i 

drugo), za njih je ustaško. Svaka hrvatska država za njih (ne ću ih nabrajati da nekoga ne 

izostavim) je ustaška!  

U Plenkovićevoj neokomunističkoj Hrvatskoj imamo nedorečene zakone, nejasne uredbe, 

dvostruka mjerila koja su usmjerena protiv nacionalnog identiteta (grb, jezik, zastava, vjera). 

Ne zna se koji uzvik je dopušten, a koji zabranjen i zašto je zabranjen. Je li dopušten uzvik 

„Za dom“? Koga taj uzvik vrijeđa i zašto? Mrzitelje Hrvata i samostalne hrvatske države to 

asocira na ustaštvo. Gdje je tu govor mržnje, gdje je tu ustaštvo? 

 

Na što većinu hrvatskog naroda asocira uzvik Tito - Partija? Asocira ih na masovne 

komunističke zločine, progone, ubojstva emigranata, gospodarsko pustošenje Hrvatske u 

Jugoslaviji, zatiranje hrvatskog jezika, progon vjernika itd. Na što Hrvate podsjeća parola 

„Smrt fašizmu – sloboda narodu“? Podsjeća ih na masovne likvidacije nevinih ljudi koje su 

počinjene 1945. godine, podsjeća ih na komunističku pljačku privatne imovine, podsjeća ih na 

diskriminaciju i progon od 1945. godine do današnjih dana. .  „Smrt fašizmu – sloboda 

narodu“ je podsjetnik na masovne komunističke zločine počinjene kod Dravograda, Celja, 

Maribora, u Koruškoj, Macelj – Lepa Bukva, podsjeća na Jazovku, Križne puteve od 

Slovenije do Makedonije, na podsljemenska grobišta koja su Titovi partizani napunili nevinim 

ljudima itd. Više od 1600 masovnih grobnica, procjene broja žrtava koje su bačene u masovne 

grobnice kreću se od 200.000 do 500.000 (Hrvata, Slovenaca, Crnogoraca, Srba itd.). 

U državi (Hrvatskoj) s posebnim potrebama porezni obveznici plaćaju da ih pojedinci i 

manjine etiketiraju, sotoniziraju, pljuju, progone. To je današnja Plenkovićeva Hrvatska. 

 

Dopušteni govor mržnje  

Samo se u državi s posebnim potrebama vlast može tako ponašati, može dopuštati jednostrani 

govor mržnje prema Hrvatima domoljubima, prema hrvatskim braniteljima, prema Katoličkoj 

crkvi, prema svima koji žele znati povijesnu istinu… 

Samo u državi s posebnim potrebama riječko-beogradska spisateljica i RTL-ov novinar mogu 

nekažnjeno širiti govor mržnje, mogu etiketirati, pljuvati one koji nisu po njihovoj volji. 

Njima nitko ne blokira objave koje su govor mržnje, prostote koje ne bi trebali čuti u javnim 

medijima niti na društvenim mrežama. Oni (i drugi) zagađuju medijski prostor prostotama 

ispod svake razine i sve to uz dopuštenje pravobraniteljica, MUP-a, Ministarstva kulture i 
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Ministarstva pravosuđe i uprave. Nitko ne želi zaustaviti prostote i govor mržnje, blaćenje 

ljudi i institucija kada se radi o hrvatskim braniteljima i domoljubima, kada se radi o 

Katoličkoj crkvi. Ako domoljubi odgovore na navedeni govor mržnje sankcionira ih se, 

blokira, prijavljuje i sudi im se. Mrzitelji Hrvata i mainstream mediji zgroženi pitaju se: Kako 

se domoljubni Hrvati usude braniti, kako se usude dokazivati da se radi o komunističkim 

lažima, kako se usudi braniti hrvatski jezik, povijesni grb, hrvatsku kulturu?  

 

RTL-ov novinar nekažnjeno širi govor mržnje, izriče prostote, etiketira cijelu Katoličku crkvu 

zaboravljajući svoju braću iz SPC-a. Nema reakcija od državnih institucija! 

RTL-ov novinar je kazao:  

„Drugim riječima ako već morate, a razumijemo da morate, gospodo svećenici, biskupi i 

nadbiskupi ženite se pa je… svoje žene ili je… svoje kolege, je… svoje kolegice, je… svoje 

župljanke, je… svoje župljane, je… sami sebe, međusobno se je…, briga nas samo nam ne 

dirajte našu djecu“. 

Za ovaj prostački ispad (jedan od mnogobrojnih) Vijeće za elektroničke medije zaključilo je 

da se radi o sarkazmu! Nije to sarkazam, to je govoru mržnje! 

Nije prvi put da Vijeće za elektroničke medije ima dvostruka mjerila, odnosno da tolerira 

psovanje, vrijeđanje, etiketiranje kada se radi o domoljubima, katoličkim vjernicima, 

braniteljima.  

Kada se radi o Marku Juriču Vijeće i ostali imaju drugačije kriterije.  

Postavlja se pitanje: Što jest satira, a što nije. Gdje Vijeće nalazi uporište za svoj zaključak? 

Zašto isti kriterij ne vrijede za svih, bez izuzetka (diskriminacije)? Zašto imamo dvostruka 

mjerila?  

 

Riječko-beogradska spisateljica piše:  

„Za vrijeme Jugoslavije Katoličkoj crkvi je bilo mjesto u crkvama, njezin se smrad izvan 

zidina nije osjećao. Otkako “imamo” Hrvatsku, a “imamo” je, tako su nam rekli, jer nas je 

među prvima ili prvi priznao Vatikan, Katolička crkva se uvukla u svaku poru života građana 

Hrvatske. 

Potpuno je nebitno jesmo li vjernici ili nevjernici, djecojepci nam svakoga dana iz praznih 

džepova izbijaju eure i jebe im se što ih jedni proklinju a drugi preklinju. U redovima 

djecojebaca ne stanuje milost, tamo čuči samo dvije tisuće godina stara potreba za lovom, 

nedodirljivošću, vlašću i perverzijom….“ 

Ovaj govor mržnje nitko ne sankcionira jer imamo državu s posebnim potrebama gdje uhljebi 

u uredima pravobraniteljica paze da ne bi netko nešto kazao ili napisao o neprimjerenom 

ponašanju popova iz SPC-a, iz SDSS-a i sličnih. Ako je tekst satiričan, ako se radi o alegoriji, 
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a odnosi se na SDSS, popove SPC-a, manjine, lijeve pojedince tada Vijeće, pravobraniteljice i 

ostali državni uhljebi govore o govoru mržnje. U državi s posebnim potrebama sve je moguće.  

Dugogodišnji govor mržnje prema Hrvatima i Katoličkoj crkvi kojega šire Pupovčeve i 

Plenkovićeve Novosti financira se iz proračuna. Kažu da su Novosti i Vida tv za svoju 

antihrvatsku rabotu ove godine dobile 600.000 eura! 

S druge strane Hrvatsko slovo je ugašeno, a Hrvatski tjednik snalazi se sam!  

Samo u državi s posebnik potrebama porezni obveznici financiraju one koji ih etiketiraju, 

blate, psuju, vrijeđaju na nacionalnoj i vjerskoj osnovi, optužuju bez dokaza itd. Država 

financira agenciju koja brani jednostrani govor mržnje u medijima.  

Plenković i njegova ministarka kulture i medija te njihove pravobraniteljice vrijeđaju zdrav 

razum, vrijeđaju ljudsko dostojanstvo, vrijeđaju domoljubne i vjerske osjećaje Hrvata jer 

toleriraju, a nekada i potiču govor mržnje prema njima.  

 

Komemoracija u Jasenovcu 

 

U Jasenovcu je održana komemoracija za žrtve proboja logoraša iz ustaškog logora 

Jasenovac. Kao i uvijek bio je to igrokaz za publiku na kojem su političari komentirali 

dnevnopolitičke prilike, iskazivali svoj mržnju prema onima koji su branili Domovinu.  

Ako je komemoracija zašto se komentira dnevna politika, zašto se vrši pritisak na organe 

prisile i pravosuđe da moraju drastično kažnjavati one koji uzviknu „Za dom spremni“ u znak 

sjećanja na HOS-ovce koji su branili i obranili Hrvatsku 1991. godine. Zakon o prekršajima 

javnog reda i mira nigdje ne spominje taj pozdrav kao ni neki drugi pa je jasno da 

Plenkovićevi mainstream mediji na taj način vrše pritisak na policiju i pravosuđe te izražavaju 

svoju mržnju prema braniteljima Hrvatske.  

Ni drug Plenković sa svojim jatacima, kao ni drug Milanović ne prave razliku između HOS-a 

iz Domovinskog rata i HOS-a iz 1941. godine. Poznato nam je da mrziteljima (komunisti i 

njihovi potomci, četnici i potomci četnika, takozvani liberalima, stranim plaćenicima itd.) 

smeta svaka hrvatska država i da je za njih svaka hrvatska država ustaška.  

 

Komunistička mladež koja upravlja Hrvatskom bila je oduševljena da je ove godine u 

Jasenovcu bila samo jedna kolona. Plenković i jataci ispunili su zahtjeve Pupovca i Ognjena 

pa su žurno izglasane izmjene Zakona o prekršajima javnog reda i mira. To je bio jedan od 

uvjeta da ne budu dvije ili više kolona! Izmjene zakona o prekršajima imaju za cilj progon 

hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata (npr. Marko Miljanić) te svih onih koji ih 

podržavaju.   

Plenković se pohvalio izmjenama zakona, pohvalio se progonom jednog pozdrava iz 

domovinskog obrambenog i oslobodilačkog rata koji nam je bio nametnut 1991. godine. 

Postupak je bio žuran da bi se drug Plenković dodvorio Pupovcu, Krausu, Benčićki, Grbinu, 

Habulinu itd. Međutim, spomenuti mrzitelji Hrvatske nisu zadovoljni pa kažu da je ovo samo 
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prvi korak, slijedeće je izmjena Kaznenog zakona da progon hrvatskih branitelja iz 

Domovinskog rata bude potpun. Saborski uhljebi, persone bez pameti i identiteta skupa s 

mrziteljima iz SDSS-a digli su ruke i izglasali izmjene Zakona o prekršajima javnog reda i 

mira. Imamo zakon iz doba komunizma (1977.) koji je nejasan, nedorečen, voluntaristički, 

koji se može tumačiti na različite načine. U normalnoj pravno uređenoj zemlji takav zakon ne 

bi prošao proceduru usvajanja. Mainstream mediji tvrde da su izmjene donesene samo zbog 

jednog pozdrava i da se samo odnose na njega. To u zakonu o Prekršajima ne piše ali u praksi 

će tako biti jer svatko može idiotski zakon iz 1977. s izmjenama tumačiti kako želi. Ako 

policija i pravosuđe ne budu prijavljivali/sudili one koji uzviknu ZDS bit će proglašeni 

simpatizerima ustaštva, nacizma i fašizma. 

U Jasenovcu i u medijskim izvješćima spominjalo se da se izmjene Prekršajnog zakona 

odnose samo na ustaški pozdrav i da su zbog toga izvršene izmjene. Kada se pročitaju članci 

zakona, posebno članak 5. , nigdje se ne spominje ustaški pozdrav. Dakle, potvrđen je 

nedorečeni komunistički zakon iz 1977. godine , samo su promijenjena visina kazne. Na 

zahtjev Plenkovića kazne su povećane za 40 puta!  

U Jasenovcu se spominjao ustaški pozdrav kao je jedini problem današnje Hrvatske. Mnogi su 

kazali da se izmjene zakona donesene samo zbog ustaškog pozdrava koji se u zakonu ne 

spominje! 

Članak 5. izmijenjenog zakona o prekršajima glasi: 

Članak 5. glasi: 

Tko na javnom mjestu izvođenjem, reproduciranjem pjesama, skladbi i tekstova ili nošenjem ili 

isticanjem simbola, tekstova, slika, crteža remeti javni red i mir, kaznit će se za prekršaj 

novčanom kaznom u iznosu od 700,00 do 4.000,00 eura“ ili kaznom zatvora do 30 dana. 

 Tko bez dozvole nadležnog organa, tehničkim sredstvima, prenosi javne priredbe i 

manifestacije izvan prostora na kojem se iste održavaju, kaznit će se za prekršaj novčanom 

kaznom u iznosu od 300,00 do 2.000,00 eura. 

 Tko tiskane ili snimljene stvari raspačava na neuobičajen nametljiv ili drzak način, te time 

remeti mir građana, kaznit će se za prekršaj novčanom kaznom u iznosu od 300,00 do 2.000,00 

eura“. 

 

Kao što svatko normalan može vidjeti nigdje nije spomenut ustaški pozdrav „Za dom 

spremni“, nigdje se ne navodi ni neki drugi povik, usklik pod kojim su stotine tisuća nevinih 

ubijeni pa se postavlja pitanje drugu Plenkoviću i njegovim mainstream medijima zašto lažu, 

zašto nakaradno tumače Zakon o prekršajima javnog reda i mira. Ovaj primjer jasno pokazuje 

da RH nije pravna država, da ne postoji pravna sigurnost, jer svatko može zakon tumačiti 

kako želi. 

 

Pupovac je, uz ostalo, odgovorio kako je na sucima da procjenjuju hoće li nekoga kazniti sa 

700 ili 4000 eura te hoće li biti primijenjen Prekršajni ili odredbe Kaznenog zakona koje, 

istaknuo je, "već postoje".  
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Pupovac, desna ruka Plenkovića bez koje drug Plenković ne može, kazao je da je napravljen 

pravi korak, a sljedeći korak je izmjena Kaznenog zakona pa će svaki HOS-ovac ili simpatizer 

HOS-a iz 1991. godine završiti u zatvoru jer je branio ili podržao obranu Hrvatske. Što čeka 

škabrnjskog branitelja Marka Miljanića vidjet ćemo? 

 

https://vijesti.hrt.hr/hrvatska/komemoracija-u-povodu-78-obljetnice-proboja-posljednjih-

zatocenika-logora-jasenovac-10731903 

 

Vječni mrzitelj Hrvatske, Ognjen, prozvao je svoje jatake da nisu bili dovoljno angažirani u 

osudi Hrvata i hrvatskog naroda. Tako je komemoracija poslužila za nove izljeve mržnje 

prema hrvatskim braniteljima i domoljubima. 

Nitko normalan ne će tvrditi da se u Jasenovcu nisu dogodili zločini ali nije prihvatljivo da 

predstavnici države Hrvatske podržavaju jugokomunističke i četničke laži o ustaškom logoru. 

S druge strane ti isti predstavnici ne osuđuju totalitarni komunistički režim koji je ubio daleko 

više nevinih ljudi nego što su to uradile ustaše.  

 

Dezerteri ne razlikuju HOS iz 1991. godine i 1941. godinu 

Treba podsjetiti dezertere koji danas vode Hrvatsku da su godine 1991. Hrvatsku brutalno 

napali JNA i Srbija. U obranu razoružane Hrvatske stali su golobradi momci u tenisicama koji 

su imali samo kalašnjikov i dva okvira municije. Oni su bili spremni dati život za domovinu, a 

mnogi su braneći svoja ognjišta dali život za Domovinu. Ti momci nemaju nikakve veze s 

Nezavisnom državom Hrvatskom već imaju veze s obranom Hrvatske 1991. godine.  

 

Plenković je naglasio potrebu da se iznosi povijesna istina i u godini kada Hrvatska predsjeda 

Međunarodnim savezom sjećanja na Holokaust. Međutim, drug Plenković jedno govori, a 

drugo radi. Drug Plenković podržava jugokomunističke i četničke laži o ustaškom logoru 

Jasenovac, a osuđuje svako propitivanje jugokomunističke istorije, ne uvažava dokaze o 

lažima. Plenković ne želi čuti/vidjeti istinu o NDH i komunističkim zločinima.   

Povijesna je istina da je NDH bila priznata država, da je trajala 4 godine, da je imala posebne 

vojne postrojbe (ustaše) i redovnu vojsku (domobrane). Komunistička mladež ne razlikuje 

ustaše od domobrana. Kada se govori o partizanskim zločinima razlikuju se obični partizani i 

partizani zločinci (članovi KNOJ-a, partijski komesari, članovi partije koji su sve vodili). Zna 

se da je masovne zločine naredila Komunistička partija (Tito), zna se tko su bili politički 

komesari (Basta, Dubajić, Planinc itd.) u jedinicama koji su naredili ili vršili zločine. Jedan 

saborski uhljeb kaže da njegovim žilama teče partizanska krv. Zaboravio pojasniti je li to krv 

zločinačke 11 dalmatinske divizije.  

 

https://www.tjedno.hr/likvidatori-iz-11-dalmatinske-brigade/ 

https://vijesti.hrt.hr/hrvatska/komemoracija-u-povodu-78-obljetnice-proboja-posljednjih-zatocenika-logora-jasenovac-10731903
https://vijesti.hrt.hr/hrvatska/komemoracija-u-povodu-78-obljetnice-proboja-posljednjih-zatocenika-logora-jasenovac-10731903
https://www.tjedno.hr/likvidatori-iz-11-dalmatinske-brigade/
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https://blog.dnevnik.hr/11brigada/?page=blog&subdomain=11brigada 

 

Premijer je istaknuo kako su u Jasenovac došli iskazati pijetet i poštovanje i prisjetiti se svih 

žrtava holokausta, žrtava svih totalitarnih režima. 

Zaboravio drug Plenković spomenuti druge totalitarne sustave koji su odnijeli više života 

nego nacizam i fašizam. Zaboravio drug Plenković spomenuti da se komunistički zločini više 

nikada ne smiju ponoviti kao ni ustaški. Pitanje: Gdje oni vide ustaše u današnjoj Hrvatskoj? 

Zašto je istraživanje i iznošenje dokaza o jugočetničkim i drugim lažima o Jasenovcu 

povijesni revizionizam? Zašto Plenković, Milanović, Jandroković i druga komunistička bratija 

i dalje blate hrvatski narod?  

 

Kaže drug Plenković: „Ono što je važno da mi u javnom prostoru generiramo jednu novu 

kulturu, kulturu dijaloga, kulturu jasnih osuda onih režima koji su bili totalitarni i pod čijim 

su se vodstvom događale strahote kao što se događale u Jasenovcu.“  

 

Gdje je ta nova kultura dijaloga? Gdje je ta njegova osuda komunističkog režima i 

komunističkih zločina? Nikada drug Plenković nije rekao da je pod komunističkim geslom 

„Smrt fašizmu – sloboda narodu“ počinjeno daleko više zločina nego što ih je počinio ustaški 

režim.  

 

Grbin i Benčić: „Ne čini se dovoljno po pitanju povijesnog revizionizma“. 

Što je to povijesni revizionizam? Je li otkrivanje istine o komunističkim (partizanskim) 

zločinima povijesni revizionizam. Zašto je otkrivanje istine o ubojstvu, kojeg su izvršili Titovi 

partizani, profesora Juraka i umjetnika Horvata povijesni revizionizam?   

Je li rušenje jugočetničkih laži temeljem dokumenata povijesni revizionizam. Laži o NDH 

pisali su komunisti i četnici pa je potrebno te laži izbrisati, ispraviti. Dostupni dokumenti iz 

jugoslavenskih arhiva, hrvatskog Državnog arhiva, UDBInih arhiva pokazuju da se radi o 

jugočetničkim lažima pa ih je potrebno ispraviti.  

Drug Peđa zna točno što se događalo u Jasenovcu pa kaže: „Ono što se ovdje događalo od 

1941. do 1945. bilo je strašno. Negiralo se ljudskost i pokazalo kako je malo potrebno da od 

ljudi postanemo životinje koje ubijaju, muče i zatvaraju druge, samo zato što su drugačiji - jer 

su druge nacionalnosti, vjere, političkog stava.“  

 

Budući da Peđa „jako dobro zna“ što se događalo u Jasenovcu, zna li Peđa za komunističke 

zločine na Bleiburgu, Dravogradu, Maceljskoj šumi, zna li za Jazovku, Hudu jamu, zna li za 

Goli otok, Lepoglavu, Staru Gradišku? Jesu li komunisti negirali ljudskost, ljudsko 

dostojanstvo, ili su ljude ubijali i mučili kao životinje? Prije nego što počne lupetati Peđa 

treba pročitati svjedočanstva s Križnih putova, svjedočanstva s Golog otoka, iz Lepoglave i 

Stare Gradiške. Nije sigurno da će Peđa nešto shvatiti i naučiti ali neka pokuša. 

https://blog.dnevnik.hr/11brigada/?page=blog&subdomain=11brigada
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Peđa lupeta o Jasenovcu o kojemu malo ili ništa ne zna (niti želi znati istinu). Zna li Peđa tko 

nas je napao 1991. godine, zna li Peđa za logor Bučje i sudbinu dr. Ivana Šretera, znati li 

nešto o zločinima u logoru Manjača, o zločinima na Ovčari, Sajmištu? Zna li Peđa za 

srbijanske logore ( u Srijemskoj Mitrovici, Nišu, Begejcima, Beogradu, Stajićevu itd.) u 

kojima su mučeni i ubijani Hrvati (1991. – 1995.)? Ne zna i ne želi Peđa znati ništa o 

srbijanskim i četničkim zločinima u Jugoslaviji i tijekom Domovinskog rata.  

 

Najavio je Peđa da će SDP pokrenuti inicijativu da se promijene nazivi u općinama i 

gradovima gdje još uvijek postoje ulice, trgovi i druga mjesta koja nose imena po osobama i 

događajima iz ustaškog režima. Zamijenit će ih imenima dokazanih partizanskih zločinaca! 

Samo u državi s posebnim potrebama narod plaća simpatizere zločinaca koji su izvršili niz 

zločina nad narodom.   

 

Plenković, Milanović, Jandroković, Benčić, Grbin, Pupovac, Kraus, Habulin su složni kada se 

radi o blaćenju hrvatskog naroda, složni su progoniti nevine mrtve ljude (židovski humanisti 

dr. Karl Weissman i dr. Lazar Margulies), etiketirati ih i optuživati za nešto što nisu napravili. 

Isticalo se zajedništvo (kojeg nema) na komemoraciji ali zaboravili su zajedništvo kada se 

radi o žrtvama Križnih putova, za žrtve Domovinskog rata tu nema zajedništva jer oni 

opravdavaju zločine svojih djedova, baka, očeva nad nevinih ljudima. Antife (lijevi fašisti) 

opravdavaju zločine nad hrvatskim narodom, slave zločince. Za tu sramotnu rabotu dobivaju 

sredstva iz državnog proračuna! Sramotno! 

 

Slovo o povijesnom revizionizmu 

Od 3. travnja do kraja travnja 1940. godine Staljinova tajna policija (NKVD) likvidirala je 

21.857 Poljaka u Katinskoj šumi. Likvidirani su pripadnici poljskih oružanih snaga raznih 

činova, profesori, odvjetnici, svećenici, zemljoposjednici, pisci, novinari i liječnici. Ukratko, 

elita jednog naroda koja je predstavljala prijetnju u obliku opozicije režimu koji je SSSR 

kanio uspostaviti na tom području. 

Pobijena je gotovo polovina od ukupnog broja poljskih časnika, među njima 14 generala, 24 

pukovnika, 7 kapelana, jedan poljski princ, 20ak sveučilišnih profesora, 300 liječnika, 6000 

policajaca i veliki broj svećenika. 

 

Nacistička Njemačka je 13. travnja 1943. objavila kako je u Katinskoj šumi pronašla leševe 

Poljaka koji su pali kao žrtve Staljinovog režima. Nijemci su masovne grobnice našli na 

teritoriju Poljske kojeg su okupirali sovjeti. Katinska šuma je prije početka Drugog svjetskog 

rata bila poljski teritorij. Taj teritorij su sovjeti okupirali 1939. godine, a nakon završetka rata 

područje je anektirano i pripojeno tadašnjem SSSR-u. Danas je Katin u sastavu Bjelorusije. 
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Nacisti su nakon otkrića masovnih grobnica u Katinskoj šumi formirali međunarodnu 

komisiju koja je izvršila istraživanje i dokazala da to nisu napravili nacisti. Unatoč toga što se 

istina znala komunističke zemlje su stalno za zločin optuživale Njemce. Na zapadu se znali 

istinu ali je nisu htjeli javno obznaniti.  

Za vrijeme nacističke okupacije Crveni križ je uredio groblje u Katinskoj šumi. Kada su se 

nacisti povukli NKDV je uništio uređeno groblje.  

Tijekom 50 godina uporno se lagalo da su pokolj napravili nacisti. Tijekom ranih devedesetih 

Boris Jeljcin odnio je Staljinovu potpisanu naredbu u Varšavu te se formalno ispričao u ime 

svoje zemlje za počinjeni zločin. Iako je međunarodna komisija utvrdila da su zločin počinili 

sovjeti, iako je Jeljcin dao dokument iz kojeg je jasno da se radi o sovjetskom zločinu 

Europski sud za ljudska prava je tek 2012. rekao kako je pokolj u Katinskoj šumi bio sovjetski 

ratni zločin!  

Ispravak komunističkih laži o zločinu u Katinskoj šumi lijevi fašisti nazivaju povijesnim 

revizionizmom!  

Hrvatski patolog i profesor na zagrebačkome Medicinskom fakultetu i osnivač i predstojnik 

Instituta za sudsku medicinu i kriminalistiku, Eduard Luka Miloslavić bio je članom 12-člane  

Međunarodne mješovite komisije koju su organizirali nacisti sa zadatkom utvrđivanja 

činjenica o zločinu u Katinskoj šumi. Titov komunistički sustav ga je osudio na smrt, u 

odsutnosti. Smrt je izbjegao jer je otišao u SAD gdje je bio profesor na sveučilištu. Umro je 

1953. godine.  

Profesora Ljudevita Juraka je komunistička Titova vlast ubila jer je bio član povjerenstva za 

Vinicu u Ukrajini. U Vinici su otkrivene masovne grobnice žrtava koje su ubile staljinističke 

postrojbe. O ubojstvu profesora Juraka se nije smjelo govoriti sve do 1990. godine. Tako je to 

radila komunistička vlast. 

Je li otkrivanje stvarne istine o počinjenom zločinu povijesni revizionizam? Zbog čega su 

komunističke laži o ljudima i događajima svetinje koje se ne smije propitivati? Zašto lijevi 

fašisti ne priznaju dokaze o zločinima komunističkih režima? Zašto lijevi fašisti 

preuveličavaju nacističke, fašističke i ustaške zločine, a umanjuju ili uopće ne priznaju 

komunističke zločine (zločine svojih djedova, očeva, baka, majki) koji su mnogobrojniji.  

Kaže jedan saborski uhljeb da njihovim žilama teče partizanska krv. Zaboravio je dodati krv 

zločinačke 11-te dalmatinske brigade.  

 

Podrška branitelju Marku Miljaniću! Podrška Vlatki Vukelić i svima koji otkrivaju istinu, koji 

dokazuju laži jugočetničke historiografije. O Jasenovcu tražimo povijesnu istinu (bez 

uljepšavanja), ništa drugo! 

 

Jeli Plenkovićeva Hrvatska - država s posebnim potrebama ili se to meni čini? 

Ispričavam se ako sam pogriješio! 
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41. Oslobodioci od života i imovine (13. 5. 2023.) 

 

Antife, potomci i simpatizeri partizanskih zločinaca, Soroševi plaćenici slave partizanske 

zločince koji su tijekom i nakon Drugog svjetskog rata ubijali nevine ljude i prisvajali njihovu 

imovinu.  

U Zagreb su 8. svibnja 1945. godine ušli partizani (preobučeni, amnestirani četnici) iz Srbije, 

pripadnici 45-te srpske divizije. Tito je pohvalio „oslobodioce“, imenovao je ukupno sedam 

visokih vojnih rukovodilaca iz II. i I. armije, od kojih su trojica bili Srbi (Koča Popović, 

Milutin Morača i Mijalko Todorović), četvorica Crnogorci (Peko Dapčević, Radovan 

Vukanović, Ljubo Vučković i Blaž Lampar), a nijedan Hrvat! 

Onemogućeno je Desetom zagrebačkom partizanskom korpusu da prvi uđe u Zagreb.   

Narod nije dočekao 45-tu srpsku diviziju pa je zato Komunistička partija organizirala 11. 

svibnja 1945. miting na Jelačića trgu. Vjesnik je zabilježio pobjednički govor Koče Popovića, 

komandanta II armije koji je kazao i ovo: "Govorim vam i kao sin Srbije, demokratske 

federativne nove Titove Srbije", piše da je bio pozdravljen frenetičnim pljeskom i pozivima 

"Živjela Srbija!" Zagreb je ponovno okupiran/oslobođen od Hrvata. 

Hrvati zapravo slave srpske „osloboditelje“ koji su pobili njihove sugrađane i prisvojili 

njihovu imovinu. Partizanska pravda bila je neumoljiva: kaznu smrti vješanjem ili na neki 

drugi način (strijeljanje, klanje, bacanje živih u jame pa bacanje bombi te zatrpavanje), 

višegodišnje zatvorske kazne, trajan gubitak građanskih prava i konfiskacija imovine. 

Nakon što su „oslobodioci“ ušli u Zagreb počinjeni su mnogobrojni zločini: Savska cesta, 

Kanal (danas autobusni kolodvor), Gračani, podsljemenska zona, žumberačko gorje itd.) . 

Budući da su partizani prije ulaska u Zagreb počinili mnoge zločine u Slavoniji i Bosni mnogi 

Zagrebčani i izbjeglice (koje su došle u Zagreb) napustili su Zagreb i krenuli prema Austriji. 

Mnogi su ubijeni u Sloveniji i Koruškoj i ne zna se gdje im je grob. Slovenija je najveće 

stratište Hrvata (Dravograd, Tezno kod Maribora, Celje, rudnik Pečovnik, Rudnik Barbarin 

rov (Huda jama), oko 600 masovnih grobnica. Osim u Sloveniji Hrvati su ubijani na Križnim 

putovima od Slovenije do Đevđelije. U Hrvatskoj je više od 900 masovnih grobnica u kojima 

su Hrvati ubijeni od Titovih partizana.   

O zločinima na Bleiburškom polju, u Teznom kod Maribora, Dravograda, Celja, Macelja i 

drugdje nije se smjelo govoriti do 1990. godine. Skupština Vijeća Europe i Europski 

parlament osudili su zločine totalitarnih režima (Rezolucija 1481. Skupštine Vijeća Europe i 

Rezolucija Europskoga parlamenta o europskoj savjesti i totalitarizmu), a Hrvatski sabor je  

30. lipnja 2006., donio „Deklaraciju o osudi zločina počinjenih tijekom totalitarnoga 

komunističkog poretka u Hrvatskoj 1945.-1990. godine. Međutim, Deklaracija je ostala mrtvo 

slovo na papiru jer su potomci zločinaca onemogućili njenu primjenu. Istraženi su 

mnogobrojni zločini ali nitko nije optužen niti pravno procesuiran. Ulice i trgovi u Hrvatskoj 

nose imena partizanskih zločinaca! To je današnja neokomunistička Hrvatska.  
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Danas u Hrvatskoj takozvani antifašisti veličaju zločinca Tita i njegove sljedbenike. Hrvati ni 

danas ne znaju razmjere zločina u Zagrebu koje su počinili Titovi partizani. Ubijeni su 

mnogobrojni ranjenici, nevini civili, žene i djeca. Mnogi su ubijeni samo zbog imovine, nakon 

što su ih ubili „oslobodioci“ su se uselili u njihove kuće i stanove. Za počinjene zločine 

nikada nisu odgovarali. Neokomunistička vlast Hrvatske nije procesuirala zločince niti je 

vratila imovinu obiteljima ubijenih.  

Pretpostavlja se da je pokraj Pedagoške akademije u Savskoj u svibnju 1945. godine 

pogubljeno oko 300 zarobljenih njemačkih i hrvatskih vojnika, među kojima su bili mnogi 

ranjenici. Točan broj se nikada ne će utvrditi jer na mjestu masovnih grobnica izgrađeni su 

objekti. 

Organizirane egzekucije u Gračanima počele su sa 10. na 11. svibnja 1945. Prema iskazima 

lokalnog stanovništva, žrtve su dovođene iz zatvora i logora u Zagrebu, pješice, u grupama ili 

u kolonama, među njima je bilo muškaraca i žena, neki su bili vezani žicom, neki nisu. Nema 

podataka da je itko preživio. Egzekucije su obavljali pripadnici jedinice JA koja je tih dana 

bila stacionirana u Gračanima, ubijali su ih na ulazu u Park prirode Medvednica i u samom 

naselju, a tijela su naknadno u masovne grobnice organizirano pokapali mještani. M. 

Haramija evidentirao je sva mjesta na kojima je on organizirao pokop žrtava (20 lokacija) te 

zabilježio broj pokopanih žrtava (783). 

Lokacija se zove Krivićev brijeg, a prema evidenciji Miroslava Haramije – koji je 1945. kao 

zdravstveni inspektor obavljao asanaciju likvidiranih te desetljećima čuvao dokumentaciju o 

lokacijama. 

Ministarstvo hrvatskih branitelja Republike Hrvatske je u srpnju 2020. godine provelo 

ekshumaciju žrtava iz jame Jazovka, te je utvrđeno da je ondje bilo najmanje 814 kostura. 

Planirana je daljnja antropološka obrada posmrtnih ostataka na Zavodu za sudsku medicinu i 

kriminalistiku Zagreb. 

Prema nekim proračunima iz bolnice Rebro u svibnju 1945. odvučeno je oko 280 ranjenika. 

Neki tvrde da se stratište nalazi u obližnjem Barutanskom Jarku. Ali do danas nije utvrđeno 

gdje je masovna grobnica u koju su bačeni ubijeni ranjenici iz bolnice Rebro.  

Ubijanje u bolnicama Brestovac i Vrapče  

Bolnica Rebro bila je samo mali djelić, iako ekstremno brutalan, tadašnjeg partizanskog 

divljanja po Zagrebu. Partizani su ubijali i po drugim bolnicama kao bolnica Brestovac na 

Sljemenu iz koje je ubijeno 210 pacijenata i psihijatrijska bolnica Vrapče, gdje su ubijene i 

časne sestre koje su služile bolesnicima. Partizani, tj. Ozna, tada su masovno dovodili 

ranjenike – hrvatske vojnike, ubijali ih, davili i klali u podrumima bolnice Vrapče. Nakon što 

bi ih usmrtili, bacali su ih u kamione i odvozili u Jazovku i u druge masovne grobnice. 

Prema dokumentiranim podatcima, ubijeno je 4.791 ranjenika iz zagrebačkih stalnih i 

privremenih bolnica (Milan Marušić: Žrtve komunističkih zlodjela u Zagrebu svibanj 1945.). 
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Totalitaristički sustav i zla koja je počinio prema nevinim ljudima pretvoren je u antifašistički 

pokret, a oni koji traže primjenu dokumenata, odnosno preispitivanje i osudu počinjenih 

zločina, prozvani su revizionistima i fašistima, a u Hrvatskoj ustašama, ni više ni manje, kako 

je to uostalom uvijek i bilo.  

Sljednici komunističke i jugočetničke ideologije u Hrvatskoj danas ne priznaju partizanske 

zločine, slave zločince i progone one koji temeljem dokumenata i otkrivenih stratišta 

revidiraju komunističku historiografiju. Oni svakodnevno izražavaju svoju mržnju prema 

svemu hrvatskom, lažu i blate žive i preminule lijepeći im etikete da su ustaše, fašisti. 

Hrvatski pravni sustav dopušta antifama (potomcima zločinaca i njihovim simpatizerima) da 

nesmetano veličaju Tita i njegove ubojice, dopuštaju etiketiranje neistomišljenika i govor 

mržnje prema hrvatskim domoljubima. Komunistički zločinci su uništili groblja hrvatskih 

vojnika iz Drugog svjetskog rata, a današnje antife ne dopuštaju obnovu groblja i to oni 

smatraju visokom civilizacijskom razinom. Civilizacijska razina današnjih antifa je slavljenje 

zločina, zatiranje imena i groba, negacija dokaza o masovnim komunističkim zločinima.  

Pitanje je: Jesu li antife (novi oslobodioci) potencijalni zločinci (u određenim okolnostima) 

budući da se dive partizanima koji su počinili masovne zločine? Negiranje dokaza o 

komunističkim zločinima (komunističkih dokumenta, istraženih grobišta, svjedočanstva) u 

današnje vrijeme jest zločin! Žalosni i sramotno!  

Treba podsjetiti da Hrvateki financiraju govor mržnje prema Hrvatima i hrvatskoj državi, da 

financiraju laži o NDH, laži o Domovinskom ratu, negiranje hrvatskoga jezika i identiteta!  

Tako je to u neokomunističkoj Hrvatskoj!  

 

 

  



 

198 
 

42. Novi oslobodioci „oslobađaju“ Zagreb (21. 5. 2023.) 

 

Godina je 2023., na sreću nije 1945.,  u Zagrebu novi oslobodioci oslobađaju Zagreb od 

njegova identiteta, nacionalne, vjerske i ljudske svijesti. Zagrebačka vlast se obračunava s 

takozvanim ustašama i fašistima, obračunava s katolicima, obračunava s onima koji poštuju 

prirodni zakon, onima koji su za kulturu života. Slave se „oslobodioci“ iz 1945. koji su mnoge 

Zagrebčane oslobodile od života i imovine. Za sada protivnici nove zagrebačke vlasti mogu 

biti mirni jer nova vlast ne će ubijenim Hrvatima puniti žumberačke i podsljemensk jame ali 

ni to nije isključeno.  

U Zagrebu imamo teror zagrebačke vlasti (Možemo, SDP, Nova ljevica itd.), Soroševi 

plaćenici iskazuju svoju jednostranost, mržnju prema svemu hrvatskom, netoleranciju i 

nedemokratičnost. Lijevi fašisti u trećem tisućljeću slave komunističke zločince (Trnjanski 

kresovi), mijenjaju imena ulica, veličaju komunističke zločine, pokazuju netoleranciju prema 

neistomišljenicima. Zagrebačka vlast nameće stavove manjine i mrzitelja svega hrvatskoga.    

Davor Dijanović se osvrnuo na postupke zagrebačke vlasti: 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/d-dijanovi/41722-d-dijanovic-krvavi-svibanj-

1945-i-pomraceni-umovi-koji-slave-zlocine.html 

 „Sedamdeset i osam godina nakon krvavog svibnja 1945. godine, trideset i dvije godine 

nakon Vukovara, hrvatska politička scena i dalje je premrežena onima koji slave 

monstruozne komunističke zločine ili ih u najmanju ruku opravdavaju, relativiziraju ili 

ignoriraju. Potrebna je teška politička patologija da se i 2023. slavi tobožnje oslobođenje 

Zagreba u svibnju 1945. godine i da u tome sudjeluje zagrebačka vlast. Porazno je i znak 

duhovno-političke okupacije da se u 2023. godini slavi okupacija glavnoga grada Republike 

Hrvatske….“ . 

„Pogledajmo samo bilancu „oslobođenja“. 

Po sugestiji Aleksandra Rankovića, a prema iskazima Koče Popovića i Gabrijela Divjanovića 

(načelnik vojnosudskog odjela II. armije JA), Tito je naredio da se za odmazdu pobiju svi 

hrvatski mladići u gradu i kotaru Zagreb, rođeni od 1924. do 1927. koji se ne nalaze u 

zarobljeničkim logorima ili nisu pristupili partizanskim jedinicama. Naredba br. 7 izdana je 

od Komande grada Zagreba. Tom prilikom je u Maksimirskoj ulici 63 unovačeno oko 7.800 

mladića koji su provedeni u logore Maksimir i Prečko, poslije čega su doživjeli sudbinu 

ostatka tamošnjih logoraša. Iz samo jedne od tih kolona koja je provođena na maršu smrti 

od Zagreba preko Podravine, Slavonije i Srijema, u logor Kovin u Vojvodini, od 2.200 

mladića preživjelo je njih samo 58.“ 

„Antifašizam je danas u Hrvatskoj tek instrument za rehabilitaciju komunizma i 

jugoslavenstva, tj. poluga oživljavanja zločinačkih ideologija. Slaviti mrzitelje, ubojice i 

zločince koji su 1945. i Zagreb i Hrvatsku zavili u crno uspostavljanjem zločinačkog 

totalitarnog sustava mogu samo pomračeni umovi koji bi i sami činili istovjetne zločine. Riječ 

je o političkoj patologiji demonske inspiracije.“. Davor Dijanović (Hrvatski tjednik) 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/d-dijanovi/41722-d-dijanovic-krvavi-svibanj-1945-i-pomraceni-umovi-koji-slave-zlocine.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/d-dijanovi/41722-d-dijanovic-krvavi-svibanj-1945-i-pomraceni-umovi-koji-slave-zlocine.html
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Tomica i družina veličaju ono čega se svaki civiliziran i normalan čovjek stidi. Veličaju i 

opravdavaju komunističke zločine nad hrvatskim narodom. Ako im se pruži prilika i oni će 

napraviti isto, pobiti svoje neistomišljenike. 

   

Tomica i kompanija oduševljeni su „oslobodiocima“ i počinjenim masovnim zločinima koje 

su „oslobodioci“ počinili pa poručuju: „Došlo je vrijeme da Zagreb ponovno postane 

nepokoreni grad“!  

Sve što rade Možemo, Nova ljevica, Radnička fronta, SDSS i drugi ljevičari ima za cilj 

rušenje samostalne države Hrvatske, negiranje njene povijesti, hrvatskoga jezika i identiteta. 

To je glavni i jedini cilj lijevih fašista koji su netolerantni, arogantni, nedemokratični što se 

najbolje vidi u gradu Zagrebu gdje gradonačelnik grada negira prava većine i nameće LGBT 

ideologiju.  

 

U Zagrebu nemaju pametnijeg posla od mijenjanja imena ulica.  

Odbora za imenovanje naselja, ulica i trgova zagrebačke Gradske skupštine donio je odluku o 

preimenovanju ulica u gradu Zagrebu. Lijevi fašisti kažu: adrese bez fašista. Bez 

argumentacije su hrvatski pjesnici Srećko Karaman i Branko Klarić proglašeni fašistima i 

glorifikatorima zločinačkog pokreta. 

Ivo Klarić sin Branka Klarića pita drugaricu Radu Borić temeljem čega je njegov otac 

proglašen fašistom i glorifikatorom fašizma. Drugarica Rada ne odgovara, tko je on da nju 

komesarku pita. Tako oni shvaćaju demokraciju i pravnu državu.   

https://www.hkv.hr/vijesti/komentari/41718-i-klaric-zagreb-proganja-hrvatske-pjesnike-sa-

svojih-ulica.html  

Hrvatski pjesnici Srećko Karaman i Branko Klarić - kojeg su, usput rečeno, „antifašisti“ 

masakrirali početkom svibnja 1945. godine, najvjerojatnije u nekoj od zagrebačkih ulica, bez 

ikakve optužbe, bez suđenja, bez osude i čije kosti skriva neka zagrebačka još neotkrivena 

jama - proglašeni su fašistima i glorifikatorima zločinačkog pokreta. 

Pitanja na koja nema odgovora i „anonimno stručno“ proglašavanje ljudi fašistima s 

uobičajenom floskulom umjesto bilo kakvog razumnog obrazloženja s imenom i prezimenom, 

potaknula su me da osobno svim članovima Odbora, kojemu predsjeda drugarica Rada 

Borić, prema časopisu FORBES jedna od sedam najmoćnijih feministkinja na svijetu (2010.) 

i suosnivačica i potpredsjednica političke stranke Nova ljevica (18. 12. 2016.), uputim dopis 

u kojem tražim detaljnije obrazloženje od ofucane fraze - glorificiranje fašizma. Pa valjda 

kao sin Branka Klarića (najstariji) imam pravo znati tko mi i na temelju čega oca proglašava 

fašistom, čime se istodobno etiketira i Klarićeva obitelj, sa svim, pod ovakvom zagrebačkom 

vlašću, mogućim posljedicama. I ne samo njegova obitelj već tisuće i tisuće hrvatskih obitelji 

koje su stoljećima željele svoju državu, a čiji su roditelji, braća, sestre..., ni krivi ni dužni, 

završili život metkom u zatiljak ili nožem, u onih nekoliko dana i tjedana kad je Zagreb od 

metropole pretvaran u nekropolu. 

https://www.hkv.hr/vijesti/komentari/41718-i-klaric-zagreb-proganja-hrvatske-pjesnike-sa-svojih-ulica.html
https://www.hkv.hr/vijesti/komentari/41718-i-klaric-zagreb-proganja-hrvatske-pjesnike-sa-svojih-ulica.html
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Taj hrvatski pjesnik i „glorifikator fašizma“ prema stavu Odbora (ostali članovi: Marija 

Krnić, Teodor Celakoski, Davorka Moslavac Forjan i Ana Lederer) imao je 33 godine i 

četvero djece u trenutku kad su se „antifašistički osloboditelji“ preko Savskog mosta razmilili 

zagrebačkim ulicama oslobodivši se usput od Klarića i desetak tisuća njemu sličnih 

sugrađana/fašista narodnih neprijatelja. Tako, naime, stoji u izvještaju Štaba Prve armije 

koji je ovaj uputio Generalštabu jugoslavenske armije o neprijateljskim gubicima u bitci za 

Zagreb koje, fala Bogu, nije bilo! Osim, ako se u „antifašističkom“ (Zbilja, što ta riječ u 

ovom kontekstu znači danas u Hrvatskoj: ljubav, toleranciju, kulturu dijaloga, pomirenje, ili 

je to neko novo postmoderno globalističko zanimanje, svjesno i dobro plaćeno izazivanje 

novih podjela?...) žargonu bitkom ne smatra likvidiranje dva razreda srednjoškolaca koji 

nisu imali sreću da dobiju svoju Desanku Maksimović! 

  

Ni kao hrvatski građanin ni kao sin ne tražim opravdanje za „fašizam“ svog oca čija sudbina 

je samo kap u moru stotina tisuća nevinih hrvatskih žrtava u tom tragičnom ratu i zlosretno 

rođenoj državi. Uz malu, ali bitnu dopunu, kad je riječ o pjesnicima i drugim mislećim 

građanima: divljačkom likvidacijom njega i njemu sličnih, rezali su se korijeni hrvatskog 

identiteta, likvidirala se misleća elita. Pa zar je čudo što danas, Klarić, Karaman i njima slični, 

s istim ciljem, doživljuju isto, što ih nasljednici onih koji su ih fizički ubijali danas ponovno 

masakriraju brišući im imena!... 

Nije važno hoće li ulice nositi ime Karamana i Klarića, važno je da se ovim činom etiketiraju 

njihove i tisuće drugih hrvatskih obitelji, njihova djeca, unuci. svi oni koji bi morali nestati u 

„antifašističkoj“ borbi protiv države koja će se, na njihovu žalost, i dalje zvati Hrvatska. 

Gledam fotografiju drugarice (bez ironije) Rade Borić kako s visoko uzdignutom pesnicom 

protestira u Zagrebu tražeći slobodu medija, a da ni nakon puna tri mjeseca ne mogu od nje 

dobiti razložan odgovor zašto mi je otac glorifikator zločina i fašist. Jasno, ne mogu dobiti 

odgovor kojeg nema. Ali izlizanih parola ima na pretek. 

Kaže mi znanac puno bolje od mene upućen u politiku, posebno „možemovsku“: „Zar 

očekuješ odgovor od onih koji bi i slovo h... izbacili iz abecede. Prije ćeš, prijatelju, dočekati 

Godota!“...             

Grad Zagreb platit će svim građanima trošak izrade novih osobnih dokumenata, znači platit će 

svi stanovnici Zagreba. U Zagrebu ulicu ili trg mogu imati samo dokazani komunistički 

zločinci, oni koji su počinili zločin, koji su radili protiv Hrvata i hrvatske države. Inicijativu 

za preimenovanjima ulica, i to ne samo u Zagrebu, pokrenuli su neprijatelji hrvatske države: 

Svjetski židovski centar i Documenta – Centar za suočavanje s prošlošću, uz ekspertizu 

dokazano loših povjesničara Ive Goldsteina i Hrvoja Klasića. Oni su se više puta dokazali kao 

krivotvoritelji povijesnih zbivanja.  

 

Zastava duginih boja umjesto hrvatskoga grba! 
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Sramotno je da jedna isključiva zločesta osoba prekrije hrvatski grb u Saboru zastavom 

duginih boja. Što je Sabor promicatelj LGBT ideologije? Radi li se o kaznenom djelu? Što 

drug Jandroković misli o sramotnom i kaznenom postupku saborske zastupnice?  

Do kada će neprijatelji Hrvata proglašavati hrvatski povijesni grb ustaškim grbom? Do kada 

će nekažnjeno ispoljavati svoju mržnju prema svemu hrvatskome? Apsurdno je da Hrvateki 

uredno i redovito plaćaju svoje mrzitelje i progonitelje (saborske spodobe, Novosti, SPC i 

druge). Danas nazivati ljude u Hrvatskoj ustašama je nedopustivo  ali drug Plenković i drug 

Jandroković to podržavaju i financiraju.  

Saborski homoseksualac protiv Hoda za život 

Nedavno se saborski homoseksualac raspištoljio te napao Hod za život i molitelje krunice koji 

javno mole na trgovima. Kaže on da su molitelji krunice klečavci želeći ih uvrijediti. Zbog 

ravnopravnosti, „međusobnog poštivanja“ njih ćemo nazvati klečavcima, a njega pederom. 

Točka! Moramo biti ravnopravni i vratiti istom mjerom.  

Saborski homoseksualac (peder) kaže:  

"Želim poručiti hodačima i klečavcima - kad budete hodali za slobodu svakog pojedinca, 

jednakost žena, zaštitu djece i ljubav, bez obzira na to je li prema osobi istog ili različitog 

spola - tada ću klečati i hodati s vama, do tada 'Hod za život' ostaje samo teror manipulacije 

jeftinih politikanata”. 

"Ograničavati nečije pravo na izbor dovodeći time u opasnost nečiji život je za mene krajnje 

neprihvatljivo. Svatko ima svoju savjest i odricati nekome da postupi po njoj ne samo da nije 

demokratski, već nije ljudski“. 

Nitko od njega nije tražio savjet jer nam njegov savjet ne treba. Lupeta o savjesti, a savjesti 

nema. Velika je razlika između naše (hodača i klečavaca kako on kaže) savjesti i njegove 

isključive nesavjesti. Oni koji hodaju, mole krunicu, poštuju život, zalažu se za kulturu života, 

a peder koji se javio je protiv života i kulture života. On je za nastranost i kulturu smrti. Peder 

kaže pravo na izbor, pravo na muški šupak!? Nitko njemu ne brani pravo na muški šupak, to 

je njegova privatna stvar. Oni koji hodaju za život i koji javno mole krunicu na trgovima 

Hrvatske poštuju prirodni zakon i znaju razlikovati žensko od muškoga što spomenuti ne zna. 

Otkud pravo saborskom homoseksualcu da nas proziva jer smo za kulturu života i poštivanje 

prirodnog zakona? 

Otkud mu pravio da lupeta o savjesti kada ne zna što je to savjest. Kakva je to savjest koja 

poziva na ubojstvo zdravog ploda (namjerni pobačaj zdravog ploda na zahtjev)?   Saborski 

homoseksualac lupeta o demokratskom pravu ali mu ne smeta što Hod za život nema 

demokratsko pravo u gradu Zagrebu, nema pravo izvjesiti zastave Hoda za život, dok manjina 

(LGBT) može izvjesiti zastave duginih boja i to danima. Gdje je tu ravnopravnost, 

demokratičnost kada se zna da su „hodači“ u velikoj većini i da plaćaju saborskog 

homoseksualca koji ih proziva? 

Saborski homoseksualac pokazuje svoju isključivost, netoleranciju pa i mržnju prema svima 

koji ne misle i ne osjećaju kao on. Treba jasno kazati da nisu svi ljubitelji muškog šupka kao 
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on. Bjednik tumači što molitelji krunice  misle i osjećaju ali se postavlja pitanje na temelju 

čega on to zaključuje, govori? Gdje je u molitvi krunice arogancija i netolerancija? 

On koji ljubi muški šupak poručuje moliteljima krunice „budite muževni, poštujte i ljubite 

žene, one su vam jednake, bez njih ne bi bilo ni vas"!? Što on zna o ženi kada ne ljubi ženu 

već muški šupak?  

Saborski uhljeb u odjelu i kravati (koje smo mu mi kupili) nas proglašava netolerantnima i 

arogantnima, temelje čega?  Očito je da je ljubitelj muškog šupka netolerantan, arogantan 

prema svima koji ne misle i ne osjećaju kao on.  Saborski uhljeb treba znati da odijelo bez 

obzira koliko kvalitetno i skupo bilo ne čini Čovjeka.  

Saborski peder nikako ne može shvatiti kako je on došao na svijet. Ne može shvatiti da nikada 

sa svojim partnerom ne će moći imati potomstvo. Ne može shvatiti da su za normalan odgoj 

djeteta nužni majka i otac. Saborski peder kojega plaćaju svi porezni obveznici proziva i 

vrijeđa, tumači stavove drugih koji mu nisu po volji po svom bolesnim umu.  

Koliko je zagrebačka vlast tolerantna i demokratična vidi se po izvješenim zastavama duginih 

boja i zabrani da Hod za život postavi svoje zastave.  

Mnogo je toga trulo u državi Hrvatskoj.  
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43. Civilizacijska sramota u Kumrovcu (28. 5. 2023.) 

 

 

U organizaciji Saveza društava ‘Josip Broz Tito‘ i Savez antifašističkih boraca i antifašista 

Republike Hrvatske u suradnji s Općinom Kumrovec i Krapinsko-zagorskom županijom u 

Kumrovcu je održana tradicionalna manifestacija Dan mladosti – radosti.  

 

Okupilo se nekoliko stotina obožavatelja zločinca Tita iz bivše države Jugoslavije da proslavi 

lažni datum Titova rođenja. Na inicijativu zločinca Tita njegov lažni datum rođenja nazvan je 

„Dan mladosti“ (1957. godine). Titov rođendan obilježavao se velikim sletom na stadionu 

JNA u Beograd gdje mu je „jugoslavenska mladost“ predavala štafetu mladosti. Stvoren je 

kult Velikog vođe „bratskih naroda Jugoslavije“, a Jugoslavija se raspala u krvavim ratovima 

samo 11 godina nakon njegove smrti.  

Svake godine nekoliko stotina moralnih nakaza slavi zločinca i njegove zločine. Vlast 

Republike Hrvatske dopušta slavljenje zločinca i diktatora Tita. Danas kada se zna istina o 

njegovoj vladavini, zločinima koji su počinjeni pod njegovim vodstvom i koje je on 

zapovjedio slaviti zločinca je ispod svake civilizacijske razine. Tito je ratni zločinac 

(zapovjedio je ubijanje ratnih zarobljenika i svih neistomišljenika) i komunistički diktator koji 

je stvorio kult ličnosti u bivšoj državi. Za njegova života Jugoslavija je bankrotirala, a samo 

11 godina nakon njegove smrti se raspala u krvavim ratovima. To pokazuje koliko je njegovo 

djelo bilo „veliko“.  

Za razliku od Republike Hrvatske vlada susjedne Slovenije zabranila je proslavu i 

obilježavanje „Dana mladosti“ iz razloga jer se totalitarni režimi ne mogu slaviti i jer se 

nove naraštaje mora obrazovati u duhu Ustava, pa jedan dio Slovenaca dolazi u 

Kumrovec na proslavu istog. 

U prigodnim govorima okupljenima u Kumrovcu obratili su se župan Željko Kolar, načelnik 

Kumrovca Robert Šplajt, predsjednik Saveza društava Josip Broz Tito Hrvatske Jovan 

Vejnović, Franjo Habulin, predsjednik Saveza antifašističkih boraca i antifašista Hrvatske. 

Govorio je, lupetao kao i obično, i veleizdajnik Stjepan Mesić. 

Načelnik općine Kumrovec Robert Šplajt, obožavatelj zločinca Tita, pozvao je na proslavu 

Dana mladosti: „Dan mladosti je ove godine obogaćen koncertom TBF-a, jer smo se 

pomaknuli u smjeru da privučemo što više mladih ljudi u Kumrovec i da pri tom ne veličamo 

neke ideologije i bivše sustave. Naš cilj je da Dan mladosti u Kumrovcu bude jedna dobra 

zabava i dobra priča za mlade ljude, kao što je to nekada bilo, gdje bi se oni družili i stjecali 

nova poznanstva i iskustva“ 

Načelnik laže jer skupom je veličana komunistička ideologija i zločinac Tito. 



 

204 
 

Robert Šplajt, obožavatelj zločinca Tita i njegovih zločinaca kazao je i ovo: "Svake godine 

mjesec maj probudi one kontra misli i ona neka desničarska sitna politikantstva gdje im 

uvijek smeta naš Kumrovčanin Josip Broz Tito i kriv im je za sve. To ne želimo ovdje u 

Kumrovcu“.  

U mjesecu svibnju (maju) ljudi se sjećaju masovnih zločina Titovih partizana koje je Tito 

zapovjedio. Danas negirati počinjene zločine može samo bjednik ljudskoga roda, potencijalni 

zločinac.  

Drug Kolar poručio je kako se na Dan mladosti – radosti prisjećaju velikog vojskovođe i 

velikog državnika Josipa Broza Tita: 

"Biti vođa partizanskog, antifašističkog pokreta i biti na čelu pobjedničke vojske, 1948. bez 

puno ustručavanja reći ‘ne‘ Staljinu, nakon toga okupiti čitav nerazvrstani svijet, nakon toga 

postaviti temelje ustava iz 1974. koji je omogućio da bivše republike postanu samostalne 

države što smo mi u Hrvatskoj, uz hrvatske branitelje uspjeli napraviti. Takav čovjek kojem se 

došao pokloniti čitav svijet, ali doslovce čitav svijet, ostavio je neizbrisivi trag".  

Točno je da je Tito ostavio neizbrisiv trag na Bleiburškom polju, u Viktingu, Dravogradu, 

Teznu, Pečovarniku, Barbarinom rovu (Huda jama), Macelju, Celju, Kočevskom rogu, 

Žumberačkim jamama, pospodsljemenskim masovnim grobištima itd. Također je ostavio 

neizbrisiv trag na Golom otoku , svetom Grguru, Lepoglavi, Staroj Gradiški i drugim 

kazamatima, poslijeratnim logorima diljem Jugoslavije, masovnim likvidacijama.  

Kakve veze imaju zločinac Tito i hrvatski branitelji? Svašta! Drug Kolar zaista se ima čemu 

diviti, ubojici oko milijun ljudi. Sramota je za hrvatski narod da je obožavatelj zločinca i 

diktatora Tita župan. 

Čulo se i ovo:  ‘Titove vrijednosti danas ozbiljno nedostaju društvu’. Koje su to vrijednosti? 

Zar su Titovi ratni i poslijeratni zločini vrijednosti kojima se trebamo diviti, zar su kaznionice: 

Goli otok, Lepoglava, Stara Gradiška i drugdje vrijednosti koje nam nedostaju? Može li 

jadnije i sramotnije? 

„Petokraka je simbol mira i slobode svih nas. Ne činimo nikakvo zlo, kao ni ova kapa na kojoj 

je razno ordenje koje također govori o miru, zajedništvu, bratstvu i jedinstvu“- kazala je 

Sandra Džemaili iz Bihaća, odakle je došlo 5 autobusa.“ 

Znamo mi iz Hrvatske dobro čega je simbol crvena petokraka: zločina, diskriminacije, 

nejednakosti, diktature i progona svih neistomišljenika. Zar nije sramota da nam neuka 

djevojka tumači što simbolizira petokraka.  

 

Predsjednik Saveza antifašističkih boraca, koji s antifašizmom ništa nema jer je rođen 1957. 

godine, Franjo Habulin nosio je majicu na kojoj je bio srp i čekić. Pokaza je za koju 

ideologiju je (komunističku ideologiju koja je ubila više od 100 milijuna ljudi), a priča da se 

ne radi o ideologiji.  

https://www.novilist.hr/novosti/hrvatska/tisuce-ljudi-na-proslavi-dana-mladosti-u-kumrovcu-titove-vrijednosti-danas-ozbiljno-nedostaju-drustvu/
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Čelnik Saveza društava ‘Josip Broz Tito‘Jovan Vejnović istaknuo je "Više bi se željeli 

odmaknuti od politikantstva nego od politike, da se bavimo evociranjem lika, ali više djela i 

vrijednosti koje je Tito zastupao jer one ozbiljno i opasno nedostaju u ovom društvu”, poručio 

je Vejnović, dodavši da je jedna od tih vrijednosti "bratstvo i jedinstvo". 

Evo djela, činjenica, koja pokazuju lik i djelo zločinca Tita:  

Slaviti Tita i njegove zločine je ispod svake civilizacijske razine. U slavljenju zločinca i 

diktatora sudjelovala je aktualna vlast Kumrovca i Krapinsko-zagorske županije. Zar to nije 

sramota za vlast RH koja se hvali pravnom državom i osudom totalitarnih sustava?  

Slavljenje zločinca Tita još je jedan dokaz da je današnja Hrvatska neokomunistička država 

koja nema ništa s pravnom državom. U pravnoj državi ne bi dopustili slavljenje zločinca i 

diktatora koji je kriv za smrt milijun ljudi. 
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44. Ništa nas ne može iznenaditi u neokomunističkoj Hrvatskoj (4. 6. 2023.) 

 

Kada misliš da ne može lošije, podlije, nepravednije, nestručnije hrvatska vlast te iznenadi 

novim svinjarijama.  

Najučiteljica Snežana i ministar Radovan Fuchs promotori su „srpskog sveta“ u 

Hrvatskoj. 

Snežana Šević (SDSS) iz Borova Sela, autorice knjige „Putevi nezaborava” iz 1996. godine, 

dobila je nagradu za najučiteljicu od ministra Radovana. Nagradu je dobila za veliki doprinos 

„srpskom svetu“ u Hrvatskoj.  

Snežana Šević pisala je (1996. godine):  

„Političke prilike uoči ovog građanskog rata, dolaskom HDZ-a na vlast, razvijale su se 

ogromnom brzinom. A sve je počelo mnogo godina pre, kad Srbi, opijeni parolama bratstva i 

jedinstva, postaše slepi i gluvi na sve političke mućke i zavrzlame. Odrekli su se mnogo čega 

da bi drugima udovoljili i pokazali im svoju čistu i neiskvarenu, a vekovima ranjavanu dušu. 

Za ovo vreme, drugi su u potaji, kako samo kukavice umeju, kovali planove i čekali. 

Podmuklo čekali da Srba nestane. Jugoslavija im je postala tesna. Prvo se odcepila ‘dežela’ 

Slovenija, a Hrvati koji su se oduvek skrivali iza tuđih leđa, jedva su to dočekali. Organizirali 

su ‘demokratske’ izbore, izabrali Tuđmana (čije ime samo govori da je tuđi čovek, stranac) i 

proglasili Srbe manjinom. … Hrvati su svuda vešali svoje šahovnice i promovisali svoje 

ustaške ideje. Srbi to prihvatiti nisu mogli… – uvodne su riječi koje je osobno Ševićka 

napisala u predgovoru vlastitoj knjizi Putevi nezaborava, biografiji, kako je navela, poginulih 

boraca.“ 

Pod ‘borci’, Ševićka, naravno, smatra pobunjene Srbe, pripadnike različitih paravojnih 

jedinica i tzv. teritorijalce, kao i poginule dobrovoljce iz različitih krajeve Srbije, Bosne i 

Hercegovine, Crne Gore itd., a koji su dali svoj doprinos u ubijanju i progonu nesrpskog 

življa u Vukovaru. 

“2. maja 1991. hteli su u Borovu Selu izvesiti šahovnicu. U selu, gde su dve-tri kuće hrvatske, 

izvesiti šahovnicu, simbol srama i užasa, bilo je ravno samoubistvu. I, Hrvati su izvršili 

samoubistvo…“ – jedan je od pasusa u njenome predgovoru. 

 „… Ustaše se uplašiše borbe prsa u prsa jer samo njih deset mogu da kolju jednog Srbina. 

Zbog toga se okrenuše Vukovaru… Tu su ‘hrabri domoljubi’ vadili decu iz majčinih utroba, 

nizali lančić od dečjih prstića, silovali srpske žene i devojke, odsecali glave, vadili oči, 

spaljivali ljude i radili sve ono što samo bolesni um može da smisli. Srbi su morali da unište 

sotonu…“ 

„Specijalci MUP-a Hrvatske napali su Plitvice 31. marta 1991., Pakrac 6. aprila 1991. i 

Borovo Selo 2. maja 1991. Srbi su odbili napad, odbranili selo i razbili ustaške snage, pa je 

to bila prva srpska vojnička pobeda u hrvatsko-srpskom ratu“. 
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„Avgusta 1991. posle 14 – časovne borbe oslobođen je Dalj. Time je počela intenzivna borba 

Srba u Hrvatskoj za njihova elementarna nacionalna prava.“ 

Knjiga „Putevi nezaborava” autorice Snežane Šević objavljena je 1996. u Vukovaru, u 

izdanju Informativnog centra Vukovar. Tvrdi uvez, 160 stranica, na ćirilici, cijena 8,63 eura 

ili 65,02 kuna. Na mrežnoj stranici antikvarijatzz.hr naveden je kataloški broj knjige 041664, 

uz naznaku da knjiga nije dostupna. 

Vidi objavu: narod.hr (Tko-je-snezana-sevic-uciteljica-koja-je-sirila-cetnicku-propagandu-a-

koju-je-nagradio-ministar-fuchs) 

Bravo ministre Fuchs! 

Slučaj posvajanja djece iz Konga 

Zbog nedovoljno dokaza sutkinja pustila Hrvate na slobodu te su oni s djecom žurno došli u 

Hrvatsku. Vlada je organizirala, sve na teret poreznih obveznika, žurno napuštanje Zambije 

budući da je oslobađanje posvojitelja djece upitno. Vlada i lijevi mediji su oduševljeni 

puštanjem posvojitelja na slobodu ali su ostala mnoga neodgovorena pitanja. 

Prema važećim zakonima djeca iz Konga nisu mogla biti posvojena, način na koji su dobili 

hrvatsko državljanstvo također je upitan. Prema važećim zakonima transrodne osobe ne mogu 

biti posvojitelji!  

Slučaj posvajanja djece iz DR Kongo pokazao je kako loše rade hrvatske institucije, kako se 

ne poštuju zakoni RH i zakon države DR Kongo.  

DR Kongo je promjenom Obiteljskog zakona 15. srpnja 2016. suspendirao izdavanje dozvola 

za izlazak djece iz države radi međunarodnog posvajanja te je time onemogućio zakonito 

posvajanje djece iz Konga.“ Dakle, stranci ne mogu legalno posvajati djecu iz DR Kongo! 

Par Kraljević izigrao je hrvatske i kongoanske zakone 

Kako je Noah Kraljević, rođen kao biološka žena Dalija Pintarić, transrodni vijećnik stranke 

Možemo, s lezbijskom partnericom Ivonom mogao dobiti potrebnu dokumentaciju u Hrvatskoj 

i u DR Kongo – kad je posvajanje homoseksualnim/transseksualnim parovima protuzakonito 

u obje države? To je još jedno pitanje na koje Vlada nije dala odgovor. 

Diplomirani pravnik 

Predsjednik republike Hrvatske uporno vrijeđa neistomišljenike, stvara podjele u društvu i 

pokazuje nepoštivanje zakona RH! Veliki „pravnik i legalist“ kaže: Danas nije Dan 

državnosti nego praznik koji je HDZ izglasao sebi“. Žalosno, sramotno i bolesno ponašanje 

diplomiranog pravnika koji nije ništa naučio od prava.  

Srušena rodna kuća Svetozara Borojevića 

Ministara kulture Nina Koržinek Obuljen oduševljena je rušenjem rodne kuće feldmaršala 

Svetozara Borojevića na Banovini. Rušenje rodne kuće i brisanje traga o feldmaršalu uklapa 

se u promociju „srpskog sveta“ jer je Svetozar Borojević bio protiv srpske imperijalističke 

politike. Svetozar Borojević zaslužan je za današnje granice Slovenije i Hrvatske jer je 
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organizirao obranu na Soči i obranio slovenski i hrvatski teritorij od prodora Talijana. 

Feldmaršal je zaboravljen u svojoj domovini Hrvatskoj jer se nikako ne uklapa u „srpski 

svet“. U Sloveniji su mu iz zahvalnosti obilježili 100 godina smrti 2020 g. i napravili 

impresivan spomen park koji čuva počasna straža vojske Slovenije. Još jedna hrvatska 

svinjarija u režiji Ministarstva kulture i medija RH.  

Tajni pokop njemačkih vojnika na Mirogoju 

„Na Mirogoju 26. 05. 2023. godine, su u velikoj tajnosti pokopani ostaci 300 njemačkih 

vojnika iz Drugog svjetskog rata. Pretpostavlja se da su to zarobljeni njemački vojnici koje su 

pobili Titovi partizani u okolici Samobora gdje su bili pokopani u jednu jamu iz koje su 

ekshumirani. Pokop je izvršen u najvećoj tajnosti, niti jedan medij o tomu nije informiran, 

kako saznajemo na pokop nije pozvan ni svećenik. Naša pratiteljica koja je službeno nazočila 

na ovom pokopu, dostavila je fotografije našem uredništvu kao i informaciju o ovom 

događaju. Saznali smo da je pokop platila Njemačka komisija za ratne grobove Volksbund 

Deutsche Kriegsgräberfürsorge.“ Tako se to radi u neokomunističkoj Hrvatskoj.  

 

U Hrvatskoj se nalaze posmrtni ostaci 20.116 njemačkih vojnika iz II. svjetskog rata, a 

pokopani su na 947 lokacija diljem Hrvatske. 

Brigu o njima vodi organizacija “Volksbund Deutsche Kriegsgräberfürsorge” (Njemačka 

komisija za ratne grobove), a plan je da se postupno premjeste na četiri lokacije: zagrebački 

Mirogoj, groblje u zagrebačkom Vrapču te na vojna groblja u Splitu i Puli. Komisija traga za 

još oko 10.000 vojnika. 

U Hrvatskoj se nalaze posmrtni ostaci 20.116 njemačkih vojnika iz II. svjetskog rata, a 

pokopani su na 947 lokacija diljem Hrvatske. 

Brigu o njima vodi organizacija “Volksbund Deutsche Kriegsgräberfürsorge” (Njemačka 

komisija za ratne grobove), a plan je da se postupno premjeste na četiri lokacije: zagrebački 

Mirogoj, groblje u zagrebačkom Vrapču te na vojna groblja u Splitu i Puli. Komisija traga za 

još oko 10.000 vojnika. 

Izvor: Magdalena Wolf 26.05.2023. 

Uredništvo/komunistickizlocini.net 

 

Nagrada za loše rukovođenje 

Tomašević nagradio ravnateljicu Sv. Duha s 50 tisuća kuna za „uspješno“ vođenje ustanove. 

Čestitke! 

Sve je moguće u neokomunističkoj Hrvatskoj! 
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45. Ministar je zadovoljan poraznim rezultatima nacionalnih ispita! (10. 6. 

2023.) 

 

„Objavljeni su prvi skupni rezultati nacionalnih ispita koje su pisali svi osmaši ove školske 

godine te reprezentativni uzorak učenika četvrtih razreda. Rezultati su pokazali da osmaši 

ispite iz stranih jezika rješavaju bolje od Hrvatskog jezika, a najviše jedinica bilo je na 

Povijesti i Fizici. Pojedinačne ocjene i rezultati na razini škola bit će objavljeni 21. lipnja u 

e-Dnevniku te posebnoj CARNET aplikaciji.“ 

Kakav je to kriterij kada za dvojku osmaš treba imati samo 20 posto točnih odgovora? 

„Osmaši su tako pisali nacionalne ispite iz osam predmeta – Hrvatskog, prvog stranog jezika, 

Matematike, Biologije, Kemije, Fizike, Geografije i Povijesti. Učenicima je rezultat prikazan 

u ocjenama, za dvojku osmaši su na ispitu trebali imati 20 posto točnih odgovora, za trojku 

40 posto, za četvorku 60 posto, a za peticu 80 posto.“ 

Iz gornjeg službenog navoda kako se ocjenjivalo jasno je da je situacija u hrvatskom školstvu 

katastrofalna i da se mora upaliti alarm. Međutim, Radovan Fuchs, ministar znanosti i 

obrazovanja, nije zabrinut te smatra da sve treba ostati kao do sada! Navodno će oni i 

ravnatelji nešto analizirati ali ne će dirati u autonomiju ni dobrih ni loših nastavnika.  

Vrijedi podsjetiti na skupne rezultate nacionalnih ispita za osmaše:  

„Na ispitu iz Hrvatskog jezika najviše je učenika, njih 37,1 posto, dobilo trojku. Gotovo 

trećina dobila je četvorku, peticu je dobilo samo šest posto, a jedinicu 2,4 posto učenika. 

Strane jezike, Engleski i Njemački, osmaši su napisali bolje nego materinski jezik. Tako je iz 

Engleskog peticu dobila trećina osmaša, dok je druga trećina dobila četvorku. Njemački jezik 

pisalo je gotovo tri tisuće osmaša, a čak trećina je na tom ispitu dobila peticu. 

Najčešća ocjena na Matematici bila je dvojka koju je dobilo 39,2 posto osmaša. Malo više od 

30 posto osmaša na Matematici je dobilo trojku. Peticu je dobilo manje od pet posto, a 

jedinicu 8,6 posto. Najviše dvojki, čak 60,7 posto, bilo je na Biologiji. Na Biologiji je jedinicu 

dobilo 12 posto osmaša, a peticu samo 0,4 posto osmaša. Rezultati na Kemiji nešto su bolji 

jer je upola manje dvojki nego na Biologiji. No, na Fizici je zato jedinicu dobilo 16 posto 

osmaša, dvojku 45,9 posto, a peticu samo 3,3 posto osmaša. 

Na društvenim predmetima osmaši su najčešće dobivali dvojku. Tako je dvojku iz Geografije 

dobilo 45,1 posto osmaša, a jedinicu 15,1 posto. Povijest je predmet na kojem su osmaši 

dobili najviše jedinica – manje od 20 posto točnih odgovora imalo je 22,7 posto učenika. Na 

Povijesti je i najmanje petica, samo 0,1 posto, a dvojku je na tom ispitu dobilo više od 

polovine pristupnika. 
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Svaki osmi osmaš pao fiziku, engleski jezik bolje znaju nego materinji, svaki treći 

odličan 

 

Samo šest posto osmaša hrvatski jezik na nacionalnim ispitima napisalo je za odličan, trećina 

za vrlo dobar, 22,1 posto za dovoljan (samo 20 posto točnih odgovora trebalo je za dovoljan!), 

a 2,4 posto ih nije prošlo. Iz matematike je najviše dvojki, četvrtina učenika je ispit napisala 

za dovoljan, 8,6 posto nije prošlo, a 4,9 posto ih je bilo odlično. 

 

Treba ponoviti kakav je bio kriterij ocjenjivanja:  

Za dvojku osmaši su na ispitu trebali imati samo 20 posto točnih odgovora, za trojku 40 

posto, za četvorku 60 posto, a za peticu 80 posto! Za nevjerovati! 

No sve su pomalo iznenadili rezultati iz prirodoslovne i grupe općih predmeta. Fiziku su 

učenici napisali uvjerljivo najlošije, čak svaki osmi učenik je pao (16%), a 45,9 posto ih je 

dovoljnih. Biologiju je palo 12,1 posto, a za dovoljan je ispit napisalo 60,7 posto učenika. 

 

Foto: NCVVO 

Nacionalni ispiti razotkrili pravo stanje!  

Komentar ministra Radovana Fuchsa: 

"Meni je drago da su postigli dobre rezultate iz stranih jezika, ali naravno trebali bi i iz 

drugih područja. Hrvatski je relativno dobar, ali problem su STEM područja, u prvom redu 

biologija, fizika, a matematika je u nekakvom prosjeku. Tu će trebati itekako dodatno 

raditi"  

Gdje on vidi dobre rezultate?  

Osvrnuo se i na zazivanje ravnatelja da nacionalni ispiti uđu u konačne ocjene. 

"Sjetimo se, svi su ranije zagovarali da to ne smije ući u ocjenu, tako da ostavimo to ovako 

kako je. Roditelji će imati priliku vidjeti kako je njihovo dijete postiglo uspjeh kroz e-dnevnik, 

a malu maturu nema nijedna zemlja u Europi", rekao je. 

Smatra da će učitelji iz ovih rezultata moći napraviti analizu. Kakvu će analizu napraviti loš 

učitelji i što će nakon svoje analize uraditi? Svašta! 

"Učitelji su oni koji najbolje poznaju tu djecu i mi im ne namjeravamo uzimati autonomiju", 

rekao je i dodao da su često pod pritiskom roditelja. (Napomena: Sanja je dobar primjer kako 

se trebaju ponašati roditelji!). U slučaju da ti pritisci prevrše mjeru pozvao ih je da to i 

prijave.  

Čemu praviti nacionalne ispite ako će oni služiti samo roditeljima i lošim nastavnicima za 

„analizu“? 
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Iz Ministarstva znanosti i obrazovanja najavljeno je da će oni rezultate analizirati, analizirati 

pa opet analizirati tek tako da se nešto radi. Navodno bi loši nastavnici trebali napraviti svoju 

analizu ali nije jasno kako od lošeg nastavnika napraviti dobrog nastavnika. 

S jedne strane imamo poplavu odlikaša (više od 50% odlikaša) i superodlikaša (5,0), a s druge 

strane imamo katastrofalne rezultate nacionalnih ispita kojima je ministar zadovoljan. Kakva 

je situacija u hrvatskom školstvu zaključite sami.  

 

Najveća koncentracija je dovoljnih - iz povijesti 55,4 posto, a iz geografije 45,1 posto. 

Geografiju je za trojku napisalo 29,7 posto učenika, povijest 19,8 posto, a vrlo dobar je iz 

geografije dobilo 11 posto učenika, a iz povijesti dva posto.  

Ministar Fuchs ne vidi da su rezultati nacionalnih ispita katastrofalni pa bi bilo dobo da 

odstupi s funkcije. Ima i drugih razloga za otpust ministra (loši udžbenici, vršnjačko nasilje u 

školama, promocija „srpskog sveta“ i drugi).  

Nažalost, izgleda da će u budućnosti biti još lošije jer Hrvateki javno ne protestiraju protiv 

mnogobrojnih svinjarija u Lijepoj Našoj. 
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46. Novi četnički ispadi u Hrvatskoj (17. 6. 2023.) 

Novi četnički ispad dogodio se na periferiji Knina gdje su dvojica mladića skinula 

hrvatsku zastavu uz pokazivanje tri prsta. Sve su snimili i na društvenim mrežama 

objavili snimku. Počinitelji su uhićeni pa pušteni da se brane sa slobode jer vlast u RH 

ne smatra taj čin ozbiljnim valjda zato jer i Plenkovićeva vlast smatra da je to srpska 

zemlja i da tu ne treba biti hrvatska zastava. Umjesto da ih se odmah kazni hrvatsko 

pravosuđe će to rastegnuti tako da se sve zaboravi. Ne smije se Plenković zamjeriti svom 

koalicijskom partneru pa uredno provodi politiku „srpskog sveta“ u RH.   

Mediji javljaju da su zastavu skinuli: Stefan Grmuša, Ilija Džepina i njegov otac Slobodan 

Džepina. Jedan od počinitelja je iz današnje Srbije koja je rehabilitirala četništvo. 

U Plenkovićevoj neokomunističkoj Hrvatskoj svakojaka čuda su moguća pa tako profesor iz 

Zagreba veliča četništvo. Zato što veliča četništvo imamo ga pravo nazvati četnikom i imamo 

pravo tražiti otkaz za osobu koja slavi počinjene zločine nad hrvatskim narodom, koja želi da 

se zločini ponove jer kaže: „Vojvodo samo javi i dat ćemo ustašama po glavi“. Drug 

Plenković i njegovi jataci (ministri) oduševljeni su skidanjem hrvatske zastave u Kninu i 

komentarom profesora-četnika iz Zagreba jer je to njihova politika pomirbe, uspostave 

dijaloga. Ne radi se o pomirbi već o veleizdaji hrvatskih nacionalnih interesa.   

Aleksandar Gregurić, profesor u Drvodjeljskoj školi u Zagrebu, objavio je 11. lipnja 2023. 

godine na portalu Slobodne Dalmacije: „Ovako su se ljubili i dečki na Ovčari ako je četnik 

dao naređenje, nije im pomoglo al' su imali zadnji seks“.  

Za ministra Fuchsa vrijeđanje žrtava Ovčare je u redu pa ministarstvo neće ništa 

poduzimati. Sramota! 

Promotor četničke ideologije radi u obrazovnom sustavu RH, a ministar Fuchs ga štiti 

pa kaže da će biti sankcionisan samo ako bude kazneno odgovarao. Drvodjelska škola se 

ogradila od profesora s četničkim stavovima, a Fuchsu je normalno da profesor-četnik 

širi međunacionalnu netrpeljivost i da prijeti Hrvatima („Vojvodo samo javi i dat ćemo 

ustašama po glavi“)! 

Samo u državi koja ne drži do sebe u njenom obrazovnom sustavu mogu raditi 

neprijatelji hrvatskog naroda i hrvatske države (Snežana Šević, Aleksandar Gregurić i 

drugi). 

Koalicijski partner Pupovac je stao u obranu učiteljice iz Borova Sela, kao i bivši 

potpredsjednik vlade Milošević pa su još jednom pokazali da su neprijatelji Hrvata i hrvatske 

države.  

 

Da u Hrvatskoj uvijek vrijede dvostruka mjerila potvrđuje i ustavnopravni stručnjak dr. 

Mato Palić, komentirao je ponašanje DORH-a u slučaju skidanja hrvatske zastave u Kninu. 

Profesor Palić postavlja pitanje može li isto kazneno djelo imati različit tretman ovisno o 
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tome gdje se dogodilo. Kroz dva primjera daje odgovor o dvostrukim krijeterijima hrvatskog 

pravosuđa. 

“Ako skinete hrvatsku zastavu s zgrade Hrvatske pošte u Markušici onda idete u istražni 

zatvor. Ta situacija se dogodila 2015. godine. Ako skinete hrvatsku zastavu u blizini Knina 

2023. onda ne idete u istražni zatvor. 

Može li isto kazneno djelo imati različit tretman ovisno o tome gdje se dogodilo? Može. Zašto 

može? To treba pitati DORH koji u ovom kninskom slučaju nije tražio određivanje istražnog 

zatvora”, objavio je prof. Palić. 

Prvi je slučaj iz 2015. godine kad je sa zgrade pošte u Markušici kraj Vinkovaca skinuta i 

zapaljena hrvatska zastava: 

“Tijekom noći 4. svibnja u Markušici, selu nedaleko od Vinkovaca, zapaljena je zastava 

Republike Hrvatske. Provedenim kriminalističkim istraživanjem policija je došla do saznanja 

koja upućuju na sumnju da je zastavu zapalio 22-godišnji državljanin Srbije. Po dovršetku 

obrade osumnjičeni 23-godišnjak je uz kaznenu prijavu predan pritvorskom nadzorniku. 

Sudac istrage mu je odredio istražni zatvor bez mogućnosti zamjene istražnog zatvora 

jamstvom. Za navedeno kazneno djelo predviđena je kazna do godinu dana zatvora”, izvjestili 

su tada mediji. 

Objavio je Mato Palić u Ponedjeljak, 12. lipnja 2023. 

Dvostruka mjerila se također primjenjuju kad se radi o hrvatskim braniteljima. Kada 

domoljubi kažu pozdrav s kojim su išli na prvu crtu bojišnice, pod kojim su branili svoja 

ognjišta tada se primjenjuju drugi kriteriji! Tako se to radi u Plenkovićevoj neokomunističkoj 

Hrvatskoj. 

Lupetanje ministra Tome Medveda 

Ministar hrvatskih branitelja Tomo Medved najoštrije je u ponedjeljak osudio skidanje 

zastave republike Hrvatske u Kninu, poručivši da zastava simbolizira hrvatske žrtve, patnje i 

pobjede.  

Medved je pozdravio brzo reagiranje policije i njihovo privođenje, poručivši da očekuje da će 

odgovorni biti sankcionirani u skladu sa zakonom. 

"Kao što smo mogli vidjeti, već im je određen istražni zatvor - sada će se zaista jasno uputiti 

poruka svima koji se usude taknuti u hrvatske simbole da će odgovarati u skladu sa 

zakonom", kazao je. 

No potom Državno odvjetništvo objavljuje kako istražni zatvor za navedenu trojicu nije ni 

zatražen, već je osumnjičenicima dano da se brane sa slobode. U Državnom odvjetništvu 

kažu da nije bilo elemenata za traženje pritvora. 
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"U Županijskom državnom odvjetništvu u Šibeniku su 11. lipnja 2023. ispitana trojica 

osumnjičenika, odnosno dvojica 20-godišnjaka i jedan 49-godišnjak, povodom zaprimljene 

kaznene prijave zbog osnovane sumnje da su počinili kazneno djelo povrede ugleda Republike 

Hrvatske iz članka 349. Kaznenog zakona", priopćilo je Državno odvjetništvo i dodalo kako 

će poduzeti daljnje zakonom propisane radnje s ciljem donošenja državnoodvjetničke odluke. 

Trojica privedenih su aktivno iznijeli obranu, a odluku o podnesenoj prijavi Državno 

odvjetništvo će donijeti naknadno. 

Na sva ova pitanja i širanje lažnih i obmanjujući vijesti očekuju se javni odgovori od MUP-a, 

PU Šibensko-kninske i Ministra Tome Medveda. Podsjećamo na slučaj iz Požega kada je 

hrvatski branitelj radi skidanja srpske zastave s jarbola u Požegi završio u istražnom zatvoru. 

Tko ima toliku moć da u pritvoru nisu završili počinitelji ovog kaznenog djela sramoćenja 

zastave i države u okolici Knina i zašto Županijsko državno odvjetništvo nije zatražilo pritvor 

, a u priopćenju, valjda kako bi se umirila hrvatska javnost, napisano je da im je određen 

jednomjesečni pritvor. 

 

Nakon svega ministar Medved se više nije javio. Samo idiotima nije jasno da se radi o 

veleizdajničkoj politici Plenkovićeve vlade.  

 

Na internetu se pojavila zanimljiva objava o korisnicima potpora u poljoprivredi za 

2022. godinu 

POPIS KORISNIKA POTPORA Financijska 2022. godina 

https://www.apprrr.hr/baza-korisnika-potpora/ 

Plaćanje za poljoprivredne prakse korisne za klimu i okoliš 

Pod rednim brojevima 487460 do 487469 (10 stavki) nalazimo  

548467 GRMUŠA, NIKOLINA GRMUŠA, KRIVOŠIJINO BRDO 38, PLAVNO, KNIN. 

Ukupne potpore korisniku 548467 GRMUŠA, NIKOLINA GRMUŠA, KRIVOŠIJINO 

BRDO 38, PLAVNO, KNIN iznose 37 871,24 eura ( 285170,44 kuna ) 

„OPG-u u vlasništvu obitelji stefana grmuše iz mjesta Plavno kod Knina isplaćeno je : 

2020. 157 404, 86 kuna 

2021. 279 234,97 kuna 

2022. 37 871,24 eura ( 285.170,44 kuna ) 
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Nakon skidanja hrvatskog barjaka za očekivati je da će dogodine cifra biti barem trostruko 

veća.“ 

Istraživačko novinarstvo nije se potrudilo istražiti radi li se o OPG-u skidača hrvatske zastave 

kod Knina! 

Zanimljiva je i ova informacija o dodijeljenim poljoprivrednim poticajima u 2022. 

godine. :  

Pupovčevi "kapitalci" poljoprivrednih poticaja, 2022. godine 

1. Živojin Bođirković, mesnice, borovo -     761 040 EURA 

2. Obitelj Dautović, Gračac , 4 OPG-a na istoj adresi -   645 633 

3. Čedo Veselinović, Negoslavci -      449 420 

4. Slađana Pandur, Jagodnjak, -      317 248 

5. Eko Zrmanja Ervenik, Goran Đekić -     305 030 

6. Dejan Dragaš, Bunić Udbina -      254 385 

7. Darko Tankosić, Gračac, -     235 102 

8. Općina Udbina -        9 027 436 

9. Općina Jagodnjak -       3 009 683 

10.Općina Gračac -        7 162 985 EUR-a 

 

Općina Gračac je "kao" najsiromašnija općina u Republici Hrvatskoj! 

 

Iz gornjih navoda jasno je da se radi o veleizdajničkoj politici druga Andreja Plenkovića. 

„Veliki“ Hrvateki šute jer oni se ne bi štel mešati u politiku. E moj narode…. 
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47. Jugočetnički govor mržnje u Brezovici (24. 6. 2023.) 

 

Govor mržnje  

Povodom Dana antifašističke borbe u komunističkom Spomen-parku Brezovica čuli smo laži 

o prvom partizanskom odredu i govor mržnje od izaslanice predsjednika republike. Drugarica 

Ikić Baniček poznata po svojim izljevima mržnje prema svemu hrvatskom, izaslanica druga 

Zorana Milanovića, ponovo je iskazala svoju mržnju prema Hrvatima i hrvatskom narodu u 

cjelini. Milanović je znao da Kristina širi govor mržnje pa ju je zato odabrao za izaslanicu. 

Izaslanica hrvatskog predsjednika Kristina Ikić Baniček, sisačka gradonačelnica, rekla je da 

su partizani, za razliku od fašista, umjesto ubijanja ljudi i genocida izabrali bratstvo i 

jedinstvo, a za brata su bez obzira koje je vjere i nacije bili spremni i umrijeti, no simbolički 

podržavati partizane nije dovoljno. 

 

Istraživanja (komunistički dokumenti, svjedočanstva i mnogobrojna stratišta) su pokazala 

kako su partizani shvaćali i provodili bratstvo i jedinstvo: ubijanje nevinih Hrvata 

neistomišljenika (a i istomišljenika) primjeri su partizanske bratske ljubavi (od 250.000 do 

500.000 ubijenih).  

 

Zapitala se drugarica izaslanica kako jedna država koja drži do sebe i nominalno slavi Dan 

antifašističke borbe istovremeno može biti pokrovitelj "zuluma fašista i filoustaša koji pod 

krinkom komemoracije navodnim žrtvama Bleiburga zapravo slave i veličaju zločince i 

najgori kvislinški šljam koji je ikada obitavao u Hrvatskoj." 

 

Ovaj govor mržnje potpada pod kazneni zakon ali u neokomunističkoj Hrvatskoj ne će se 

ništa dogoditi jer kada se radi o domoljubnim Hrvatima tada je etiketiranje ljudi normalna 

stvar, normalno je negirati partizanske zločine pored mnogobrojnih dokaza o počinjenim 

zločinima (iz komunističkih arhiva i otkopanih grobišta). U komunističkim arhivima nalaze se 

brojke (ubojice su se hvalile koliko su neprijatelja ubili: domobrana, žena, staraca, djece i 

ranjenika). 

 

Milanovićeva izaslanica Kristina pitale se:  

"Zar je morala časna i odgovorna Austrija poslati simboličnu poruku Hrvatskom saboru 

zabranom tog bala vampira koja zapravo znači - vi Hrvati niste normalni s time što radite kod 

nas u Austriji". 

 

Drugarica Ikić Baniček trabunja o časnoj i odgovornoj Austriji koja je u vrijeme Drugog 

svjetskog rata bila fašistička. Da je današnja Austrija časna i odgovorna ne bi brisala hrvatski 

povijesni grb iz vremena Austro-Ugarske monarhije jer na taj način briše i austrijsku povijest. 

U vrijeme Austro-Ugarske monarhije nije bilo ustaša, ustaše su se pojavile 1928. kao odgovor 

na srbijanski teror u Kraljevini Jugoslaviji. Brisanje hrvatskog povijesnog grba sa spomenika 

u Bleiburgu je jedan sramotan potez lokalne austrijske vlasti koji je podržala i Plenkovićeva 

izdajnička vlada. Treba podsjetiti da je „časna i odgovorna“ Austrija poslije Drugog 
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svjetskog rata imala predsjednika, Kurt Walheim predsjednik od 1986. do 1992. godine, koji 

je bio u fašističkim postrojbama. Tko je bio Kurt Walheim? Za vrijeme Drugog svjetskog 

rata bio je oficir Wehrmachta na različitim frontovima. Jugoslavenska državna 

komisija proglasila ga je ratnim zločincem. Waldheim je kao obavještajni oficir bio član 

štaba generala Alexandra Löhra, zapovjednika njemačke armije koja je pokrivala 

jugoistok Evrope. Sudjelovao je u borbama na Kozari u ljeto 1942. Waldheima je zbog 

zasluga u bici na Kozari odlikovao hrvatski poglavnik Ante Pavelić. Bio je ministar 

vanjskih poslova Austrije (od 1968.-1970.), austrijski veleposlanik pri UN-u i onda i 

glavni tajnik svjetske organizacije 1972. do 1981. godine, austrijski predsjednik od 1986. 

do 1992. godine. Toliko o „časnoj i odgovornoj“ politici Austrije.  

 

Sjećanje na ubijanje domobrana i izbjeglog stanovništva na Bleiburškom polju izaslanica 

druga Milanovića naziva balom vampira. Jadni i sramotno! Ako se govori o balu vampira 

(onih žednih hrvatske krvi) onda je skup u Brezovici pravi primjer jer se tamo slave 

partizanski i komunistički zločini nad hrvatskim narodom uz poruke da je trebalo proliti još 

više hrvatske krvi. 

 

Drugaricu Ikić Baniček podržala je Ana Šimpraga, Plenkovićeva uzdanica, koja se pohvalila 

da svake godine u Srbu slavi pokolj nad nevinim Hrvatima u Boričevcu od strane četnika i 

takozvanih partizana. Šimpraga je bila izaslanica druga Plenkovića glavnog promotoro 

„srpskog sveta“ u Hrvatskoj. Za drugaricu Šimpragu je ubijanje nevinih Hrvata obitelji Ivezić 

antifašizam pa zato svake godine slavi ubijanje nevinih Hrvata koji nisu imali nikakve veze s 

fašizmom, nacizmom niti sa ustaštvom. 

 

Kaže drugarica Šimpraga: Vrijeme je da se bolje vrednuje doprinos otpora nacizmu. Gdje je 

taj nacizam? Sjećanje na nevine žrtve četničkog i partizanskog divljanja nije nacizam, nije 

fašizam niti ustaštvo već je civilizacijski čin. Sjećanje na stvarne i izmišljene Srbe koji su bili 

žrtve ustaškog terora je normalno, a sjećanje na četničke i partizanske žrtve je nacizam, 

fašizam i ustaštvo. Hrvatska vlast (Plenković & Milanović) slavi zločine nad Hrvatima, slave 

lažne partizanske odrede, slave četničke i partizanske zločine i zločince za vrijeme Drugog 

svjetskog rata i poraća. Za današnju neokomunističku vlast ne postoje dokazi, ona ne priznaje 

dokaze: istraživanja o partizanskim, komunističkim i četničkim zločinima nad hrvatskim 

narodom.  

Pored dokaza da 22. lipnja 1941. godine nije formiran nikakav odred hrvatska vlast i dalje 

podržava komunističke laži, negira zločine partizana, komunista i četnika nad hrvatskim 

narodom tijekom Drugog svjetskog rata i poraća! 

 

 

Drug Krunoslav Katičić, izaslanik predsjednika Hrvatskog sabora, lupetao je o antifašizmu, 

Tuđmanu, Domovinskom ratu i modernoj hrvatskoj državi. Drug je kazao:  

"Danas je Hrvatska moderna država temeljena na slobodi, jednakosti i pluralizma koja kao 

civilizacijski doseg njeguje kulturu sjećanja na nevine žrtve svih režima i zasniva se na 

vladavini prava, poštuje slobodu pojedinca i manjinska prava te se protivi svakom 

ekstremizmu". 
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Hrvatska nije moderna država temeljena na slobodi, jednakosti i pluralizma već je današnja 

Hrvatska neokomunistička država u kojoj se slave zločini nad Hrvatima i hrvatskim narodom, 

država laži, nepotizma, korupcije i cenzure. Današnja Hrvatska ne poštuje vladavinu prava pa 

komunistički i četnički zločinci slobodno šeću Hrvatskom. Neki rade u državnim 

institucijama, a drugi su u mirovini koju ima je dala današnja Hrvatska. To je istina o 

današnjoj Hrvatskoj. Civilizacijski doseg? Zar je negiranje partizanskih i komunističkih 

zločina civilizacijski doseg? Zar je slavljenje pokolja Hrvata 27. srpnja 1941. godine 

civilizacijski doseg? Zar je slavljenje zločinca Tita i mnogobrojnih komunističkih zločinaca 

civilizacijski doseg? Očito je da drug Krunoslav i ja ne živimo u istoj Hrvatskoj. Ja živim u 

stvarnoj neokomunističkoj, a drug Krunoslav u virtualnoj Plenkovićevoj Hrvatskoj.  

Nova promocija „srpskog sveta“ 

Drug Plenković spada među najveće promotore „srpskog sveta“ u Hrvatskoj. Kada je Srbija 

na margini političkih događanja, kada joj EU i SAD zamjeraju mnogo toga druga Plenković ih 

promovira sastajući se s drugaricom Brnabić. Sastanak s drugaricom Brnabić nije imao 

nikakvu svrhu jer Srbija nije napravila nikakav pomak prema normalizaciji odnosa s 

Hrvatskom. To je još jedan izdajnički čin druga Plenkovića. Tijekom 7 godina vladavine drug 

Plenković nije riješio niti jedno otvoreno pitanje između Hrvatske i Srbije.  

Srbija intenzivno i uspješno radi na asimilaciji preostalih Hrvata u Srbiji ali drug Plenković o 

tome nije kazao niti jednu riječ. U Subotici nije spomenuo da su Bunjevci Hrvati i da govore 

hrvatskim jezikom, a ne nekim bunjevačkim jezikom.  

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/d-dijanovi/41889-d-dijanovic-novi-velikosrpski-

udar-na-bunjevacke-hrvate.html 

Asimilacija Bunjevačkih Hrvata provodi se godinama. Srbija je Bunjevce proglasila zasebnim 

narodom. Srbija negira da Bunjevci govore hrvatskim jezikom već oni kažu da Bunjevci 

govore bunjevačkim jezikom!. To drug Plenković ne ispravlja već podržava svojom posjetom. 

Bivši srbijanski predsjednik četnik Tomislav Nikolić rekao je za Bunjevce da su oni 

„autohtoni južnoslavenski narod“. Očito je da se drug Plenković slaže s Nikolićem jer o 

asimilaciji Hrvata Bunjevaca nije kazao ništa.  

U projektu stvaranja posebnoga bunjevačkog naroda velikosrpska politika nije se, međutim, 

služila samo batinom, nego i mrkvom. Tako su se onim Hrvatima koji su bunjevaštvo 

prihvatili kao nacionalnu odrednicu, a ne više pokrajinsko određenje automatski otvarale 

bolje političke, financijske i medijske perspektive. U svibnju 2011. tako je političko i kulturno 

vodstvo bunjevačkih Hrvata uputilo otvoreno pismo političkim čelnicima Republike Srbije i 

Republike Hrvatske u kojem je posebno istaknuto da projekt stvaranje bunjevačke nacije ima 

svesrdnu potporu srbijanskih medija, dok se s druge strane onim Hrvatima koji ne žele 

pristati na takav projekt uskraćuju sredstva i medijski prostor. 

Zbog srbijanskog terora većina Hrvata u Vojvodini danas se ne izjašnjavaju kao Hrvati jer ih 

nitko ne štiti pa se zbog vlastite egzistencije ne izjašnjavaju kao Hrvati. 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/d-dijanovi/41889-d-dijanovic-novi-velikosrpski-udar-na-bunjevacke-hrvate.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/d-dijanovi/41889-d-dijanovic-novi-velikosrpski-udar-na-bunjevacke-hrvate.html
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Drug Plenković ne zna da se za vrijeme Domovinskog rata zbog srpskog terora iselilo iz 

Vojvodine oko 45.000 Hrvata! Prema popisu stanovništva Republike Srbije iz 2022. broj 

Hrvata se drastično smanjio. Godine 2011. bilo je 57.900 pripadnika hrvatske nacionalnosti, a 

2021. godine 39.107.  

Još 1961. u Srbiji je živjelo 196.409 Hrvata, od čega u AP Vojvodini njih 145.341. U tijeku 60 

godina broj Hrvata se u Srbiji i Vojvodini smanjio za oko 80% što je posljedica dugotrajne 

antihrvatske asimilacijske politike koja je postojala još za vrijeme socijalističke Jugoslavije a 

nastavila se nakon dolaska Miloševića na vlast kasnih 1980-ih. 

Promocija tzv. bunjevačkog jezika 

Hrvatski nacionalni korpus se već godinama planski želi razbiti tako što vlasti Srbije i srpski 

(kvazi) intelektualci potiču građane raznim povlasticama da se izjasne kao Bunjevci a ne 

Hrvati. Tako je npr. u proljeće 2021. bunjevački jezik uveden kao službeni u Suboticu iako 

nije bilo ni zakonske podloge za takvu odluku. Uostalom, prema hrvatskim jezičnim 

stručnjacima, bunjevački jezik nije samostalni jezik nego tek jedan dijalekt hrvatskog jezika 

(bunjevačka ikavica). Iz Hrvatskog nacionalnog vijeća (HNV) su osim osude te odluke 

zatražili jednako pravo, tj. da se po načelu pozitivne diskriminacije hrvatski jezik uvede kao 

službeni u općine Sombor, Apatin i Bač kao i za područje cijele AP Vojvodine. Naravno da su 

takvi prijedlozi odbačeni. Posebno je zanimljivo je kako je odluka o uvođenju tzv. 

bunjevačkog jezika u Subotici donesena u trenutku premijere propagandističkog filma „Dara 

iz Jasenovca“. Kad su se hrvatski dužnosnici javno pobunili protiv sakaćenja vlastitog 

naroda i jezika dobili su prijetnje smrću i na službene i privatne adrese. Reagirala je i vlada 

RH prosvjednom notom a rezultat je bio da je jedan autor prijetećih poruka uhićen. Ipak, to 

nije riješilo bit problema i težnje da se Hrvate odnarodi i pretvori u nešto što nisu i ne mogu 

biti. 

Fizički napadi i zastrašivanje Hrvata 

Prisutni su i brojni fizički napadi na domicilne Hrvate ali i na hrvatske turiste u Srbiji. Tako 

je u kolovozu 2021. u rano jutro u Subotici napadač nasrnuo na putnike u automobilu 

zagrebačkih registarskih oznaka u kojem su bile tri maloljetne osobe. Pritom je prijetio da će 

osobno poklati sve ustaše i fizički je nasrnuo na muškarca hrvatskog podrijetla koji više od 50 

godina živi u Subotici. U prosincu 2022. dvojicu članova zagrebačkog Teatra &TD napala je 

u ranim jutarnjim satima skupina mladića u središtu Novoga Sada i ozlijedila ih, a nakon 

liječničke pomoći oni su se ubrzo vratili u Hrvatsku. Napadači, nekoliko mladića, vikali su 

„Ustaše, što ste došli?“ dok su divljački tukli umjetnike. 

Ovog proljeća vojvođanski Hrvati na selu (osobito u sjevernoj Bačkoj) izloženi su učestalim 

pljačkama i krađi imovine pa su se neki od njih samoinicijativno organizirali kako bi zaštitili 

svoja imanja. Iz DSHV-a su zatražili snažniji angažman policije ali upitno je koliko će to 

pomoći rješavanju problema. Hrvatskim zemljoradnicima krade se nafta iz traktora i 

kombajna već mjesecima kao i oprema, a štete se mjere u tisućama eura. Zbog toga su 

primorani uvoditi video nadzor imanja ili organizirati seoske straže. Očito je da je kriminalna 

skupina dobro organizirana, a zna se kako organizirani kriminal ne može postojati zbog 
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potpore države ili barem „žmirenja na jedno oko“. „Ono što je problematično u državi Srbiji 

u slučajevima kada su u pitanju etnički motivirani incidenti spram Hrvata jest da je ovdje 

praksa ne samo da izostane osuda takvih djela od strane predstavnika vlasti nego ih 

mjerodavna državna tijela reinterpretiraju tako da se Hrvati u Srbiji prikazuju kao incidentan 

narod. Gotovo uvijek u praksi, mediji žrtvu preimenuju u krivca”, istaknula je predsjednica 

HNV-a Jasna Vojnić. 

Superman Plenković prvi put posjetio Srbiji ali bez rezultata 

Plenkovićev sastanak s drugaricom Brnabić još je jedan izdajnički čin druga Andreja 

Plenkovića. Da je to tako vidljivo je iz laži drugarice Brnabić koja je kazala: „Sve što je 

Hrvatska zatražila vezano za nestale je dobila. Sve smo dostavili“. ‘Mislim da je u ovom 

trenutku najvažnija izgradnja povjerenja. Kad imamo to povjerenje lakše ćemo sve ostalo‘ 

(piše Danas.hr). 

Tijekom 7 godina Plenkovićeva mandata nije rješeno niti jedno otvoreno pitanje između 

Hrvatske i Srbije: nestali, procesuiranje ratnih zločinaca, položaj hrvatske manjine u Srbiji 

(Bunjevački Hrvati, „bunjevački jezik“), srpsko svojatanje hrvatskih književnika i 

znanstvenika, pitanje granice, pitanje ratne odštete, povrat hrvatskih arhiva, umjetnina, 

filmova i drugo.  

Plenković nakon sastanka s Brnabić papagajski ponavlja: ''Smatramo da se stvara ozračje da 

počnemo rješavati pitanja koja nas opterećuju''. Tijekom 25 godina se stvara ozračje, tijekom 7 

godina mandata druga Plenkovića stvara se ozračje a ništa nije stvoreno!  

Hrvatski dom u Subotici jest hvale vrijedan objekt ali on ne će ispraviti srbijansku politiku 

asimilacije Hrvata u Srbiji, ne će poništiti srbijansko negiranje da se Bunjevci autohtoni Hrvati, da 

ne govore nekim bunjevačkim jezikom već hrvatskim jezikom. Ministar Žigmanov je smokvin list 

kojim se prikriva diskriminacija hrvatske manjine u Srbiji.  

Premijerka Srbije nije pozvala Plenkovića u posjet Srbiji već ga je pozvala predsjednica 

Hrvatskog nacionalnog vijeća (HNV) Jasne Vojnić i predsjednik Demokratskog saveza 

Hrvata u Vojvodini (DSHV) Tomislava Žigmanova, ujedno i ministra za ljudska i manjinska 

prava Srbije pa je pitanje za Plenkovića zašto je on zvao premijerku Srbije!? Što je najveći 

promotor „srpskog sveta“ u Hrvatskoj htjeo tim činom? Očito je da Plenković radi za 

promociju četničke Srbije u EU i na njenom skorom ulasku bez rješavanja mnogobrojnih 

otvorenih pitanja.  

Čim se spomena hrvatska manjina u Srbiji odmah Srbi nešto traže za srpsku manjinu u 

Hrvatskoj koja ima povlašteni položaj u Hrvatskoj. Pitanje za Plenkovića: Zašto hrvatska 

manjina u Srbiji nema sličan položaj kao srpska manjina u Hrvatskoj?  

Pričao je Plenković o nekakvim simboličkim porukama kada su u pitanju odnosi Hrvatske i 

Srbije. Dosta nam je simboličkih poruka bez rezultat, dosta nam je izdajničke politike druga 

Plenkovića! 
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Izvori: hkv.hr; narod.hr, razne objave na internetu i drugo  
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48. Hrvatska u EU- neostvarene želje (1. 7. 2023.) 

 

 

Glasali smo za ulazak Hrvatske u EU, nadali se da ćemo postati civilizirana pravna država ali 

su nas prevarili. Hrvatska je danas neokomunistička država u kojoj nema vladavine prava, 

zakoni su loši, imamo nerad, neznanje, korupciju, nepotizam, cenzuru, nesposobnost onih koji 

obnašaju funkcije na državnoj i lokalnoj razini.  

Prije točno deset godina Hrvatska je postala 28. članica Europske unije. Hrvatska je ispunila 

svoje najvažnije strateške ciljeve, donekle je smanjila zaostatak u razvijenosti ali nije postala 

država vladavine prava, nije rasčistila sa svojom komunističkom prošlošću (danas je Hrvatska 

neokomunistička država koja slavi zločine i zločince nad hrvatskim narodom). 

Hrvatska je otvaranjem europskih vrata ostala bez 10% svog stanovništva (uglavnom mladih i 

obrazovanih)! 

Treba podsjetiti da je politika EU prema ulasku Hrvatske bila jako nepravedna. Hrvatska je 

bila 10 godina u čekaonici EU. Zahtjev za članstvo Hrvatska je podnijela 21. veljače 2003. 

godine. Komisija je zahtjev ocijenila pozitivnim u travnju 2004. Hrvatska dobiva službeni 

status kandidata za članstvo 18. lipnja 2004. godine. Pregovore su trebali započeti u ožujku 

2005. ali su započeli 3. listopada 2005. godine. Uvjet za nastavak pregovora bila je puna 

suradnja sa političkim sudom u Haagu koji je izjednačio žrtvu i agresora. Nakon opstrukcije i 

blokada od strane Slovenije (Velike Britanije, Nizozemske i drugih) Hrvatska konačno ulazi u 

EU 1. srpnja 2013. godine. Za ulazak Hrvatske u EU postavljeni su, po prvi put, vrlo visoki 

kriteriji koje EU birokracija danas želi ublažiti!?  

Plenković je točno rekao da je Hrvatska zbog slovenske blokade i uvjetovanja suradnjom s 

Haškim sudom izgubila oko četiri godine. “Nakon što su optuženi generali oslobođeni na 

Haškom sudu, nitko nam na kraju nije rekao ‘žao nam je’, nego se nastavilo kao da ništa nije 

bilo”. Drug Plenković kazao je istinu ali nije izvukao pouku da nije sve dobro što EU 

birokracija traži od svojih članica. Ne treba provoditi sulude politike EU birokracije kojima se 

ukida suverenitet i identitet. 

Danas EU teži sniziti kriterije za ulazak četničke Srbije i drugih balkanskih zemalja. EU nije 

reagirala na rehabilitaciju četništva u Srbiji pa je jasno da se rukovodi čudnim kriterijima i 

vrijednostima bez vrijednosti. Nažalost, EU stalno vrši pritisak na Hrvatsku po pitanju 

pristupa Srbije Uniji. Glavni EU igrač jest drug Andrej Plenković koji priča o pomirbi, 

napretku u odnosima Hrvatske i Srbije ali bez rješavanja pitanja granica, nestalih iz 

Domovinskog rata, pitanja ratne odštete, povrata otuđenih kulturnih i umjetničkih dobara, 

arhiva itd.  

Ovih dana drug Plenković kaže: “Europska unija je zajednica vrijednosti, zajednica prava, 

ali i zajednica na temelju koje Hrvatska kroz izdašna sredstva ima priliku ulaganjem u svoj 

ravnomjerni regionalni razvoj dosegnuti prosjek razvijenosti EU-a”.  
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„Hrvatska je uređenija zemlja. Snažnija je vladavina prava, snažnije su institucije, snažnija je 

borba protiv korupcije. Hrvatska je u Europskoj uniji dobila određene reference koje bi joj 

prije bilo teško steći“.  

Drug Plenković nam nije pojasnio na koje vrijednosti EU je mislio. Jesu li to: rodna 

ideologija, Istanbulska konvencija, teror LGBT zajednica, transrodnost, negacija katoličke 

Europe, negacija prirodnih zakona, zatiranje identiteta nekih naroda unutar EU? Da je EU 

imala zajedničke vrijednosti ne bi Hrvatska čekala 10 godina da uđe u EU. Da je EU imala 

vrijednosti ne bi dopustila sramotno ponašanje Slovenije, da je EU imale vrijednosti ne bi 

podržavala politički sud u Haagu koji je izjednačio žrtvu i agresora i koji nije osudio Srbiju i 

JNA za agresiju na Hrvatsku 1991. – 1995. godine. EU nema zajedničke vrijednosti već ima 

Njemačku, Francusku i druge koje manjim i slabijim članicama nameću svoj svjetonazor i 

svoje interese. Interesi Mađarske, Poljske, Hrvatske i drugih nisu isti kao interesi Njemačke, 

Francuske, Nizozemske, ni vrijednosti spomenutih nisu iste. Danas je jasno da suluda ideja o 

stvaranju naddržave EU ne će dobro završiti. Magla je i nije jasno kuda će guske (političari) 

krenuti i gdje će odvesti EU. 

Drug Plenković i drugi koji zastupaju Hrvatsku u EU trebaju znati da hrvatski narod nije ušao 

u EU da bi se odrekao svog identiteta, svoje povijesti, svoje kulture i vjere.  

Pričao je drug Plenković o nekom europskom prosjeku zaboravljajući kazati da je za 

dostizanje tog prosjeka nužno napraviti reforme (pravosuđa, zdravstva, državnih i lokalnih 

institucija) jer bez reformi nema napretka. Hrvatsko pravosuđe je rak rana hrvatskog društva, 

to svi znaju ali stvarne reforme pravosuđa nema na vidiku. Plenković se hvaliti da sedam 

godina vodi Hrvatsku zaboravljajući da nužne reforme pravosuđa, zdravstva, preglomazne 

administracije nisu napravljene i da Hrvatska ne napreduje kako bi mogla. Hrvatska ima 

idiotski izborni zakon koji onemogućava stvarnu demokraciju i napredak.  

Ovim tempom teško ćemo doseći europski prosjek, a da ne govorimo o iznad prosječnom. 

Kada drug Plenković govori o izdašnim sredstvima EU zaboravlja što je Hrvatska sve žrtovala 

i dala EU (žrtovala je svoju poljoprivrednu proizvodnju, žrtovala je svoje nekretnine, zemlju, 

žrtovala je svoje mlade ljude…). Kada drug Plenković računa koliko smo dali, a koliko dobili 

tada zaboravlja na gore navedeno tako da je saldo dugoročno gledano jako loš po Hrvatsku i 

Hrvate.  

Plenković je poručio kako su hrvatski nacionalni interesi zaštićeniji unutar Europske unije. 

Nažalost, to je jedna od Plenkovićevih laži. Zahvaljujući EU nismo riješili pitanje granica s 

niti jednom zemljom bivše Jugoslavije. Zahvaljujući EU Slovenci se i danas šepure na Svetoj 

Geri, hrvatskom teritoriju. Zahvaljujući EU posezanja za hrvatskim teritorijem se nisu 

smanjila već povećala.  

Politika EU da bivše jugoslavenske države uđu u EU po blažem postupku su poniženje za 

Hrvatsku, su protiv hrvatskih nacionalnih interesa. Prije nego li se riješe pitanja granica, ratne 

odštete, povrata oduzete imovine, nestalih i položaj hrvatske manjine u zemljama koje žele 
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ući u EU nema ulaska u EU. Zašto se za nove članice žele spustiti kriteriji ulaska koji su 

vrijedili za Hrvatsku. Samo izdajnici (hrvatski političari) mogu pristati na ublažavanje 

kriterija.   

EU nam nije pomogla (a mogla je) da izvršimo reformu pravosuđa i da budemo bolja država 

po pitanju vladavine prava. EU nam nije pomogla (a mogla je) da reformiramo administraciju 

i smanjimo broj birokrata. Naprotiv, EU je svojim zakonima i preporukama povećala 

birokraciju u RH. EU nam nije pomogla da se oslobodimo komunističkog naslijeđa pa danas 

imamo neokomunističku vlast u Hrvatskoj. EU je samo načelno osudila totalitarni 

komunistički sustav ali nije ništa napravila da neokomunističku vlast u Hrvatskoj blokira dok 

se ne riješe pitanja zločina i zločinaca.  

Nije nam pomogla (a mogla je) da povećamo proizvodnju hrane pa hranu uvozimo 

(proizvodnja mlijeka, mesa pala je za 40 do 70%!), da poboljšamo industrijsku proizvodnju 

itd.  

EU nam je pomogla po pitanju infrastrukture jer je to u interesu moćnih članica EU (da mogu 

lakše trgovati i putovati).  

 

Plenković govori o pravno sređenijoj Hrvatskoj ali trideset godina nakon osamostaljenja, 10 

godina nakon ulaska u EU Hrvatska još nije riješila pitanje povrata oduzetih stanova u 

vrijeme komunističke vladavine! Da je Hrvatska uistinu pravno sređenija, kako kaže 

Plenković, to bi pitanje bilo davno rješeno. Nažalost, NIJE! 

Neosporno je da je napravljen veliki iskorak na bolje ali da su napravljene reforme, da je 

smanjena državna i lokalna administracija, da je Hrvatska postala država vladavine prava 

rezultati bi bili 300 posta bolji.  

U godini ulaska u EU Hrvati su imali BDP po glavi stanovnika 10.440 eura, a prema procjeni 

za 2022. on se popeo na 17.240 eura. Međutim, i druge države EU su povećale svoj BDP pa 

treba gledati širu sliku, ako se želi napraviti kvalitetna i točna slika stanja. Bez reformi teško 

će Hrvatska doseći europski prosjek kojemu teži.  

Hrvatska je u EU ostvarila gospodarski napredak, napravljeni su strateški projekti ali 

Republika Hrvatske je izgubila 10% svog stanovništva (uglavnom mladih i obrazovanih). 

Politika Njemačke i Francuske, u proteklom razdoblju, učinile su EU ovisnom o ruskim 

energentima. Zelene politike, koje EU birokracija forsira, pokazale su se upitnima. Politika 

poticanja migrantske invazije na EU danas pokazuje da se radilo o kardinalnim pogrješkama.  

Inzistiranje EU birokracije da Hrvatska gura četničku Srbiju u EU je sramotna. „Briselski 

čato“ bez pogovora provodi EU politiku i slabi poziciju Hrvatske. Odnosi sa Srbijom su loši, 

ne mogu biti bolji jer Srbija i dalje radi, drugim sredstvima, na projektu velike Srbije. Drug 

Plenković plaća narodnim novcem promociju „srpskog sveta“ u Hrvatskoj, manjinskoj srpskoj 

zajednici daje velika sredstva, a Srbija za Hrvatsku kuću u Subotici nije dala ni dinara! S 

druge strane srpski projekti (projekti „srpskog sveta“ Novosti, Vida TV itd.) u Hrvatskoj su 

izdašno financirani od hrvatske vlade i države u cjelini. Ponašanje druga Plenkovića je 
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protuhrvatsko. Tijekom 7 godina vladavine nije riješio niti jedan problem s četničkom 

Srbijom, a napravio je mnogobrojne ustupke. Sramotno! 

Iseljavanje stanovništva, smanjenje poljoprivredne proizvodnje, povećanje birokracije su 

veliki problemi Hrvatske za koje EU snosi veliki dio odgovornosti. Nije pitanje našeg 

članstva u EU već je pitanje zašto mi provodimo loše politike EU.  

Hrvatska je danas nesređena zemlja u kojoj nema vladavine prava, u kojoj se slave zločini i 

zločinci nad hrvatskim narodom, RH je zemlja mnogobrojne administracije, koju treba 

hraniti, koja je kočnica razvoja. 

Priložene slike i brojke su uglavnom točne (danas imamo 16 ministarstava ali broj uhljeba se 

povećao). Slike pokazuju kako Hrvati imaju jako skupu državu, tisuće nepotrebnih radnih 

mjesta za uhljebe. U EU samo Hrvati imaju manjine koje ucjenjuju državu!   

Svi oni kojima smeta hrvatski povijesni grb, pozdrav pod kojim je hrvatska mladost 1991. 

godine branila Hrvatsku, kojima smetaju spomen ploče poginulim HOS-ovcima, proslava 

„Oluje“ te prijenos svetih misa na vjerske blagdane ne moraju živjeti u Hrvatskoj već mogu 

otići tamo daleko, daleko (što dalje)… 

Za EUROPSKU UNIJU u kojoj je REPUBLIKA HRVATSKA RAVNOPRAVNA 

ČLANICA! 
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49. U neokomunističkoj Hrvatskoj komunjare igraju igre bez granica (9. 7. 

2023.) 

 

U neokomunističkoj Hrvatskoj i dalje traje sukob predsjednika i premijera, dva komunistička 

sineka koji Hrvatsku smatraju svojom prčijom u kojoj mogu raditi što ih je volja. Mogu raditi 

što ih volja jer upravljaju medijima, pravosuđem, policijom, vojskom, gospodarstvom, 

kulturom itd. Gdje se god okreneš srećeš komunističku djecu i decu koja nisu željela 

samostalnu, neovisnu Republiku Hrvatsku. Budući da je RH priznata i neovisna (koliko je to 

moguće u geopolitičkoj areni) oni se trude da je dokinu kako to traži Memorandum SANU 2. 

Narod se treba opredijeliti za jednog od dvojice komunističkih sineka birajući manje zlo. Ako 

biramo manje zlo od dvojice ponuđenih, bez obzira na veleizdajničku politiku druga 

Plenkovića, birat ćemo Plenkovića.  

Najnoviji incident nastavak je dosadašnjih prijepore, omalovažavanja, vrijeđanja, laganja i 

podmetanja. Treba izabrati ravnatelja VSOA-e. Vlada je u veljači 2023. (prije 5 mjeseci) 

poslala svoj prijedlog kojeg je predsjednik odbio bez obrazloženja. Bilo koga da HDZ-ova 

vlada predloži predsjednik će ga odbiti. Drug Milanović je pozvao druga Plenkovića na 

sastanak bez konkretnog prijedloga, a drug Plenković je opravdano zatražio da se drug 

Milanović ispriča za vrijeđanje njega, vlade, ministara, njegovih roditelja što drug Milanović 

nije prihvatio.  

Predsjednik Republike Zoran Milanović je u utorak (4. 7. 2023.) održao izvanrednu press 

konferenciju na Pantovčaku, gdje je komentirao imenovanje ravnatelja Vojno sigurnosno-

obavještajne agencije (VSOA). 

"Ovo su ozbiljne stvari, ovo nije nikakva igra ega, a to vam govorim kao netko tko je 

sudjelovao u kreaciji ovakvih kadrovskih rješenja. Ovo je važan pokušaj rasturanja ustavnih i 

zakonskih pravila", kazao je Milanović na početku sjednice. 

Egoman kaže da nije nikakva igra ega! 

Pitanja novinara i odgovori (na press konferenciji): 

1. Predsjedniče, čemu sazivanje sjednice Savjeta za koordinaciju kad premijer i vi direktno 

odlučujete o novom ravnatelju VSOA-e? Što se radilo proteklih godinu dana, s obzirom na 

to da je i Dnevnik Nove TV izvijestio o nepravilnostima u toj agenciji, dakle što se čekalo? 

Stječe se dojam da je ovo sazivanje Savjeta samo neki privid, zašto vas dvojica, vi i premijer, 

zajedno ne sjednete? 

"Nije nikakav Dnevnik Nove TV izvijestio, ja sam o tome obavijestio javnost, tražeći od 

premijera razrješenje ravnatelja. To ne možete vi izvijestiti, to sam mogao samo ja izvijestiti, 

to niste mogli ni vidjeti. Ako to morate odraditi kao dio ugovora, onda u redu, ali nemojte 

me vući za jezik. Ako ste vidjeli, onda ste maznuli", kazao je Milanović. 

Nastavio je potom Milanović vrlo bijesno objašnjavati da je inicijativa za sastanak njegova 

inicijativa. "Lozančić se obratio Medvedu, bivšem vojniku, sadašnjem HDZ-ovcu. I ovaj je 

prihvatio...", rekao je, kazavši da ideja o sastanku Plenkoviću i Banožiću "ne može ni pasti 

na pamet". 
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"A zašto je to sazvano? Da ljudi ne bi ostali bez plaće, da mogu nešto raditi, ali neće moći 

raditi onu temeljnu funkciju agencije. To je nebo i zemlja, raj i pakao. Okej, ja nisam raj, 

nešto i pakao. Koliko je mjeseci prošlo otkad sam se obratio premijeru?". 

Nastavio je potom predsjednik paljbu po predsjedniku Vlade i njegovim ministrima. Kazao 

je da je on premijeru slao dopise da se razriješi Kinderova situacija, no da "Plenković to ne 

želi, da mulja i laže". 

"Što radi ekipica? Preko tarabe mi bace ime nekog generala kojeg sam imenovao na mjesto 

u Glavnom stožeru, da bi ga bratija pokušala preseliti u VSOA-u. I ja bih na to trebao 

pristati? Kada god mogu nešto ukradu, kada otvore oči, to im je na pameti. Ludi šeširdžija 

Grlić Radman zastupnike je optužio da rade za Rusiju jer je Plenković išao rušiti procedure 

koje su jasno propisane", kazao je Milanović. 

Podsjetio je potom opet da s Kolindom Grabar-Kitarović nije bilo nikakvih problema. "Ovi 

rade seljački, na silu. O imenima neću govoriti, tko se sam dopusti iskoristiti u travestiji, 

kandidat ne može biti", kazuje. "Plenkovićev ministar kućni ljubimac Banožić nije mogao 

dobiti izvještaj, on je običan vojnik. Ako mu netko kriminalno nije dao to na uvid. On 

kognitivno nije u stanju raditi taj posao", dodao je. 

2. Tko će voditi VSOA-u za tjedan dana? 

"Vodit će onaj koga odaberem ja, tj. koga dogovore na sastanku koji sam inicirao ja", 

odrješito je odgovorio Milanović. "Koordinacija će dogovoriti da sustav ne ugrozimo do 

kraja, kad već Plenković to namjerava napraviti. Čija je to ideja? Moja", rekao je. 

3. Ministar kaže da vi ne želite potpisati.... 

"Da vam uštedim muku, s ministrom ne polemiziram. On je još neko vrijeme na slobodi. 

DORH sa zakašnjenjem od 10 godina diže optužnicu protiv njega", odgovorio je. 

4. Kako komentirate optužbe da vi time direktno ugrožavate nacionalnu sigurnost? 

"Molim, niste čuli moj odgovor? Polemiziram s ljudima koji su entiteti. Banožić ne 

predstavlja ništa osim teklića, on je obična secikesa. A Grlić Radman je iz Alise u zemlji 

čudesa, to je onaj koji govori, ali ga nitko ne razumije", kazao je. 

5. Je li vam sporan kandidat za šefa VSOA-e? 

"Ovako, niste me slušali. Ovako ne može. Da je sveti Petar kandidat, ovako ne može. Ovo je 

ucjena, ovako se ponašaju karteli. Ovako ne možeš razgovarati s pipničarem, a kamoli s 

predsjednikom republike. Zašto prijedlog nije došao u rujnu, kad je mogao doći, nego je 

čekao drugi mjesec? Zato što je taj čovjek imenovan u kolovozu i mora napustiti položaj u 

Glavnom stožeru da ispuni neke HDZ-ove ambicije. 

Kako se dao u to uplesti, to je njegova stvar. Čovjeka sam imenovao na jedno od praznih 

mjesta u HV-u, a sad bi i to mjesto ispraznili. Pa taman da se radi o svetom Petru, i to preko 

medija... To je poruka svim vojnicima, da se u ovakve stvari ne daju uplesti jer nakon toga 

kandidati više nisu", rekao je predsjednik. 

6. Je li ugrožena nacionalna sigurnost? 
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"Nacionalna sigurnost je kompromitirana. Premijer mjesecima izbjegava sjednicu Vijeća 

za nacionalnu sigurnost. Nije ugrožena nacionalna sigurnost kad netko zapuca na Banske 

dvore u kojima nema predsjednika Vlade. To je manji problem za nacionalnu sigurnost 

nego ovo".  

Odgovorio je potom Plenkoviću, koji je kazao da Milanović ima problema s egom i da zato 

ne želi prihvatiti njihova kandidata VSOA-e. 

"Kakav crni ego? Zovem, pišem, ostavljam tragove. Tko te šiša? Mi možemo bez njega, 

citiram. Što će biti nakon ovoga? Ništa. Sastat će se koordinacija, ali ostaje organizacija 

bremenita poteškoćama. Zato sam tražio razrješenje ravnatelja. Premekan si, treba netko 

tko može. Ne mora biti vojna osoba, nego netko sposoban, nema osim razgovora", dodao je 

Milanović. 

7. Jeste li vi odgovorni za ovakvu situaciju? 

"Mi smo demokratska država, držimo se zubima za stol, ja nemam izvršne ovlasti. Činjenica 

je da ja poštujem procedure. Procedure postoje da bi se nečija samovolja stavila pod 

kontrolu, pod ključ. Ne volim govoriti da nisam odgovoran, ali ja sam napravio sve šta 

mogu. Njega (Medveda) je Lozančićeva ponuda vjerojatno zatekla na trećem gemištu", 

rekao je.  

8. Zašto ste zabranili dolazak na konferenciju novinaru Jutarnjeg? 

"To nije medijska kuća, nego kartel, financiraju ih Vlada, Plenković, To nije medij, tko god 

tamo piše za mene nije novinar. Ljudi organiziraju cigansku svadbu u Splitu", rekao je 

Milanović. 

"Ispravak, nije mu bilo zabranjeno, nije niti pozvan", dodao je Milanovićev 

glasnogovornik. 

Svjedočimo vrijeđanju, laganju, omalovažavanju, aroganciji i egomaniji. Zar je to razina 

predsjednika države? 

Još uvijek nije dogovoren nasljednik šefa VSOA-e 

Podsjetimo, trenutačni ravnatelj VSOA-e, general Ivica Kinder, podnio je ostavku krajem 

prošle godine zbog financijskih malverzacija, a njegov mandat istječe 10. srpnja. Međutim, 

još uvijek nema dogovora o njegovom nasljedniku. 

Prema Zakonu o sigurnosno-obavještajnom sustavu, tajne službe vode ravnatelji, a u njihovoj 

odsutnosti ili spriječenosti njihovi zamjenici. Ravnatelje, pak, imenuju predsjednik republike i 

predsjednik Vlade, pri čemu ih predlaže ministar obrane. 

Mediji su već izvijestili da je ministar obrane Mario Banožić predložio generala Miju 

Validžića za novog ravnatelja VSOA-e, ali predsjednik Zoran Milanović odbija supotpisati taj 

prijedlog, dok ministar obrane odbija tražiti novog kandidata. 

Drug predsjednik piše drugu premijeru: 

„Poštovani predsjedniče Vlade, 

Kao što Vam je poznato, 10. srpnja 2023. godine istječe mandat ravnatelja u ostavci Vojne 

sigurnosno-obavještajne agencije generala Ivice Kindera. Budući da nas dvojica još uvijek 
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nismo dogovorili i usuglasili kandidata za novog ravnatelja VSOA-e, pozivam Vas da se 

žurno sastanemo, razgovaramo i usuglasimo kandidata za ravnatelja VSOA-e, kao što je to 

propisano Ustavom i zakonom te u skladu s ustaljenom praksom kod svih dosadašnjih 

imenovanja čelnika sigurnosno-obavještajnih agencija. 

Ujedno smatram kako se problemi kojima je ta agencija opterećena niz godina ne mogu 

riješiti samo imenovanjem novog ravnatelja VSOA-e. Tim više je potreban naš sastanak kako 

bismo – kao jedini Ustavom i zakonom za to ovlašteni – raspravili i usuglasili smjernice za 

sistemske promjene u funkcioniranju te agencije u budućnosti. 

S obzirom na važnost i žurnost teme, predlažem Vam sastanak već tijekom današnjeg dana.“ 

Nakon višemjesečnog čekanja u pet do dvanaest se drug sjetio da treba imenovati ravnatelja 

VSOA-e. Nije ništa konkretno predložio kao što se vidi iz dopisa premijeru. 

 

Navečer se obratio stanovnicima Hrvatske i iznio optužbe na račun Vlade, ministara, HDZ-a. 

Lupetao je drug Milanović o poštivanju Ustava kojeg sustavno krši. Novinari mainstream 

medija, politički komentatori prenose izjave jedne i druge strane bez komentara o 

neprihvatljivim ponašanju predsjednika. Zaboravili oni na sve one koje je predsjednik 

uvrijedio, omalovažio, prozvao. Zaboravili na afere kada je dotični bio premijer. Zaboravili 

koju je politiku vodio, tko su mu bili ministri i ministrice i što su govorili i radili (Pusić, 

Ostojić, Jovanović). Zaboravio drug koju je politiku vodila njegova vlada prema Hrvatima u 

BiH. Zaboravili na aferu bivših čelnika VSOA-e koji su nagrađeni generalskom mirovinom 

umjesto nečasnog otpusta.  

Osvrt na Milanovećevu vladu (nisu ga pisali HDZ-ovci) 

https://www.index.hr/vijesti/clanak/evo-po-cemu-cemo-ih-pamtiti-milanovicevi-ministri-i-

njihovi-grijesi/853457.aspx 

„Vlada SDP-a, Vlada Zorana Milanovića je zadužila sve nas za 71 milijardu.“ 

U svom obraćanju drug Predsjednik zaprijetio je svima koji ga ne podrže. Koliko je drug 

demokratičan pokazao je i zabranom rada novinaru Jutarnjeg, a usput je novinarsku kući 

nazvao mafijaškim kartelom.  

Na laži u večernjem obraćanju stanovnicima Hrvatske odgovorio je drugi komunistički sinek 

koji je ponudio privremeno rješenje. Drug premijer je iznio više prijedloga, ponudio više 

mogućnosti ali ni to nije zadovoljilo druga predsjednika.   

Sve što je mogao drug predsjednik je blokirao: imenovanje veleposlanika, imenovanje 

predstavnika u NATO-u, imenovanja u vojsci itd. Višemjesečna halabuka oko predsjednika 

Vrhovnog suda završila je izborom (djelomično) po njegovoj želji. Imamo predsjednika 

Vrhovnog suda koji ne će ništa promijeniti, poboljšati bez obzira što nam je pravosuđe u 

katastrofalnom stanju. S druge strane imamo nesposobnog ministra pravosuđa tako da nema 

stvarne reforme pravosuđa.… 

Po pitanju ponašanja druga predsjednika države mainstream mediji su šutljivi, blagi. Ne žele 

jasno i javno kritizirati njegovo neprihvatljivo ponašanje, ne žele se zamjeriti. Ti isti mediji 

napadaju druga Plenkovića, preuveličavaju, izmišljaju afere, potiču raju na nezadovoljstvo. 

https://www.index.hr/vijesti/clanak/evo-po-cemu-cemo-ih-pamtiti-milanovicevi-ministri-i-njihovi-grijesi/853457.aspx
https://www.index.hr/vijesti/clanak/evo-po-cemu-cemo-ih-pamtiti-milanovicevi-ministri-i-njihovi-grijesi/853457.aspx
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Mainstream mediji šire govor mržnje prema svima koji nemaju njihov svjetonazor, njihovu 

jugokomunističku, jugočetničku ideologiju. Ne pišu mainstream mediji o ponašanju, o 

aferama kada je drug predsjednik bio premijer. Zaboravni neki mediji kada se radi o SDP-u, 

HNS-u, IDS-u itd. Bilo bi dobro podsjetiti čitatelje na Vladu Zorana Milanovića, njegovu 

katastrofalnu politiku:   

• Predstečajne nagodbe (brojne male tvrtke uništene, milijunski dugovi velikima 

oprošteni, a radnici su u većini slučajeva ostajali na ulici) 

• „Lex Perković”  

• Debakl Obiteljskog zakona i Zakona o socijalnoj skrbi 

• Prodaja Croatia osiguranja 

• Prosvjed branitelja u Savskoj ispred Ministarstva branitelja (555 dana) 

• Vlada Zorana Milanovića otvoreno napala branitelje 100% -tne invalide, koji su se 

sklonili u Crkvu Sv. Marka! Isusovac Pater Ike Mandurić stao je između branitelja 

prosvjednika i jakih policijskih snaga te spriječio upad specijalaca u Crkvu! 

• Poslao vlak pun izbjeglica bez dopuštenja mađarskih vlasti  u Mađarsku 

• Ovrhe i masovne deložacije u vrijeme Vlade Zorana Milanovića 

• Štrajk liječnika 

• Vladin zrakoplov je koristio u privatne svrhe itd.  

Zaboravi mainstream mediji i jadna oporba su sve zaboravili. 

 

Jadna oporba se također nije izjasnila na pravi način, njima je normalno da predsjednik države 

skoro svaki dan vrijeđa, omalovažava, prijeti, laže itd. Jadna oporba se i sama ponaša kao 

predsjednik države pa je njima to normalno. Oporba ne kritizira veleizdajničku politiku 

Andreja Plenkovića, ne traži novi izborni zakon, ne brani hrvatski jezik od srpskog posezanja 

itd. Oporbu zanima vlast, samo vlast. Kaže oporba da je njihovo ponašanje na razini vrtića. 

Bilo bi dobro da prvo pometu ispred svojih vrata. Da je oporbi do budućnosti ove zemlje 

tražila bi izmjenu izbornog zakona jer je to jedini način da se nešto promijeni na bolje.  

 

Politika druga Plenkovića je veleizdajnička jer je napravio koaliciju sa strankom koja je 

sljednica terorističke stranke koja je vodila pobunu u Hrvatskoj i koja je odgovorna za 

masovne zločina nad hrvatskim narodom. Premijer plaća četničke igrokaze po Hrvatskoj, 

plaća blaćenje hrvatskog naroda. Premijer vodi izdajničku politiku jer nije proveo nužne 

reforme pravosuđa, zdravstva, državne i lokalne uprave. Drug premijer ne želi promijeniti 

idiotski izborni zakon i na taj način dugoročno uništava državu.  

Drug premijer je u pravu kada kaže: “Dok ne bude lijepe i kulturne isprike, nema sastanka. 

Nema. Neće se dogoditi. A neće Hrvatska propasti”. 

“Za razliku od njega, mi poštujemo proceduru, zakon, Ustav. Isti Milanović koji je silovao 

Ustav kada je nametao, suprotno zakonu, prijedlog profesorice Đurđević za predsjednicu 

Vrhovnog suda. I sad on nama i javnosti soli pamet da je on taj koji štiti sustav i Ustav i 

proceduru, a stvari su potpuno suprotne”, ocijenio je Plenković. 
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“Bit će osoba koja će obavljati sve poslove i neće biti ugrožena nacionalna sigurnost. Neće 

propasti VSOA, neće propasti diplomacija, neće propasti niti sustav, niti Ustav. 

Premijer je uz to naveo nekoliko predloženih osoba i funkcija, a na koje se Milanović oglušio, 

poručivši kako je “teret zastoja na Milanoviću”. 

“Sve blokade su do Milanovića, činjenica da on vrijeđa Vladu, HDZ, ministre, premijera, ne 

samo osobno, obiteljski, majke, očevi, najružnijim jezikom koji zbog perpetuiranja ostaje sada 

kao nešto – eto takav je. E to ne ide. Kako žanješ, tako siješ”, rekao je Plenković. 

“Onaj koji je srozao političku kulturu u Hrvatskoj, do mjere da baš svaka šuša sada može 

najbrutalnije vrijeđati bilo koga, bez imalo ljudskog dostojanstva i respekta, ne može 

očekivati tretman u ‘cajtnotu’ imenovanja čelnika VSOA-e kao da se ništa nije dogodilo”, 

dodao je. 

“Da bi se došlo u poziciju da se razgovara, onda se mora napraviti tako fina, kulturna, javna 

isprika meni, ministrima, Vladi, HDZ-u i hrvatskoj javnosti za uništavanje političke kulture 

komunikacije u Hrvatskoj u protekle tri godine, do mjere gdje njegov obrazac ponašanja, 

pratite Sabor, postaje nešto što je prihvatljivo”. 

Na lažne optužbe, dakle umjesto isprike, jučer smo slušali na Blesimetru čitane lažne teze o 

kršenju ustava, lažne teze o cilju HDZ-a da zarobi hrvatske institucije, lažne teze o tome da 

HDZ želi stranačku kontrolu obavještajnog sustava i u ovom konkretnom slučaju Vojno-

sigurnosne obavještajne agencije. Nakon toga smo čuli čak i prijetnju. Prijetnju koja je 

upućena časnicima hrvatske vojske. Koje otprilike znači ovo. 

Pazite dobro ako vas kontaktira ministar obrane ili recimo potpredsjednik vlade, nadležan za 

nacionalnu sigurnost i ministar hrvatskih branitelja i general hrvatske vojske usput i pita vas 

da li biste vi slučajno htjeli biti kandidat za neku dužnost za koju se prema zakonskom okviru 

očekuje su potpis između predsjednika vlade i predsjednika republike. Poruka koja je 

upućena, ako slučajno pristanete da budete prezentirani meni kao predsjedniku republike, a 

došli ste od strane vlade, vi ste automatski diskvalificirani. Zato nemojte uopće pristati na to, 

nego prvo dođete valjda k meni, to je s njim, pa se sa mnom dogovorite pa onda možete biti i 

prijedlog vlade, ako vas ja unaprijed prihvatim, kaže Planković. 

“Predsjednik Republike bojkotira i samo razmatranje i očitovanje o konkretnom prijedlogu i 

prijeti svim časnicima Hrvatske vojske de facto umirovljenjem ako slučajno pristanu biti 

predloženi od strane ministra obrane, na primjer. To nije normalno”, rekao je premijer. 

“Kriza ne postoji, prijedlog je na stolu, ako ima neki problem s prijedlogom, mi to želimo 

čuti”, rekao je. 

“Iz principa ponavljam, dok nema isprike za sve te uvrede, nema fizičkog sastanka, ali to ne 

znači da nema usuglašavanja. Usuglašavanje može biti u pismenoj formi – razmjenom dopisa 

ili razgovorom ovlaštenih suradnika, što sam sad ponudio”, rekao je premijer, referirajući se 

na Medveda. 

– Ja sada radim gestu, ovlašćujem potpredsjednika Vlade Medveda da vodi razgovore s 

njegovim predsjednicima a) o imenovanju predloženog kandidata za čelnog šefa, za čelnog 

čovjeka Vojne sigurnosno-obavještajne agencije i b) ako to ne ide, a još uvijek nam nije jasno 

iz kojih razloga predloženi kandidat nije prihvatljiv – da se dogovori način pravni kako 
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tehnički usuglasiti rješenje, otvoreni smo, za funkcioniranje VSOA-e, izjavio je premijer 

Plenković. 

Drug Plenković, voljeli ga ili ne, je u pravu kada nakon svega traži ispriku. 

Drug predsjednik kaže: “Ja sam izabran od hrvatskih građana, a ne kandidat HDZ-a”.  

Drug Milanović je pobjedio na izborima, dobio je oko 53% glasova (milijun i 34.000 

glasova). S obzirom na njegovo ponašanje pitanje je: Je li on predsjednik samo onih koji su 

glasali za njega ili svih stanovnika RH? 

Plenković, kaže, degradira hrvatsku diplomaciju već 4 godine i imenuje otpravnike poslova, a 

to je manje bitna funkcija. Zahvaljujući Milanoviću Hrvatska nema predstavnika u NATO-u!  

Drug Plenković je još spomenuo: Ured predsjednika RH nastavlja po uhodanoj praksi javno 

objavljivati nepotpisane radne materijale, koji nisu usvojeni niti imaju pravnu snagu, s ciljem 

obmanjivanja javnosti. Stoga smo dužni reagirati i javnosti predstaviti slijed komunikacije 

između Vlade i Ureda predsjednika RH vezano uz izbor čelne osobe Vojno sigurnosno-

obavještajne agencij. Nastavak slijedi… 

Komunistički sineki se nadmeću, igraju, zabavljaju, a narod sve plaća i šuti. Hrvateki misle da 

je to njihova stvar i da se ne treba mješati. Bravo Hrvateki! 
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50. Plenković, Grlić Radman i Fuchs su oduševljeni Deklaracijom o 

granicama srpske književnosti!? (10. 7. 2023.) 

 

Nova srpska Deklaracija o granicama srpske književnosti oduševila je druga Plenkovića, 

druga Grlića Radmana i druga Fuchsa jer je znak pomirbe, umjesto granata Srbi su poslali 

samo Deklaraciju. Za Plenkovića, Grlić Radmana i Fuchsa to je još jedan znak kako se Srbija 

približava članstvu u EU pa će je Hrvatska politika poduprijeti. Ministarka kulture i medija, 

slavna Ninočka, dala je izjavu koja nikoga ne obvezuje i praktično ničemu ne služi jer „srpski 

svet“ ide dalje. Kako bi bilo kazati drugovima u Briselskoj administraciji da je dosta „srpskog 

sveta“. Izjave unutar Hrvatske su opravdane i potrebne ali nisu dovoljne pa je nužno da Vlada, 

Ministarstvo vanjskih poslova i europskih integracija te Ministarstvo znanosti i obrazovanja 

javno i oštro reagiraju. Dosta je srpskog posezanja za hrvatskom književnošću te negiranja 

hrvatskog jezika. 

Godine 2022. Srbi su donijeli Deklaracija o granicama srpskog jezika (Treća interkatedarska 

srbistička konferencija u Tršiću (rodno mjesto Vuka S. Karadžića), 18. i 19. lipnja 2022.), a 

godine 2023. Deklaracija o granicama srpske književnosti (Četvrta interkatedarska srbistička 

konferencija u Tršiću, 24. i 25. lipnja 2023.). Četvrta interkatedarska srbistička konferencija, 

je 29. lipnja iznjedrila deklaraciju pod nazivom 'Granice srpske književnosti'. 

Tim Deklaracijama praktično Srbi negiraju hrvatski jezik i provode politiku Memoranduma 

SANU, politiku Velike Srbije. To je nastavak dugogodišnje prakse negiranja hrvatskog jezika 

i svojatanja hrvatske književnosti i književnika (prvenstveno dubrovačke književnosti). 

Deklaracije su donijele institucije Republike Srbije: sve srbističke katedre na svim filološkim, 

filozofskim, učiteljskim i pedagoškim fakultetima u Srbiji, tzv. Republici Srpskoj i Crnoj 

Gori, uključujući i predstavnike Instituta za srpski jezik SANU, Instituta za književnost i 

umjetnost u Beogradu, Odbora za standardizaciju srpskog jezika, Društva za srpski jezik i 

književnost Srbije i Zavoda za unaprjeđenje obrazovanja i odgoja u Beogradu. 

Dakle, to je službena politika i službeni stav četničke Srbije! 

 

Vuk S. Karadžić svojom tezom Srbi svi i svuda, koju je objavio kao dio knjige Kovčežić za 

istoriju, jezik i običaje Srba sva tri zakona 1849. u Beču, iznio srpski politički cilj: 

objedinjavanje svih Srba u jednoj državi.  

Na Deklaraciju o granicama srpskog jezika lani je vrlo iscrpno i stručno reagirao HAZU, 

odnosno predsjednik Odbora za normu hrvatskoga standardnog jezika HAZU akademik Ranko 

Matasović: 

 
Odgovor na “Deklaraciju o granicama srpskog jezika“ – HAZU 

 

 

Na ovogodišnju Deklaraciju o granicama srpske književnosti reagirali su zajedničkom izjavom 

HAZU i Matica hrvatska:  

 

https://www.matica.hr/novosti/nastavak-srpske-jezicne-i-kulturne-agresije-na-hrvatsku-

hrvatski-jezik-i-knjizevnost-318/ 

 

https://www.info.hazu.hr/2022/07/odgovor-na-deklaraciju-o-granicama-srpskog-jezika/
https://www.matica.hr/novosti/nastavak-srpske-jezicne-i-kulturne-agresije-na-hrvatsku-hrvatski-jezik-i-knjizevnost-318/
https://www.matica.hr/novosti/nastavak-srpske-jezicne-i-kulturne-agresije-na-hrvatsku-hrvatski-jezik-i-knjizevnost-318/
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Tomu se nema što dodati. 

Međutim, nužna je oštra diplomatska nota Srbiji, da je dosta njihove imperijalističke politike i 

da ne može biti nikakva poboljšanja međudržavnih odnosa dok ne priznaju da je hrvatski jezik 

jedinstven i da dubrovačka književnost, dubrovački književnici i drugi hrvatski književnici koje 

svojataju pripadaju samo hrvatskoj književnoj baštini. 

Vrijeme je da hrvatska država pokaže svoju snagu jer argumenti hrvatske jezikoslovne znanosti 

ispadaju kao govor gluhome. Uostalom, sve to nije od jučer, srbijanske krivotvorine, laži i 

podvale u svezi hrvatskim jezikom i književnosti traju stoljećima. 

 

Srpska Deklaracija pokazuje imperijalističko posezanje za Republikom Srpskom koja je 

sastavni dio BiH te za  Crnom Gorom.  

Ovako pišu velikoSrbi: "Općepoznato je da je početak standardizacije i kodifikacije srpskoga 

književnog jezika vezan za rad Vuka Stefanovića Karadžića. Vuk je u svom pedesetogodišnjem 

radu (1814.-1864.) napravio prvu i standardizaciju i kodifikaciju srpskoga književnog jezika. 

Taj Vukov srpski književni jezik i pravopis usvojen je u svim tadašnjim državama i 

provincijama gdje je živio jezikom povezan narod srpski: Srbiji, Vojvodini, Hrvatskoj, Crnoj 

Gori i Bosni i Hercegovini. Na svim tim prostorima prihvaćena su gotovo sva Vukova 

standardizacijska i kodifikacijska rješenja. Osim u jednom slučaju: u slučaju Vukova naziva 

jezika. Tako se Vukov književni jezik, koji je za Vukova života bio imenom samo srpski, poslije 

toga javlja i kod Srba pod imenom srpskohrvatskog/hrvatskosrpskog jezika, a po njegovom 

ukidanju raspadom SFRJ, još pod četiri imena: kao hrvatski, kao bošnjački/bosanski, kao 

crnogorski, i kao bunjevački jezik". 

 

Kao što se vidi iz priloženoga, Srbi negiraju postojanje hrvatskoga jezika. Za njih je štokavski 

isključivo srpski. Poruka je jasna: tako gdje je štokavski tamo su i granice "srpskog sveta". 

Teza o štokavskom kao isključivo srpskom jeziku samo je jedna u nizu velikosrpskih 

izmišljotina i besmislica. U knjizi "Raspre i rasprave" Mirko Tomasović tako podsjeća kako 

je novoštokavština uvedena u hrvatski jezik nekoliko desetljeća ranije nego u srpski. Gajeva 

Kratka osnova horvatsko-slavenskoga pravopisanja (1830.) i njezina primjena u "Danici" 

(1835.) prethode primjeni Vukove reforme i njezinu manifestu Rat za srpski jezik i pravopis 

(1847.) Đure Daničića. Srbobranitelji u okviru Austrijske carevine izborili su se da se 

službeni zakoni i propisi objavljuju na njihovom crkvenoslavenskom jeziku, odvojeno od 

štokavske ilirske inačice. Najučeniji Srbin tog vremena, klasicistički pjesnik Lukijan 

Mušicki, umro 1837., izražava se na crkvenoslavenskom, ruskoslavenskom, 

srpskoslavenskom, kako se već zvao srpski idiom, što je bjelodano iz njegovih višesveščanih 

sabranih stihova (Stihotvorenje, 1858-1848). Uostalom, "otac moderne srpske nacije", Ilija 

Garašanin, svoje glasovito Načertanije (1844), program srpske državne osvajačke politike, 

piše, kako već i naslov svjedoči, na tom idiomu, ne pak na štokavštini. 

U književnosti u užem smislu Karadžićeva reforma izvojštila je pobjedu tek u "Pesmama" 

Branka Radičevića, klasičnoj zbirci srpskog romantizma, ali je ta zbirka tiskana 1847. Do 

tada, 1940-1946., navodi dalje Tomasović, bilježimo čitav niz klasičnih djela hrvatskog 

romantizma: drama Ivana Kukuljevića "Juran i Sofija", izvedena je 1949., iste godine kada 

je Stanko Vraz okupio u zbirku "Đulabije", nakon kojih slijedi spjev Ane Vidović Stanko i 

Anka (1841); 1842. pojavila se Demetrova poema "Grobničko polje" i putopis Matije 

Mažuranića "Pogled u Bosnu"; autor Grobničkog polja 1844. objavljuje tragediju "Teuta", 

njegov šurjak Ivan Mažuranić 1846. slavni ep "Smrt Smail-age Čengića", kao i Petar 

Preradović prvu zbirku pjesama "Pervenci". Ni 1845. nije ostala bez velikog književnog 
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događaja s "Pustositnicama "Antuna Nemčića, najboljom prozom iz prve faze hrvatskog 

romantizma. Dakle, do Radičevićevih "Pesama" iz 1847. hrvatska je literatura višežanrovski 

organizirana na jeziku kojemu je podloga štokavština. 

 

'Granice srpske književnosti' 

Deklaracija o granicama srpske književnosti: "S obzirom na tradiciju interpretacije 

razlikovanja srpske od drugih književnosti, u vezi sa suvremenim odnosom prema granicama 

srpske nacije, kulture i književnosti, obuhvaćaju cjelokupni korpus srpske književnosti: 

narodnu, staru (uključujući i dubrovačku književnost) i novu književnost, kako je navedeno u 

Deklaraciji o kanonu srpske književnosti na Drugoj interkatedarskoj srbističkoj konferenciji 

2021. godine." 

 

Imamo dugogodišnju sustavnu srbijansku politiku izmišljanja, laganja i otimanja tuđega na 

području kulture i jezika.  

Povelja o srpskom kulturnom prostoru iz 2019. godine koja u srpski kulturni prostor ubraja 

Dubrovnik i Boku kotorsku. 

 

„Što Srbin imade, imade, a što ne imade to ukrade“ 

 

Na Srpske izmišljotine i imperijalističke težnje reagirali su Matica Hrvatska i HAZU, Društvo 

hrvatskih književnika te  Hrvatski novinarski publicisti (HNiP). 

 

"... Nakon lanjske deklaracije o granicama srpskog jezika, u kojoj su njezini  autori na sebi 

svojstven način po onoj srpskoj narodnoj – 'što Srbin imade, imade, a što ne imade to 

ukrade', na neutemeljenim Karadžićevim tezama lansirali laž o štokavskom narječju kao 

isključivo srpskom te posljedično tome i o dubrovačkoj književnosti kao srpskoj, a u 

ovogodišnjoj su, pod nazivom Deklaracija o granicama srpske književnosti, opet posegnuli za 

dubrovačkom književnošću, s jednom razlikom da sada za tu književnost uvode termin 

"dvostruka pripadnost", navodi se u priopćenju HNiP-a. 

Da je tomu tako zorno su predočili citirajući dio iz Deklaracije koji glasi: "S obzirom na 

tradiciju interpretacije razlikovanja srpske od drugih književnosti, u vezi sa suvremenim 

odnosom prema granicama srpske nacije, kulture i književnosti, obuhvaćaju cjelokupni 

korpus srpske književnosti: narodnu, staru (uključujući i dubrovačku književnost) i novu 

književnost, kako je navedeno u Deklaraciji o kanonu srpske književnosti na Drugoj 

interkatedarskoj srbističkoj konferenciji 2021. godine". 

 

Drugovi Andrej Plenković, Gordan Grlić Radman, Radovan Fuchs imaju dužnost reagirati na 

novu srbijansku provokaciju, novi nalet „srpskog sveta“. Ako drugovi ne reagiraju znači da su 

suglasni sa srbijanskim posezanjem i politikom „srpskog sveta“ (svi Srbi u jednoj državi, 

velikoj Srbiji). 
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51. Vruće političko ljeto (15. 7. 2023.) 

 
Novi igrokaz saborske oporbe 

Saborska oporba željna vlasti pod svaku cijenu koristi sve prigode da sruši Plenkovićevu 

izdajničku vlast. Međutim, oporbi ne smeta izdajnička politika druga Plenkovića, ne smeta im 

četničko posezanje za hrvatskom književnošću i kulturom, ne smeta im loš izborni zakon, ne 

smeta im 8 mjesta za manjince u Saboru (to nitko u EU nema!), ne smeta im bolesnik s 

Pantovčaka, ne smeta im slabljenje vojske, ne smeta im divljanje četnika po Hrvatskoj. 

Oporbu zanima samo vlast, a ne sadašnjost i budućnost Hrvatske (ima i nekoliko izuzetaka).  

Prije godišnjeg odmora oporba je oduševljena otkrićem plinske afere. Oporbi se pružila 

prigoda za opravdano i neopravdano optuživanje, prozivanje Plenkija i njegovih jataka, 

pljuvanje po ljudima, prilika za igrokaze i glupe dosjetke. Traže ostavku Plenkovića, ministra 

Filipovića, direktora HEP-a itd. Afera pokazuje kako se neodgovorno upravlja državnom 

imovinom. Moguće je da ima i namjere kako bi se nekima pogodovalo, a to institucije trebaju 

istražiti. Oporba je tražila i dobila sjednicu saborskog Odbora za gospodarstvo. Dobila je 

odgovore na većinu pitanja. I što sada?! Oporba ne smjenjuje ministra, direktore HEP-a, 

HERE. Oporba ne može provesti istragu, odrediti istražni zatvor i odrediti kazne. To mora 

odraditi policija i pravosuđe, sviđalo se to nekome ili ne. Kako će policija i pravosuđe odraditi 

posao, to je drugo pitanje kojega oporba može samo komentirati.  

Plinska afera pokazala je da Andrej Plenković nije superman (kako je tvrdio) i da ne može sve 

kontrolirati i o svemu odlučivati. Svatko ima svoj posao, zaduženja, odgovornosti i treba 

odgovarati za svoj rad. Plenkovićevi slugani kažu da se ne radi o aferi već o normalnom 

tržišnom ponašanju! Vladajući kažu nema afere; ništa se ne trese! Dakle oni smatraju 

Hrvateke glupanima koji ništa ne shvaćaju (ipak nešto shvaćaju) pa negiraju očitu plinsku 

aferu koja je državi nanijela štetu (kažu) od 10 milijuna eura. Pa što je to 10 milijuna eura za 

moćnu Hrvatsku!? 

Nije vrag da smo svi idioti i da ne vidimo o čemu se tu radi. Jedino pitanje je: Radi li se o 

propustu ili o kriminalnom načinu pogodovanja nekima. U svakom slučaju, netko mora 

odgovarati za počinjeni propust ili kriminal! 

Sjednica saborskog Odbora za gospodarstvo trajala je 7 sati! Rezultat? NULA! 

Saborska zastupnica učinila je ono što je mogla; prijavila je nekoliko osoba zbog plinske 

afere. Prijavila ih je i za ostvarivanje nepripadajuće imovinske koristi, nanošenje štete 

državnom i zagrebačkom proračunu te ugrožavanje financijske stabilnosti u slučaju trgovanja 

plinom između INA-e i HEP-a. Nažalost, ništa se ne će dogoditi. Pravosuđe će prijavu odbaciti 

i nikome ništa. Vjerojatno će biti neka smjena, ali štetu nitko ne će nadoknaditi. Pitanje: Zašto 

oporba nije podržala zastupnicu? 

Nakon što je drug Jandroković opravdano odbio sazivanje izvanredne sjednice Sabora, 

saborska oporba napustila je sabornicu i omogućila normalno dizanje ruku za zakone koji su 

predloženi. Oporba je tražila izvanrednu sjednicu Sabora da bi mogla prozivati, 

kritizirati/kritikovati, pljuvati, vrijeđati, izvoditi skečeve, lagati itd.  Učinak te sjednice (kao i 

dosadašnjih) bio bi: NULA pa nije potrebno održavanje iste!  



 

238 
 

Štrajk sudskih službenika 

Hrvatsku trese štrajk sudskih službenika koji su izgubili busolu pa traže ono što im se ne 

može dati (nisu jedini!). Oporba na čelu s Milanovićem podržava štrajk; njihova deviza je 'Što 

gore to bolje'! 

Zaboravili sudski službenici da su oni na sudovima zbog potreba ljudi (naroda) i da ih ti ljudi 

plaćaju. Opravdani štrajk pretvorio se u ucjenu pa se situacija zakomplicirala što se nije 

smjelo dogoditi. Vidjet ćemo što slijedi, ali na ucjene Vlada ne smije i ne može pristati.  

Hrvatsko pravosuđe je jadno jer optuženi na sudovima dokazuju nevinost umjesto da 

tužiteljstvo priloži dokaze. Na hrvatskim sudovima vode se nepotrebni postupci koji traju 

godinama, a mnogo toga se može riješiti u pretparničnom postupku. Za postojeće stanje sudci 

su djelomično krivi. Glavni problem su idiotski zakoni koje se izglasali saborski uhljebi. 

Sudci su u Hrvatskoj zaštićeni kao lički medvjedi. Oni su građani prvog reda koji mogu raditi 

što ih je volja (npr. slučaj Osječkog suda) i ništa im ne možeš. Nužna je temeljita reforma 

hrvatskog pravosuđa, ali reformu ne žele ni vladajući, niti oporba. Imamo lošeg ministra 

pravosuđa, lošeg predsjednika Vrhovnog suda i niz drugih koji bi trebali predložiti temeljitu 

reformu pravosudnog sustava jer je postojeći model katastrofalan.  

Mnogo toga je trulo u Hrvatskoj zahvaljujući političarima. Taoci smo političara kojih se ne 

možemo riješiti zahvaljujući idiotskom izbornom zakonu. Godinama u Saboru gledamo iste  

persone bez znanja, morala, poštenja i odgovornosti.  

Drug Tomašević uništava Zagreb, svojim radom provincijalizira Zagreb, ruši pozitivne 

demografske napore, promiče marginalne skupine u društvu na račun velike većine. 

Vlast u Splitu pokazala se nesposobnom. Micanje kioska, štekata i uvođenje komunalnog reda 

ima pozitivne, ali i negativne učinke. Međutim, to što je ta vlast napravila je premalo i spada u 

redovno postupanje. Ništa nije napravljeno po pitanju ulaza i izlaza iz gradske luke što je za 

svaku kritiku jer u normalnoj državi to se napravi za samo 6 mjeseci. Split u gradu ima više 

plaža koje vlast nije bila sposobna privremeno urediti i iskoristiti (Žnjan, Kaštelet…). Splitska 

vlast ne shvaća da ljudi žele raditi i živjeti od svoga rada pa im onemogućava rad. Mali Ivica 

zadužuje Split samo za 230 milijuna eura. Da ti pamet stane! Imenovanja po ideološkom 

ključu također su odlika splitske vlasti. U Splitu plakatom za bordel najavili Splitsko ljeto, a 

ravnatelj kazališta oduševljen idiotarijom koju plaćaju građani (plakat nije besplatan!).  

Drug Radić u Osijeku pljuje po gradskoj upravi Osijeka jer obnavlja tramvajske pruge! 

Svašta! 

Rezultati mature su loši, a ministar znanosti i obrazovanja je oduševljen! 

Pijani načelnik javno tuče djelatnicu kafića i nikome ništa; i dalje je gradonačelnik!  

Blokada neistomišljenika 

Faktograf će nastaviti cenzurirati na ideološkoj osnovi, blokirati istinu, određivati što je 

dobro, a što loše za društvo (društveni higijeničar).  

Agencija za elektroničke medije (AEM) odabrala je 12 novih provjeravatelja informacija 

(„fact checkera“) koji će dobiti 2,29 milijuna bespovratnih eura za provjeravanje informacija 

objavljenih u javnom prostoru i medijima.  

 

Nositelji sedam odabranih projekata su znanstveno-obrazovne institucije, dok su pet projekata 

prijavile udruge civilnog društva, od kojih većina za partnere ima fakultete i sveučilišta. 
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Nositelji odabranih projekata su Centar za nestalu i zlostavljanu djecu iz Osijeka, CESI – 

Centar za edukaciju, savjetovanje, i istraživanje iz Zagreba, Faktograf, Hrvatsko katoličko 

sveučilište, Leksikografski zavod Miroslav Krleža, Medicinski fakultet Osijek, Savez udruga 

Rojca, Sveučilište u Dubrovniku, Sveučilište u Splitu – Fakultet elektrotehnike, strojarstva i 

brodogradnje i Medicinski fakultet, Sveučilište VERN i Udruga za promicanje medijske 

kulture, umjetnosti i tolerancije ”Lupiga – svijet kroz obične oči“. 

Svi odabrani projekti imat će i obavezu surađivati na suradničkoj platformi projekta, koju će 

uspostaviti Agencija za elektroničke medije. Kako bi se osigurao integritet djelovanja, 

odabrani projekti moraju se pridržavati temeljnih načela rada, odnosno imaju obvezu 

prihvaćanja i poštivanja temeljnih standarda i principa rada kojima se vode i ključne 

međunarodne organizacije na području borbe protiv dezinformacija, naglašavaju u AEM. 

Pritom navode transparentnost financiranja i ustroja, političku i drugu nepristranost i 

nepostojanje sukoba interesa. 

 

Dakle, bespovratna sredstva dodjeljivat će se za sufinanciranje aktivnosti povezanih s 

provedbom projekta za uspostavu sustava provjere točnosti informacija objavljenih u javnom 

prostoru, medijima i na društvenim mrežama, ulaganjima u jačanje kapaciteta i kompetencija 

postojećih provjeravatelja informacija (fact-checkera), uspostavljanjem novih neovisnih 

provjeravatelja i uspostavljanjem i jačanjem sustava i procedura provjere informacija u 

medijskim redakcijama i otpornosti medija na dezinformacije. Kao cilj navodi se poticanje 

kvalitetnog i vjerodostojnog novinarstva i poticanje stvaranja medijskih sadržaja vezanih uz 

borbu protiv dezinformacija. 

 

Očito je da se ništa bitno nije promijenilo. Faktograf je opet dobio sredstva za 

netransparentnost, za cenzuru, za određivanje što je istina (njihova istina). Radi se o 

ideološkom higijeničaru objava na društvenim mrežama koji blokira i cenzurira bez 

objašnjenja. Jedino objašnjenje je da objava nije u skladu s njihovim standardima koji su 

nepoznati!  

Tko financira cenzuru u Hrvatskoj? 

Kako stoji na njihovim stranicama, pokretanje portala Faktograf.hr financijski su podržali 

National Endowment for Democracy (NED), zaklada TechSoup i Državno tajništvo 

Sjedinjenih Američkih Država (projekt pokretanja Faktografa je djelomično financiran 

kroz potporu Veleposlanstva SAD-a u Zagrebu. Iza Faktografa stoji Meta, Europska 

komisija, Fond za aktivno građanstvo i veleposlanstva nekih država.  

Faktograf je jedna od poluga stranih država za oblikovanje javnog mnijenja u 

Hrvatskoj, utjecaj na politička zbivanja u Hrvatskoj i ideološki preodgoj društva u cjelini.  

Fond za aktivno građanstvo u Hrvatskoj financiraju Island, Norveška i Luksemburg. 

Upravitelj Fonda za aktivno građanstvo u Hrvatskoj je konzorcij u sastavu Slagalica – 
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Zaklada za razvoj lokalne zajednice iz Osijeka, Zaklada za ljudska prava i solidarnost – 

SOLIDARNA iz Zagreba, Udruga za razvoj civilnog društva SMART iz Rijeke i CNVOS – 

Centar za informiranje, suradnju i razvoj nevladinih organizacija iz Ljubljane. Prioritetna 

područja podrške Fonda za aktivno građanstvo su, citiramo: Demokracija, aktivno 

građanstvo, dobro upravljanje i transparentnost, ljudska prava i jednako postupanje kroz 

prevenciju diskriminacije na temelju rase ili etničkog podrijetla, religije ili uvjerenja, 

roda/spola, invaliditeta, starosti, seksualne orijentacije ili rodnog identiteta, rodna 

ravnopravnost i prevencija rodno uvjetovanog nasilja i šećer na kraju – okoliš i klimatske 

promjene. Neke od udruga u Hrvatskoj koje Fond financira su: Roda, CESI, Documenta, 

Zagreb Pride, Ženska soba, Zelena akcija, Are You Syrious, Lezbijska organizacija Lori… 

Za provedbu programa u Hrvatskoj osigurano je 8,5 milijuna eura bespovratnih sredstava. 

To je njihova demokracija i tolerancija koja nema veze s demokracijom niti tolerancijom. 

Radi se o torturi, netoleranciji, netransparentnosti koju možemo nazvati lijevim fašizmom.  

Zahvaljujući izdajničkoj politici (vladajući plus oporba), u Hrvatskoj je moguće nesmetano 

protunarodno djelovanje koje ruši standarde demokracije i tolerancije.  
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52. Trodnevni igrokaz saborske oporbe 

 

Oporba je tražila i dobila izvanrednu sjednicu Sabora iako se unaprijed znalo da je to čisti 

gubitak vremena, da će sjednica biti igrokaz oporbenih uhljeba, da će vrijeđati, lagati, 

podmetati i ponavljati već poznato (rečeno) do besvijesti. Nakon što je saborski Odbor za 

gospodarstvo tijekom sedmosatne rasprave pokušao doći do zaključka tko je kriv za najnoviju 

aferu s plinom, nepotrebno je bilo sazivati izvanrednu sjednicu Sabora u svezi s tim jer je bilo 

jasno da se na toj sjednici ne će ništa više saznati i da će sjednica biti loš igrokaz gdje akteri 

vrijeđaju, lažu i provociraju. Oporbenjaci su se divili svom umijeću vrijeđanja, prozivanja, 

laganja pa su ga ponavljali više puta (povreda poslovnika). U svezi s povišicom plaća 

službenica pravosuđa također nije bilo potrebno sazivati izvanrednu sjednicu jer pitanje plaća 

ne rješava Sabor već Vlada i Ministarstvo. Pitanje plaća je složeno jer udovoljavanje 

štrajkašima izaziva domino učinak. Oni koji ne žele dobro Hrvatskoj potiču štrajk, vrše 

pritisak putem predsjednika RH, predsjednika Vrhovnog suda, medija, društvenih mreža itd. 

Ministar je loš, ali nitko iz oporbe nije dao suvisao prijedlog kako riješiti pitanje plaća uz 

postavljeni ultimatum, a da se ne izazove domino učinak. Najlakše je lupetati. Nitko od 

saborskih uhljeba nije pružio konkretnu novčanu pomoć (imaju visoku plaću) službenicama 

koje štrajkaju!  

Jasno je da imamo „plinsku aferu“, da imamo štetu od oko 10 milijuna eura, da oni koji su 

trebali samo raditi svoj posao to nisu radili, da su bili neodgovorni, nemarni, a moguće da su 

pogodovali nekima. Saborski uhljebi ne mogu napraviti cjelovitu istragu; mogu imati indicije 

pa istragu moraju ostaviti tijelima (USKOK, DORH…) koja to trebaju odraditi. Oporba treba 

tražiti da policija i pravosuđe odrade svoj posao brzo i stručno tako da se akteri plinske afere 

kazne bilo smjenjivanjem s funkcije, bilo kaznenim progonom. Saborski uhljebi ne mogu 

istražiti, optužiti niti kazniti. Mogu govoriti o političkoj odgovornosti i tražiti smjene onih 

koji su pogriješili, ali treba prvo utvrditi tko je pogriješio. S druge strane, superman Plenki iz 

principa ne želi udovoljiti oporbi iako će u budućnosti biti odstupanja, smjena itd. Šteta je 

napravljena i tu se vjerojatno ne će moći ništa napraviti. Sve je napravljeno po lošim 

zakonima koje su uglavnom izglasali saborski uhljebi.   

Zanimljiva je izjava jednog saborskog zastupnika da Plenković ne može smijeniti upravu 

HEP-a; jedino može smijeniti ministra! Ako je to tako, onda su neke izjave oporbe zaista 

sramotne; pokazuju neznanje i zloću.  

Drugog dana sjednica započinje tako da drug traži stanku. Zar je to normalno?! Nakon 

zatražene stanke niz navodnih povreda poslovnika i niz opomena. Taj igrokaz oni smatraju 

normalnim pa je jasno da je sve to nepotrebno i apsurdno. Takvim ponašanjem oporba i 

vladajući vrijeđaju nas porezne obveznike, vrijeđaju zdrav razum i pokazuju koliko su 

zločesti, neodgojeni, netolerantni i nesposobni. 

Kaže komesarka Mirela: „Razbili smo argumentima HDZ kao beba zvečku.“ Hahaha. Nije 

smiješno, već je žalosno. Da je 1945., komesarka bi to riješila po kratkom postupku.  

Oporba kritizira, navodi argumente i laži, a kada druga strana odgovori istom mjerom, tada 

kažu da to nije tema, da nije fer, da se ne ćemo vraćati u prošlost itd.  

Oporba je stalno napadala Plenkovića, a zaboravila napasti USKOK, DORH koji trebaju 

istražiti i eventualno optužiti. Iz svega što je rečeno može se zaključiti da su svi radili po 

zakonu (lošem) i da nema kaznene odgovornosti. Nije prvi put da je to tako; nije prvi put da 

se ne želi promijeniti idiotske zakone koje su saborski uhljebi izglasali. 

 

Svakom genijalcu i svakoj budali bilo je jasno (samo oporbi nije) da vladajući ne će pristati na 

njihove zaključke iz principijelnih razloga ( moguće i onih drugih) pa je jasno da je igrokaz 

imao samo jednu ulogu, a to je blaćenje vladajuće (izdajničke) strukture i ništa više. Također 
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je igrokaz imao za cilj prezentaciju najžešćih pljuvača koji se bore za vlast. Samo ih zanima 

vlast. Raja ništa ne shvaća; ne vidi kako su promjene vlasti u Zagrebu i Splitu pokazale svu 

bijedu oporbe, neznanje, nesnalaženje, ideološko pogodovanje, uništavanje Zagreba i Splita.   

Oporba išla malo prošetati, kazala je predsjedavajućem da svi iz oporbe napuštaju sabornicu 

dok ne završi „stand-up s tužnim klaunom“. Neki od vladajućih uhljeba odustali su od 

izlaganja pa, kada je Njonjo prozivao oporbenjake, nije ih bilo te su izgubili pravo na 

izlaganje. Kada su se vratili u sabornicu, neopravdano su vrijeđali Njonju. Oporbi je normalno 

kada vrijeđaju druge, kada lažu i izvode svoje glupe igrokaze. Jedan oporbenjak je izjavio da 

se radi „o prizemnoj smicalici kojoj je cilj onemogućavanje rasprave u gorućem trenutku u 

državi“. Nije točno da je onemogućena rasprava oporbe! Nekoliko puta smo slušali iste 

optužnice, vrijeđanje, prozivanje svih koji ne misle kao oni.  

„Zadnji manevar koji su napravili iz straha da se ne objave nove informacije i želje da 

građani ne gledaju njihovu bruku napravili su zadnji konačan sramotni potez. Ovo je njihov 

čavao u njihov lijes”, poručio je drugi oporbenjak. Drug oporbenjak bi prvo trebao najprije 

pogledati koliko je štete napravio Hrvatskoj.  

 

Za svoj loš potez oporba je optužila Njonju jer nisu mogli po stoti put ponoviti svoje iste 

optužbe, uvrede, što nisu mogli pljuvati po drugima. Oporba nema što pričati o demokraciji 

jer njihovo nakaradno shvaćanje demokracije vidimo u Zagrebu, Splitu, Istri… Ništa se nije 

dogodilo. Oni koji su izgubili pravo lupetanja ne bi rekli ništa novoga niti važnoga pa nema 

nikakve štete. 

Točno je napisao jedan novinar na društvenim mrežama da je izvanredna sjednica Sabora 

potpuno promašena jer se ne će ništa dogoditi dok DORH ne obavi svoju istragu. Oporba je 

proglasila izvanredno stanje zbog opće političke i gospodarske situacije, ali ništa od toga. 

Novinar je komentirao to izvanredno stanje pa ću ga citirati: „Domaći BDP raste osmi kvartal 

za redom, ekonomija se oporavlja bolje od predviđanja i više od EU prosjeka, raste 

zaposlenost i rastu plaće, ne svima jednako, turistička sezona ide dobro, ljudi su na plažama 

ili po kafićima. Vrijeme je godišnjih odmora. Jedini koji burljaju neki ekstremizam ili se 

ponašaju ispod donje razine dostojanstva su oporbeni pojedinci i grupe, i strani turisti.“ 

Dalje: „Insceniranje izvanrednog stanja u državi, izazivanje kriza i društvenih podjela posao 

je kojim se Milanović bavi na svim funkcijama na koje je izabran... Nemam drugog zaključka 

osim da ga za to i biraju. Netko je to primijetio još dok je Milanović vodio Vladu, drugi su 

progledali kad se okrenuo 'domoljublju' i odlikovanju ratnih zločinaca, a dijelu javnosti koji 

je disciplinirano antihadezeovski Milanović odgovara u svakoj inkarnaciji…  

 

Naprotiv, svima je vidljivo da ništa ne rade ili nemaju pojma, inicijative su im nevažne, 

nepripremljene i neuspješne, premda su populističke. Istražuju, okolo hodaju s fotokopijama 

novinskih članaka od kojih rade case studies, dokumentima napabirčenim na crnoj 

obavještajnoj burzi koje ne znaju ispravno ni protumačiti... 

 

Sve bi im čovjek oprostio, i neznanje, provincijalizam i kognitivnu distorziju, ali ne i 

nedostatak empatije. Pored njih takvih Plenkovićeva aura može neometano blistati urednošću, 

kao košulja ispod pegle. Da bar znaju kako da ga umoče u neku lovu, pa da se stvar riješi kao 

s Karamarkom ili prije toga s Tuđmanom. Ali ni to ne ide... 

 

... HDZ ne mogu srušiti aferama koje djeluju kao teorije zavjere. Iz iskustva govorim. Ako 

želiš da se stvar nikad ne otkrije, daj nekome teoretičaru zavjere neka je prvi objavi. Trenutno 

ne postoji gluplja teorija od one da Plenković kontrolira DORH i usmjerava istrage. 

Optužena su mu tri ministra i potpredsjednik njegove vlade. Na čelo USKOK-a imenovana je 

tužiteljica koja je napisala prvu optužnicu i dovela do jedine presude protiv HDZ-a. U 
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njegovom mandatu provedeno je više istraga i podignuto više optužnica protiv državnih 

dužnosnika, nego u mandatima nekoliko prethodnih vlada. Ako želite da se nastavi s 

istragama i da se hapse Hadezovci ponovo birajte Plenkovića, mogao bi biti i predizborni 

slogan HDZ-a. Mislim da je i Plenković shvatio koliko mu je to korisno… 

 

... Naše ljude ne pokreću savjest i univerzalni moral, nego nepravda i osjećaj uskraćenosti. 

Konkretan. Evo, afera s plinom. Počelo je s gubitkom od 700, pa 200, pa 40 milijuna, i sad 

raspravljamo o mogućem gubitku od 10 milijuna eura. Je li netko nešto ukrao, to ćemo vidjeti 

kad USKOK kaže svoje. Ali građani su u sred energetske krize imali plin po normalnoj cijeni, 

sagradio se LNG terminal... Stavi to uz bok plinskoj aferi i doviđenja snovi o padu rejtinga 

HDZ-a. U pravilu, šteta koja nastane ako HDZ-ovci kradu, uvijek se može korelirati s nekim 

njihovim ozbiljnim postignućima. Na primjer u ratu. Žalosno je i ilustrativno da smo od svih 

ratnih profitera u Hrvatskoj, osudili onog koji s ratnim profiterstvom nije imao nikakve veze. 

Ivu Sanadera. Njemu je prvo sudila javnost, ali ne zbog ratnog profiterstva. To je danas 

valjda svima jasno. Konkretne profitere, švercere oružja, municije i novca, nismo istraživali 

jer su nam trebali, rat je bio, bolan! 

 

Četvrto, ne zagovarajte izvanredno stanje dok traju godišnji odmori. To mogu samo glupani. 

Ako nisi u stanju proizvesti krizu sam, ili uz pomoć predsjednika države, ne traži to od ljudi na 

godišnjem... Ili barem dok traje oluja svih oluja. Plenković je poslije saborske sjednice, 

negdje, izašao pred novinare i najavio sanaciju štete na pogođenim područjima. Checkmate! 

Četvrto, i najvažnije, ako želiš čistu igru i pobjedu, ne prebacuj štafetu Milanoviću. Ne tražite 

njegovo mišljenje i njegovu pomoć. Raskućio je vlastitu stranku, propao u poduzetništvu, vi 

ste jedino šta još može upropastiti. Ili jest, već“, napisao je Malić. 

 

„Očito ga mora doseći kob kaznene odgovornosti ili da ga oni koji su ga postavili puste niz 

vodu. Andrej Plenković ne upravlja Hrvatskom, Vladom, HDZ-om, više ne upravlja ni 

Andrejem Plenkovićem. Njime upravljaju ljudi koji su ga bez protukandidata postavili na čelo 

stranke. Nazovimo ga duboki HDZ-a, trebalo im je umiveno, centrističko lice kako bi mogli 

nastaviti krasti. Sklopio je pakt s vragom, a sada je vrag došao po svoje!“ Bio je to dio 

uvodne besjeda Raspudića u Hrvatskom saboru danas.  

 

Eto Nin(đ)e, budućeg kandidata za predsjednika države i njegove supruge Marije Selak 

kandidatkinje Mosta za predsjednicu Vlade Republike Hrvatske? Obiteljski klan, koji je svoju 

intelektualnu snagu bildao, ili brusio u „Petom danu“ na HRT-u uz ogromne honorare, a 

zapravo je ta emisija bila transmisija za njihov politički aktivizam, komuniciraju nam svoj 

veliki apetit vladati Hrvatskom i oteti Hrvatsku iz ralja duboke države, koja po njima upravlja 

Plenkovićem.“ 

„Kada bi to i bila istina, onda slobodno bi morao izraziti svoje komplimente toj sprezi duboke 

države i Plenkovića, jer eto, od Pelješkog mosta, do Schengena i eurozone, prolazeći kroz 

najveće krize koje su zadesile Hrvatsku u našoj povijesti, Hrvatska danas ima najbolji 

međunarodni ugled u toj istoj našoj povijesti. Ako ćemo o novcu, Hrvatska ima najveći 

financijski i investicijski rejting ikada, a filozofi poput Nina i Marije, s obzirom da nisu 

logičari i matematičari, ne mogu i ne znaju izračunati kolike silne milijarde eura je državi 

uštedjela ta duboka država koja navodno vlada Plenkovićem.“ 
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U svezi s hrvatskim pravosuđem, poznato je da imamo dvostruko više sudova i sudaca nego 

što bi trebali imati prema broju stanovnika. To oporbu ne zanima! Nužna je temeljita reforma 

hrvatskog pravosuđa, ali to ne žele ni vladajući niti oporba.  

Milanović, šef oporbe, sazvao je sjednicu, ali se nije ni pojavio pa je jasno poručio da ne drži 

do Sabora. Oporba je znala unaprijed konačan rezultat izvanredne sjednice. Rezultat ih nije 

zanimao  već igrokaz kojeg će izvesti. Željeli su pokazati kako vrijeđaju, prozivaju drugu 

stranu. Na kraju su proglasili pobjedu u vrijeđanju, laganju, prozivanju. Također su pokazali 

da ne drže do institucija države (pravosuđa), do demokratske procedure. Pokazali su svoju 

patološku želju za vlašću. Treba podsjetiti oporbu da nema razlike u ponašanju vladajućih 

koje vodi Plenković ili koje je vodio Milanović. HDZ je kao oporba uvijek bio nadglasan bez 

obzira što je bio u pravu. Hrvateki su jako zaboravni, a levi mediji (drugih i nema) ih ne žele 

podsjetiti kako je bilo u vrijeme Milanovićeve ili Račanove vlade! Jasno je da oporba ne želi 

pravnu i demokratsku državu Hrvatsku već želi vlast, samo vlast!  
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53. Na Hvaru se sastali najbolji prijatelji – Milanović i Dodik 

 

Kada se radi o drugu Zoranu Milanoviću, ništa nas više ne može iznenaditi. Najnoviji incident 

pokazuje da dotični ne poštuje Ustav, zakone, ne poštuje državu na čijem je čelu, ne poštuje 

hrvatski narod. U normalnoj državi dotični bi bio opozvan, ali u Hrvatskoj – državi s 

posebnim potrebama – on će nesmetano nastaviti rušiti državu na čijem je čelu. 

Svake godine Srbi u travnju prave igrokaz u Donjoj Gradini gdje obilježavaju sjećanje na 

stradale u Jasenovcu i Donjoj Gradini. Srbi su u Donjoj Gradini osnovali Javnu ustanovu 

„Spomen-područje Donja Gradina” koja promiče srpske laži o broju stradalih i laži o 

genocidnosti hrvatskoga naroda.  

U igrokazu Srbi se natječu tko će više mržnje pokazati prema Hrvatima i hrvatskoj državi. 

Natječu se u lažima o broju stradalih Srba za vrijeme Drugog svjetskog rata. Također, 

povodom obilježavanja oslobodilačke akcije Oluja Srbi organiziraju igrokaz i optužuju 

hrvatsku državu za progon Srba koji su samovoljno otišli iz Hrvatske u kolovozu 1995. 

godine. Sve igrokaze organizira Srbija i Republika Srpska iz BiH. Aleksandar Vučić, Milorad 

Dodik i Porfirije predvode srpske laži i izljeve mržnju prema Hrvatima i hrvatskoj državi. 

Mlade generacije Srba uče o genocidnosti hrvatskog naroda, uče ih mržnji. Uvijek pored 

izljeva mržnje i laži Srbi igrokaz začine nekom mirotvornom izjavom kako su oni za mir i 

dobrosusjedske odnose ako se prizna njihova verzija povijesti.  

 

Dodik posjetio prijatelja Milanovića na Hvaru 

 

Dodik je u utorak nenajavljeno doputovao na Hvar gdje se sastao s Milanovićem, a nakon 

toga je istim helikopterom kojim je tamo došao otputovao u Srbiju. Dodik je helikopterom 

Vojske Srbije doletio do Hvara gdje su vođeni vrlo važni razgovori o genocidnosti hrvatskog 

naroda i obilježavanju Oluje u Prijedoru. Vjerojatno je Dodik pozvao Milanovića da 4. 

kolovoza (avgusta!) dođe u Prijedor na novi srpski igrokaz. Nakon Hvara Dodik je otišao 

svom šefu Vučiću da ga izvijesti kako Zoki radi za „srpski svet“. Aleksandar Vučić je u utorak 

kazao da je Dodik stigao na Pasuljanske livade iz posjete Hrvatskoj i da je koristio „srpski 

helikopter” želeći kazati da je Dodik bio u posjetu srpskoj pokrajini na zapadu. Mediji pišu da 

nije poznato iz kojeg razloga Dodik koristi helikopter Srbije kada entitet RS ima svoj. 

Dodika Srbi veličaju zbog tajnog susreta s Milanovićem. S Hvara je Dodik otišao šefu Vučiću 

gdje su zajedno promatrali vojnu vježbu srbijanske vojske hvaleći nakon toga njezinu 

sposobnost da „brani Srbe”! 

Dodikova regionalna helikopterska turneja u utorak uslijedila je u trenutku kada je suočen s 

diplomatskom izolacijom, a Republika Srpska s tihim financijskim sankcijama EU zbog poteza 

kojim u tom entitetu pokušavaju potkopati Ustavni sud BiH i dovesti u pitanje legitimitet 

visokog predstavnika Christiana Schmidta. 

Zoki spašava Srbiju i Republiku Srpsku od potpune izolacije. Milorad Dodik, najveći prijatelj 

Zorana Milanovića, predsjednika RH, stalno ponavlja svoje laži o broju stradalih Srba i o 

genocidnosti Hrvata. Evo nekih izjava Milanovićeva prijatelja Dodika: 

  

„Hrvatska krivotvori istinu o Jasenovcu.”  

Dodik je, između ostalog, ustvrdio da je u „jasenovačkom koncentracionom logoru ubijeno 

500.000 Srba”. 

Dodik je udeseterostručio broj srpskih žrtava u Jasenovcu i najavio ujedinjenje RS i Srbije. 

Predsjednik RS Milorad Dodik ponovno je manipulirao podatcima o broju žrtava Jasenovca, 

udeseterostručio ih ustvrdivši kako je u Jasenovcu stradalo 700 tisuća Srba koje su ubili 

„ustaški pokret i hrvatski narod tog vremena”. 
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Govoreći o stradanju Srba u Oluji, Dodik je rekao da je to stradanje biblijskih razmjera, 

samo još jedno u nizu koje se dogodilo Srbima na ovom prostoru, stradanja koje se može 

smatrati konačnim rješenjem srpskog pitanja u Hrvatskoj. 

O Oluji VUČIĆ, BRNABIĆ, IRINEJ, DODIK: „Oluja je zločinačka akcija i pogrom Srba.” 

Dodik na komemoraciji žrtvama Oluje: „Ta akcija je kockica u mozaiku zla koji je imao za 

cilj nestanak Srba.” 

Ove godine će srpski igrokaz laži i mržnje biti u Prijedoru, 4. kolovoza 2023.  

 

Dodik je još kazao: 

 

„To im je pomogla Evropska unija, koja je nas u BiH kroz razna zakonodavstva natjerala da 

vratimo stanove koji su bili društveni kao da su bili privatni. Samo to nije važilo u Hrvatskoj, 

to je bila otimačina koja traje i danas. Život Srba u Hrvatskoj je danas težak.” 

„To što je 150.000 Srba nestalo iz Sarajeva, hoće da nam kažu da su otišli dobrovoljno i da 

im ništa nije falilo. Bili su izbačeni i pobijeni, jednako kao i na nekim drugim mjestima. Srbi 

su iza sebe ostavljali izgrađene gradove. Srbi su milijarde uložili u Sarajevo. Knin je bio čisto 

srpski grad. Nema nigdje mjesta na prostoru bivše Jugoslavije da su Srbi takvo nešto učinili i 

da su Srbi organizovali logore. Hoće da kažu da jesmo. Matrica koja je davno postavljena 

nama kao da nikad ne prestaje. Ima nekih među nama koji misle da treba da popustim. Srbi 

ne treba da traže milostinju, pobijeni smo i nestali, jer to je bila državna politika Franje 

Tuđmana koji je rekao da Srbe treba tako udariti da se više nikada ne oporave. Nestali su Srbi 

iz Krajine, i kada su odlazili ostavili su otključane kuće, ali su ostavili zaključani srca i žive 

svoje zavičaje“, rekao je Dodik.  

Dodik je rekao da su Hrvati ovaj projekt započeli krajem 19. i početkom prošlog stoljeća, gdje 

je izvršen genocid nad Srbima tijekom Drugog svjetskog rata te dodao da su Srbi terorizirani 

još početkom prošlog stoljeća, u takozvanom veleizdajničkom procesu u Zagrebu protiv 

viđenijih Srba, zatim genocidom kojim je rukovodio ustaški pokret Ante Pavelića, a završio se 

etničkim čišćenjem u akciji „Oluja”, koja je imala elemente genocida. 

„Najbolja potvrda koliko je to bilo mimo zakona i na štetu Srba govori činjenica da Hrvati 

pokušavaju sve ovo vrijeme da to pokažu kao neki dan domovinske zahvalnosti. Pita se čovjek 

o čemu govore? Etničkom čišćenju, tome što su izbacili 300.000 ljudi, ubili 2.000 ljudi tog 

vremena…To vam je zahvalnost?“ upitao je Dodik. 

- Srpski svet je vrednost osmišljena da okuplja Srbe oko vere, krsne slave, jezika i pisma, a 

naša najveća vrednost je to što su Srbi dobar narod - kazao je Dodik. 

- Da pamtimo ono što se desilo našem narodu u zločinačkoj akciji Oluja u kojoj je 250.000 

Srba isterano sa vekovnih ognjišta, od kojih je oko 2000 civila najviše dece i civila stradalo - 

rekao je Dodik. 

Dodik i Vučić uz to su potvrdili kako će 4. kolovoza u Prijedoru u BiH zajedno obilježiti 

obljetnicu „progona Srba“ iz Hrvatske, kako opisuju vojno-redarstvenu operaciju Oluja iz 

1995. godine. 

Ponovno je kazao kako u Srebrenici 1995. godine nije bilo genocida nad Bošnjacima, a vičući 

s govornice optužio je Veliku Britaniju kako Srbima zbog tog zločina pokušava nametnuti 

etiketu genocidnog naroda. 

Kritizirao je i predsjednika Hrvatske Zorana Milanovića zbog posjeta Derventi u ožujku kada 

je tamo uručio odličja 103. brigadi HVO zbog zasluga u borbi za obranu Bosanske Posavine. 

Poručio mu je da više ne dolazi na teritorij RS ako će to ponovno činiti. 

U Novom Sadu (2022. godine) na skupu o Oluji Dodik je ustvrdio: „Srbi nikad nisu 

organizirali logore, a iza sebe su ostavljali izgrađene gradove.“ 

„Ponovilo se isto ono što je bilo u Drugom svjetskom ratu. Srbi su prognani. Oluja je pogrom, 

ona je zločin, ona je genocid, ona je etničko čišćenje, ona je kontinuitet onoga što smo mogli 
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da gledamo iz Drugog svjetskog rata. Konačno rešenje za Srbe, kako to kaže Tuđman”, 

ponavljao je Dodik ‘klasične’ rečenice koje koristi velikosrpska politika koja je izvršila 

agresiju na Hrvatsku. 

Dodik je rekao da je „Hrvatska protjerala Srbe gradeći državu na uništenju Srba, ali mnogo 

toga čime se hvali Hrvatska je srpsko, od Nikole Tesle do Milutina Milankovića, Ruđera 

Boškovića i Sime Matavulja i mnogih drugih koji su zadužili svjetsku nauku i kulturu.“ 

 

Tako zbori Milorad Dodik – najveći prijatelj Zorana Milanovića, predsjednika RH! 

 

Novosti iz Splita 

 

Pukla ljubav između gradonačelnika Ivice i pročelnice Upravnog odjela za gradsku imovinu 

Maje koja nije shvatila da se u neke ne smije dirati. Može se dirati samo u HDZ-ovce; njih 

treba progoniti, a ove iz Centra, Pametnog treba zaštititi. Veliko pojačanje koje je došlo u 

gradsku upravu dobilo je otkaz na javnoj presici. Maja je na bolovanju pa, kada se pribere, 

moguće je da odgovori „velikom“ gradonačelniku koji je unazadio Split.  

 

Četnički dernek u Srbu 

 

U Srbu je i ove godine proslavljen genocid nad Hrvatima Brotnje, Boričevca, Daruvara, 

Kulen Vakufa i drugih mjesta. Sve su platili hrvatski porezni obveznici po naređenju druga 

Andreja Plenkovića. U Srbu je Pupovac kazao: Treba se sjetiti i nedužnih žrtava kao što su 

civili iz Brotnja, stradalih zbog ideje da su Hrvati generalno krivi za sve. Plenković je 

oduševljen koalicijskim partnerom i obećao je povećati izdvajanja za slavljenje genocida nad 

Hrvatima.  

Na skupu je govorio i „prvoborac“ Drugog svjetskog rata rođen 1957. godine, drug Habulin 

koji nema nikakve veze s antifašizmom. Na račun takozvanog antifašizma dobro se uhljebio.  

 

U Zegrebu sve štima, ali… 

 

Grad Zagreb objavio je osobne podatke svih koji su prijavili štetu od nevremena putem 

njihovog web obrasca. Veliki propust! Procurila imena i prezimena, brojevi telefona, 

OIB-i, adrese... Bravo Tomice! 

Na to nas je večeras upozorila jedna čitateljica. Kazala je kako se, pri pregledavanju vlastite 

prijave štete, osvježavanjem stranice, otvara cijela baza osobnih podataka onih koji su dosad 

prijavili štetu, kao i opis same štete. Od osobnih podataka procurili su imena i prezimena, 

mailovi, OIB-i, brojevi telefona, adrese. Procurile su i fotografije oštećene imovine koje su 

neki prilagali svojim prijavama.  

„Prilikom pregleda statusa prijavljene štete nastale 19.7. u oluji za grad Zagreb, naišla sam 

na ogromnu grešku u sustavu prijava. Naime, prilikom pregleda, upisujete svoj OIB te vam se 

potom otvara vaša prijava i njen status. No, ako osvježite stranicu, otvara se cijela baza svih 

prijava koje je Grad Zagreb zaprimio. Baza koju možete listati i tamo su dostupne cijele 

prijave sa svim osobnim podacima, uključujući ime, mail, OIB, broj telefona, adrese, a i 

fotografije oštećene imovine“, upozorila je čitateljica. 
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„Još jedan ogroman propust gdje se našim podacima jako povjerljivo raspolaže? Izgleda, no 

nije mi jasno zašto se i dalje čudim, s obzirom na stanje u Lijepoj Našoj“, dodala je Indexova 

čitateljica. 

Saborski uhljebi 

Saborski uhljebi su socijalno osjetljivi pa su pored plaće i dodataka potrošili još 705.000,00 

eura od prvog siječnja do 18. srpnja 2023. godine.  

Najviše je, nešto više od 18 tisuća eura, potrošio socijalno osjetljivi Domagoj Hajduković 

(Socijaldemokrati), zatim Davor Ivo Stier (HDZ), iz istih razloga kao i Hajduković, članstva 

u radnim tijelima koja podrazumijevaju česta inozemna putovanja od kojih Hrvatska nema 

nikakve koristi. Slijede Hrvoje Šimić (HDZ), Marko Pavić (HDZ), Marijana Balić (HDZ), 

Davor Bernardić (Socijaldemokrati) itd.  

Na teret poreznih obveznika putovao je Mostov Božo Petrov, koji putuje iz Metkovića, za 

10.800 eura, te Franko Vidović (Socijaldemokrati), koji putuje iz Šibenika, 10.500 eura itd. 

Sve socijalno osjetljivi uhljebi koji se žestoko bore za najugroženije kategorije društva tako 

što nemilice troše. Objavljeni podaci nisu konačni jer nisu obračunati svi troškovi!  

Mnogo je toga trulo u Lijepoj Našoj, ali Hrvateki to ne vide (možda zbog trave? Objava: 30% 

građana vide svijetlu budućnost. Ostali ne uzimaju nikakve drog 
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54. I nebo se rasplakalo na igrokaz u Kninu – na progon hrvatskih 

branitelja 

 

Komunistički sineki su bez naroda „proslavili“ 28. godišnjicu VRO 

„Oluja“.  

 

Slaviti Oluju bez naroda, bez velikog broja branitelja jadno je i nedopustivo. Ne dopustiti braniteljima 

HOS-a dolazak u hrvatski kraljevski grad Knin vrhunac je licemjerja vladajućih. Ima neke simbolike u 

činjenici da se nebo rasplakalo nad kninskim igrokazom gdje su glavni akteri proslave Oluje ljudi koji 

su mogli, ali nisu htjeli braniti Hrvatsku.  

 

„Ne gospodine, vi ne smijete u Knin, dobili smo takvu zapovijed!“ 

Nešto prije 8 sati u subotu ujutro došli smo do ceste prema Biskupiji, gdje su nas zaustavili policajci. 

Sva ostala vozila su prolazila, i kombi s pripadnicima „Četvrte“ i brojna druga auta. No, očito su oni 

ciljano imali samo naše registracije. Upitao sam momke zašto ne možemo prema Kninu. Na to su 

policajci bili izričiti govoreći kako je to alternativni prolaz za štićene kolone. Kako mi ne smijemo 

preko Biskupije. Na moj upit zašto samo mi, opet su nam ponovili kako mi ne smijemo u Knin do 14 

sati dok ne završi protokol! - prepričava nam Ćuk, nastavljajući: 

- Upitao sam tada policajca, zašto smo onda dobili pozivnice na proslavu svog dana, Dana hrvatskih 

branitelja? I možemo li mi onda pješke do Knina, kako smo preko Dinare i one 1995. godine? Šokirao 

me odgovor – Ne gospodine, vi ne smijete u Knin, dobili smo takvu zapovijed! 

 

https://slobodnadalmacija.hr/dalmacija/zagora/ministarstvo-nas-je-pozvalo-a-onda-nam-zabranilo-

dolazak-policajca-smo-pitali-mozemo-li-barem-pjeske-do-knina-1312587 

Sramotno! Veleizdajnički! 

 

Proslava Oluje svela se na igrokaz komunističkih sineka (uz malobrojne branitelje) bez naroda, bez 

emocija, bez stvarne zahvale braniteljima i domoljubima. Proslava Oluje ne odnosi se samo na 

obilježavanje veličanstvene pobjede u kolovozu 1995. godine već na cijeli Domovinski rat bez kojega 

ne bi bilo cjelovite Republike Hrvatske.   

 

https://fenix-magazin.de/govor-kninskog-zupnika-i-gvardijana-odusevio-vjernike-molim-da-se-

prekine-s-praksom-da-oni-koji-dolaze-na-proslavu-ostaju-iza-prepreka/ 

 

Isprazni govori komunističkih sineka koji jedno govore, drugo rade, a treće misle, narodu nisu 

potrebni. I predsjednik i premijer iskazuju „zahvalnost“ braniteljima, a u isto vrijeme im brane 

proslavu Oluje (metalne prepreke i kordon policajaca). U isto vrijeme branitelje policija sprovodi u 

Šibenik kao kriminalce! Moramo pitati: Čija je to policija? Tko tu policiju plaća?  

https://slobodnadalmacija.hr/dalmacija/zagora/ministarstvo-nas-je-pozvalo-a-onda-nam-zabranilo-dolazak-policajca-smo-pitali-mozemo-li-barem-pjeske-do-knina-1312587
https://slobodnadalmacija.hr/dalmacija/zagora/ministarstvo-nas-je-pozvalo-a-onda-nam-zabranilo-dolazak-policajca-smo-pitali-mozemo-li-barem-pjeske-do-knina-1312587
https://fenix-magazin.de/govor-kninskog-zupnika-i-gvardijana-odusevio-vjernike-molim-da-se-prekine-s-praksom-da-oni-koji-dolaze-na-proslavu-ostaju-iza-prepreka/
https://fenix-magazin.de/govor-kninskog-zupnika-i-gvardijana-odusevio-vjernike-molim-da-se-prekine-s-praksom-da-oni-koji-dolaze-na-proslavu-ostaju-iza-prepreka/
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Tko je vodi? 

 

U Kninu je na 28. godišnjicu Oluje bilo 200 – 300 branitelja, a nekada nekoliko desetaka tisuća. 

Isprazni govori predsjednika i premijera vrijeđaju stvarne branitelje jer u praksi oni rade sasvim 

suprotno.  

 

Milanovićev prijatelj Dodik, koji je na poziv Milanovića došao srpskim helikopterom na Hvar, u 

zločinačkom Prijedoru poručio je Hrvatima da je Oluja pogrom, udruženi zločinački pothvat. Dodik, 

najbolji Milanovićev prijatelj, godinama optužuje hrvatski narod, umnaža i izmišlja srpske žrtve pa se 

moramo zapitati što to veže Dodika i Milanovića predsjednika.  

„Oluja je zločinački pothvat; tko to ne vidi je majmun“,  kazao je Dodik vičući s govornice kako je 

taj entitet „srpska država“ koja će sada dati isti status pripadnicima postrojbi pobunjenih Srba iz 

Hrvatske s onima koji su se borili u redovima vojske bosanskih Srba!“ Dakle, druženje s Dodikom je 

sramotno jer Dodik provodi Miloševićevu politiku Velike Srbije.  

Plenkovićeva desna ruka (Milorad Pupovac) 3. je kolovoza opet nešto komemorirao te kazao: „Oni koji 

su manjina nerijetko žive u strahu od komemoriranja vlastita stradanja.“ To kaže čovjek koji godišnje vodi niz 

komemoracija na teret poreznih obveznika RH. On komemoriše stvarne i izmišljene srpske žrtve iz Drugog 

svjetskog rata i iz Domovinskog rata. Priča o civilima zaboravljajući da u takozvanoj Krajini nije bilo civila jer 

su svi imali raspored i oružje. Komemoriše  on (našim novcem) srpske teroriste, ubojice, silovatelje i pljačkaše 

koji su etnički očistili četvrtinu Hrvatske (26%).   

Pupovac svojim lažima i neprihvatljivim izjavama godinama širi govor mržnje prema Hrvatima i hrvatskoj 

državi. Prije svake obljetnice koju hrvatska država obilježava on izvodi igrokaz, ne priznaje zločine svojih 

sunarodnjaka, relativizira njihove zločine i izjednačava agresora i žrtvu. Usput spomene i stradanje Hrvata koje 

su pobunjeni Srbi, JNA i paravojne srpske postrojbe ubijali na kućnom pragu, u domu samo zato jer su bili 

Hrvati. Zaboravio Pupovac na srpske zločine od 1990. do 1995. godine, zaboravio etničko čišćenje takozvane 

Krajine, zaboravio četničku pljačku i paljenje hrvatskih domova, čitavih sela. Zaboravi Pupovac kako su 

njegovi sunarodnjaci i njegova braća uništili energetsku i prometnu infrastrukturu, uništili odašiljače veze, 

otjerali turiste itd.  

 

„U središtu Otočca i ličkom selu Doljani u četvrtak su gradske vlasti Otočca i Srpsko narodno vijeće 

(SNV) zajedno komemorilali stradanje hrvatskih branitelja i srpskih civila za vrijeme i nakon VRO 

"Oluje" te poslali poruku o važnosti međusobnog poštivanja stradanja i žrtava... U izjavi sjećanja 

posvetili smo mnogo pažnje stradanjima Srba i Hrvata, mnogo pažnje smo posvetili tome kako politiku 

sjećanja Hrvatske i Srbije ne voditi tako da se produbljuju stradanje i sukobi. Nismo danas ovdje da 

bismo vodili političke rasprave, usmjereni smo na žrtve i stradanja, na ono što bi nas trebalo 

objediniti”, rekao je Pupovac.  

Dalje, Pupovac je kazao: „Nitko nije smio poginuti. Trebalo je učiniti sve da ne dođe do rata. Kad se 

već dogodilo, treba ih se sjećati, a ne sukobljavati se oko toga, a rasprave možemo voditi u mirnijim 

okolnostima.” Sramotno izjednačavanje agresora i žrtve, sramotno relativiziranje srpskih zločina nad 

Hrvatima. Mirotvorac Pupi zaboravio je da su njegovi sunarodnjaci izazvali rat, da su počinili 

masovne zločine, progon hrvatskog stanovništva iz takozvane Krajine. Zaboravio Pupi da su dva 
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njegova brata bila u agresorskim postrojbama koje su počinile zločine i etničko čišćenje Hrvata iz 

okupiranih područja.  

Ne trebaju nam zajedničke komemoracije dok Pupovac ne prizna tko je i zašto izazvao rat. Dok ne 

prizna da je za rat kriva srpska imperijalistička politika koja je htjela stvoriti Veliku Srbiju. Nažalost, 

ni danas Srbi nisu odustali od stvaranja Velike Srbije. Ni Pupovac nije odustao! Sve što Pupovac radi 

na tragu je stvaranja „srpskog sveta“, stvaranja Velike Srbije. Sve što Pupovac radi za „srpski svet“ 

plaćaju hrvatski porezni obveznici prema odluci druga Plenkovića. Sramotno! Veleizdajnički! 

 

Relativiziranje srpskih zločina, izjednačavanje agresora i žrtve. Prema Pupovcu, ne zna se tko je 

izvršio agresiju na RH, tko je ubijao, silovao, proganjao i pljačkao. To se zna. Radili su to  

sunarodnjaci Milorada Pupovca, a među njima i njegova braća koja su bila u agresorskoj vojsci.  

Plenković novcem poreznih obveznika plaća sve igrokaze druga Pupovca, plaća blaćenje Hrvata, laži o 

Drugom svjetskom ratu i laži o Domovinskom ratu. Drug Plenković jedno govori, a sasvim suprotno radi. 

Naime, plaća Pupovčeve igrokaze kojima se šire laži o 700.000 ubijenih Srba u Jasenovcu, laži o Jadovnom, 

Šaranovoj jami itd. Što se Domovinskog rata tiče, Pupovac nikad nije priznao srpsku agresiju na Hrvatsku. On 

stalno relativizira srpske zločine i izjednačava agresora i žrtvu.  

 

Vlasti Srbije i Republike Srpske organizirali su u Prijedoru u sjeverozapadnoj Bosni zajedničko 

obilježavanje 4. kolovoza kao „Dana progona Srba iz Hrvatske“. Srbi lažu kada kažu da su prognani. 

Nisu prognani već su sami otišli. Javno su izjavljivali da ne mogu zamisliti život u Tuđmanovoj 

ustaškoj Hrvatskoj. S druge strane, Srbi su prognali 200.000 Hrvata iz takozvane Krajine. Zaboravili 

Vučić, Dodik i Porfirije na progon Hrvata iz Iloka 1991., iz takozvane Krajine, Bosanske Posavine u 

kolovozu 1995. godine. Plenković i Milanović ni ne znaju da su Hrvati u kolovozu 1995. dodatno 

prognani iz Bosanske Posavine i da su se u hrvatske kuće uselili Srbi koji su samovoljno otišli iz 

takozvane Krajine.  

Četnik Vučić je u zločinačkom Prijedoru izjavio da je... „'Oluja' bila najveće etničko čišćenje u Europi 

nakon Drugog svjetskog rata“ pa je tako odgovorio drugu Plenkoviću što misli o njegovoj pomirbi.  

 

Čak su i komunistički sineki (Zoki i Plenki) primijetili da je sramotno organizirati skup protiv Oluje u 

zločinačkom gradu Prijedoru kada se zna da je iz općine Prijedor protjerano više od 52.000 stanovnika 

(Muslimana i Hrvata), da je ubijeno više od 5.000 Muslimana i Hrvata. Treba još spomenuti i srpske 

logore za Muslimane i Hrvate: logor Omarska, logor Keraterm i Trnopolje. 

Sutra je novi dan pa će Milanović i Plenković nastaviti kao i do sada: ponižavati hrvatske branitelje, davati 

potporu i financirati „srpski svet“, srpske igrokaze, prisvajanje hrvatske književnosti i negiranje hrvatskog 

jezika. Organizirat će sastanke s Dodikom i Brnabićkom tako da ne budu u potpunoj međunarodnoj izolaciji. 

Samo u Hrvatskoj je moguće da vlast radi protiv dostojanstva i identiteta vlastitog naroda, protiv domoljuba 

i branitelja koji su obranili i oslobodili Hrvatsku.  

Nismo se borili za ovakvu, neokomunističku, Hrvatsku! 

Neka je vječna slava braniteljima koji su obranili i oslobodili Hrvatsku. Neka je vječna slava HOS-ovcima 

koji su pali u obrani Vukovara, Dubrovnika, Nuštra i drugdje! 
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Pogovor 

 

Zašto pisati kada znaš da će vidljivost objave biti minimalna i da će učinci biti slabi? Unatoč tomu  

treba djelovati, u ovom slučaju pisati, tako da ne kažu nismo znali; nisu nas upozorili. Kada smo bili 

mlađi, demonstrirali smo. Tada je bilo opasno demonstrirati i tražiti promjene, a danas nema 

domoljuba, Hrvateka, vjernika koji hoće demonstrirati i iskazati svoje nezadovoljstvo 

neokomunističkom Hrvatskom. Veliki Hrvateki su u zavjetrini, kao i uvijek, gdje čekaju što će se 

dogoditi. Boje se za svoju reputaciju, karijeru; boje se što će mainstream mediji napisati o njima. Boje 

se dobiti neku etiketu kao što je: desničar, ustaša, ognjištar, kvadratasta glava, ravnozemljaš, 

katotaliban...   

Mi domoljubi se razlikujemo: neki su domoljubi iz koristoljublja, drugi su za mrvicu slave, treći zbog 

karijere. Najmanje je istinskih domoljuba koji se pitaju što još mogu napraviti za prosperitet svoga 

kraja, svoje domovine. Ne pitaju što će im domovina zauzvrat dati. Ništa ne traže, ništa ne očekuju. 

Nažalost, neki umjesto priznanja dožive progon jer su se borili za istinu i boljitak. 

Događaju se svinjarije u društvu, a veliki Hrvateki šute. Pitaš se gdje su? Zašto šute?! Zar se to njih ne 

tiče?! Zar njih, velike Hrvateke, ne zanima zaštita hrvatskoga jezika, istina o Jasenovcu, istina o 

komunističkim zločinima? S druge strane, imamo komunističko-četničku propagandu koja širi laži, 

blati domoljube, etiketira ljude bez ikakvih dokaza i bez razloga. Smeta im što pravi domoljub zna tko 

je, odakle je, kojim jezikom govori i što se zalaže za zaštitu nacionalnoga i kulturnog identiteta. Veliki 

Hrvateki ne brane istinu, ne brane ljude koji su napadnuti već „mudro“ šute.  

Mnogo se ljudi žrtvovalo za hrvatsku samostalnost, hrvatski jezik i kulturu, za istinu o hrvatskome 

narodu bez uljepšavanja i negiranja činjenica, za istinu bez komunističko-četničkih laži o pojedincima 

i narodu u cjelini. Za neke znamo, a za neke ne jer su namjerno zaboravljeni. Različite  su ljudske 

sudbine i na to najčešće ne možemo uvelike utjecati. Ne možemo promijeniti tijek događaja, tijek 

povijesti, ali možemo se boriti i mirne savjesti kazati da smo učinili sve što smo mogli. S naše strane 

treba biti pametan u borbi i sačuvati glavu jer od mrtvog borca nema koristi. Žrtva koju netko prinosi 

mora biti opravdana jer nikome nisu potrebne besmislene žrtve, mrtvi junaci.    

Malobrojan smo narod. Možda nas za 150 ili 200 godina više ne će ni biti, ali dok smo tu na ovom 

planetu, dužnost nam je braniti svoju domovinu i ime, svoj jezik i kulturu. Neka svatko djeluje na 

svom području i neka napravi najbolje što može pa ćemo imati pozitivan rezultat. Za očuvanje 

Domovine, nacionalnoga identiteta, nužno je htijenje, jedinstvo, hrabrost i mudrost te prihvaćanje i 

izvršavanje zadataka. Ne možemo svi raditi sve jer nemamo te sposobnosti ni kvalifikacije. Nije ni 

potrebno! Zato moramo raditi ono što najbolje znamo. Za borbu su nam potrebni srčani i odani vojnici 

(generala ionako imamo previše!) koji će braniti domovinu.   

Hrvateki imaju kratko pamćenje pa brzo zaboravljaju tko su nam neprijatelji, tko nas je napao, tko je 

ubijao, pljačkao, silovao i rušio naše crkve. Kažu – okrenimo se budućnosti, pustimo prošlost, 

zaboravite naše zločine, zaboravite istinu i pravdu jer imate našu istinu. A kakva je njihova istina? 

Njihova istina je sljedeća: vi Hrvati genocidan ste narod, svi štokavci su Srbi, hrvatski jezik nije 

samostalan već je inačica srpskoga jezika, znanstvenici i književnici za koje mislite i govorite da su 

vaši su zapravo srpski. Sve to možete naći u knjigama naše Srpske akademije nauka i umetnosti.  

Ne reagirati na navedeno čin je izdaje pa to Hrvatekima treba jasno kazati. Ja sam barem pokušao…. 

                                                                                                                   Autor   
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O  autoru 

Prim. doc. dr. sc. Marko Jukić  

Marko Jukić rođen je u Sinju 1950. godine. Završio je Klasičnu gimnaziju „Natko Nodilo" u 

Splitu, potom Medicinski fakultet u Zagrebu, specijalizaciju, poslijediplomski studij i 

doktorski studij također u Zagrebu. Specijalist je anesteziologije i intenzivne medicine, 

supspecijalist intenzivne medicine, u mirovini. Sudski je vještak na području anesteziologije i 

intenzivne medicine. 

Bio je osnivač i voditelj Ambulante za liječenje boli u KBC-u Split. 

Docent je na Medicinskom fakultetu u Splitu. 

 

Dragovoljac je Domovinskoga rata iz 1991. godine. Član mobilnih kirurško-anestezioloških 

ekipa, koordinator saniteta pri Ministarstvu unutarnjih poslova Republike Hrvatske. Domoljub 

i branitelj, nestranačka osoba. Aktivni je član Hrvatske udruge Benedikt. 

 

Nastavne aktivnosti 

Predavao Prvu pomoć i Patologiju u Zdravstvenom obrazovnom centru u Splitu  

Predavao i vodio kolegij Pastoralne medicine na Višoj teološkoj školi Vrhbosanske 

nadbiskupije-Sarajevo, Teološkom fakultetu u Splitu i Institutu za teologiju u Splitu. 

Organizator i voditelj kolegija „Hitna medicina“ na Veleučilištu u Splitu, nakon prebacivanja 

kolegija na Medicinski fakultetu predavač 

Predavač na kolegiju Anesteziologija i intenzivna medicina na Medicinskom i fakultetu 

Dentalna medicina, Sveučilišta u Splitu 

Predavač na kolegiju Medicinska humanistika na Medicinskom i fakultetu Dentalne medicine 

u Splitu, Sveučilišta u Splitu 

Predavač na Stručnim studijima pri Medicinskom fakultetu u Splitu, Sveučilišta u Splitu. 

Organizator i predavač na poslijediplomskim tečajevima prve kategorije o liječenju boli. 

 

Objavljene knjige 

 

1. Autor knjige: Anesteziologija u Hrvatskoj, Zagreb 1999. Medicinska naklada. 

2. Urednik i autor više poglavlja u sveučilišnom udžbeniku iz anesteziologije: Marko 

Jukić, Ino Husedžinović, Višnja Majerić Kogler, Ante Sekulić, Josip Žunić (urednici) 

Klinička anesteziologija, Zagreb, 2005. Medicinska naklada  (Strossmayerova 

nagrada) 

3. Urednik i autor više poglavlja u sveučilišnom udžbeniku «Intenzivna medicina»:  

Marko Jukić, Vladimir Gašparović, Ino Husedžinović, Višnja Majerić Kogler, Mladen 

Perić i Josip Žunić (urednici): «Intenzivna medicina» (sveučilišni udžbenik), Zagreb. 

2008. Medicinska naklada (Strossmayerova nagrada) 

4. Urednik i autor više poglavlja u sveučilišnom udžbeniku  Bol - uzroci i liječenje 

Marko Jukić, Višnja Majerić Kogler, Mira Fingler (urednici). Zagreb 2011.  

Medicinska naklada,  
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5. Urednik i autor više poglavlja u sveučilišnom udžbeniku iz anesteziologije: Marko 

Jukić, Ino Husedžinović, Slavica Kvolik, Višnja Majerić Kogler, Mladen Perić i Josip 

Žunić (urednici) Klinička anesteziologija (drugo, dopunjeno i izmijenjeno izdanje), 

Zagreb, 2013. Medicinska naklada   

6. Urednik i autor više poglavlja u sveučilišnom udžbeniku iz anesteziologije: Marko 

Jukić • Mladen Carev • Nenad Karanović • Mihajlo Lojpur. Anesteziologija i 

intenzivna medicina za studente medicine, dentalne medicine i zdravstvene studije. 

Katedra za anesteziologiju i intenzivnu medicine Split, 2017.   

Autor je knjiga:  

Dokazivanje nevinosti, digitalna knjiga 2013. www.digitalne-knjige.com 

Liječničke pogreške – osnovana sumnja (Medicinska naklada) Zagreb 

Doktor Trpimir (Medicinska naklada) Zagreb. 

 

Medicinska etika III. - Klinička etika, www.digitalne-knjige.com 

 

Domovinski rat - da se ne zaboravi, www.digitalne-knjige.com  

 

Prirodna baština Lijepe Naše (crtice), www.digitalne-knjige.com  

 

Znamenite Hrvatice i Hrvati (crtice); www.digitalne-knjige.com 

 

Katoličko-kulturna baština u lijepoj Našoj, www.digitalne-knjige.com 

 

Hrvatska kulturna baština (crtice), www.digitalne-knjige.com 

  

Hrvatska povijesna baština (crtice), www.digitalne-knjige.com 

 

Zločini Armije Bosne i Hercegovine nad Hrvatima (od 1992. do 1995, godine); 

www.digitalne-knjige.com 

 

Srpski zločini nad Hrvatima u Bosni i Hercegovini (od 1991. do 1995. godine) 

www.digitalne-knjige.com  

 

Srpski zločini u Hrvatskoj tijekom Domovinskoga rata od 1991. do 1995. godine;  

www.digitalne-knjige.com 

 

Pogled „s margine političkoga spektra“, eknjiga.hr 

  

Autor je više poglavlja u knjigama drugih autora. 

 

Druge aktivnosti 

Bio je dugogodišnji dragovoljni darivatelj krvi, nekoliko godina i predsjednik Kluba 

dragovoljnih darivatelja krvi pri KBC-u Split. Bio je atletski sudac, član domaćih i stranih 

stručnih društava. Hobiji: planinarstvo i fotografija. 
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Odlikovanja i priznanja:  

Spomenica Domovinskog rata, Spomenica domovinske zahvalnosti, Red hrvatskog trolista, 

Zahvalnica Hrvatskog liječničkog zbora, Nagrada Ladislav Rakovac, Povelja Hrvatske 

liječničke komore, Pohvalnica Medicinskog fakulteta u Splitu. 

 

 


